
GLASILO OBČINE DOMŽALE 
2 8 . j u l i j a 2 0 0 0 - l e t n i k X X X I X , š t . 1 0 

strun 9 

Mlada kotalkarica Teja Rus. 
članica Kotalkarskega kluba 
Pirueta, odhaja na evropsko 
prvenstvo, še prej pa je na 
tradicionalnem mednarodnem 
tekmovanju Pirueta 2000, ki gaje 
v juliju pripravil njen klub, osvojila 
drugo mesto. Čestitamo ji in ji 
želimo veliko uspehov. 
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V današnji številki pišemo o 
120. obletnici Prostovoljnega 
gasilskega društva Domiale-mesto. V 
počastitev le-te so pripravili svečano 
akademijo, republiško gasilsko 
tekmovanje, parado z več kot 200 
udeleženci, dobili so novo gasilsko 
vozilo ter članski in mladinski prapor, 
posebej so se spomnili najzaslužnejših 
članov, bili pa so tudi soorganizalorji 
zaščitno-reševalne vaje Domžale 2000. 

O b n o v l j e n o 
k o p a l i š č e 
v a b i . . . 

Z m a n j š o zamudo, ki je nastala zaradi ob
sežnejš ih popravil, kot je bilo sprva načrtova
no, je bilo v ponedeljek, 17. julija 2000, sloves
no odprto d o m ž a l s k o kopal i šče , v katerem so 
se b r e z p l a č n o že par dni prej lahko kopali 
plavanja željni otroci in odrasli. 

D o m ž a l s k i bazen v zadnjih letih ni bi l de
l e ž e n v e č j i h v z d r ž e v a l n i h de l , č e p r a v se je 
že v r s to let kazala po t reba po njegovi te
mel j i t i o b n o v i . Z a t o se je O b č i n a D o m ž a l e 
o d l o č i l a , da l e t o š n j o leto z v e č j i m i posegi 
bazen, k i bi ga m o r a l i s icer z ap re t i , u red i 
in o m o g o č i , da t ako mladi kot odras l i le
t o š n j e poletje p r e ž i v i j o na d o m ž a l s k e m ko 
pa l i šču . 
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Opereto Planinska roža 
je na oder Poletnega gle
dališča Studenee ob veliki 
pomoči dirigenta dr. Mir
ka ( udermana in zboro
vodje Karla Lcfkovca 
pod vodstvom režiserja 
Alojza Stražarja postavi
lo Kulturno društvo Mi
ran Jare Skoejan. Zvesto 
publiko, ki je kljub dežju 
in mrazu v velikem števi
lu obiskala premiera je 
pozdravila županja ( veta 
Zalokar Oražem in se za 
prijeten večer zahvalila 
več kot 130 nastopajočim. 

Etno ročk 
festival 2000 
P l o š č a d V E L E D O M Ž A L E 

1. s ep tember 2 0 0 0 

Sodelujejo: 

O R L E K , T H E S T R O J , 

Z U F D E Ž U R , J U H E J 

I N V U H M E P I S 

O r g a n i z a t o r in gostitelj: 

K O N T R A B A N T 

V a b l j e n i 

bi HAN I 

•VRI OBČINSKI SVET 
1H. seja Občinskega sveta občine Domžale, ki e 

bila zadnja pred počitnicami, je prinesle vrsto no
vosti, ki bodo zanesljivo zanimale bralce Slamnika. 
Gre zlasti za spremembo (beri: znižanje kazni za 
parkiranje na zelenicah) Odloka, zanimivo bo po
gledati, kaj prinašata zazidalna načrta V 7 Helios 
- podobmočje Helios in Toka, novosti pa so tudi na 
področju štipendiranja. 

Ti 1 
50 LET PODJETJA 
MLINOSTROJ 

V razgovoru z direktorjem podjetja Mlinostroj 
g. sva se sprehodila skozi pet desetletij zgodovine 
tega podjetja, ki mu prihodnost obeta boljše čase. 

STRAN PRI PRIJATELJIH 
V ŠVICI 

Pevska skupnu Osnovne šole Domžale se je tudi 
letos udeležila tradicionalne prireditve Slovenski 
otroci vabijo v Unterbergu in sodelovala na veseli 
prireditvi ob zaključku šolskega leta, ki so jo pri 
pravili otroci in njihovi učitelji ter slovenska društ 
va v Švici in Lihtenštajnu. 

STRAN VSTOPNICE ZA 
GLASBO TREH DEŽEL 

Tudi tokrat naši najzvestejši bralci ne bodo ostali 
brez nagrad. Najprej si boste lahko prebrali, kdo 
vse dobi brisače HELIOS, nato pa se boste lotili 
današnjega vprašanju, ki sploh ni težko. Najsreč
nejši izžrebanec ho prejel dve vstopnici za letošnjo 
GLASBO TREH DEŽEL, po eno vstopnico bosta 
dobila drugi in tretji izžrebanec, četrti in peti pa 
bosta morala biti zadovoljna s knjižnim darilom. 
Nagrade zagotavlja Kulturno društvo Miran Jarr 
Skoejan. 

GOSTINCEM 
IN PRODAJALCEM 

STRAN 

20 
Občinski svet Občine Domžale je pred kratkim 

sprejel dva odloka, ki urejala določanje obratoval 
nega časa gostincev in prodajah ev. Ker sla oba za
nimiva tudi za vse uporabnike njihovih storitev, jih 
na predlog Oddelka za finance in gospodarstvo ob
javljamo v celoti. 

STRAN 

2 T 
i u 
•2 1 KMETIJSTVO 

Objavljamo celo vrsto razpisov in javnih pova
bil za sofinanciranje storitev s področju kmetijstva. 

Letovanje z R K na Debelem rtiču 
Območno združenje Rdečega križa Domžale jc 

"seminštirideselim nadebudnim malčkom in šolar
jem omogočilo 10-dnevno letovanje na Debelem 
Rtiču. 

Za njihovo dobro počutje ifl Zabavo je skrbe
lo 6 vzgojiteljev, ki so imelo polne roke dela. saj 
je veČino dni deževalo, tako da so vodne norčije 
splavale po vodi. Kljub temu smo preživeli 10 le
pih, čeprav ne sončnih dni in vsak dan počeli kaj 
Zanimivega. Tako smo obiskali slovensko obmor
sko letovišče Ankaran, se peljali s turistično lad
jo v Koper, širili znanje o Rdečem krizu, se poti
li v številnih Športih, igrali družabne igre, peli ka-
raoke. imeli modno revijo in celo izbrali miss in 
mislra paviljona B, v katerem smo bivali. Za piko 
na i smo si zadnji dan privoščili obmetavanje /. 
vodnimi balončki in tako zaključili nekaj nepozab
nih dni šolskih počitnic. 

M A R T I N A U P A R 

Objavljamo 
zemljevid že 
postavljenih 
ekoloških otokov 
v Občini 
Domžale. mmiMUl 

• L o č u j e m o 
da ohranjamo'. 

J0* 

GR±r\i± 
JAVNO KOMUNALNO PODJETJF, P R O D N I K CM 

kulturno društvo Miran Jarr, TV Slovenija in Kudio S 
vabijo na 13. mednarodni komer! 

A V S T R I J A 

I T A L I J A 

S L O V E N I J A I J A 
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v MhSoti. 21. aifisla 2HH, »k 21.31 
Po le tno g l e d a l i š č e na 

S T U D E N C I p r i D o m ž a l a h 

Prireditev bo v vsakem vremenu 

N a s t o p a j o : 

Orkester SLOVENSKE POLICIJE pod vodstvom Milivoja Šarbeka, solisti: Jože 
Vidic, Darja Švajger, Matjaž Mrak, ansambel HAIMATLAND ECHO Avstrija, 

ansambel ČUKI, solistka VIKTORIJA, KOMORNI MOŠKI ZBOR LEK, 
MLADINSKI PEVSKI ZBOR OSNOVNA ŠOLA ROGAŠKA, trio ZAMEJSKI 
KVINTET Italija, VESELE ŠTAJERKE, solist Marjan Zgonc, PRIFARSKI 

MUZIKANTI, ALFI NIPIČ IN NJEGOVI MUZIKANTJE, ansambel GREGORJI 
Prodaja vstopnic 

sindikati domžalskih podjetij • VELE trgovska družba, tel.: 01 721 8331 • 
trgovina NAKUP Kamnik, Šutna 48, tel.: 01 838 70 81 • goaMne SOKLIĆ, Zalog pod Sv. 

Trojico, tel.: 01 72411 84 • GOLFTUPJST Domžale, tat.: 01 721 9680 • 
GOLFTURIST Ljubljana, tel.: 01 133 71 73 • Zveza kulturnih organizacij Kamnik, 

tel.: 01 8391612 • Festival Mubtjana, tel.: 01 252 65 44 • dve uri pred predstavo v gledališču 
Cena vstopnic: v predprodaji 1600 STT, dve uri pred predstavo 2000 SfT, 

za študente in otroke do 10 let 1000 SIT 



OBČINSKI SVET s t r a n 

Dober 
dan, bralci 
in bralke, 

u p a m , Ua si boste k l j u b 
p o č i t n i c a m o z . dopus tu lah
ko vze l i nekaj Časa i n pre
brali deseto Š tev i lko na šega 
glasi la S L A M N I K . V n j em 
smo poskuša l i zajeti nekate
re bolj s p r o š č e n e p o č i t n i š k e 
teme. ne p r e z r i t e pa tud i 
vrste razpisov in povabil , po
sebej p;i za vas spreml jamo 
realizacijo projekta l o č e n e g a 
zbiranja odpadkov i n objav
ljamo pregled doslej postav
ljenih e k o l o š k i h o t o k o v . 

Dese t a š t e v i l k a p o m e n i 
pravcat i mal i jubi le j , hkra t i 
pa bo v p r v i h dneh septem
b r a u r e d n i š t v o p r a z n o v a l o 
tudi p r v o ob le tn ico svojega 
dela . N i s m o š t e l i n i t i t em. 
strani, ni t i š tevila prispevkov, 
s t avkov , kaj š e l e besed, k i 
smo j i h zapisali v tem nepo
polnem letu, vemo pa, da j i h 
ni b i l o ma lo in da smo se 
vsak po svojih m o č e h t rudi l i , 
da bi b i l č a s o p i s pester, p r i 
jeten za branje, pa tudi ak
tualen. V ta namen smo po
stali t r i t edn ik , h k r a t i pa se 
t rudimo, da bi k sodelovanju 
p r ivab i l i kar n a j v e č s ta lnih 
sodelavcev, saj je glasilo bist
veno lažje »delati«, č e veš, da 
l ahko r a č u n a š na stalne p r i 
spevke . V p r e j š n j i š t e v i l k i 
S l a m n i k a s m o t ako dosegl i 
pravi rekord , v njem je nam
r e č sodelovalo s svoj imi p r i 
spevki v e č kot petdeset so
delavcev in sodelavk, kater im 
se za dosedanje sodelovanje 
v imenu U r e d n i š t v a i skreno 
zahvaljujem. 

H k r a t i pa b i vse rada se
znani la s s k l e p o m U r e d n i š t 
va, da bodo dop i sn ik i in do
pisnice prejemali honorar je 
na osnovi podpisane pogod
be /. U r e d n i š t v o m , k i j o mo
rajo podpisano č i m p r e j v r n i 
ti in v njem t o č n o navesti 
zahtevane podatke. Honorar 
je b o m o prav i loma o b posa
mezn i š tevi lk i i zp lačeva l i le, 
č e bo nj ihova višina več kot 
3.000.00 SIT. Os ta l im dopisni
k o m in d o p i s n i c a m b o m o 
honora r j e i z p l a č e v a l i , k o 
b o d o l e - l i z n a š a l i v e č ko t 
omenjeni znesek. Enkrat let
no (predvidoma ob koncu le
ta) pa bomo izplačali vse ho
norarje - ne glede na nj iho
vo v iš ino . 

A v g u s t a i m a tud i 
S L A M N I K p o č i t n i c e . Z a 
to bo l l . š t e v i l k a i / s l a 
15.septembra 2000, v a š e 
pr ispevke za to p r i č a k u j e 
m o do v k l j u č n o 4septem-
bra 2000. L a h k o j i h p o š 
ljete na naslov U r e d n i š t 
va ( O b č i n a D o m ž a l e , 
S L A M N I K , L jub l j anska 
69, 1230 D o m ž a l e ) , l ahko 
j i h pošl je te po e-mailu vc-
ra .votska@domzale .s i . a l i 
se v septembru ob pe tk ih 
od 13. do 14. ure oglasite v 
U r e d n i š t v u . 

Ž e l i m vam. da p r i j e tno 
p r e ž i v i t e l e t o š n j e p o č i t n i c e , 
se nas m o r d a s p o m n i t e s 
k a k š n o kart ico, še bolj veseli 
b o m o kra tk ih zan imiv ih p r i 
spevkov s fotografi jo, k i bo
do našli mesto na jesenskih 
s traneh n a š e g a S L A M N I K a . 

M o r d a pa boste p o č i t n i c e 
o z . dopust p rež ive l i kar d o 
ma. Iz lastnih i z k u š e n j vam 
l ahko povem, da so tud i po
č i t n i c e d o m a l ahko z a n i m i 
ve ter prijetne in da tudi za
nje velja makre pr i re jen pre
govor : Iz č e s a sestojijo po
č i t n i c e ? Iz tega. kar iz njih 
nap rav imo sami. 

Pot rudi te se torej in imej
te se leno - k j e rko l i Zc, tudi 
doma! 

O d g o v o r n a u r e d n i c a 

18. seja Občinskega sveta Občine Domžale 

Č e p r a v m e d p o č i t n i c a m i - d e l o v n o 
Zadnjo sejo Občinskega sveta Ob

čine Domžale pred letošnjimi počit
nicami je vodil podžupan Simon 
Mavsar. Ugotovil je, daje na 18. seji 
Občinskega sveta prisotnih 23 svet
nic in svetnikov ter j ih povabil k raz
pravi o zapisnikih 16. in 17. seje. V 
razpravi je Emili jana Srebotnjak, 
SLS, predlagala, da se v zapisnik na
daljevanja 16. seje v tč. Obravnava 
in sprejem predloga porabe sredstev 
iz naslova spremembe namembnosti 
kmetijskih zemljišč za potrebe avto
ceste za leto 2000 vključi njen pred
log, da se v okvir gradnje vodovoda 
zajame vseh osem gospodinjstev z 
območja Goričica Brdo. Roman 
Kurmanšek, SDS, pa je le opozoril, 
da je član razpisne komisije za pode
litev koncesije za izvajanje gospodar
ske javne službe oskrbe z zemeljskim 
plinom Janez (ne Stane) Grmek. 
23 svetnikov in svetnic je z zapisniko
ma soglašalo in se nato lotilo določa
nja dnevnega reda. Županja Cveta 
Zalokar Oražem je pozdravila pri
sotne in kot predlagateljica umakni
la z dnevnega reda Poročilo o izvaja
nju pomoči na domu - zaradi števil
nih pripomb in predlogov na sejah 
delovnih teles Občinskega sveta. Po
ročilo bo obravnavano, ko ga ho 
Center za socialno delo Domžale do
polnil in popravil. Toni Dragar. 
predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja pa 
je predlagal dodatne alineje k točki 
Volitve in imenovanja. 

Dnevni red je bil sprejet z 22 gla
sovi Z A in svetniki so se najprej lo
tili točke Volitve in imenovanja. 

D r . M i h a B r e j c 
n i v e č s v e t n i k 

Ker je dr. Miha Brejc postal mi
nister in podal odstopno izjavo, je 
Občinski svet brez uvodne informa
cije in razprave ugotovil, da je svet
niku Občinskega sveta ObCinc Dom
žale dr. Mihi Brejcu z dnem sprejet
ja tega sklepa prenehal mandat svet
nika, ker je odstopil (22 Z A ) ter na
to s sklepom zadolžil Občinsko vo
lilno komisijo, da predlaga Občin
skemu svetu imenovanje svetnika, ki 
bo nadomestil svetnika dr. M i h o 
Brejca zaradi prenehanja mandata 
(22 ZA) . 

Predsedujoči se je dr. Mihi Brej
cu zahvalil za njegov prispevek in 

izrazil željo, da bo novi svetnik oz. 
svetnica uspešno sodeloval oz. sode
lovala v delu sveta. 

D v a k r a t s t a j n i m 
g l a s o v a n j e m 

Ker sc po mnenju predsednika 
Komisije za mandatna vprašanja, vo
litve in imenovanja Tonija Dragar-
ja ta ni mogla določiti niti predlo
ga zunanjega člana sveta javnega za
voda Mestne lekarne niti predstav
nika javnosti pri reševanju pr i tožb 
pri Policijski upravi Ljubljana, je 
Občinskemu svetu predlagal, da sam 
izmed več kandidatov imenuje svoje 
predstavnike. 

Predsedujoči je prisotne seznanil 
s pisno pobudo osmih svetnikov, da 
se o kandidatu za zunanjega člana 
javnega zavoda Mestne lekarne gla
suje tajno. V volilno komisijo so bili 
s 17 glasovi Z A imenovani: Simon 
Mavsar (predsednik), Janez Stibrič, 
SDS (na predlog Bogdana Osolina, 
S K D ) ter Janez Vasle, S K D (na 
predlog dr. Marka Starbka). Po iz
vedbi tajnega glasovanja, v katerem 
je sodelovalo 24 svetnikov in svet
nic, je bila izmed predlaganih kan
didatov Roka Ravnikarja (predlog 
SLS), Doroteje Grmek (predlog 
SDS), Milana Flerina (predlagatelj 
S K D ) s 14 glasovi za kot zunanja 
članica javnega zavoda Mestne le
karne imenovana Mirjana Kavčič, 
Domžale, Ljubljanska 103, ki jo je 
predlagala Z L S D . 

Enako so svetniki s tajnim glaso
vanjem izmed predlaganih kandida
tov Tomaža Pclca (predlog SLS), 
mag. Majde Pučnik Rudi (predlog 
SDSX Franca Hcrleta (predlog SKD), 
Edvarda Jcšclnika, Domžale, Trdino
va 6 (predlog LDS) s 14 glasovi Z A 
imenovali za predstavnika javnosti 
pri reševanju pr i tožb pri Policijski 
upravi Ljubljana. 

M a r t a S t a r b e k n o v a 
č l a n i c a U r e d n i š t v a g l a s i l a 
S L A M N I K 

Brez razprave je s 24 glasovi Z A 
Občinski svet dal soglasje h kandi
daturi gospe Marjancc Bogataj za 
ravnateljico OŠ Roje, nato pa g. Ijc-
ona Marca na lastno željo razrešil 
funkcije člana Uredniš tva glasila 
S L A M N I K (24 Z A ) , namesto njega 
pa s 23 glasovi Z A za novo člani

co imenoval gospo Marto Starbek 
(predlog SKD). 

Nekaj več razprave je bilo pri od
ločanju o predlogu svetniške skupi
ne L D S o razrešitvi člana Komisije 
za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja Martina Cirošlja. vendar 
so po razpravi Janeza Stibriča, SDS. 
Tonija Dragarja, LDS. Simona Mav-
sarja, LDS, županje Cvete Zalokar 
Oražem, Marka Vrcska, LDS, svet
niki sprejeli sklepa, s katerima so 
Martina Grošlja, Prescrjc. Kamniška 
17 razrešili funkcije člana Komisije 
za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja (23 glasov ZA) , za čla

na komisije pa imenovali Pavla ( c 
rarja. Dob. Gubčcva ulica 14 (16 ZA). 

K a z e n z a p a r k i r a n j e n a 
z e l e n i c a h s e z n i ž a 

Uvodno informacijo k Odloku o 
spremembi odloka o zelenih povr
šinah na območju Občine Domžale 
jc podal g. Edvard Ješclnik. direktor 
Občinske uprave; pojasnil jc vzro
ke za znižanje kazni v primeru par
kiranja na zelenicah. Franc Čcrna-
goj. Zeleni, jc predlagal amandma, 
po katerem naj bi bila kazen 
15.000,00 SIT. ker po njegovem mne

nju parkiranje na zelenicah pred
stavlja tudi materialno škodo, med
tem ko tega pri napačnem parkira
nju na asfaltnih površ inah te ni. 
Razpravljali so Sc: Jože Cuzak, žu
panja Cveta Zalokar Oražem, Jane/. 
Stibrič. SDS, Janez Cirmck, SDS ter 
I ranci Gerbec, Z L S D , na njihova 
vprašanja pa sta odgovorila Andrej 
Bokan, občinski inšpektor , in Ed
vard Ješclnik. direktor občinske 
uprave. Ker jc za amandma Franca 
Cernagoja glasovalo le II svetnikov 
in svetnic, ta ni bil sprejel, 19 pri
sotnih članov in članic Občinskega 
sveta pa jc podprlo spremembo Od-

Predstavljamo svetnike 

P a v e l C e r a r , L D S 

Nadaljujemo s komunalnimi 
investicijami 

Vsem v Občini Domžale jc znano 
ime Pavel Ccrar, saj s svojo delavnost
jo in vztrajnostjo Zc II let kot pred
sednik Sveta Krajevne skupnosti Dob 
prispeva k hitremu razvoju tega ob
močja. Prav tako jc znan tudi kot 
svetnik LDS, ki je od leta 199K član 
Občinskega sveta. Dobro ga poznajo 
tudi športniki, saj jc nekdanji T V D 
Partizan Dob vodil več kot desetlet
je, v tem obdobju pa je bil tudi funk
cionar v nekdanji Zvezi tclcsnokult ur
nih organizacij Domžale. 

Kdaj ste se začeli ukvarjati s politi
ko in s kakšnimi razlogi? 

Pravzaprav sc s samo politiko nisem 
nikoli ukvarjal. Svoje delo v društvih, 
krajevni skupnosti in LDS ne smatram 
kot čisto politično delo, temveč kot 
doprinos k razvoju kraja in občine. 

Kaj poleg znanja in ambicioznosti še 
človek potrebuje za uspeh? 

Poleg znanja in želje, ne za afirmi
ranje samega sebe. temveč predvsem 
za razvoj kraja in občine, moraš imeti 
predvsem veliko volje, razumevanja in 
strpnosti do krajanov oziroma funk
cij, ki jih opravljaš poleg svoje redne 
dejavnosti. Zelo pomembno jc tudi, da 
dobro poznaš razmere v kraju in po
trebe krajanov. 

Se vam zdi, da ljudje politikom ver
jamejo? 

Kakor kdaj ali kakor kdo. Zase lah
ko rečem, da verjamem v to, da bom 
dobro opravil tisto, za kar sem se od
ločil. Iz lastnih izkušenj pa lahko po
vem, da so ljudje v preteklosti imeli 
več razumevanja za potrebe KS, v sc 
danjem času pa mislim, da jih politi
ka razdvaja, čeprav smatram, da nas 
jc premalo, da bi sc delili. 

Ali verjamete v poštenost? Je človek 
v politiki lahko stoodstotno pošten? 

V politiki je sigurno večina ljudi, ki 
s poštenostjo gledajo na razvoj kraja, 
občine in države, vendar jc v nekate
rih strankah vse preveč boja za oblast 
in za osebne koristi, kar se vidi tudi 
pri menjavi vlade ali razpravah o vo
lilnem sistemu. Sam verjamem v poš
tenost in tega sc pri svojem delu tu
di držim. 

Ste se posvetovali z družino, ko ste se 

odločili za opravljanje funkcije pred
sednika Sveta KS in svetnika? 

Z domačimi smo sc o mojem kan
didiranju pogovorili, saj vedo, da mi 
zaradi opravljanja funkcij ostaja manj 
časa za družino in za obrt Delamo 
skupaj in si pomagamo. Ob tem pa jc 
sreča, ker sta oba otroka Zc polnoletna 
in samostojna. 

Katere funkcije opravljate v okviru 
Občinskega sveta? 

Sem član Odbora za finance ter od
bora za gospodarstvo, po sklepu zad
nje seje Občinskega sveta pa sem po
stal tudi član Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. Pri 
teh funkcijah poskušam zastopati in
terese, ki so povezani z. opravljanjem 
dejavnosti - obrti, ter v zvezi z de
lom in problemi v KS. 

Vas lahko v politiki kakšna stvar ta
ko razočara ali razjezi, da bi imeli vse
ga skupaj dovolj in hi odšli iz nje? 

Ne, ker smatram, da moram vse, za 
kar sem sc odločil, tudi narediti. Ved
no poskušam najti rešitve za dobro 
ime stranke LDS in občanov. 

Imate tudi svoj poklic in obrt, kar 
zahteva od vas precej energije. Je tako? 

Svoj poklic opravljam Zc od leta 
1972 in mi pomeni največ, vendar tu
di drugod, kjer sem prevzel funkcije 
in delo, to opravljam z veseljem in 
trdno voljo. 

Ali ste /. razvojem KS Dob, katere 
predsednik ste, zadovoljni? 

Prepričan sem. da sem v obdobju, 
ko sem predsednik Sveta KS Dob, uc 
samo jaz. ampak tudi člani svetov KS, 
ogromno naredili pri razvoju KS. zlasti 
na področju komunalne ureditve. Kra
jevna skupnost Dob je najbolj razvi
ta v občini Domžale, uresničili smo 
vrsto projektov in čeprav jc po po
vršini največja v občini, se lahko po
hvalimo, da imamo asfaltirane skoraj 
vse ceste, zgrajen vodovod, kanaliza
cijo na območju Doba, Četnika in 
Turnš, imamo kabelsko "IV, pripravlja
mo pa tudi druge projekte. Načrtuje
mo razširitev pokopališča, napeljavo 
plina, pričakujem pa tudi, da bo v tem 
letu sprejet projekt obrtno podjetniš
ke cone, kar bi pomembno vplivalo na 

L D S 
LIBERALNA DEMOKRACIJA SLOVENIJE 

nadaljnji razvoj naše KS na rxxlročju 
gospodarstva in turizma. Ob tem naj 
povem, da jc bilo vodstvo KS Dob us
pešno tudi pri dogovarjanju o lokacij
skem načrtu A C , saj so bili upošteva
ni vsi predlogi in pobude naše krajevne 
skupnosti. 

Kako vaša KS sodeluje z ostalimi KS 
in občino Domžale. Ste povezani? 

Sama krajevna skupnost ima dober 
odnos do ostalih KS, menim pa. da bi 
bilo mogoče zagotoviti še tesnejše so
delovanje med občino in krajevnimi 
skupnostmi. 

Kaj je za vas trenutno najbolj pereč 
problem? 

Največji problem v obrtništvu, kjer 
delam, jc ncspošlovanjc rokov plačil, 
prevelike obveznosti obrtnikov do dr
Žave. V samem kraju in občini pa jc 
po mojem mnenju trenutno največji 
problem - lokacija komunalne deponije 
v naši krajevni skupnosti. Smatram, da 
bi z dobrim sodelovanjem med krajev
no skupnostjo, občino in občinskim 
svetom, pa tudi javnim podjetjem 
Brodnik Domžale ter drugimi občina
mi, lahko kmalu dorekli prihodnost de 
ponije v naši KS. Krajanom in krajan-
kam bi morali čimprej pojasnili Mož
nosti urejanja tega problema in sicer, 
ali deponijo zapreti in poskrbeti za 
njeno dokončno sanacijo ali v soglas
ju s krajani in krajankami ter vod
stvom KS začeti z aktivnostmi za po
daljšanje obratovanja le-tc, dokler se 
ne najde boljše rešitve. 

Hvala lepa za odgovore. 
S A Š A K O S 

Dela na cesti skozi 
ključka del je bilo v 
pa za Dolenje po
trebno izvesti več 
zaporednih del. in 
sicer: obnova vodo
vodnih cevi, grad
nja Tekalne kanali
zacije ter meteorne
ga kanala kot nada
ljevanje kanalizaci
je Rova in na kon
cu, kar so vsi kraja
ni z nestrpnostjo 
pričakoval i , uredi
tev in asfaltiranje 
ceste. Sledi še do
končanje kanaliza
cije ter gradnja 
mostu čez Rovščico. 
(Slika zgoraj) 

Kova so se zaključila. V času od marca 2000 do za-
drugem delu ceste od mostu čez Rovščico do odce-

JSSSSSSt Bodoča ureditev kareja Toko 
Krakovski cesti v ** 
Domžalah, kjer bodo 
zamenjali tudi vodo
vodne cevi. Dela iz
vaja Grapix, d. o. o. 
Domžale , njihova 
vrednost pa je 9 mio 
SIT. 

Slamnik je glasi lo O b č i n e D o m ž a l e in je nadaljevalec t radici je č a s o p i s a D o m ž a l e c , k i je izhajal v le t ih 1925 (5 š t ev i l k ) , 1929 (2 š t ev i lk i ) , 1934 (I š t ev i l ka ) , 1935 
(1 š t ev i l ka ) . D o m ž a l e c je izšel še v letu 1958 (I š t ev i l ka ) , nato pa j c 5. II. 1962 p r i č e l izhajat i O b č i n s k i p o r o č e v a l e c in je r edno izhajal vse d o 21. marca 1991, ko se 
je p r e imenova l v S l amnik . 
O d g o v o r n a urednica V E R A V O J S K A . T e l : 714-599, 720-100 (0609) 634505. P o m o č n i c a o d g o v o r n e urednice K R I S T I N A B R O D N I K . Č l a n i u r e d n i š t v a S A Š A K O S , 
T O N I D R A G A R , P A V E L P E V E C , J A N E Z S T I B R I Č , M A R T A S T A R B E K , U R B A N Z N I D A R S I Ć , R O K R A V N I K A R . U r e d n i š t v o glasila S L A M N I K jc na L jub l jan
sk i cesti 69 v D o m ž a l a h . U r e d n i š t v o E R N A Z A B J E K - K O C A R , 714-599, 720-100. U R A D N E U R E : vsak petek o d 13.-14. ure. L e k t o r prof. A V G U Š T I N P I R N A T . 
G l a s i l o izhaja v nakladi 12.000 i z v o d o v in ga prejemajo vsa gospodinjs tva b r e z p l a č n o . N a podlagi Z a k o n a 0 D D V (Ur . lisi RS . š t ev . 89/99) sodi č a s o p i s med 
p r o i z v o d e , za katere se o b r a č u n a v a D D V po s topnj i 19%. T I S K : D E L O - T i sk č a s o p i s o v in revi j , d.d., Ljubl jana. 
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Dnevni red 18. seje 
Občinskega sveta, 

ki je bila dne 12. julija 

s t r a n OBČINSKI SVET 
loka in (xl sedaj naprej bo kazen za 
tovrstne p r e k r š k e znašala 
10.000,00 SIT za posameznika in 
100.000,00 SIT za pravno osebo. 

Pred pr ićetkom razprave o Od
loku o spremembah Odloka o izvr
ševanju proračuna Občine Domža
le za leto 2000 jc Bogdan Osolin, 
S K D , opozori l predsedujočega na 
proceduralno vprašanje, saj ob gla
sovanju za posamezni predlog svet
nikov in svelnic ni spraševal, kdo jc 
PROTI. O odloku so razpravljali 
Marko Vresk, kot predsednik Sta
tutarno pravne komisije, ki jc po
jasnil vsebino amandmaja komisije, 
Edvard Ješclnik, direktor Občinske 
uprave, ter Simon Mavsar, LDS. Ob
činski svet je Z 22 glasovi Z A 
amandma sprejel, hkrati pa je z 22 
glasovi Z A sprejel tudi spremembe 

di dogovor; ter Roman Kurmansek, 
SDS, ki jc opozoril na nedoslednost 
pri navajanju uporabnih odpadkov. 
Po prejetih odgovorih so razprav
ljali sc: Franci Gerbcc, Z L S D , 
dr. Marko Starbek, S K D , Simon 
Mavsar, LDS, ter Marko Vresk, 
LDS, nato pa je Občinski svet z 22 
glasovi Z A sprejel amandma, s ka
terim je zadolžil investitorje za po
samezne objekte ali sklope objek
tov, da zagotovijo gradnjo vse po
trebne komunalne infrastrukture v 
deležih, ki jih bo opredelil Program 
komunalnega opremljanja stavbnih 
zemljišč za območje ŽN V7 Hclios. 
Za potrebe požarne varnosti pa je 
investitor v industrijskem območju 
dolžan vse ukreniti za zagotavljanje 
ustreznih količin požarne vode. S 25 
glasovi Z A pa jc bil sprejet tudi Od-

D v a o d t r e h č l a n o v v o l i l n e k o m i s i j e , k i je n a 
1 8 . s e j i i z p e l j a l a d v e t a j n i g l a s o v a n j i : J a n e z V a s 
l e , S K D , t e r J a n e z S t i b r i č , S D S , p r e d s e d n i k k o m i 
s i j e p a je b i l p o d ž u p a n S i m o n M a v s a r , L D S 

Odloka o izvrševanju proračuna za 
letošnje leto. 

S p r e j e t z a z i d a l n i n a č r t V 7 
H e l i o s 

Uvodno informacijo k Odloku o 
spremembah in dopolnitvah Odloka 
o zazidalnem nač r tu otoka V7 
Helios za podobmocje V7/1 Hclios 
je podal Zoran Vitorovič. načelnik 
Oddelka za okolje in prostor, opo
zoril pa tudi, da se doda amandma, 
ki se nanaša na opremljanje stavb
nih zemljišč in zagotavljanje požar
ne vode. 

O njem sla razpravljala dr. Mar
ko Starbek, S K D , ki jc zahteval ma
keto zazidalnega načrta, ker bi to 
omogočilo lažjo predstavo realizaci
je sprejetega akta, lak pa je bil tu-

G l a s o v n i c a z a 
s v e t n i k a P a v l a P e v c a . 

lok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o zazidalnem načrtu otoka 
V7 Hclios za podobmocje V 7 / I 
Hclios. 

Z a z i d a l n i n a č r t z a 
o b m o č j e D 1 8 - T o k o 

Uvodno informacijo jc podal Zo
ran Vitorovič, načelnik Oddelka za 
okolje in prostor. Povedal je, da je 
bil na predlog delovnih teles Občin
skega sveta pripravljen tudi predlog 
prometne ureditve tega obmčja. pri
pravili pa so tudi dodatne informa
cije O številu novih stanovanj, šte
vilu parkirnih mest in drugih novos
tih. Predstavil je predlog prometne 

STANOVANJSKI SKLAD 
OBČINE DOMŽALE 
Upravni odbor 

objavlja 
javni razpis 

za oddajo poslovnih prostorov v najem 

Predmet razpisa so poslovni prostori v pritličju objekta 
na Ljubljanski 36, Domžale: 
- pisarna v površini 27,75 rrf, s souporabo sanitarnih 
prostorov v korigirani površini 1,39 m2 

- pisarna v površini 18,80 rrf, s souporabo sanitarnih 
prostorov v korigirani površini 1,39 m2. 

Izklicna višina najemnine za poslovne prostore je 
1.450,00 SIT/m 

Ponudbe interesentov morajo vsebovati naslednje 
dokumente: 
1. Izpisek iz sodnega registra za opravljanje dejavnosti 
oz. dokazilo o strokovni usposobljenosti za opravljanje 
dejavnosti. 
2. Bonitetno poročilo Agencije RS za plačilni promet, 
nadziranje in informiranje oz. dokazilo o rednem 
plačevanu dajatev in prispevkov. 
3. Program oz. vrsto dejavnosti, ki jo bodo izvajali v 
najetih prostorih. 
4. Višino najemnine za rrf, ki jo je ponudnik pripravljen 
plačati (izraženo v absolutnih številkah). 

Ponudbe z označenimi dokazili od 1 do 4 naj intere
senti pošljejo priporočeno na naslov: 

STANOVANJSKI SKLAD OBČINE DOMŽALE LJUB
LJANSKA 69, DOMŽALE s pripisom: »ZA JAVNI 

RAZPIS P.P. - NE ODPIRAJ«. 

Rok za oddajo ponudb je 15 dni od objave Ponudbe 
bodo po preteku razpisnega roka komisijsko odprte. 
Nepopolnih vlog komisija ne bo obravnavala. Pri 
odločitvi o oddaji poslovnega prostora bo komisija 
upoštevala predloženi program dejavnosti ter ponudbe
no višino najemnine. . 
Vse dodatne informacije v zvezi z razpisom dobite po 
telefonu št. 724 20 22 in 721 36 86. 

Udeleženci razpisa bodo o njegovem izidu obveščeni v 
15 dneh po izbiri. 

ureditve tega območja. V razpravi 
so sodelovali: Janez Stibrič, SDS, 
(ureditev križišča Ljubljanska-Karan-
lanska, rušitve, sinhrona menjava 
vseh komunalnih vodov), Jurij Be
rlot, SIS (priključitev na A C , potre
ba po gradnji dodatnega mostu čez 
Kamniško Bistrico, povezava ulic 
Karantanske in M . Tomca), Simon 
Mavsar. LDS, Anton Preskar, L D S 
(pogreša usklajeno urejanje vseh 
krajev v centru mesta ter predlaga 
sprejem posebnega sklepa v zvezi z. 
urejanjem prometnega režima), Ja
nez Grmek, SDS (problematika Sav
ske ceste, delež obremenitve bodo
čih investitorjev). Na vsa vprašanja 
jc odgovoril Zoran Vitorovič, nato 
pa so svetniki in svetnice s 24 gla
sovi Z A sprejeli Odlok o zazi
dalnem načrtu območja DI8-Toko 
ter naslednja dva sklepa: 

I. Občinska uprava naj čimprej iz
dela programske rešitve cestno-ko-
munalnih naprav v širšem območ
ju centra Domžal (kare Alko , kare 
Toko, kare Univcrzale, kare Toko II, 
izgradnja jugovzhodne vpadnice v 
Domžale). V nadaljnji izdelavi pro
metnih rešitev naj se prouči mož
nost povezave iz avtocestnega prik
ljučka preko obstoječega pešmoslu 
čez Kamniško Bistrico v center 
Domžal kot uidi prometne naveza
ve sever-jug (Savska-Poljska) ter si
mulacijo funkcioniranja križišča 

Ljubljanska-Kamniška cesta (na 
predlog Antona Preskarja, LDS) - 24 
glasov Z A . 

2. Občinska uprava prične s pri
pravljalnimi deli za lokacijski načrt 
za vstopno prometnico do centra 
Domžal na osnovi predložene idej
ne študije (na predlog Odbora za 
prostor in varstvo okolja) - 19 gla
sov Z A . 

P r v i t a k p r o g r a m 

Program komunalnega opremlja
nja stavbnih zemljišč za območj i 
Novi Dfagomclj I in šola Dragomclj 
je predstavil Zoran Vitorovič. načel
nik Oddelka za okolje in prostor. 
Brc/, razprave je nato občinski svci 
sprejel program komunalnega opre
mljanja Stavbnih zemljišč za območ
je Novi Dragomclj I in Šola Drago
mclj (22 Z A ) ter sklenil, da sc stroš
ki opremljanja stavbnih zemljišč za 
območje Novi Dragomclj I in Šolo 
Dragomclj delijo med investitorje 
po naslednjih deležih za posamez
no vrsto komunalne opreme: 
Primarno omrežje: 
Delež Novi Dragomelj I 42,5% 
I )clcž. Šole Dragomclj 25.4% 
Dele/ Občine Domžale 32,2% 

Sekundarno omrežje: 
Delež Novi Dragomclj I 83,3% 
Delež Šole Dragomclj 7.4% 
Delež Občine Domžale 9,4% 
(24 glasov ZA) . 

V i š j e c e n e 

Povečane cene odvajanja odpad
nih in padavinskih voda je obrazlo
žil g. Marko Fatur, direktor Javne
ga komunalnega podjetja Prodnik, 

mnenje občinske uprave pa je pred
stavila županja (veta Zalokar Ora
žem, po njeni razpravi pa je Mar
ko Fatur umaknil svoj predlog. V 
razpravi so sodelovali: Anton Pre
skar, LDS, Jurij Berlot. SLS, Pavel 
Cerar. LDS, ter Breda Kokalj Lim-
bek, S K D . Z 21 glasovi so svetniki 
sprejeli naslednji sklep: 

Občinski svet Občine Domžale do
loča, da cena odvajanja odpadnih in 
padavinskih voda od dne 01. 08. 2000 
znaša 26,00 SIT za m ' za gospodinj
stva in 47,00 SIT za m-1 za industri
jo, ter od dne 01. 01. 2001 znaša 
31,92 SIT za m ' za gospodinjstva in 
49,53 SIT za nV za industrijo. 

Š t i p e n d i r a n j e p o n o v e m 

Uvodno informacijo o Odloku o 
štipendiranju dijakov in študentov v 
občini Domžale jc podala Kristina 
Slapar, Oddelek za družbene dejav
nosti, Andreja Jarc-Pogačnik pa je 
kot predsednica Odbora za družbe
ne dejavnosti predstavila amandma. 
Svetniki so z 22 glasovi Z A sprejeli 
tako amandma, ki določa, da Odde
lek za družbene dejavnosti enkrat let
no pripravi poročilo o izvajanju Od
loka o štipendiranju dijakov in štu
dentov v Občini Domžale in ga po
sreduje v obravnavo in sprejem Ob
činskemu svetu kot omenjeni odlok. 

K a k o d o s r e d s t e v z a 
p o s p e š e v a n j e r a z v o j a 
K m e t i j s t v a 

Pravilnik o porabi in dodeljeva
nju proračunskih sredstev za pospe
ševanje razvoja kmetijstva v Obči
ni Domžale jc predstavila Meta ( c-
rar, načelnica Oddelka za gospodar
stvo in finance, amandmaje Stalutar-
no-pravne komisije pa jc obrazložil 
Franci Gerbcc, član omenjene komi
sije. 

V razpravi jc sodelovala Milena 
Srebotnjak, SLS. po odgovorih Met
ke Cerar, načelnice Oddelka za gos
podarstvo in finance, pa je Občin
ski svet vseh pet amandmajev spre
jel, ob koncu pa s 25 glasovi Z A 
sprejel tudi Pravilnik o porabi in 
dodeljevanju proračunskih sredstev 
za pospeševanje kmetijstva v Občini 
Domžale. 

Z a v o d o v o d P r e s e r j e -
H o m e c 2 0 m i o SIT 

Po odmoru so sc svetniki in svet
nice lotili obravnave v nadaljevanju 
16. seje prekinjene točke : Poraba 
sredstev iz naslova spremembe na
membnosti kmetijskih zemljišč za 
potrebe avtoceste za leto 2000. 

V uvodni besedi je županja Cve
ta Zalokar Oražem pojasnila spre
membe, ki so predvsem v tem, da 
jc predlagala, da sc novopridohljc-
nih 13 mio SIT nameni izključno za 
gradnjo vodovoda Prcscrjc-I lomeč. 
Kakovosl vode je prav v tem delu 
občine najslabša, 20 mio SIT pa bo 
zagotovilo gradnjo vodovodnega sis
tema in priključitev naselij Radom
lje. Prescrjc. Homec in Nožice na 
zdravo dobro pitno vodo iz črpa
lišča Kolovec. V razpravi so sode
lovali Jože Cuzak. predsednik Od
bora za gospodarstvo, Emilijana Sre
botnjak, SIS, na vprašanja jc odgo
voril Iztok Obreza, Oddelek za gos
podarske javne službe. 

Tako sc bodo po sklepu Občin
skega sveta Občine Domžale sred
stva i / , naslova spremembe namemb
nosti kmetijskih zemljišč za potre
be avtoceste za leto 2000 porabila 
za naslednje namene: izdelava štu
dij in strokovnih nalog, dodatni iz
obraževalni program, investicije v 
gozdne ceste in gozdne vlake, po

pravilo glavnih dovoznih poti na po
lja, sofinanciranje manjših agrome
lioracij, nova kvalifikacija kmetijskih 
zemljišč, sofinanciranje investicij v 
namakalnem in osuševalnem sistemu 
ter sofinanciranje gradnje vodovo
da na demografsko ogroženem ob
močju Brdo-Goričica ter Kova, za 
gradnjo vodovoda Preserje-Homec. 
(25 ZA) . Z drugim sklepom je Ob
činski svet za gradnjo vodovoda 
Preserje-Homec namenil še 13 mio 
SIT (25 ZA) , hkrati je Občinski svet 
s 25 glasovi Z A sklenil, da se ob re
balansu proračuna na podlagi skle
pov oblikujejo nove p roračunske 
postavke ali se povišajo že obstoječe 
proračunske postavke. Z enakim šte
vilom glasov je bil sprejet tudi zad
nji sklep v proračunu za leto 2001, 
da se po potrebi zagotovijo dodat
na sredstva v višini 15 mio SI I na 
segmentu kmetijstvo (predlog Odbo
ra za fjnance). 

P o v e č a n j e c e n e 
z e m e l j s k e g a p i n a 

G R A S T O , d.o.o., izvajalec javne 
službe oskrbe z zemeljskim plinom, 
je na Občinski svet Občine Domža
le naslovil zahtevo po povišanju ce
ne zemljskega plina, katerega doseda
nja cena je bila do 31.03. 2000 35,03 
S I T / S m ' , od 01.04. 2000 dalje pa 47.30 
S I T / S m 1 . Izvajalec je dodatno podrob
neje pojasnil nekatere elemente kal
kulacije cene. Mnenje uprave v /ve
zi z oblikovanjem cene zemeljskega 
plina je pojasnila županja Cveta Za
lokar Oražem. Po podrobni preučit
vi vseh podatkov jc Občinski svet na 
predlog županje s 25 glasovi Z A do
ločil, da znaša od 1. 8. 2000 malopro
dajna cena zemeljskega plina v Ob
čini Domžale 54,87 SIT za m' (16% 
povečanje). 

P r o g r a m z a d r u g o 
p o l l e t j e s p r e j e t 

Po uvodni informaciji Marka Ma
hata, Oddelka za prostor in varstvo 
okolja, jc Občinski svet s 25 glasovi 
Z A sprejel sklep o ukinitvi javnega 
dobra, pred zadnjo točko pa so se 
svetniki in svetnice lotili sprejemanja 
okvirnega delovnega programa Občin
skega sveta Občine Domžale za dru
go poletje 2000. Program so s 25 gla
sovi sprejeli, vanj pa na predlog Ja
neza Vaslcta SKD, vključili tudi ob
ravnavo problematike turizma. 

Svetniške predloge, pobude in 
vprašanja so postavili: Franc Oefna-
goj, Zeleni, Zoran Poljšak. Svetniška 
skupina obrtnikov in podjetnikov; 
Emilijana Srebotnjak. SLS, Roman 
Kurmansek. SDS, Jurij Berlot, SIS, Ja
nez Grmek, SDS, Bogdan Osolin, 
SKD. dr. Marko Starbek, SKD, Saša 
Kos, LDS, ter Anton Preskar, L D S . 

Na dve od vprašanj je odgovorila 
županja Cveta Zalokar Oražem, ki jc 
povabila tudi vse svetnike na odprt
je domžalskega bazena. Zapišimo pa 
šc, da so vsi svetniki in svetnice kot 
popotnico za počitnice prejeli tudi 
gradivo in majico maskote ločenega 
zbiranja odpadkov - Grinija, predse
dujoči pa je 18.sejo zaključil / zeljo, 
da prav vsi svetniki in svetnice pri
jetno preživijo počitnice. 

O D G O V O R N A U R E D N I C A 

O b č i n a D o m ž a l e , Oddelek za prostor in varstvo okolja objavlja 

J a v n i r a z p i s 

za sofinanciranje dela organizacij in d r u š t e v s p o d r o č j a varstva okolja na podlagi izdelave 

programa okoljskih aktivnosti v letu 2000/2001 

Sredstva za sofinanciranje so zagotovljena v p r o r a č u n u O b č i n e D o m ž a l e v vrednosti 1 , 0 0 0 . 0 0 0 SIT 
in jih bodo dodelili na podlagi prijav, razpisanih meril ter njihove vsebine. 

Na javnem razpisu lahko sodelujejo neprofitne organizacije, katerih dejavnost je vezana na okolje v 
občini Domžale . Organizacije morajo za pridobitev sredstev na naslov Oddelka za prostor in varstvo oko
lja poslati predlog, v katerem opiše jo dejavnosti, ki jih bodo izpeljali za bol jše razumevanje stanja in de
lovanja dela okolja, ki ga njihovo druš tvo pokriva. 

Predloge naj organizacije in društva oddajo osebno ali po pošt i najkasneje do 4. septembra 2 0 0 0 
do 12 . ure na naslov O b č i n a Domžale , Oddelek za prostor in varstvo okolja, Ljubljanska 69 , 1 2 3 0 Dom
žale , v lož išče . 

Predlogi morajo vsebovati naslednja dokazila in dokumentacijo; 
• naslov in ime organizacije, ki se prijavlja, 
• število č lanov, ki delujejo v organizaciji, 
• seznam dejavnosti v zadnjih 5 letih, ki so jih d ruš tva izvajala pri izboljšanju stanja okolja oziroma v 

podobnih vsebinah, 
• načr t dela organizacije za leto 2 0 0 0 / 2 0 0 1 , 
• opis dejavnosti (namen, cilj, predvideno število u d e l e ž e n c e v , vsebina, drugi viri financiranja), ki jo 

namerava organizacija izpeljati, 
• potrdilo o registraciji organizacije, ki ne sme biti s t a r e j š e od 6 mesecev. 

Obrazec vloge z navodili za prijavo, razpisano vsebino ter vse druge informacije lahko zainteresira
na druš tva dobijo na Odde lku za prostor in varstvo okolja, Savska 2, Domža le , kontaktna oseba Tade-

1. Volitve in imenovanja: 

- Prenehanje mandata č l a 
nu O č i n s k e g a sveta 

- Imenovanje zunanjega 
č l a n a v Svet javnega zavo
da Mestne lekarne 

- Imenovanje predstavnika 
javnosti pri r e š e v a n j u pri 
t o ž b pr i Policijski upravi 
Ljubljana 

- Obravnava in sprejem 
Sklepa o izdaji mnenja h 
kandidaturi za ravnateljico 
Osnovne š o l e Roje 

- R a z r e š i t e v č l a n a uredn i š t 
va glasila » S l a m n i k « in 
imenovanje novega č l a n a 
u r e d n i š t v a glasila » S l a m 
nik 

- R a z r e š i t e v č l a n a Komisi 
je za mandatna v p r a š a n j a , 
volitve in imenovanja in 
imenovanje novega č l a n a 
Komisije za mandatna 
v p r a š a n j a , volitve in ime
novanja 

2. Obravnava in sprejem 
Odloka o zelenih p o v r š i n a h 
v naseljih na o b m o č j u o b č i 
ne D o m ž a l e - s k r a j š a n i po
stopek 

3. Obravnava in sprejem 
Odloka o spremembi Odlo
ka o i z v r š e v a n j u p r o r a č u 
na O b č i n e D o m ž a l e za leto 
2000 - s k r a j š a n i postopek 

4. Obravnava in sprejem 
O d l o k a o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o zazi
dalnem n a č r t u otoka V 7 
Helios za podobmocje V 7/ 
1 Helios - druga obravnava 

5. Obravnava in sprejem 
Odloka o zazidalnem n a č r 
tu o b m o č j a D 18 T O K O -
druga obravnava 

6. Obravnava in sprejem 
Programa komunalnega 
opremljanja stavbnih zem
lj i šč za o b m o č j i Novi D r a 
gomelj 1 in š o l a Dragomelj 

7. Obravnava in sprejem 
predloga dviga cen odvaja
nja odpadnih in padavin
skih voda 

8. Obravnava in sprejem 
Odloka o š t i p e n d i r a n j u di
jakov in š t u d e n t o v v o b č i n i 
D o m ž a l e - druga obravnava 

". Obravnava in sprejem 
Pravilnika o porabi in do-
deljevanjju p r o r a č u n s k i h 
sredstev za p o s p e š e v a n j e 
razvoja kmetijstva v o b č i n i 
D o m ž a l e 

10. Obravnava in sprejem 
Predloga porabe sredstev iz 
naslova spremembe na
membnosti kmetijskih zem
lj išč za potrebe avtoceste 
(prekinjena razprava v na
daljevanju 16. seje) 

11. Obravnava in sprejem 
Sklepa o do loč i tv i nove ma
loprodajne cene zemeljske
ga plina 

12. Ukinitev javnega dobra 

13. Obravnava in sprejem 
Predloga okvirnega delov
nega programa O b č i n s k e 
ga sveta O b č i n e D o m ž a l e 
za drugo polletje 2000 

14. V p r a š a n j a , pobude, 
predlogi in zahteve č l a n o v 
sveta 



OD TU IN TAM PO NAŠI OBČINI 

Sporočilo za javnost 

U r e j a n j e 

z d r a v s t v e n e g a 

z a v a r o v a n j a 

p r e d o d h o d o m 

v t u j i n o 

Zavod za zdravstveno zava
rovanje Slovenije o b v e š č a za
varovane osebe o novi možnos t i 
elektronskega n a r o č a n j a kon-
venci jskih po t rd i l za uveljav
ljanje pravic do nujnega zdrav
ljenja med z a č a s n i m bivanjem 
v tujini preko Zavodove splet
ne strani http://www.zzzs.si. 

V o k v i r u celovi te akcije 
»Urejanje zdravstvenega zava
rovanja pred odhodom v tuji
no v letu 2000«, Z a v o d z 
dnem 26. 6. 2000 o m o g o č a ose
bam, ki so obvezno zdravstve
no zavarovane v R e p u b l i k i 
Sloveniji, elektronsko na roča 
nje potrdil , ki so d o l o č e n a z 
meddržavno pogodbo (konven
cijo), in sicer za d ržavo Avs t r i 
j o , Belgi jo , H r v a š k o , I tali jo, 
L u k s e m b u r g , N e m č i j o , N izo 
zemsko in Romuni jo . 

N a r o č n i k potrebuje za us
p e š n o elektronsko n a r o č a n j e 
konvenc i j sk ih p o t r d i l poleg 
veljavne kartice zdravstvene
ga zavarovanja dostop do in-
terneta ter spletni brskalnik 
Mic roso f t Internet E x p l o r e r 
ali Netscape C o m m u n i c a t o r , 
razl ičico 4.0 ali novejšo. Zaže
leno je, da ima n a r o č n i k tudi 
naslov za prejemanje elek
tronske p o š t e . 

Postopek na ročan j a je pre
prost in prilagojen internetu. 
Konvenci jska potrdi la na roč i 
n a r o č n i k na spletni strani Z a 
voda (http://www.zzzs.si) zase 
ali za večjo skupino zavarova
n ih oseb (skupno na jveč 7 
oseb), in sicer na podlagi vnosa 
vidnih podatkov izpisanih rut 
kartici zdravstvenega zavaro
vanja. Pristojne službe Zavoda 
za elektronsko p o š t o na ročn i 
ku v r o k u 24-ih ur potrdi jo 
sprejem naroČila, obdelajo na
roČilo in v primeru, da ni ovir 
/ a izdajo konvencijskih potr
dil (npr. neuspešna identifika
cij;! osebe, neurejen status za
varovane osebe v obveznem 
zdravstvenem zavarovanju idr.) 
pošljejo konvencijska potrdila 
n a r o č n i k u z navadno p o š t n o 
pošiljko v roku 3 delovnih dni. 
Zavarovane osebe opozarjamo, 
da je posamezno naroČilo lah
ko vezano le na eno državo in 
da se konvencijsko potrdilo iz
da za obdobje največ 90 dni . 
Zavarovanim osebam priporo
č a m o , da opravi jo n a r o č i l o 
vsaj 4 delovne dni pred odho
dom v tujino in sicer zaradi 
časa potrebnega za obdelavo 
naroČil in pošiljanja po pošti . 

Nova elektronska storitev je 
b r e z p l a č n a , saj Zavod na ta 
nač in pomembno zn ižu je 
s t r o š k e lastnega poslovanja, 
promovira sodobno elektron
sko poslovanje in dosega bolj
še organizacijske pogoje za de
lo oddelkov oz. služb za med
narodno zavarovanje v času 
tur i s t ične sezone. 

Nova elektronska storitev se 
je v obdobju testiranja izkaza
la za varno. Informacijski sis
tem, ki podpira e lek t ronsko 
n a r o č a n j e , zagotavlja varen 
prenos osebnih podatkov, saj 
omogoča kriptiranjc podatkov, 
celovitost prenosa podatkov in 
skrbi , da so podatki n a r o č n i 
ka zagotovo posredovani na 
s t režnik Zavoda in ne na ka
terikol i drugi s t režnik . Zavod 
bo, tako kot to velja tudi za 
celotno dejavost Zavoda, vse 
podatke varoval v skladu z za
konom o varstvu osebnih po
datkov. 

Dodatne informacije dobijo 
zavarovane osebe na spletnih 
straneh Zavoda in na oddelkih 
oz. službah za mednarodno za
varovanje in vseh o b m o č n i h 
enotah in izpostavah Zavoda 
za zdravstveno zavarovanje 
Slovenije. 

Z A V O D Z A Z D R A V S T V E N O 
Z A V A R O V A N J E SLOVENIJE 

50 let podjetja MLINOSTROJ Domžale 

Z n a m o d o b r o d e l a t i 
i n p o t e m n a s p o z n a j o 

Leta 2000 je prineslo že vrsto obletnic najbolj znanih domža l sk ih pod
jet i j . Le-tem seje v j u l i j u p r i d r u ž i l o tudi podjetje M L I N O S T R O J , k i j e 
praznovalo svoj zlati jubilej - pet desetletij poslovanja, uspešn ih in manj 
uspešn ih obdobij , k i so se začela 15. j u l i j a v letu 1950, k o j e bilo z odlo
kom Vlade L R S ustanovljeno P O D J E T J E Z A R E M O N T M L I N O V . Nje
gova zgodovina je pestra in tudi o njej sem se pogovarjala z g. M i r o s l a 
vom Jer innm. d ip l . ing. s t ro jn i š tva , k i je svojo delovno pot začel v M l i -
nostroju kot ing. v konstrukci j i , postal leta 1984 vodja proizvodnje in v 
letu 1992 prevzel funkcijo direktorja Ml inos t ro ja . 

Z a č e t e k 
Sprva je bilo v podjetju zaposle

nih osem delavcev, poslovanje pa je 
potekalo v obnovljenih prostorih re
montne delavnice starih mlinskih 
prostorov. Ker je bila tedaj večina 
mlinskih strojev lesenih, jc bil mizar
ski obrat močnejši in bolje opre
mljen kot kovinarske delavnice. Pod
jetje sc jc razvijalo in dosegalo lepe 
rezulate, saj so visoko kvaliteto iz
delkov in uslug cenili kupci Sirom 
takratne celotne Jugoslavije. 

Zaradi širitve proizvodnje in de
javnosti sc jc podjetje v letu 1954 iz 
neznatne »remontne delavnice« raz
vilo v »MLINOSTROJ« - Tovarna 
mlinskih strojev in tudi spremenilo 
provotno registracijo podjetja. Dejav
nost podjetja se je iz obnove mlinov 
preoblikovala v podjetje za izdelavo 
strojev za mline. V tem letu jc pod
jetje zaposlovalo žc 77 delavcev. Za
radi prevlade kovinarske dejavnosti 
pa se je v letu 1959 mizarski obrat 
ločil od matičnega podjetja in začel 
s samostojnim delovanjem. 

U s p e š n a r a s t p o d j e t j a 
Skladno z razvojem dejavnosti in 

rastjo podjetja, se je pokazala tudi 
potreba po širitvi poslovnih prosto
rov. Tako je bila v letu 1959 zgraje
na prva proizvodna hala s površino 
1000 m l Intenzivna rast podjetja je 
zahtevala vedno nove proizvajalne in 
strojne kapacitete, zato je bila v le
tu 1962 adaptirana lopa za skladiš
čenje lesa v sodobno strojno delav
nico. V letih 1964 in 1965 jc bilo ure
jeno skladišče in poslovni prostori za 
upravo in tehnične službe. Razmahu 
podjetja je sledilo tudi opremljanje 

proizvodnje s sodobnimi obdeloval
nimi stroji. 

Podjetje je iskalo nove poslovne 
priložnosti ter razvoju in proizvod
nji strojev za mline dodalo še napra
ve za transport, sejanje in pripravo 
moke v pekarnah. V tem obdobju jc 
v podjetju delalo 150 delavcev. 

Z a p o s l e n i h 
v e c k o t 2 0 0 d e l a v c e v 

Ugoden razvoj podjetja sc je na
daljeval in v letu 1970 je bila dogra
jena glavna proizvodna hala z. več 
kot 2000 m', nadaljevali pa so tudi z 
nakupovanjem najsodobnejše opre
me: novi stroji, dvigala, ogrevanje in 
drugo. Takrat je bila dograjena tudi 
nova kotlovnica na lahko kurilno 
olje. V tem obdobju je bilo v pod
jetju zaposlenih 160 delavcev, deja
vost podjetja pa se je dopolnjevala 
in širila, saj je povpraševanje na takr
atnem trgu nekdanje Jugoslavije 
vzpodbudilo proizvodnjo strojev in 
naprav za skladiščenje žit ter pripra
vo krmil. 

V letu 1974 je podjetje pridobilo 
nove poslovne prostore za tehnične 
službe in komercialo, kupljenih pa jc 
bilo tudi nekaj obdelovalnih strojev 
in prevoznih sredstev. Proizvodnja 
mlinskih strojev je bila v upadanju, 
povečeval pa sc jc delež opreme za 
silosne objekte, tovarne močnih kr
mil ter mešalnice praškastih materi
alov. Izdelki in usluge podjetja so bile 
zaradi visoke kvalitete in upošteva
nja dogovorjenih rokov na takrat
nem jugoslovanskem tržišču, kamor 
je temeljila tedanja prodajna orien
tacija podjetja, zelo iskani. 

Leto 1978 je prineslo novo prido

bitev: halo za razrez in pripravo ma
teriala, ter nekaj let kasneje, v letu 
1984, novo skladišče polizdelkov in 
izdelkov. 

Prostorske, strojne in tehnične ka
pacitete so zadostovale pr<xlajni stra
tegiji podjetja. Povečevanju obsega 
naročil je sledilo zaposlovanje, tako 
da sc je število zaposlenih večalo in 
maksimum doseglo v letu 1987, ko jc 
podjetje zaposlovalo 212 delavcev, 
spreminjala pa se je tudi struktura 
proizvodnje. Delež prodaje strojev 
za mlinsko industrijo jc padci in do
segel nepomemben delež, povečala 
pa sc jc proizvodnja naprav za opre
mo žitnih silosov, tovarn krmil in 
mešalnic praškastih materialov. 

P r i l a g a n j e n o v i m 
t r ž n i m r a z m e r a m 

Glede na tesno povezanost M l i 
nostroja z jugoslovanskim tržiščem, 
jc politični položaj v tedanji skupni 
državi bistveno vplival na poslovne 
perspektive podjetja, l a k o v letu 
1988 dotok naročil nc zapolnjuje več 
vseh proizvajalnih zmogljivosti, zato 
podjetje išče možnosti na drugih 
področjih delovanja, kar pa nc daje 
pričakovanih rezultatov. Število za
poslenih se znižuje in v letu 1991 do
seže število 143. Poslovni rezulati niso 
zavidljivi, z razpadom Jugoslavije in 
zaostreno politično situacijo pa pod
jetje čez noč izgubi glavno tržišče. 
Število zaposlenih sc zmanjša na pet
deset delavcev, podjetje pa se začne 
s prilagajanjem novim tržnim razme
ram in zakonodaji. 

M l i n o s t r o j -
d e l n i š k a d r u ž b a 

V devetdesetih se začne novo ob
dobje Mlinostroja. Podjetje sc v le
tu 1997 preoblikuje in registrira kot 
delniška družba s 142 delničarji. Za
posleni in bivši zaposleni imajo 
40,11% delež, pooblaščena investicij
ska družba K B M Infond 40,21% Slo
venski odškodninski sklad 8,92%, Slo
venska razvojna družba 5,96% in 
ostalo nekateri zunanji lasniki. 

L e t n i p r o m e t -
4 0 0 m i o SIT 

P(xljctjc danes zaposluje 70 delav
cev, proizvodni program pa zajema 
linije in tovarne za proizvodnjo kr
mil, žitne silose, mešanice praškastih 
materialov in ostalo opremo po na
ročilu. ix tn i promet znala cca 400 
mio SIL, od tega dobra tretjina v iz
vozu na tržišča Hrvaške, Nemčije in 
Makedonije. 

U s t v a r j a s e 
n o v o i m e p o d j e t j a 

(iospod Miroslav Jcrin kot najbolj 
kritično obdobje za podjetje, ki ga 
vodi, ocenjuje obdobje ob razpadu 
nekdanje države, v katerem so izgu
bili večino tržišča, to pa jc povzro
čilo tudi bistveno zmanjšanje zapos
lenih, ki se je z pridobitvijo novih 
tržišč počasi poveče
valo. Začelo sc jc 
ustvarjati novo ime 
podjetja, v katerem 
so pogoji dela glede 
na ležke razmere v 
kovinski industriji 
precej težki, saj gre 
v glavnem za obliko
vanje železa, za veli
ko varjenja, vse to 
pa v zadnjem času 
spremlja tudi po
manjkanje ustrezne
ga kadra - zlasti mla
dih ključavničarjev, 
ki jih zelo težko pri
dobijo za delo v 
podjetju, čeprav so 
poskušali tudi s šti
pendiranjem. Višine 
plač so 15% nad zahtevami iz kolek
tivne pogodbe, delti pa imajo v zad
njem obdobju dovolj. Na moje vpra
šanje o Mlinostroju in Evropi g. Jc
rin odgovarja, da skupaj s slovenskim 
Ministrstvom za gospodarstvo in pri
stojnim nemškim ministrstvom pri
pravljajo program za povečanje kon
kurenčne sposobnosti, ki naj bi j im 
omogočil lažje prilagajanje Evropi. 
Rezerve g direktor vidi v boljši not
ranji organiziranosti in pridobivanju 
novih ležišč, ki jih bodo skušali naj
ti tudi na nekdanjih tržiščih Jugosla
vije, pa tudi v sosednjih državah kot 
jc Madžarska, svoje izdelke pa izva
žajo tudi v sosednjo Avstrijo. S ši
ritvijo tržišča, ki omogoča boljšo 
kontinuiteto naročil, so zadovoljni. K 
temu prispevajo tudi nastopi na sej
mih v domovini in tujini, v kratkem 

M i r o s l a v J e r i n , d i p l . i n g 
s t ro j , d i r e k t o r M L I N O S 
T R O J , d . d . 

s t r a n 

sc bodo predstavili v Zenici, Skopju 
in Zagrebu, kjer predstavljajo svoje 
izdelke in o katerih pišemo tudi v 
našem časopisu. 

I n v e s t i c i j e 
s s o d o b n e j š o o p r e m o 

Prostorske kapacitete Mlinostroja 
so več kol zadostne, zalo nc plani
rajo investicij v prostore, čeprav dol
goročno zaradi Nižanja naselja pod
jetju razmišljajo tudi o tem. Trenut
no pa so njihova prizadevanja usmer
jena v izboljšanje kvalitete izdelkov, 
vgrajevanje boljših materialov in 
krajšanju dobavnih rokov. Načrtujejo 
tudi nakup novih strojev in večjih 
vzdrževalnih delih, saj sc doslej za
radi krize ni dovolj vlagalo v razvoj 
podjetja. O večjem zaposlovanju nc 
razmišljajo, v primeru večjega ob

sega naročil si poma
gajo s »kooperanti«. 

Direktor gospod 
Miroslav Jcrin oce
njuje, da bo leto 
2000 poslovno uspeš
no, pozitivno, brez 
kakšnih večjih dobič
kov, ki pa so vsako 
leto - minimalni, ven
dar so in kažejo, da 
podjetje z majhnimi 
koraki zanesljivo na
preduje. Eden od teh 
korakov bo tudi na
kup prvega počitniš
kega objekta, ki bo 
omogočil letovanje 
zaposlenih ter njiho
vo dobro počutje. 

Prazovanjc zlatega 
jubileja podjetja ML1NOSIROJ, ki jc 
pomemben del gospodarske zgodovi
ne naše občine, so pričeli s srečanjem 
s poslovnimi partnerji, nadaljevali pa 
ga bodo s srečanjem upokojencev, 
kjer bodo omogočili nekdaj zapos
lenim, da se po daljšem obdobju zo
pet srečajo in obudijo spomin na 
sončne in senčne dni podjetja, praz
novali pa bodo tudi vsi zaposleni. 

»'/Mamo dobro delati in po tem nas 
poznajo,« namesto voščila optimistično 
pravi gospod Miroslav Jerin in lahko 
mu verjamemo, da ho MUNOSTROJ tu
di v prihodnje podjetje, poznamo po 
kvalitetnih izdelkih in spoštovanju dogo
vorjenih rokov. 

Mlinostroju ob 50-letnici iskrene 
čest i tke tudi v imenu Uredniš tva 
Slamnika. 

V E R A V O J S K A 
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Z g r a d b a p o v e č a n e B a n k e D o m ž a l e ž e k a ž e s v o j o n o v o p o d o b o . 

Novo v VELE 

V centru Domžal nova prodajalna 
domačega pohištva 

V družbi V E L E so sc odločili, da bodo prodajni program iz po
slovne enote Super N (televizorji, kasete, ure, foto material itd.) pre
selili v blagovnico Vele ter tamkaj še okrepili tovrstno ponudbo. 
Preselitev je bila opravljena v teh dneh. V začetku tega leta so pre
selili tudi blago iz poslovne enote. Barve laki na novo lokacijo Grad
benik in tamkaj kompletirali ponudbo tako, da lahko vsak, ki želi 
obnavljati svoj dom, oz. se ukvarja z gradbeno dejavnostjo, kupi 
ves gradbeni material na enem mestu. V obeh primerih je torej šlo 
za okrepitev in v določeni meri za specializacijo ponudbe. 

V teh dneh sc je končala 
preureditev obeh izpraznje
nih prostorov v centru Dom
žal (bivša poslovalnica Supcr 
N in Barve laki). V teh pros
torih - več kot 400 m2, bo žc 

v začetku naslednjega tedna 
odprt večji del moderne pro
dajalne domačega pohištva. 
Tako sc to pohištvo ne bo več 
prodajalo v salonu Iltilsta. Po
sebno bogata bo ponudba ku-

REVIDNA NDEA LAHKO POVSOD HOD 
V Z A J E M N A Z D R A V S T V E N A Z A V A R O V A L N I C A v sode lovanju s p r i z n a n o 

š v i c a r s k o zavarova ln ico ELVIA zagotav l ja n a j b o l j š e zdravs tveno zavarovanje 
z med ic insko asistenco na p o t o v a n j i h v tuj ini . 

• r a z l i č r t i p r o g r a m i 
• u g o d n e z a v a r o v a l n e p r e m i j e 

• n a j m o č n e j š a m r e ž a i z v a j a l c e v p o v s e m s v e t u 
• 2 4 - u r n a d e ž u r n a s l u ž b a 

• o r g a n i z a c i j a z d r a v n i š k e p o m o č i i n p r e v o z o v 
• d o d a t n a k r i t j a z a s v o j c e 

• p r a v n a p o m o č 
• d r u g e s t o r i t v e 

liinj in kuhinjske opreme. Kupec, ki 
bo v tej enoti kupoval, bo lahko ta 
program kombiniral tudi z bližnjim 
salonom keramike in talnih oblog, 
ki sc nahaja čez cesto v poslovni 
enoti Kovinar. Mnenja smo, da bo 
tudi ta specializirana prodajalna 
Obogatila ponubo prebivalcev Dom
žal in okolice. 

V pohištvenem salonu Iltilsta, ki 
sc nahaja v neposredni bližini bla
govnice V E L E , sc bo odslej proda
jalo le blago tega uspešnega proda
jalca pohištva iz Nemčije. Salon Iltil
sta bo meril cca 600 m2, na njem 
pa bo prikazan izredno bogat asor
timan dnevnih sob, predsob, kabine
tov, spalnic, itd. 

Individualno Skupinsko (10 -19 oseb) 
št. dni 
3 

21 
30 
60 
90 
180 (6 mesecev) 
365 {1 leto) 

EVROPA 
1.045 
1.367 j 
1.701 ; 
1.806 
2.250 i 
2.701 
3.601 j 

r~ 6.301 ; 
9.002 : 

18 432 
35 964 

SVET 
2.205 
2.521 
2 835 
3.010 
3.501 
4.201 
5.602 
9.802 

14.003 
28 671 

EVROPA 
: 2.090 I 

2 734 
3.402 

j 3.61 z"" 
j 4.500 
' S.402 ; 

7.202 
12 602 
18 004 
36 864 
71 928 

Opomba Pri skupinah z V P Ž kot 19 nunami priznamo dodatni popu: 

VZtAJEMNAc zdravstvena 
zavarovalnica, 

SVET 
4 410 
5.042 
5.670 
6.020 
7.002 
8.402 

1 1.204 
19 604 
28.006 
57.342 

1.31 070 

sodelovanju 2 

EVROPA 
732 
95/ 

1.191 
1 264 
1.575 
1.891 . 
2.521 
4.41 1 
6.301 _| 

12.902 
25.175 

SVET 
1.544 
1.765 
1 985 
2.107 
2.451 
2.941 
3.921 
6.861 
9.802 

20.070 
V: 

O E L V I A 
A S 8 I J R A N C F 3 

Informacije dobite v vseh poslovnih enotah m zastopstvih Vzajemne zdravstvene zavarovalnice, 
v pooblaščenih turističnih agencijah ali na centrali Ljubljana, Mala ulica 5, 

tel.: (0)1 47 18 742. 47 18 723. faks: (0)1 47 18 850. Spletna stran: www.vzajemna.sl. 

Smo podjetji' s stoletno 
tradicijo v predelavi lesa. 

Ameriški kupci poznajo naše 
stole te skoraj 41) let. 

Proizvodni program smo v 
zadnjih letih prenovili z vrsto 
tehnološko zahtevnih izdelkov 

in ga naredili privlačnega 
tudi za številna druga trtišča. 

Zaradi večjega obsega 
in zahtevnosti naročil 
vabimo k sodelovanju 
kandidate naslednjih 
poklicev: 
- zaposlimo delavce s končano 

poklicno šolo lesarske smeri,, 
- zaposlimo delavca s končanj) 

poklicno šolo kovinarske 
smeri, 

- zaposlimo tudi nekvalifi
cirane delavce s končano 
osnovno šolo. 

Dobrodošli tudi pripravniki! 

Oglasite se v kadrovski službi 
LIP Radomlje, cl.cl.. Prcscrjc, 

Pelechova 15, 
1235 Radomlje, 

ali po telefonu 01/724 09 30 

http://www.zzzs.si
http://www.zzzs.si
http://www.vzajemna.sl


Slovesno odprtje obnovljenega mostu v 

Radomljah 

Svoj k r a j m o r a š 
imet i r a d 

8. julija 2000 je hilo v središču Radomelj kljub slabemu vremenu zelo sloves
no. Krajevna skupnost Radomlje je skupaj z. zelo aktivnimi društvi pripravila 
slovesno odprtje obnovljenega mostu preko Kamniške Bistrice. 

Projekte za sanacijo mostu in do
stopnega dela ceste do vrtca je iz
dela! Biro nizke gradnje Domžale že 
v letu 1999; pri projektu pa je sode
loval tudi ing. arh. TomaŽ Schlcgcl, ki 
sodeluje pri celostnem urejanju na
selja Radomlje in jc sodeloval zlasti 
pri arhitekturnem delu mostu. Pro
jekt javne razsvetljave je izdelalo 
podjetje ECO iz Domžal. Obseg sa
nacije mostu je zajel tudi del cest is
ta in sicer od križišča s VII. ulico v 
Preserjah do vstopa v novi objekt 
»Malin« v Radomljah. Sanacija mos
tu jc zajela preureditev mostne kon
strukcije Z razširitvijo hodnikov in 
sicer na severni del s hodnikom v ši
rini 1,80 m, na juz.no stran pa 1,20 m, 
dolžina saniranega mostu pa je 50 
metrov. Cela mostna ograja jc biki 
zamenjana s kovano, na mostu pa jc 
bila izvedena tudi javna razsvetljava. 
Ob ureditvi mostu jc bil urejen nov 
priključek ceste do vrtca s hodnikom 
za pešce, obenem pa se jc na mos

tu izvedla kabelska kanalizacija za 
PTT, zamenjan pa sc jc bil tudi vo
dovod. Skupaj je občina za sanacijo 
mostu, ureditev dostopne ceste z 
ograjo in javno razsvetljavo zagoto
vila blizu 37 mio SIT. 

Dela pri sanaciji mostu jc izvedlo 
podjetje SCT Ljubljana, Območna 
enota Cestni program iz Ljubljane. 
Pri polaganju kabelske kanalizacije in 
zamenjave PTT kablov jc sodelovalo 
podjetje T E L E K O M s sredstvi vzdr
ževanja telefonija. Izvajalec javne raz
svetljave jc bil EIS SkoCaj iz Vira, ce
vi vodovodnega omrežja pa jc zame
njalo podjetje Plima iz Žilica. 

Hkrati s sanacijo mostu jc bila do
končana tudi obnova VII. ulice v kra
jevnih skupnostih Prcserjc in Homec, 
ki sc jc izvajala več let. V okviru sa
nacije ceste jc bil zgrajen tudi hod
nik za pešce v dolžini 630 metrov. 
Vrednost del jc okvirno znašala 35 
mio SIT. v sklopu sanacije ceste pa 
jc bilo staro salonitno vodovodno 

namenu. Na novo pot so most po
spremili pianist Matija Cerar ter s 
posebnim običajem tudi pevci Moš
kega pevskega zbora Radomlje. Po 
stari slovenski navadi so za zdravje, 
srečo in blaginjo krajanov icr za trd
nost mostu v Kamniško Bistrico vrgli 
klobuk. Nato pa se jc oblikovala po
vorka narodnih nos, otrok ter Članov 
športnega, turističnega in kulturnega 
društva, medtem ko so elani gasilske
ga drušlva goste pričakali pred gasil
skim domom. Predsednica Sveta KS 
Radomlje in županja sta sc s kočijo 
odpeljali do doma, kjer jc bila manjša 
slovesnost, na kateri so sc oh pesmi 
Se enkrat vsem sodelujočim pri ob
novi mostu zahvalili in jim izročili 
spominska darila. Uradnemu delu je 

Obnovljeni most sta odprli ž u p a n j a Cveta Zalokar 
O r a ž e m in predsednica Sveta KS Radomlje Lidija 
M a r č u n A m b r o ž . 

omrežje zamenjano z ekološko var
nejšimi cevmi, prav tako pa jc bila 
delno obnovljena javna razsvetljava. 

Na slovesnosti je o pomenu obnov
ljenega mostu spregovorila gospa Li 
dija Marčun Ambrož, predsednica 
Sveta KS Radomlje, ki jc med drugim 
poudarila, da jc obnovljeni most pr
vi korak pri celoviti ureditvi Rado
melj, zahvalila se jc vsem, ki so ka
korkoli prispevali k obnovi mostu, 
hkrati pa izrazila upanje, da bodo 

imeli krajani in krajan-
ke tudi v prihodnje 
svoj kraj radi, saj bo 
tako lažje oblikovali 
njegovo lepšo podobo. 
Zbranim jc spregovo
rila tudi županja Cve
ta Zalokar Oražem in poudarila po
men nove pridobitve, nato pa sta z 
željo, da bi vsi uporabniki mostu po 
njem srečno in varno vozili slavnost
no prerezali vrvico in izročili most 

Pogled na most č e z K a m n i š k o Bistrico v 
Radomljah, ko so g a š e obnavljali . 

sledil prijeten sobotni večer z gasil
ci in Alfijcm Nipičem. 

Besedilo: V . V O J S K A 
Foto: J A N E Z K O S M A Č 

Obiskali smo naše dolgoletne prijatelje v Švici 
V mesecu juniju se pevska skupina OS Domžale že nekaj let 

srečuje s slovenskimi otroki iz. Švice, k i se zberejo v idilični va
sici, sredi pašnikov, obdanih z modrimi jezeri, poimenovani 
Untcriberg. Otroci , še bolj pa njihovi s tarši , so neizmerno ve
seli, ko v dvoranici ob vznožju planin zazveni slovenska pesem 
iz grl izbranih pevk. Po besedah naše učenke Maje, k i seje teh 
srečanj udeležila že trikrat, so priprave za tak nastop veliko 
zahtevnejše kot petje v običajnem zboru, ker je potrebno z os
mimi glasovi nadomestiti ves zbor. Njihov trud je poplačan, ko 
odpotujejo k ljudem, k i so resnično željni slovenske besede in 
domače pesmi. 

Poleg nastopa pa za u č e n k e , ki pripravljajo nastop, to 
potovanje pomeni spoznavanje novih krajev v Švici. Na 
teh potovanjih so si skupaj s tamkajšnj imi o t roki ogle
dale slapove Rena, obiskale nekaj zanimivih muzejev, le
tos pa so si ogledale č u d o v i t o tu r i s t i čno mesto Luz.crn, 
od koder je tudi posnetek. Ne smemo pozabit i na naše
ga harmonikarja Klemena, ki s svojo nepogrešlj ivo sprem
ljavo daje petju boljši zven. S sestro Barbaro sta že dve 
leti zapored pripravila odl ičen nastop narodno zabavnih Z n a š i m i prijatelji smo si ogledali mesto Luzern. 

melodij v omenjeni dvoranici. O navdušenju med poslu
šalci ni treba posebej pisati. 

O b koncu naj še zap i šemo, da se naša s rečanja lahko 
uresničujejo predvsem zaradi razumevanja O b č i n e D o m 
žale, posebej še gospe županje in gospe Vere Vojska. Ob
čina n a m r e č vsa leta namenja f inančna sredstva za pre
voz nas topajočih in tudi sicer ostaja sodelovanje z zdom
skim d r u š t v o m Slovenija iz Ruti ja še vedno sestavni del 
občinskih dejavnosti. K o se srečujemo z zdomci, ki so včla
njeni v ostala druš tva , pa na žalost lahko ugotovimo, da 
od nekdanjih sodelovanj na zares trdni osnovi ostaja le 
še sodelovanje z O b č i n o Domžale , še posebno kar zade
va sodelovanje otrok. Za šolo, ki sodeluje, je ta oblika dela 
velika popestritev ustaljenih delovnih programov, za učence 
pa pomembna izkušnja v bogatenju odnosov med ljudmi, 
spoznavanju novih krajev ter življenja v drugih, nam včasih 
manj znanih okoljih. Prav zato bomo s temi srečanji na
daljevali tudi v prihodnje. 

Članek sestavila J O Ž I C A P O L A N C , 
ravnateljica šole, s pomočjo učenke M A J E P E T E K 

Društvo podeželskih žena Domžale 

U s p e š n o p r v o leto 
10. juli ja 1999 jc bi lo v domu v Ž e j a h ustanovljeno 

Druš tvo podeželskih žena Domžale . Žene in dekleta, zdru
žene v omenjenem d r u š t v u , k i se povezuje tudi v okv i r 
zveze kmetic Slovenije, so ugotovile, da so b i l i njihovi za
četni korak i uspešn i . Nadaljnje delo pa so si zač r t a l e na 
rednem o b č n e m zboru, k i so ga pr ipravi le sredi j u l i j a v 
gostišču Pire na Rovah. Predsednica d r u š t v a , gospa J u l i -
jana Če rn ivec , je ob pomoči gospe Mar te Kos , svetoval
ke za k m e č k o d r u ž i n o in dopolnilne dejavnosti na kmeti
j i , na občni zbor povabila več kot sedemdeset članic d ruš t 
va, k i so se v d o m a č e m s rečan ju in pogovoru dogovorile 
za nadaljnje delovanje. 

Občnega zbora, na katerem smo 
našteli več kot sedcmdcscl udele
ženk in udeležencev, so sc udele
žile tudi predstavnice podobnih 
druš tev iz drugih občin, članice 
društva pa so bile posebej zado
voljne z. obiskom županje Občine 
Domžale , gospe Cvete Zalokar 
Oražem, ter gospoda Borisa (irab-
rijana, strokovnega sodelavca ob
čine na področju kmetijstva. 

S k r b z a z d r a v j e 

Ker pa se podeželske žene in 
dekleta zelo zavedajo pomena 
Zdravja, so občni zbor začele s 
predavanjem dolgoletne zdravnice, 
Porodn iča rkc in ginekologinje 
dr. Pentkove, ki je v prijetnem 
razgovoru z. udeleženkami predsta
vila pomen stalne skrbi za lastno 
zdravje in zbranim naročila, da 
morajo, nc glede na počutje, vsaj 
enkrat v letu obiskati ginekološko 
ambulanto, opozorila pa jih jc tudi 
na skrb za redno pregledovanje 
prsi, posledice in možnosti zdrav
ljenja osteoporoze, zdravo prehra
no in hkrati poudarila, da jc skrb 
za zdravje dolžnost vsake ženske, 
ki jo mora tudi uresničevali. 

U s p e š n o p r v o l e t o 
d e l o v a n j a 

Kljub temu da je Društvo po
deželskih žena Domžale z. delom 
začelo selc v drugi polovici leta 
'999, se lahko pohvalijo z vrsto 
Uresničenih ločk programa, lako 
so pripravile kar sedem predavanj 
(Kontrola na ekoloških kmetijah; 
Pokojninsko invalidsko zavarova
nje; Zelenjavni vit; Sanacija starih 
hiš; Obnova starega pohištva in 
Pridelava zelenjave), dobro obiska
nih pa je bilo i udi pet tečajev, na 
katerih so spoznavale novosti na 

področju predelave 
mleka, priprave prilog, 
omak in zelenjave ter 
peciva, skupaj pa so 
pripravile tudi božično 
večerjo. 

Posebej rade sc spominjajo svo
jega prvega organiziranega sodelo
vanja v okviru dneva kmelic, ko so 
15. oktobra 1999 pred V E L I : pred
stavile svojo dejavnost in številne 
obiskovalec opozorile na problema
tiko kmetijstva pri nas. V okviru 
programa pa so izvedle tudi dve 
ekskurziji. Na Dolenjskem so si 
ogledale kmetijo Erjavce ter poseb
no skrb namenile sušenju sadja in 
zelenjave ter prodaji na domu. Ob 
tej priložnosti so sc ustavile tudi v 
Dolenjskih Toplicah in sc seznanile 
s problematiko osteoporoze. Na 
drugi ekskurziji so sc seznanile s 
pridelavo zelenjave in organizaci
jo kmečkega turizma, lepi pa so tu
di spomini na sodelovanje nekate
rih članic na Razstavi dobrot slo
venskih kmetij Ptuj 1999, kjer ni
so ostale brez nagrad. Leto so za
ključile s prednovoletnim sreča
njem. Ob tem sc posamezne pred
stavnice društva udeležujejo tudi 
srečanj drugih društev, sodelujejo 
na prireditvah občine , različnih 
društev, na sejmih, aktivne pa so 
ludi v akciji Živimo s podeželjem 
Icr v / v e z i kmetic Slovenije. 

P r o g r a m z a l e t o 2 0 0 0 

Tudi v letošnjem letu posebno 
skrb namenjajo izobraževanju, ki 
poteka na področju osnovnega 
kmetijstva in dela s kmečko dru
žino. Načrtujejo, da sc bodo sezna
njale zlasli Z naslednjimi lemanu: 
uporaba medu, med in zdravje; na
pake pri žganjekuhi; pridelava ze
lenjave v vrtu; pri reja jajc v manj
ših rejah; prodaja na stojnici, do-

Predsednica D r u š t v a p o d e ž e l s k i h ž e n a 
D o m ž a l e Julijema Čern ivec se je dr. Pent-
kovi za njeno zdravstveno predavanje 

kmetijskih pridelkov. 

Pogled na del u d e l e ž e n k o b č n e g a zbora D r u š t v a p o d e ž e l s k i h 
ž e n a D o m ž a l e 

zahvalila s k o š a r o I 

ina; trženje izdelkov s kmetij; ve
terinarski in sanitarni pogoji pride
lave in predelave mleka in mesa; 
oživitev kmečkih nasadov in dru
go. V okviru družbenih tem pa se 
iiodo pogovarjale o raku rta dojki, 
0 pravicah in dolžnostih iz zdrav* 
stvenega in socialnega zavarovanja, 
socialnih pomoči, medgeneracijskih 
odnosih ter delu kmetijske gozdar
ske zbornice, posebno skrb pa bo
do namenile tudi veterinarskim in 
sanitarnim pogojem pridelave in 
predelave mleka in mesa. Pripravi
le bodo več delavnic (poslikava na 
steklo), gospodinjskih tečajev, stro
kovnih ekskurzij, sodelovale so že na 
razstavi Dobrote slovenskih kmetij. 

skrbno se pripravljajo na dan kme
tic, tudi v letu 2000 pa načrtujejo 
sodelovanje na sejmih in prireditvah 
ter organizacijo ekskurzij. 

G o s t j e o d r u š t v u l e 
p o h v a l n o 

V razpravi so udeleženke izpo
stavile zlasli problem pokojninsko 
invalidskega zavarovanja na manj
ših kmetijah, kjer ženske zaradi 
nizkega katastrskega dohodka niso 
zavarovane, ter probleme, ki sc po
javljajo pri pripravljanju potrebne 
dokumentacije za sodelovanje na 
različnih javnih natečajih (CRI'OV). 

Županja Cveta Zalokar Oražem 
je pozdravila vse prisotne, pohva
lila njihove uspešno delo in tudi v 
prihodnje obljubila vso pomoč ob
čine Domžale. Spregovorila pa je 

tudi o položaju slovenske kmečke 
žene, ki mora zaupati sama vase, 
ki nc sme pozabljati nase in na 
svoje zdravje ter si mora prizade
vati, da sc vključuje v vsa področja 
življenja in dela, nc pa le v delo na 
kmetiji, kjer jc njen delež, nepre
cenljiv. G . Boris Grabrijan jc opra
vičil g. Cirila Smrkolja, ministra za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehra
no in podal informacijo 0 možnos
tih pridobivanja finančnih sredstev 
z t n idaljnii razvoj kmetij. 

Prvo leto dela Drušlva podežel
skih žena Domžale jc pokazalo, da 
tako kmetice, ki nc delajo le za
se, temveč za blaginjo nas vseh, 
kol mi vsi skupaj, tako društvo po
trebujemo. Tako iskrene česti tke 
za prve korake in veliko uspehov 
•udi v prihodnje! y > 

Povzetek rezultatov razpisa za stanovanjsko posojilo 
stanovanjskega sklada občine Domžale za leto 2000 

Razpis za stanovanjska posojila, ki ga je potrdil Upravni odbor Stanovanj
skega sklada Občine Domžale, je bil objavljen v glasilu Slamnik dne 4. 5. 
20(10. Skupni razpisni znesek posojil je znašal 60.000.000.00 SIT. V razpisanem 
roku za nakup obrazcev (do 17. 05. 2000) je bilo na vložišču prodanih 44 vlog. 

Do zaključka razpisa, 31.5.2000, je 
bilo na Oddelku za prostor in varstvo 
okolja oddanih 28 vlog, od tega: 

- za nakup stanovanja: V vlog 
- za gradnjo oz. dograditev: 11 vlog 
- za prenovo: 8 vlog. 
Dve vlogi nista bili oddani v skladu 

Z razpisom, zato slu prosilca prejela 
sklep o zavrnitvi vloge - Sklep 8. seje 
komisije z:i stanovanjsk t posojila z dne 
1.6. 2000. V obravnavi za dodelitev sta
novanjskega posojila je bilo tako 26 
vlog udeležencev razpisa, katerih skup
na visina zaprošenih posojil jc bila 
112.172.192.00 SIT. Upoštevajoč razpis
ne pogoje in upravičenost do pripada
jočega posojila (izračun na podlagi ce

ne nr za posamezne namene - nakup 
180.000,00 SIT. gradnja 120.000.00 SIT, 
prenova 72.000.00 SIT; površinskega 
standarda glede na število družinskih 
članov; lastništva oz. solastnišlva sta
novanjske enote Icr žc prejetih ugod
nih stanovanjskih posojil delodajalca, 
Občine ali Stanovanjskega sklada Re
publike Slovenije) Je bila izračunana 
odobrena višina pripadajočih posojil 
v višini 50,103.733,00 SIT. 

Pri vseh prosilcih za posojila za 
gradnjo, dograditev ali prenovo, so de
lovne skupine, ki jih je določila Ko
misija za stanovanjska posojila na svoji 
6. seji. opravile komisijske oglede in iz
delale zapisnike o fazi gradnje oz. o 
stanju objektov za prenovo. 

Zaradi neizpolnjevanja razpisnih 
pogojev so bile v postopku zavrnje
ne tri vloge, ker so prosilci že pre
jeli ugodna pcSojila, ki presegajo 40% 
vrednosti primernega stanovanja. 

Stanovanjska posojila so bila po 
namenu, ob upoštevanju zgoraj na
vedenega, razdeljena na sledeč način: 

za gradnjo oz. dograditev 22,337.933,00 SIT 9 upravičencev 
za nakup 19.134.000.00 SIT 8 upravičencev 
za prenovo 8.631.800,00 SIT 6 upravičencev 

STANOVANJSKI SKLAD 

h Urada županje 
T i s k o v n a k o n f e r e n c a 

Zadnja tiskovna konferenca pred po
čitnicami se je začela s slovesnim od
prtjem bazena, nadaljevala pa s pred
stavitvijo najaktualnejših zadev, ki jih 
jc sprejel Občinski svet na 18. seji No-
vinarske konference, ki jo je vodila žu
panja Cveta Zalokar Oražem, so se ude
ležili predstavniki naslednih medijev: 
Dela, Dnevnika, Večera, Ciorenjskega 
glasa. Domžalskih Novic, Kamniško 
domžalskih novic ter Radia Kranj. 

N a m e s t o d e n a r n e k a z n i -

o p o z o r i l o 
Najprej je županja novinarje opozo

rila na spremembo kazni zaradi nepra
vilnega parkiranja voznikov na zelenicah. 
Ta bo odslej znašala 10.000.00 Srr za po
sameznika in 100.000,00 Sff za pravno 
osebo. K znižanju kazni je upravo vo
dila primerjava kazni za prekrške, ki so 
predpisani z Zakonom o varnosti cest
nega prometa. Delavci komunalnega nad
zora bodo posameznikom, ki so storili 
prekrške (bilo jih je nekaj deset), po sta
rem Odloku izrekli opozorila. 

O zazidalnih načrtih 
Novinarje sta zanimala tudi novospre-

jeta zazidalna načrta, in sicer Podob
mocje V7/1 Helios - ob Koliški cesti, 
kjer sta severni in srednji del predvide
na za Helios in oljarno, vzhodni je pred
viden za stanovanjsko poslovne in sto
ritvene objekte, južni pa za stanovanj
sko individualno pozidavo ter v skraj
nem jugozahodnem delu za zaključitev, 
vrstne večstanovanjske gradnje. V zad
nji enoti je nogometno in rokometno 
igrišče, sklop parkirnih površin, ki so de
loma namenjena uporabnikom športno 
rekreativnih programov, deloma stano
valcem in obiskovalcem stanovanjskih 
enot. dve teniški igrišči, otroško igriš
če, večnamenski objekt v sklopu igrišč; 
19 stanovanjskih objektov v nizu. 

Število stanovanjskih oz. poslovno 
stanovanjskih objektov pa je naslednje: 

• v južnem delu 19 prostostoječih 
stanovanjskih hiš in dva dvojčka 

• vrstne hiše - petkrat po štiri ter 
enkrat po trije stanovanjski objekti 

• med južnim in severnim stanovanja 
skim delom pa so predvideni štirje po-
slovno-stanovanjski objekti. 

Županja je predstavila tudi zazidal
ni načrt D 18 - Toko, ki ureja širše ob
močje jugovzhodnega predela central
nega mestnega kareja in je omejeno s 
Karan lansko in Slamnikarsko cesto na 
jugu in vzhodu, domom upokojencev 
na zahodu in obstoječo stanovanjsko-
poslovno pozidavo na severu, poseben 
sklep, s katerim je Občinski svet zadol
žil upravo za izdelavo programskih re
šitev eestno-komunalno-energelskih na
prav v širšem območju centra ter ji na
ložil, da čimprej prične s pripravljalnimi 
deli za lokacijski načrt za vstopno pro
metnico do centra Domžal na osnovi 
predložene idejne študije, spregovori
la pa jc tudi o manjšem območju spre
jetega zazidalnega načrta, kar jc raz
vidno iz naslednjih številk: 
Gradbena brutto površina 29424,0 m 

(prej 32980.0 m) 
Število stanovanj 127 

(prej število ni bilo razdelano) 
Število parkirnih mest 346 

(prej 320). 

N o v e c e n e 
Novinarji so zastavili kar nekaj vpra

šanj v zvezi s povečanjem cen zemelj
skega plina in cene odvajanja odpadnih 
in padavinskih voda, dobili so podat
ke o porabi sredstev, ki jih občina prej
me od sprememb namembnosti kme
tijskih zemljišč za potrebe avtejceste za 
leto 2000. kjer je županja posebej iz
postavila 20 mio SIT, namenjenih do
končanju gradnje vodovodnega sistema 
Prescrjc-Homcc, ki bo zagotovil temu 
območju zdravo pitno vodo s kolov-
Skega črpališča. 

N o v o s t i n a p o d r o č j u 

š t i p e n d i r a n j a 
Novinarji so sc na tiskovni konferen

ci seznanili tudi s spremenjenim Odlo
kom o štipendiranju, ki določa, da šti
pendije Občine Domžale dobijo: 

• nadarjeni dijaki in študenti, ki s 
svojo intelektualno ali umetniško nadar
jenostjo dosegajo izjemne rezultate (za
nje se nameni 70% zagotovljenih sred
stev); 

• dijaki in študenti, pri katerih do
hodek na družinskega člana ne prese
ga določenega zneska (zanje se name
ni 30% zagotovljenih sredstev); 

• dijaki za deficitarne poklice s pod
ročja obrti, ki j ih, po predhodnem 
mnenju Obrtne zbornice Domžale, do
loči županja s svojim sklepom (ene šti
pendijah 

• dijaki in študentje, katerih starši se 
preživljajo izključno s kmetijstvom (ena 
štipendija). 

Višina mesečne štipendije za dijake 
znaša 24.371 SIT in za š tudente 
32.052 SIT in se valorizira glede na rast 
življenjskih stroškov. 

Razpis za nove,štipendije bo objav
ljen v septembru oz. oktobru 2000. 

O . u . 

http://juz.no


IZ ŽIVLJENJA IN DELA KS s t r a n 

Pohod na Triglav 
V sakolctni spominski pohod, 

katerega so začeli partizani bor
ci 31. divizije NOV v spomin na 
partizanske patrulje, ki so se v le
tu 1944 povzpele na Triglav in 
tem odstranile mejni kamen med 
bivšo Jugoslavijo in Italijo ter 
izobesili na /V^aževem stolpu slo
vensko zastavo, se je tudi letos 
zaključil na Pokljuki. 

S tem pohodom pa obujamo 
tudi spomine na kruta leta oku
pacije in boja za osvoboditev 
slovenskega naroda ter za bolj
ši in pravičnejši socialni red. Po
hoda se je kljub slabemu vreme
nu udeležilo 456 pohodnikov iz 
vrst bivših borcev NOV vetera
nov vojne za Slovenijo, združe
nja Sever ter častnikov Sloven
ske vojske in mladine. 

Sprejema ob vrnitvi pohod
nikov na Pokljuko se je ude
ležilo več kot štiri tisoč ljudi. 
Slavnostni govornik dr. Anton 
Bebler je v svojem z ovacija-
mi spremljanim govorom po
udaril pomen boja proti oku
patorju ob strani svetovne pro
tifašistične koalicije. Obsodil je 
prizadevanja nekaterih politi
kov in nadškofa dr. Rodeta za 
opravičevanje sramotne kola
boracije z okupatorjem. 

V kulturnem programu jc 
sodeloval Partizanski pevski 
zbor. godba Slovenske vojske 
m recitalorji. Izostal ni niti vod 
slovensko vojske, predsednik 
republike Milan Kučan, ki se 
vsako teto udeleži pohoda, pa 
se je letos zaradi službene za
držanosti udeležil le slovesnosti 
na Pokljuki. 

1Ž Domžal se tega pohoda 
vsako leto udeleži g. Marko 
Gosar, pisec tega sestavku, le
tos s sinom Bojanom pa tudi 
ekipa Slovenske vojske Ž 
g. Dominikom Grmekom na 
čelu. Pesem Pohod na Triglav 
pa je bila povedana na osred
nji slovesnosti na Pokljuki, ka
tere so se v velikem številu 
udeležili tudi borci iz Domžal. 

Pohod na Triglav 

V borbi zu svobodo si bil naš 
simbol, 

v miru si planincev vseh idol. 
Slovenec pravi gotovo ni, 
kdor na vrhu tvojem stal še ni. 

Ti kralj vseh slovenskih si gora, 
V srcih naših si doma. 
Po višini in lepoti tvoji 

hrepenimo, 
zato se vsako leto gor" dobimo. 

Vse napore in znoj pozabimo. 
ko tam gori zbrani, srečni smo. 
Za nas je to najlepši dan, 
ko zremo s Triglava gorenjsko 
stran. 

Ko pa utrujeni in srečno 
s Triglava pridemo domov, 
trdno sklenemo v srcu vsi, 
da drugo leto bomo spet prišli. 

I V A N L O Ž A R 

Delovno v KS 
Jarše - Rodica 

Nepričakovana julijska pripeka me je kljub vsemu 
pripeljala h g. Marjanu Ručigaju, predsedniku KS Jar-
še-Rodica. V prijetnem hladu krajevne pisarne je ste
kel sproščen pogovor o nizu že uresničenih načrtov in 
tistih, ki se še skrivajo v predvidenih programih. Ko ta
kole poslušam in gledam sogovornika, vem, da se načr
tom in krajanom dobro piše. Tako, o dveh pa je kar 
prav, da jih zapišem. Tudi v iskanju skupnih rešitev. 

I g r i š č e : 

Dosedanje š p o r t n o igrišče v Zg. Jaršah-Induplat i 
bo pozidano predvidoma v letu dni. Zaradi te po
zidave grozi N K Induplati Jarše izguba tega prepot-
rebnega špor tno- rekreac i j skega prostora. N K zdru
žuje v svojih sekcijah od 250 do 300 članov, tja od 
pionirjev, mladine in odraslih. V svoji dejavnosti do
segajo zavidljive uspehe. N a tem igrišču domujc tudi 
sekcija boljših polovic (žensk) s svojim nogometnim 
klubom, ki je tudi letošnji državni prvak, s tem da 
so ta naslov ubranile že večkra t . V tekmovanju pa 
so sc celo uvrstile v Evropsko tekmovalno nogomet
no ligo. 

S pozidavo se torej poraja skrb, kam s tem več-
stoglavim članstvom in njegovo dejavnostjo. Ta vse
kakor ne sme biti o n e m o g o č e n a , omejena ali celo 
opuščena! I'ot ludi nc vodi na ulico, saj tu grozijo ne
varnosti (droga, alkohol, nasilje in vrsta drugih). Ve
čina KS ima svoje površine, namenjene rekreaciji vseh 
krajanov in s tem vzgoji k bolj zdravemu in boljše
mu življenju ter vedenju. K o l že pregovorno: zdrav 
duh v zdravem telesu! Ob utemeljenem zagotavljanju 
delovnih mesl sla enako pomembna varovanje in vzgo
ja življenj mladega rodu in drugih generacij. 

»Oreh, ki sc ga moramo nač r tno in č impre j lotiti,« 
zamišljeno dodaja sogovornik in k temu lahko samo 
prikimam. 

C e s t e : 

»Nikoli izpeta pesem!« so besede, polne zadovoljstva. 
KS jc spel pridobila del lepo na novo urejene Jarške ceste, 
od Pivnice do stare OŠ Jarše. Z rekonstrukcijo ceste na 
Pcrkovi in na te omenjenem delu Jarške jc občina Dom
žale pričela že v letu 1999 in zanjo prispevala tudi vsa 
sredstva. Opravljena dela so bila kar zajeten zalogaj. Vanje 
so bile vključene zamenjava že dotrajanih, zdravju škod
ljivih vodovodnih salonitnih cevi (nove so iz alkatena), na
peljava oziroma nova menjava javne razsvetljave in pli
nifikacija. Temu jc na koncu sledila šc preplastitev ces
tišča (nova asfaltna prevleka) in kar je vse pohvale vredno, 
tudi pločnikov. Vsa ta rekonstrukcija jc velika pridobi
tev za krajane, posebej za voznike in šolarje. 

Nosilec vseh del jc bil Grapix s. p. Domžale, pod iz
vajalci pa: za javno razsvetljavo Elcktroinštalacijc M i 
lan Skočaj, za vodovod K P Domžale, za plinifikacijo 
pa I M P Ljubljana. 

Najin pogovor pa kot žc navadno prekinjajo tele
fon in obiski krajanov s svojimi vlogami Icr predlo
gi, nad vsem pa neusmiljeno kraljuje čas kot razsod
nik večnosti . »Načrti!«, tako ob odhajanju povrtam šc 
enkrat. »Nadaljnja rekonstrukcija Jarške ceste, seve
da«, jc ponovno prepričljiv odgovor v misli na za
hteve kraja in krajanov zatopljenega predsednika KS, 
»našega Marjana,« kot ga med sabo tako po d o m a č e 
imenujejo krajani. Ja, zares, saj tudi jc! 

L E O N S E N G E R 

Ž e k a r nekaj č a s a 
pasja s t r a n i š č a lah
ko najdemo na raz
l i čn ih koncih n a š e 
o b č i n e , n a j v e č jih je 
ob sprehajalnih ste
zah. Prav bi bilo, da 
bi s l u ž i l a n a m e n u , 
za katera so bi la 
postavljena. Poskr
bimo za tol 

V prejšnji š t ev i lk i se je v 
fotokroniko, v kateri smo 
vas seznanili z novimi ko
munalnimi investicijami, 
prikradla napaka . Pisali 
smo o ureditvi obrača l i š ča 
in avtobusnega postaja
l išča na Sveti Tropci in ob 
tekst »pr ipe l i « n a p a č n o 
fotografijo. Danes napa
ko popravljamo in vsem 
uporabnikom novega po
s ta ja l i š ča ž e l i m o s r e č n o ! 

Kdo bo popravil popisano fasado? 
Pred časom so se zaenkrat še neznani storilci znesli 

nad fasado poslopja železniške postaje na Rodici. Nad 
neokusnostjo njihovega dejanja ne kaže zgubljati be
sed, saj dejanje samo govori o kultiviranosti storilcev. 
Od njihovega dejanja je poteklo že precej časa, ven
dar fasada ostaja onečedena. Kdo je tisti, ki bi jo očis
til - Občina Domžale, Krajevna skupnost Jarše-Rodi-
ca, ali Slovenske železnice. Po informacijah, s kateri
mi razpolagam, stavba ni v lasti KS Jarše-Rodica, niti 
ni last S/- ja. temveč je v lasti občine. Bo ta dobrona
merna kritika pripomogla k ureditvi fasade? More
biti pa bi se domžalski Helios izkazal kot sponzor in 
bi (brezplačno?) uredil fasado? 

J A N E Z STIBRIČ 

Plinifikacija 
v Domžalah 
se nadaljuje! 

Dela na plinifikaciji v Domžalah in Jaršah 
se po formalnih zaplctljajih končno zopet na
daljujejo. Narejenega je že več kot polovica 
glavnega voda, izvajajo pa se tudi priključki. 
Po izjavah investitorja in izvajalca se bodo vsi 
porabniki plina iz Domžal »Sever I« in Jarš 
(kjer je bila plinifikacija letos planirana) pri
klopili na plin do konca meseca oktobra. Do 
tedaj pa bo potrebno napeljati še vse priključ
ke in obnoviti cesto z obema asfaltnima pre
vlekama. 

Z grafiti popisana fasada stavbe pri ž e l e z 
n i š k i postaji na Rodici 

G r a d b e n o podjet
je IMP opravl ja de
la ze lo so l idno , saj 
d o u l i č n i h z a p o r 

skora j ne pr iha ja , 
ceste pa po k o n č a 
n i h d e l i h v z o r n o 
oč i s t i jo . 

Poleg p l inovoda is
t o č a s n o polagamo tu
di cev i za kabe l sko 
televizijo. Tudi la naj 
bi bila izvedena jese
ni. 

2a l prihaja do ob
ča sn ih prekini tev do
bave vode , kar se 
lahko zgodi v pr ime
r ih , ko p r o j e k t i vo 
d o v o d n e napel jave 
niso p o p o l n o m a t o č 
ni . 

K r a j a n o m sc za
hval jujemo za po t r 
pežl j ivos t ob gradnji 
p l inovoda in obl jub
l jamo, da cest v na
s lednjem deset le t ju 
nc bomo prekopavali. 

P r e d s e d n i k K S 
S l a v k a 

P A V E L P E V E C 

Zalog pod 

Sv. Trojico 

Reja 
koz 

Druž ina K E P E C v vasici Zalog 
pod Sveto T r o j i c o ima majhno 
kmetijo, ž iv inore jo , predvsem z 
oddajo mleka in pr i re jo telet. 
Gospodar V i n k o jc zaposlen v to
varni v Jaršah, če bo vse posreč i , 
bo d o č a k a l zasluženi pokoj. Po
tem se bo še bolj posvetil kme
tijstvu in kozjereji ter tu r izmu, 
vsaj tako planira v prihodnje. Pri 
Kepčevih imajo v hlevu prijazne 
živali. Pred tremi leti so kupili pri 
kmetu v T u r n š a h pri D o b u dve 

mladi plemenski kozi sanske pas
me. K o so bile koze godne za pa
ritev, so j ih odpeljali k plemenske
mu kozlu v Žice. In kaj sc je čez 
nekaj mesecev zgodilo; postali sla 
mamici , vsaka z. dvema mal ima 
koz l i čkoma . T o je p o v z r o č i l o ve
selje celotne d ruž ine Kepčevih in 
tudi vaških otrok. Gospodar V i n 
ko pravi, da je koze kupil zaradi 

mleka, saj ga ima vsaka dnevno 
po dva litra, potem zaradi kozlič-
kov-naraščaja . prodaje lc-teh. Po
vpraševanje za kozl ički je veliko 
in tudi cene so primerne. Meso 
mladega koz l ička je enkratno za 
pečenje . Pravšni za zakol so lah
ko stari št ir i mesece, ob dobr i 
hrani tehtajo tudi do 20 kg žive 
teže. Cena je razl ična, odvisna od 
velikosti in leže, kupči ja pa je na 
»oko« od 10.000 tisoč tolarjev da
lje. Pri Kepčevih bodo kozjerejo 
še povečal i , če bo donosna, kajti 
v Zalogu in bližnji okol ic i nismo 
zvedeli, da bi imel šc kdo kozje
rejo. 

Škoda le, da jc to samo na po
deželju in da so otroci , ki živijo 
v mestih, prikrajšani za marši kak
š n o podobno sliko, ki je nastala 
pri tej družin i . 

Zapisal in foto: 
upok. J O Ž E N O V A K 

Sodelovala tudi Občina Domžale 

Vsak del neba 
Protokolarni servis Brdo vsako leto namenja del svojih sredstev, 

predvsem pa dobre volje tudi različnim humanitarnim organiza
cijam in zavodom. Tako so se letos odločili, da sredstva in dobro 
voljo namenijo Zavodu za usposabljanje invalidne mladine v 
Kamniku. Tako že vrsto let v času božično-novoletnih praznikov 
gojence omenjenega Zavoda iz Kamnika obdarujejo. Lani so mla
de povabili na Brdo, kjer so jim pripravili bogat zabavni program, 
v sodelovanju s Kolinsko pa je mlade goste obdaril tudi božiček. 

Tradicijo tovrstnega sodelovanja so letos nadaljevali s povabi
lom vseh mladih iz Zavoda za usposabljanje invalidne mladine 
Kamnik, da na Račjem otoku Brdu pri Kranju pripravijo pro
damo razstavo, v okviru katere so pripravili tudi bogat program 
in predstavitve na temo kvalitetnog;! preživljanja prostega časa 
invalidne mladine. Rdeča nit aktivnosti jo bila slikanje na svilo, 
mladi so si pod vodstvom oglodali park Brdo, sc predstavili z ig
rico Mojca 1'okrajculja in uprizori l i dramsko predstavo Miste
rij. Nastopili so mladi glasbeniki, katerim se je ob koncu pridružila 
glasbena skupina B A B I L O N , program so obogatili tudi z nasto
pom plesne skupine ter glasbenega gosta Rastka Tepine. pred
staviti pa so tudi opoldansko zasedanje Otroškega parlamenta. 

V imenu Obč ino Domžale so jo srečanja udeležila gospa A n 
dreja Ja rc -Pogačnik . svetnica in predsednica Odbora za d ruž 
beno dejavnosti pri Obč inskem svetu O b č i n e Domžale , ki je ob 
tej pr i ložnost i predstavila, kako v okv i ru naše o b č i n e poteka
jo dejavnosti za lažje vkl jučevanje invalidov v d r u ž b o , na pro
dajni razstavi pa jo kupila ludi eno od umetn i šk ih slik. 

V . V . 

Poročilo 
CPV 
za junij 

Lukov ica , 8. 6. ob 17.40 je voz
nica osebnega avtomobila vozila 
škoda zapeljala na nasprotni vozni 
pas in čelno trčila v vlačilec, ta pa 
jo je odbil nekaj metrov pod ces
to. Takoj zatem jc vlačilec če lno 
trči l še v vozi lo golf in ga r ini l 
prod seboj pr ib l ižno dvajset met
rov pod cesto in ga delno poko
pal pod seboj. Po prihodu so ga
silci pričeli najprej z reševanjem 
osob iz. škodo, ki so utrpeli naj
hujše telesne poškodbe , potem so 
rešili šc voznika iz golfa. Zdrav
stveni delavci so j i m nudili medi
cinsko p o m o č in j ih odpeljali v 
boln iško oskrbo. 

Dob, 15. 6. ob 14.40 jc udarila 
strela v stanovanjsko hišo in po
vzročila pravo razdejanje na clck-
tro instalaciji in gospodinjskih 
aparatih po vsej hiši. Gasilci so te
meljito pregledali vse prostore in 
aparate. Ognja niso odkri l i , le ka
di lo se je na več mestih. 

V i r , 21.6. ob 7.40 jc zagorelo 
na kmetijskem objektu v izmeri 
22x26 m. Zaradi večjega obsega so 
gasilci iz C P V odšli z. dvoma kom

biniranima vozi loma in takoj za
čeli gasiti ogenj, reševati živino iz 
go rečega hleva in tudi vse stroje 
so p r a v o č a s n o rešili. Popolnoma 
jc bilo u n i č e n o os t reš je s kr i t ino, 
slama za nastiljanje in seno za kr
mo. N a kraju jc bilo dvainš t i r idc-
set gasilcev iz devetih prostovolj
nih gasilskih d ruš t ev in osem ga
silcev iz C P V . 

Studa, 23. 6. ob 19.28 je med 
čistilno napravo in kokošjimi hlevi 
»Jata« zagorela večja količina le
senih odpadkov na površini pr i
bl ižno 100 nr Ciasilci so najprej 
ogenj pogasili, nato so material 
prekopali in ponovno namoči l i z 
vodo, na p o m o č pa so priskočili 
Se gasilci iz Š tude in Ihana. 

Domžale , 30. 6. ob 8.05 je v 
smeri Domžale - Dragomclj nasta
la prometna nes reča med vozi lo
ma škoda favorit in kombijem pc-
ugcot boxcr. V prvem vozi lu je 
obt iča l vklcščcn voznik. Tega so 
morali gasilci s hidravl ičnim orod
jem reši t i i z objema z v e r i ž e n e 
pločevine . Zdravstveni delavci so 
nudili prvo p o m o č in ga odpelja
li v bo ln i ško oskrbo. 

Gasilci so morali nekajkrat po
magati pri odpiranju vrat osobnih 
vozil, šc večkrat so vlamljali vhod
na vrata, ker jo puščala voda, in 
ukrepali zaradi pozabljene hrano, 
ki so jo žgala na š tedi lniku. 

V I K T O R S V E T L I N ( C P V ) 

Praznovanje dneva 
državnosti v Krtini 

Skozi zgodovino je bilo malo priložnosti , ko bi si kdo od Slovencev 
z gotovostjo upal trditi, da bo Slovenija v drugo tisočletje stopila kot 
samostojna država. Povsod po tej na.ši majhni državici so na dan dr
žavnosti potekale prireditve ter praznovanja in Krtina med njimi ni bi
la izjema. 

Dan državnost i ter 
kresovo se datumsko 
ujemata in ravno leta 
1991 ob osamosvojitvi 
sta dve skupini s tega 
območja ta običaj obu
dili ter hkrati pozdra
vili nastanek naše drža
ve. Od tedaj jc kreso-
vanjc v Zalogu in Kr-
tinskem hribu na ta 
dan tradicija. lx tos se 
je na pobudo Turistič
nega druš tva Raca 
praznovanje razšir i lo 
in združilo v eno. 

Za lokacijo so vzeli 
veliko bolj primeren 
Krtinski hrib, od kmlcr 
so kres zapazili skoraj 
z vsakega kotička naše 
občine. Nekaj hoste jc 
bilo že pripravljene, da 
pa jc bil kres večji, jc 
turist ično društvo pri
skrbelo Se dodatne za
loge palet. Razpolože
nje je poživil šc ognje
met; ta je bil skoraj ta
ko veličasten kot tisti, 
ki se jc videl iz Ljub

ljane. Treba jc dodali, 
da jc za sponzorstvo 
ognjemeta ter za pija
čo poskrbela krajevna 
skupnost. Druš tvo jc 
poskrbelo tudi za dob
ro glasbo, tako da ni 
bilo nikomur dolgčas. 

Poleg lepe organiza
cije je najbolj razvese
ljivo to, da so se ljud
je odzvali povabilu. 
Prišlo jih je okoli 150 
in, po dogajanju sodeč, 
sc ni nihče dolgočasil. 

Skupaj so zaplesali in 
zapeli, ko pa je kres 
pojenjal, so veselo od
šli. Organizatorji so za 
prihodnje leto dobili šc 
večjo pobudo ter nove 
zamisli, saj sc ob taki 
priložnosti vidi, da so 
sc preprosti ljudje šc 
pripravljeni zbrati ter 
se veseliti tistega, kar 
Slovencu kol državlja
nu največ pomeni. 
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s t r a n SPOMIN NA ŠOLSKO LETO 1999-2000 

Kaj bo novega v vrtcu Urša 
v novem šolskem letu? 

Končalo se je šolsko leto in pričeli so se delati zaključki o tem, kaj je 
bilo dobro in kaj bo še potrebno postoriti. V vrtcu Urša smo dobro de
lali in šolsko leto zaključili tako, da smo ponosni na svoje uspehe. 

V tem letu smo skrbeli za okrog 
500 otrok. Od tega je bilo sedem sku
pin otrok do tretjega leta starosti, 
ostalo pa so bili otroci, stari od tri pa 
tja do sedem let starosti. Pripravo na 
Solo jc obiskovalo dopoldan 125 ot
rok, popoldan v skrajšanem programu 
pa 12 otrok. Kot vsako leto jc tudi le
tos posebej deloval šc oddelek t. i. po
daljšanega varstva. To jc oddelek, na
menjen otrokom, ki v vrtec pridejo 
kasneje, npr. okrog enajste ure dopol
dan, jo so otroci staršev, ki delajo po 
evropskem delovnem Času oz. otroci 
staršev, ki delajo popoldan. Nemalo
krat sc zgodi, da v tem oddelku osta
ne tudi kakšen otrok, katerega starSi 
so imeli popoldan kakšen opravek ali 
paC kaj neodložljivega Tudi za te ot
roke poskrbimo. Čeprav v dobro ot
rok samih pravzaprav nc Želimo, da 
so otroci v vrtcu od jutra do noCi. Če
prav vzgojno delo pod vodstvom ču
dovite vzgojiteljice M . Korbar pote
ka nekoliko drugače kol v drugih od
delkih, so otroci zadovoljni. Radi ga 
obiskujejo, saj se lam ves čas kaj do
gaja. 

Ves čas pa se je nekaj dogajalo tudi 
med šolskim letom. Nemalo jc bilo 
prireditev za starše in otroke, kot jc 
npr. Ziv - zav, izleti s starSi, nastopi 
Z otroki v Kulturnem domu in domu 
v Grobljah Icr lelos najbolj odzivna 
oblika - pikniki. Moda je bila. da pik
nik traja kar ves dan, tako da je bilo 
doživetij res veliko. 

Vezi , ki sc na ta način splete jo 
med starSi, otroki in zaposlenimi, so 
enkratne. Postanemo res pravi prija
telji in ko sc jc bilo potrebno ob za
ključku in slovesu od vrtca v »Mali šo

li« posloviti, je bilo rosno marsikate
ro otroško in starševsko oko. No, tudi 
vzgojiteljicam in pomočnicam slovo ni 
bilo lahko, a kaj, ko so nekatere že 
lakoj prvega julija sprejele nove ot-
ročičke in pohitele novim dolžnostim 
naproti. 

Da preverimo naše delo in dobimo 
informacijo staršev o tem, kako in 
kaj, pripravimo ob koncu leta poseb
no anketo. Le to starši anonimno iz
polnijo in vrnejo. Na temelju anket
nih rezultatov nato ugotavljamo, kaj 
bi bilo potrebno dodati v našem pla
nu vzgojnega dela in kaj spremeniti. 
Anketni rezultati nam tudi povedo, 
kako so z našim delom zadovoljni 
starSi. 

Rezultati letošnje ankelc so poka
zali veliko stopnjo strinjanja staršev 
z našim načinom dela. Praktično ni
so imeli pripomb, torej lahko z na
činom dela, ki jc v praksi, kar nada
ljujemo. 

Opazili smo, da starSi šc vedno že
le, da jim pomagamo pri vzgoji. Že
lijo, da otrok med bivanjem v vrtcu 
pridobi čim več in tako popoldan 
omogočimo družini, da jc skupaj, da 
imajo družinski člani čas zase in za 
svoje interese. V vrtcu jc otrok de
ležen kvalitetnih vzgojnih programov, 
poleg tega staršem nudimo ludi, da 
lahko tekom bivanja v vrtcu otrok žc 
obiskuje razne dodatne tečaje, ki še 
bogatijo njegovo življenje Tako smo 
letos imeli za otroke pripravljene te
čaje angleščine in plesnih vaj ter te
čaj plavanja, letovanje, zimovanje in 
kotalkanje ter tečaj tenisa. Poleg vseh 
teh tečajev bi želeli v naslednjem le
tu ponudili Se več. 

• Tečaj rolunja v mesecu septembru. 
Rolanjt je sedaj moda in noviteta med 
športi. Opaziti je. da m šport ni tako ne
nevaren. Potrebno hi bilo neko osnovno 
znanje in tudi nekaj napotkov za varnost. 
To bo nudil naš tečaj. 

Izvajalci bodo: I_acky Ijrka d. o. o., 
iz. Ljubljane. 

• Otroci radi pojejo in se veselijo ter 
sproščajo s pomočjo glasbe, ljuhko bi de
jali, da jc glasba eden vodilnih elementov 
našega dela. Ker bi leteli, da otroci, ki v 
glasbi čutijo nekaj več. tudi nekaj več pri
dobijo, smo se za novo šolsko leto dogo
vorili z zasebno glasbeno šolo iz Prelaga 
pri Domžalah - Parnas d. o. o., da bo za 
otroke pripravila posebno delavnico. Vo
dila jo bo priznana pedagoginja s tega 
področja, ga. Zdenka Krist-Marinič, ki 
bo strokovno na visoki ravni z otroku pri
jaznim načinom posredovala otrokom os
nove glasbene teorije, jih naučila osnov 
igranja na blok flavto, predvsem pa ho 
otrokom skušala približati glasbo na na
čin, ki otrokom ustreza. 

• Tretja noviteta našega dela je sode
lovanje z zasebno šolo tujih jezikov - Du
de ii Domžal. Radi bi pripravili delavni
co, ki bo otroke seznanila s tujim jezikom 
in sicer na način, kjer bodo sodelovali ot
rok in starši skupaj. Torej delavnica bo 
namenjena očetu ali mami in otroku sku
paj. To je način vzgojnega dela, kije v tu
jini nekaj vsakdanjega. Prinaša izredno 
dobre rezultate in zakaj ne bi potem po
skusili tudi pri nas? 

Seveda se marsikaj dogaja tudi med 
oblikami dela, ki jih pripravijo vzgo
jiteljice za svojo skupino skupaj s 
starši. Ideje vzgojiteljic žc zbiramo, 
predvsem pa bi radi ponudili vsebi
ne, kol so: različne razstave, nastopi 
otrok, prcdbralne aktivnosti in knjiž
no vzgojo, narodne pesmi in plese, 
pozabili nc bomo niti na domžalske
ga Grinija, ki skuša osvestiti domžal
ske občane o pomembnosti ločenega 
zbiranja odpadkov. Tudi vsebine, ki so 
bile aktualne do sedaj, bodo ostale. 

Nikakor nismo pozabili na otroke, 
ki .ilca sicer v dopoldanskem času nc 
obiskujejo. Za njih smo pripravili po
sebne delavnice, ki se bodo pričele iz
vajati v začetku meseca oktobra. Raz
pis za prijavo bo objavljen v septem
brski Številki revije Slamnik. Ker bo -
število otrok v delavnici zaradi nači
na dela, prijaznega do otrok, omeje
no, vas opominjamo, da z vpisom ni
kar ne odlašajte! 

Starše, ki bi želeli vpisati svojega 
malčka v naš vrtec, vabim na ogled 
vrtca in pogovor. Tako sc boste laže 
odločili in nam bolj zaupali. Na ta na
čin bomo z. lahkoto skupaj opravili 
tako zahtevno nalogo, kot je danes 
vzgoja našega in vašega otroka. 

r a v n a t e l j i c a v r t c a : 
D A R K A B I T E N C 

Vrtec Urša 

Obvestilo 
staršem 

predšolskih 
otrok! 

Obveščamo starše otrok, da bo
mo v začetku meseca oktobra pri
čeli z izvajanjem posebnih vzgoj
nih dejavnosti, namenjenih otro
kom, ki vrtca ne obiskujejo. 

Izkušnja, ki j o otrok pridobi v 
vrtcu, je temelj kasnejšega šolanja, 
pa tudi temelj kasnejših d r u ž b e 
nih interakcij. S p o m o č j o dobr ih 
rezultatov, ki j ih bo otrok dose
gal, samostojnega odločanja, življe
nja v pogojih, k i j ih nudi vrtec, bo 
vaš otrok gradil pozi t ivno samo-
podobo in poz i t i ven odnos do 
življenja in dela v skupini. 

Naši vzgojni programi so živah
ni, polni prijetnih doživet i j , pre
žet i z veseljem in radostjo nad 
skupnimi dosežki. O samem vzgoj
nem delu starše seznanjamo s po
m o č j o plana vzgojnega dela in 
tednikov. Programe bo m o ž n o s 
strani s taršev sooblikovati in do
grajevati. 

I G R A L N E U R I C E : za otroke, 
stare štiri in več let. V skrajšani 
obl ik i povzema način vzgojnega 
dela, kot ga izvajajo vrtci dopol
dne. Polna mera igre kot osnove 
otrokovih ravnanj, pravljic, zgodb, 
petja in plesa, telovadbe... torej 
vsakega po malo! 

CICI P R A V L J I Č N E U R E : za 
otroke, stare tri in štiri leta. Mož
nost prisotnosti mamice ali očka! 
Dejavnost je pravl j ično obarvana, 
vodilo vzgojnih ravnanj je igra ot
roka. 

G L A S B E N A D E L A V N I C A : le
tos prv ič v izvedbi zasebne glas
bene šole Parnas d.o.o. in prizna
ne pedagoginje ga. Zdenke Kr is t l -
Mar in ič . 

Poleg veselja in sprostitve, k i jo 
petje o t roku nudi, bo vaš otrok 
s p o m o č j o igre spoznal lepote 
glasbe in izražanja s p o m o č j o nje, 
pr idobi l osnove igranja na blok 
flavto in se seznanil z osnovnimi 
glasbenimi zakonitostmi. 

Delavnice se bodo izvajale ob 
popoldnevih in sicer po dve šol
ski uri tedensko. K e r žel imo, da 
bo delo v delavnicah s t rokovno 
na visokem nivoju in v prijaznih 
razmerah, je število vpisa omeje
no na 15 otrok! Pohitite z vpisom! 

Prijave in informacije dobite na 
tel. 7241-834 in 7210-421 ali oseb
no na upravi Vr t ca Urša, Slamni
ka rska 26, Domžale . 

Šola Dob ima novo igrišče 
Šola Dob je srednje velika šola, saj njene klopi zaseda okrog 400 učencev. 

Polovica j ih je iz nižjih razredov. T i ob lepih in sončnih dneh radi zapustijo 
učilnice in odidejo skupaj z učiteljicami ven, na travnik in igrišče, kjer v senci 
velikih lip nadaljujejo delo veliko bolj sproščeno in zadovoljno. 

A naše šolsko igrišče je zadnja leta kazalo kaj klavrno podobo. Stara 
igrala so bila že obrabljena, saj so na njih zrasle generacije otrok, ki so 
že zdavnaj prerasle osnovnošolske klopi. Najmlajši so si želeli novo igriš
če, igrala, na katerih bi sprostili svojo domišljijo in mladostno veselje. 

Letošnjo pomlad smo na novo opremili šolsko igrišče. Neko jutro so 
nas presenetile čudovite majhne lesene hiške, kjer sc otroci lahko skrije
jo pred vročim soncem ali toplim dežjem, kjer lahko klepetajo ali rešuje
jo naravoslovne naloge. Otroci so takoj splezali na večnamenski lobogan, 
ki je lahko mostiček, hiška, lestev in še kaj. Najbolj zanimiv pa je prav 
gotovo oder s klopmi za gledalce. Okoli njega lahko posedemo tudi med 
urami glasbene vzgoje ali slovenskega jezika. Prijeten prostor kar vabi, da 
se najmlajši predstavijo drug drugemu. 

Drugo leto bomo delo nadaljevali. Peskovnik bomo napolnili z mivko 
in postorili šc marsikaj. 

Veseli smo, da smo dobili prostor, kjer otroci preživljajo lepe trenut
ke, se zabavajo in se veselijo lepih dni. 

T A T J A N A K O K A U 

Učenci OŠ Roje 

v Gardalandu 

H v a l a v a m z a 

p r i j e t e n d a n ! 

2. junij 2000. Težko pričakovani dan, 
ko smo se otroci in učitelji, rejniki in pri
jatelji skupaj z učenci s posebnimi potre
bami odpravili na izlet v sanjski Garda-
land. 

CiardiilaiKl. Magična beseda za vse 
otroke od blizu in daleč. Marsikdo jc 
bil tam že večkrat. Kaj pa naši otroci? 
V hipu imamo polno pomislekov: dol
ga vožnja, množica obiskovalcev, lahko 
Š C izgubi ali poškoduje... Zakaj pa naši 
Otroci ne bi doživeli le pravljice v ži
vo? In so jo; v svoje in naše veselje. 
Združili smo svoje moči: učiteljice iz 
• X I , g. Idi starši rejniki in pnjatehl 
Vsak otrok je imel svojega spremljeval
ca, tako da je bilo za njihovo varnost 
poskrbljeno. In kar naenkrat smo bili 
vsi otroci. Uslužbenci parka so sc kljub 
velikemu številu obiskovalcev do nas 
vedli prijazno in so nam priskočili na 
pomoč, če jc bilo potrebno. In kaj nam 
bo ostalo najbolj v spominu? Zc sam 
Park jc čudovito urejen, poln zelenja 
i " cvetja na vsiikcm koraku nam ponuja 
različne možnosti zabave. Naši otroci 
nc bodo pozabili, kako so jahali konje 
mi vrtiljaku, sc vozili z, vozički po rud
niškem rovu, s čolnom pluli po džun
gelski reki, nepozabna jc bila vožnja s 
panoramsko žičnico, z vlakom, z avto
mobili, in šc in Se. Preveč naštevanja. 

Meni pa bo dan ostal v spominu po 
svoji prijaznosti in nenarejenem vese
lju naših otrok. Pa Se po nečem. l'o 
letu. kako lepo so za otroke, ki so brez 
staršev, ali pa so ti prestari ali bolni, 
poskrbele učiteljice, g lidi, ga. Majda in 
g Tone. Nesebično so sc razdajali, da 
hi osrečili in zadovoljili vse želje učen
cev iz OCI. 

Učitelji, hvala vam za dan, katerega 
naSi otroci ne bodo nikoli pozabili. 

M A M A 

Na obisku pri akademski slikarki 
Urši Žajdela Hrovat 

Polet 
z letalom 

Lions klub jc bil zelo prijazen, ker 
je omogočil polet z letalom kar os
mim učencem z naše šole. Vsi smo 
si poleta zelo želeli, vendar smo iz 
mojega razreda morali izbrati le tri 
učence. Zalo smo se zelo prepirali, 
kdo bo šel na polet. Vesel sem bil, 
da so me izbrali. 

Ko smo prišli na Brnik, smo dol
go časti čakali pilota, medtem pa smo 
bili na terasi. Ko jc pilot prišel, smo 

Sli z njim takoj k letalu, kjer smo sc 
slikali. Nato smo se usedli v avion in 
pilot nas jc pripel. M i trije učenci 
smo sedeli na zadnjem sedežu. Zelo 
smo se stiskali. Dolgo smo rabili, da 
smo vzleteli. Sprva sem imel zelo 
slab občutek, ko pa je pilot porav 
nal avion, sem sc počuti že bolje l ' i-
lol nas je popeljal nad Ljubljano. Ko 
srno pristali, smo šli zopet na tera
so, kjer nas jc gospod iz Lion klu
ba častil s sokom. Bil je zelo prija
zen in tudi on se je peljal z avionom. 

Upam. da bo drugo leto tudi ta
ko. 

M A T E J P L A N I N C 

Končalo sc jc šolsko leto, mi pa se 
šc vedno spominjamo lepih trenutkov 
v I. in 2. razredu, ki smo jih preživeli 
skupai. l ep spomin nam jc ostal na 
obisk pri akademski slikarki Urši Žaj-
deli Hrovat. 

S slikarko so se učenci spoznali žc 
v učilnici 2. r. na OŠ Domžale, saj je
na našo željo prišla svetovali in po
magali pri slikanju na svilo. Nastali so 
zanimivi m unikatni izdelki. N i svi
lene rute, šale ali robčke so narisali 
Icr pobarvali domiselne motive. Izdel
ki bodo lahko še vrsto let krasili ot
roške sobice ali pa si jih bodo ma
mice s ponosom ovilc okrog vratu. 

V začetku zadnjega šolskega led
na pa smo sc odpravili vsi skupaj šc 
na obisk v slikarski atelje na njenem 
domu. Učencem sta s hčerko Ano, ki 
jc tudi članici naSc razredne skupnos
ti, najprej razkazali atelje, delovne 
površine in na stenah razstavljene olj
ne slike. 

Ko so sc učenci usedli na stolčke, 
jim je slikarka pokazala in razložila 
postopek, kako pripraviti platno, na 
katerega nato lahko naslikaš sliko v 
oljni tehniki. Učenci so ugotovili, da 

jc potrebno kar veliko dela, preden 
jc platno pritrjeno na okvir in nare
jena podlaga za slikanje. Pokazala jim 
je oljne barve in jim razložila, iz če
sa so narejene. 

Nato jc vzela v roke žc priprav
ljeno slikarsko platno in ga postavi
la na stojalo. Nanj je narisala osnov
ni motiv - vazo s cvetjem. 

Vsak učenec je imel možnost, da 
si obleče zaščitno haljo in s slikarsko 
lopatico ter gostimi oljnimi barvami 
poskusi zapolniti del motiva. Medtem 
ko so učenci ustvarjali, sem jih foto
grafirala in v spomin so dobili zani
mive fotografije. 

Na koncu srečanja smo sc šc po
stavili ob njeno veliko čudovito sli
ko s sončnicami in nastala jc skupin
ska fotografija, ki nas bo spominjala 
na naše druženje. 

Ob tej priložnosti se Se enkrat sli
karki zahvaljujemo za topel sprejem 
ter j i želimo Se veliko delovnih uspe
hov in prijetnih uric z »mladimi sli
karji«. 

Učiteljica razrednega pouka 
M A G D A M I H E L C I C 

Pred panoramskim poletom 
Komaj sem čakala, da bomo šli na letalo. T o je bil moj prvi polet. 

V z a č e t k u me je bilo malo strah in imela sem tudi malo treme. Bila 
sem vsa nestrpna. Medtem ko smo čakali , smo si ogledali druga leta
la, kako so pristajala in vzletala. 

R E N A T A P L A N I N C 

Letenje 
Za nagrado sem v Soli dobila lei z letalom, Bilo jc super. Leteli smo nad 

Ljubljano. Bil je zelo dober razgled. Ko sem pogledala dol, so bili avtomobili 
zelo majhni, prav tako tudi hiSe. Z letalom je Sel malo gor in malo dol. Meni 

B H ^ ^ ^ ^ B H H B a a a ^ H a n i H ^ ^ B a M B B B B je bilo takrat malo slabo Mis-

Rod mlinskih kamnov 

T a b o r n a K o l p i 

Kot vsako leto smo tudi letošnje leto organizirali tabor za tabornike našega rodu. Tok
rat smo svoje domovanje postavili ob Kolpi pri AdlcSičih. kjer ta žc meji na HrvaŠko. Dvajset 
otrok in deset odraslih, vodnikov ter starešin smo si odlično uredili prostor za teden bi
vanja v naravi. Izpopolnili smo naše taborniško znanje, ki temelji na poznavanju narave 
in izkoriščanju njenih vrednot. Poleg vseh lepih dogodivščin nam jc hotela Kolpa poplavi
ti tabor vendar smo ga pravočasno premaknili na varno mesto. Premik je potekal sredi 
noči vendar uspešno. Na pomoč so nam priskočili tudi taborniki Rodu Mirne reke in osebje 
kampa v AdlcSičih. Na našo žalost pa nam jc narasla Kolpa odnesla naš kanu. Dvignila se
je za več kot 1 meter in nas pošteno prestrašila. Vseeno pa se je tabor srečno končal in 
vsi smo sc zadovoljni vrnili domov. 

Komaj čakamo na naslednje poletje, ko bomo zopet organizirali tabor. Zahvaljujemo 
n i se tudi B. Skobctu, ki nam je dal v najem taborniški prostor. 
^ J U R E G O R J A N C 

lili so, da me je strah, ampak 
me sploh ni bilo. V letalu nis
mo bili vsi učenci skupaj, am
pak smo šli v skupinan po tri 
in tri. Vsaka skupina se je vo
zila dvajset minut. Pred lete
njem sc jc skupina slikala 
pred letalom skupaj z našim 
šoferjem in k s pilotom. 
Medlem ko smo čakali prve 
tri. ki so leteli, se je z nami 
pogovarjal gospod iz Don 
kluba, ki je ta let plačal in or
ganiziral. 

Bilo je zelo super. Upam. 
da bom še kdaj Sla z letalom. 

D A N I J E L A B R O V E T 

Na Venclja Perka smo praznovali 
Bilo je sicer 13. maja, a na os

novni šoli Venclja Perka na 13 ni 
nihče pomislil, saj so bile vse mis
li otrok in učiteljev osredotočene 
le na to, kako bomo naše delo v 
šoli prikazali našim najdražjim 
gostom - staršem. Ta misel nas je 
zaposlovala tudi že mnogo dni 
prej, ko smo se na ta dan pri
pravljali. Imeli smo namreč dan 
odprtih vrat. Tako zelo odprtih, 
da je v naše šolske prostore po
kukala večina prebivalcev Dom
žal. 

Letos mineva 20 let, odkar 
smo se vselili v našo novo šol
sko hišo. Stara šola Venclja Per
ka je bila za hitro rastoče Dom
žale že dolgo pretesna, zato so 
krajani Domžal s samoprispev
kom zgradili našo današnjo stav
bo. Leta 1980 smo se vselili v 
novo šolsko zgradbo, ki je bila 
na hitro zgrajena, tako da so še 
danes vidne razne pomanjklji
vosti. A učitelji so v novo stav
bo prenesli vso plemenito tradi
cijo najstarejše domžalske šole, 
v kateri so se šolali mnogi ro
dovi Domžalčanov. 20 let v živ
ljenju stavbe ni veliko, v življe
nju človeka pa je. zato jc veči
na tedanjih učiteljev že v poko
ju. Današnji učiteljski kolektiv je 
mlad in skupaj z našimi 804 
učenci smo polni ustvarjalne 
energije. Sklenili smo praznovali 
obletnico sicer svečano, a čim
bolj delovno. Ze v lanskem šol
skem letu so učenci dosegli na 
državnih tekmovanjih v znanju 
8 zlatih odličij. Letos tekmova
nja Se niso končana, a se zlata 
odličja lepo nabirajo: iz fizike, 
šaha. na špo r tnem področju pa 
smo ponovno državni prvaki v 
košarki. 

Na dnevu odprtih vrat smo 
staršem in drugim gostom pri
kazali pouk. interesne dejavnosti 
in špor tne igre. Od pouka so bi
le prikazane najzanimivejše vse
bine, ki starše najbolj pritegne
jo, na primer poskusi pri kemi
j i , delo z računalniki, pa angleš
čina ... Bogate so bile razstave 
projektov o slamnikarstvu, o 
preteklosti Domžal , o Mati j i 
Tomcu in likovne razstave učen
cev razredne in predmetne stop
nje. Mlajši otroci so ustvarjali v 
l ikovnih delavnicah, igrali na 
Orffove instrumente, peli in ple
sali v pevskem zboru ter igrali 
z lutkami. Igrali smo se gledališ
če, mlajši v igrici Kdina. starej
ši pa so mojstrsko upr izor i l i 
slavno Matildo. Najbolj obiska
ne pa so bile stojnice pred šo
lo, ki so se Sibile od najrazlič
nejših izdelkov otrok, ki bi jih 
s skupno besedo lahko imenova
li fantazija, (ene so bile simbo
lične in večino izdelkov so obis
kovalci pokupili do svečane aka
demije, ki jc bila ob II. uri v ve
liki telovadnici. Tja srno povabili 
tudi vse nekdanje učitelje in rav
natelje, tako so sc veselo sreča
li stari prijatelji. Prišli so tudi 
nekdanji učenci. Častna gostja je 
bila ludi naša županja. Med toč
kami kulturnega sporeda smo se 
spomnili pomembnejš ih dogod
kov v življenju naše šole. 

Po prireditvi sem spraševala 
starše in otroke ter goste o nji
hovih vtisih. Vsem nam je bilo 
lepo in bi radi še imeli lake dne
ve odprtih vrat in tako prazno
vanje. Učitelje nas je skrbelo, 
kakšen bo odziv, ker je bilo to 
prvič na naši Soli. Vendar je bil 
velikanski. Na manjših šolah 
imajo take oblike pogosteje. 

Za konec pa Se kapljica peli
na. Učiteljem ni lahko vzgajati 
otrok na tako veliki šoli. Srčno 
radi imamo to naše malo mes
to, veliko nas tudi stanuje tu. 
Vendar, kaj naj učiteljica odgo
vori otroku, ki jo vpraša, kje so 
rože, ki smo jih včeraj nasadili 
v korita pred šolo? Nekdo jih je 
preprosto ukradel, vendar vemo, 
da tO niso bili naši otroci. A l i 
pa: zakaj se vozi jo z mopedi 
okrog, šole in se j im moramo 
neprestano umikali , da nas ne 
povozijo. Saj je vendar z znaki 
prepovedano in so postavljena 
celo vrata! In zakaj hodijo spre
hajalci s psi po naših zelenicah, 
da sc moramo igrati med patjt 
mi kakci? l ud i to jc |SMtO z 
znaki prepovedano. Kdo pa raz
bija stekla na šolskih oknih? Od-
govorov ne vem A l i jih veste 
vi? 

J o ž i c a D e k l e v a , O . Š . 
V e n c l j a P e r k a , D o m ž a l e 



IZ NAŠIH ORGANIZACIJ IN DRUŠTEV n 

Medobčinsko društvo 
invalidov Domžale 

Prijetno srečanje 
na Cernivcu 

Ena izmed oblik dela Medobčinskega društva 
invalidov Domžale je tudi sodelovanje z drugimi 
podobnimi društvi. Vodstva si tako izmenjujejo iz
kušnje, pomagajo drug drugemu, pomembne pa so 
tudi skupne dejavnosti, ki invalidom prinašajo ve
liko novih doživetij in prijetnih srečanj. 

I n v a l i d e i z I z o l e i n D o m ž a l s o n a s r e č a 
n j u v D o m ž a l a h p o z d r a v i l i ( o d l e v e ) : 
g . Z m a g o V i š n j e v e c , p r e d s e d n i k D r u š t 
v a i n v a l i d o v I z o l a , g . B r a n k o S i m o n o -
v i č , d i r e k t o r h o t e l a D e l f i n I z o l a , i n E d 
v a r d Z a v r š n i k , p r e d s e d n i k M e d o b č i n 
s k e g a d r u š t v a i n v a l i d o v D o m ž a l e . 

Tako je vsako leto tudi tradicionalno srečanje 
Članov medobčinskega društva invalidov Domža
le in Društva invalidov Izola, ki jih druži že 15 
let skupnega sodelovanja. Gostitelji letošnje prvega 
srečanja Članov obeh pobratenih društev so bili 
Domžalčani, ki praznujejo srebrni jubilej in so se 
zato še posebej potrudili, da so se prijatelji iz Izo
le imeli lepo. 

Blizu 70 gostov so sprejeli v Špor tnem parku 
Domžale in j ih pogostili s pecivom, ki so ga pri
pravile Članice domžalskega društva, prijatelji pa 
so si tudi nazdravili in zaželeli šc veliko skupnih 
srečanj. Nato so se vsi skupaj odpeljali do gos
tišča na Cernivcu, kjer je potekalo celodnevno sre
čanje. 

V uradnem delu srečanja so Člani vodstva spre
govorili o programu in delu obeh društev v letu 
2000. posebej pa jc goste pozdravil predsednik 
Medobčinskega društva invalidov Domžale g. Ed
vard Završnik in med drugim dejal: »Srečni in ve
seli smo, ker ste z nami. Želimo vam, da se tudi 
danes pri nas prijetno počutite, da si naberete no
vih moči za vsakodnevno življenje in da tudi v 
prihodnje čimvečkrat pridemo skupaj. Zahvalju
jem sc vašemu predsedniku g Zmagu Višnjevcu in 
vsemu vodstvu za sodelovanje in tudi današnji 
obisk, vsem članom vašega društva pa želim veli
ko zdravja in prijetnih dni tudi v pr ihodnje« V 
imenu gostov pa jc spregovoril predsednik Društ
va invalidov Izola g Zmago Višnjevec in se zahvalil 
za pr isrčno gostoljubje in sprejem, hkrati pa po
vabil domžalsko društvo, da se v čimvečjem šte
vilu 2. septembra 2000 srečajo v Izoli, kjer so ved
no dobrodošli . Zbrane je pozdravil tudi g. Bran
ko Simonovič, direktor hotela Delfin v Izoli, kjer 
se člani domžalskega društva vedno dobro poču
tijo. 

Prijetno druženje invalidov iz Izole in gostite
ljev je trajalo do večera. Vmes je bilo veliko ča
sa za pogovore starih prijateljev, za obujanje spo
minov na prejšnja srečanja, pa tudi za družabnost. 

Medobčinsko društvo invalidov Domžale je po 
mnenju gostov tudi tokrat odlično organiziralo 
skupno srečanje, Domžalčani pa že težko priča
kujejo povratno srečanje v Izoli, ki bo 2. septem
bra 2000. 

Livške Ravne 

O s m i pole tn i š o l s k i t a b o r 

Č l a n i D r u š t v a i z g n a n c e v S l o v e n i j e - D o m ž a l e 
s o p o z o r n o p r i s l u h n i l i p r e d s t a v i t v i z g o d o v i 
n e n e k d a n j e g a s a m o s t a n a Ž i c e . 

Društvo izgnancev Domžale 

Prijetne počitnice 
vsem in jeseni na 
svidenje 

Člani Društva izgnancev Slovenije, naročniki na Vest-
nik, so v teh dneh prejeli drugo številko glasila, ki je v 
glavnem namenjeno prireditvam, s katerimi so nekdanji 
izgnanci in interniranci, prisilni delavci in begunci pred 
fašizmom ter ob vrnitvi iz izgnanstva počastili 55. oblet
nico zmage nad fašizmom. Na osrednji prireditvi na raj-
henburškem gradu pa je bil sprejet tudi Manifest javnos
ti, v katerem so udeleženci zborovanja opozorili na še 
vedno nepopravljene krivice žrtev druge svetovne vojne 
ter zahtevali, da nemška država plača v sklad za popla
čilo vojne odškodnine slovenskim žrtvam nacizma zahte
vana sredstva za vse vrste oškodovanj, šc posebej za pri
silne delavce. 

»Nacistični in fašistični sistem sta nam odvzela ot
roštvo in kakovost življenja. Od 80.000 izgnanih in po
beglih pred izgonom j ih danes živi šc samo okrog 
19.000, večina od njih pa sc šc danes prebija skozi revš
čino in posledice izgona trpi tudi tretja generacija iz
gnancev,« so udeleženci zapisali v Manifest in pozvali 
Vlado RS in poslance Državnega zbora, da nemudoma 
sprejmejo še predlog zakona o skladu za poplačilo voj
ne odškodnine za prestano fizično in psihično trplje
nje in za svojce ter da v doglednem času pripravijo za
kon o popravi škode za premično in nepremično pre
moženje, država Slovenija pa mora izterjati vojno od
škodnino, če ne, pa naj to uredi doma. 

Ob koncu so pozvali vse države, ki odločajo o mi
ru in vojnah, naj se odločajo za mirno reševanje spo
rov, saj vojna, tudi če je pravična, prinaša samo zlo, 
in to predvsem civilnemu prebivalstvu. 

Avgusta uradnih ur za člane društva ne bo, srečamo se 
spet v septembru. Do tedaj pa vsem prijetne počitnice in 
čim več sončnih dni. 

Na sedlu med Kukom in Matajur-
jcni leži vas l.ivek, alpskim smučar
jem poznana po nekdaj lepo urejenih 
smučiščih. Do Livka pelje ovinkasta, 
a dobro vzdrževana asfaltna cesta, ki 
sc odcepi sredi vasi Idrsko (med Tol
minom in Kobaridom). Le malokdo 
pozna višje ležečo vasico Livške Rav
ne, kjer so nekdanjo obmejno stra-
žarnico obnovili v moderen Center 
za šolske in obšolske dejavnosti. Bili 
smo gostje doma K A V K A (1037 m 
nad morjem), od koder smo v jasnem 
vremenu videli Istro, Tržaški zaliv, 
Videm in Čedad v Italiji. V okolici 
doma so lepo urejeni športni objek
ti, v samem domu pa različne učne 
delavnice, kuhinja z dobro hrano, 
spalnice z W<' in tuši. 

Gospa Janka J E R M A N in gospa 
Metka Ć1ŽMEK iz OŠ Prcserje pri 
Radomljah sta za učence pripravili 
program vzgoje in izobraževanja, 
medčloveških dobrih odnosov, 
spoštljivega odnosa do narave, do 
zdravja, otroke usposabljale za fizič
ne napore, za občudovanje lepot na
rave in življenja v njej, jih učili no
vih modrosti in posebnosti krajev in 
ljudi v njih, obnavljali pozabljeno 
znanje. Zelo usklajeno sta organizi
rali in izvajali celodnevne aktivnosti 
učencev, kjer sta pokazali poleg vse
stranskega znanja dela z otroki tu
di izredno telesno usposobljenost. 
Vse dejavnosti so bile prilagojene 
sposobnostim otrok. Tudi zaradi ve
like pozornosti in budnosti kolegic 
Janke in Metke ter skrbi za dobro 
in zdravo počutje otrok smo aktiv
nosti v celoti izpeljali. Otroci so v 
nedeljo dopoldan, pred odhodom 
domov, predstavili svojim staršem, 
kaj so v šestih dneh videli, slišali, ču
tili, kje so hodili, se navduševali, bili 
aktivni, žalostni ali utrujeni. Šc pre
den smo sc z avtobusom pripeljali 
na čudovite Livške Ravne, smo si 
ogledali Divje jezero pri Idriji in 
sc na Mostu na Soči ustavili, da smo 
sc popeljali z. rečno ladjo locija. Po
slušali smo o znamenitostih krajev, 
ki jih spremljajo resnične in prav
ljične zgodbe. Zc po kosilu smo ra
dovedno občudvali Kavkino jamo in 
sc s pomočjo vodnika Tomaža po-

Tradic ionalno 
petnajsto 
s rečan je 
kolesarjev -
upokojencev 

Vse upokojence druži Iju-
bezen-prijateljstvo, kolesear-
ski izleti, želja do naravnega 
okolja, spoznavanje krajev, 
ljudi in seveda hotenja za 
zdravo in dolgo življenje ter 
iskrivega duha in varnega 
kolesarjenja po naši lepi do
movini. 

Eno takih s rečanj in pri
jateljevanje jc bilo junija 1.1. 
v dopoldansk ih urah na 
kmetiji K U N A V E R v vasici 
Spodnji Tuš tan j . 

S r e č a n j e se jc ude lež i lo 
120 kolesarjev obeh spolov-
prednjač i vedno nežni spol. 
Kolesarji so se pripeljali iz 
sedmih sosednjih d r u š t e v 
upokojencev in šest ih novo 
nastalih obč in . Letošnje leto 
je jubilejno za kolesarje D U 
Kamnik, Komenda in M e n 
geš. Skupaj smo praznovali 
tradicionalno 15.srečanje ko
lesarjev. Kraj smo si zbrali v 

1 5 . t r a d i c i o n a l n e g a s r e č a n j a k o l e s a r j e v - u p o k o -
j e n c e v s e je u d e l e ž i l a t u d i s k u p i n a i z D r u š t v a 
u p o k o j e n c e v D o m ž a l e , k i j o je v o d i l g . I v a n B o l -
h a r . 

naravnem č i s t e m okol ju . 
Sicer nas je d r u ž i n a K U 
N A V E R sprejela medse 
kot prijatelje, letos že pe
tič po vrsti. V upanju, da 
tudi še naslednje leto. 

O b pr ihodu so bili de
ležni prijaznega sprejema 
organizatorjev z. domačimi 
flancati, orehi , suhim sad
jem in š i lcem d o m a č e g a 
žganja. Potem jc sledil po
zdrav predsednika D U 
M o r a v č e , gospoda Franca 
Novaka , slavnostni govor 
pa jc imel predsednik ko
misije za šport in rekreaci
j o pri D U , g. J o ž e N O 
V A K . 

Sledila jc podelitev pisnih 
P R I Z N A N J predstavnikom 
D U K a m n i k , K o m e n d a in 
M e n g e š . Pr iznanja je bila 
deležna tudi družina K U N A 
V E R . 

Sledila je ob kramljanju 
topla malica. Tudi zaplesali 
smo ob igranju harmonikc-
upokojenca-novinca France
ta K O S M A Č A iz Drtije. Tu 
di iger ni manjkalo, skratka, 
bilo je vsem skupaj zelo pri
jetno. Sklenil i smo, da bodo 
takšna srečanja še. 

Tekst in foto: 

J O Ž E N O V A K 

K a t a r i n a n a d L j u b l j a n o 
Mesec junij je, lepo nedeljsko jutro in Kata

rina je naša lepa in privlačna izletniška točka. 
Dostopna je z vseh strani tudi z avtomobilom. 
Najlepši pristop je iz Žirovnika pri DobrOvi 
nad Ljubljano. Lepa. bela cesta nas vodi ob po
toku, malo skozi gozd. mimo vikendov po bla
gih serpentinah. Med hojo imamo ves čas pred 
seboj čudovito panoramo Katarine in domi
nantni koničasti vrh Jakoba s cerkvijo Sv. Ja
koba. Po dobri uri pešačenja pridemo na Grap-
ce. kjer se križajo poti za polhograjsko Grma
do, Toše s Škofjeloškim hribovjem. Ločnico, za 
Jakoba. Katarino in l o š k o čelo. Ob križišču je 
gostilna Dobnikar. Midva z Dragom sva za Ka
tarino izbrala pot iz Guncelj čez Golo Brdo, ker 
sva na drugem koncu Katarine dobila hišo. Iz-
\ i rala je še iz leta 1955. Bila je prvi vikend na 
Katarini, skromna, črno pobarvana, neopazna, 
postavljena na čudoviti svet ob robu gozda. Va

rovalo jo je gričevnato zaledje, na terasi pred 
hišo pa smo imeli krasen razgled na zahod. Do 
hiše je vodila potka, ki seje diskretno ločila od 
kolovoza. Nad hišo si ogledoval nebo, okrog pa 
sam gozd. Krasota! 

Drago, moj pokojni mož, doma iz ohdonnv-
ske Panonske nižine, je bil ljubitelj gora, cs-
tet, svetovljan in Človek. Ta del naše dežele 
sc mu je tako prikupil, da si je omislil in ustva
ril tu naš vikend. Sam je z mnogo truda na 
gozdnem terenu splaniral teraso in dvor išče . 
Glavno stvar je predstavljalo dvor išče , kjer se 
jc naše življenje največ odvijalo. Tudi bližnja 
odprta jama, preurejena v bivalni prostor z 
varnim originalnim ognj iščem in okrog njega 
izvirne klopi, nam je imenitno sluzila. 'Tu sc 
jc zbirala tudi večja družba naših otrok in pri
jateljev. Vedno, kadar je Drago kuril ogenj, sc 
je spomnil besed svojega gimnazijskega profe

sorja in vodnika izletov po Fruški gori: »Draga, 
sa jednom šibicom« in »deblji kraj na vatru.« 

Po profesorjevem receptu jc nad žerjavico 
opekel rezine kruha, nakapanc s slanino. S čes
nom natrti opečen i kruhki , servirani s papri
ko, paradižnikom in čebulo, so bili zunaj v na
ravi odlični . Sicer sva moko in vse potrebno 
nosila v nahrbtnikih. V Dragovcm nahrbtni
ku jc bila hrana, spravljena v vrečkah iz teks
tila, paradižnik pa v »lurnu«. Zanimiva jc bi
la tudi Dragova zakrivljena palica lastne iz
delave. 

Naše življenje, povezano s pristno naravo, 
je bilo šc posebej razgibano, ko so bili z. na
ma otroci . Radi so hodili po mehkih gozdna
tih potkah, opazovali so rastline in živali, mar
t inčka, ki sc jc sončil bl izu s t u d e n č k a ter na
birali sadeže in raz l ične rože. Niso sc mogli 
dovolj načudi t i bogatemu zelenju dreves in 
petju ptic pri odprt ih vratih, ko so sc zjut
raj zbudil i . Bili smo srečni . 

Ostali so lepi spomini in z njimi sc v D o 
mu pogosto s rečujem. Vedno jc bilo lepo na 
Katar ini . F R A N J A K O L E R 

vzpeli na K U K , kjer smo imeli le
pe razglede na Julijske Alpe s Kr
nom in Batognico, na vasi pod Ki 
nom, na Sočo, na Gregorčičev slap. 
Večer smo popestrili s špor tn imi 
igrami. Vsako jutro smo malo tek
li, malo telovadili in se ob razgledih 
in pravljici sproščali . Peš smo sc 
spustili do Livka in s pomočjo ca
rinikov z zanimanjem ocenjevali de
lo na maloobmejnem prehodu. Pr
ve deževne kaplje so nas pregnale 
v podružnično šolo na Livku, kjer 
smo si s pomočjo učiteljice Magde 
ogledali razstavo »KAKO SO NOSI
LI IN T O V O R I L I NEKOČ IN D A 
NES«. Gospod Izidor nam jc poka
zal kmetijo v bližnji vasi Dolenje 
Livške Ravne, kjer doniujc Sc 8 ljudi 
in 5 krav. Številne njive so porasle 
s koprivami, vseh težko dostopnih 
gorskih travnikov nc morejo več 
pokositi. Gospod Peter Jerman nam 
je z navdušenjem pripovedoval o 
zgodovini Soške fronte in fantje so 
ga z otroškim znanjem in radoved
nostjo spraševali. Torkov večer smo 
zaključili s krajšim sprehodom in 
branjem Gregorč ičevih pesmi. 7.c 
približno 36 let pred prvo svetov
no vojno je goriški slavček zapisal: 
»Tod sekla bridka bodo jekla in I i 
mi boš krvava tekla.« Ko smo šli v 
petek na celodnevni izlet po dolini 
Soče, smo si ogledali Muzej v Ko
baridu, ki ni muzej vojne, zmage in 
slave. V ospredju jc človek, ki v raz
ličnih jezikih sveta nenehno govori: 

planince in učiteljica Magda so nas 
popeljali na Cvetoči Kolovrat, pre
koračili smo številne strelske jarke 
iz, I. svel. vojne in po razglednih 
gorskih grebenih občudovali dišeče 
zdravilne rastline in alpsko cvetje. 
Ogledali smo si zapuščeno kaverno 
in videli boj za življenje žabe, ko jo 
jc ugriznil gad. Na grebenu Kolov
rata jc pred nami po zemlji ril divji 
prašič ali pa jih jc bilo več. Gospod 
Peter nas jc učil orientacije v naravi 
s pomočjo kompasa in karte, gospa 
Janka pa jc v planinskem večeru 
učila otroke, kako sc opremiti in 
pripraviti za gorsko turo. Prusikov 
vozel za nas ni več neznanka. V i 
deli smo Trdnjavo Klužc in bližnjo 
kaverno, se približali slapu Boka, sc 
posladkali v kobariški slaščičarni. 
Otroci so radi balinali in tudi rislanc 
jc bil zanimiv, a šc najraje so igrali 
nogomet. Na večern ih sprehodih 
smo v tišini ali v pogovorih rešili te
žave dneva in vsakega posameznika. 
Otroci so oblikovali iz gline in po
slušali gospo Anico o sladkorni bo
lezni, predvsem o diabetesu pri ot
rocih, ("'cz teden smo sc fizično pri
pravljali na sobotni vzpon na Ma-
tajur n. v. 1642 m, ki nas jc s Kav-
kinega doma prijazno vabil. Do vasi 
Avsa smo sc popeljali z avolmobi-
li. Navkljub dežju in grmenju smo 
sc povzpeli na vrh. V sončnem za
tonu so otroci v prijetnem domu s 
pomočjo Metke in Janke pripravili 
program za nedeljsko srečanje s 

N o v i m d o ž i v e t j e m n a p r o t i 

»Prekleta vojna.« 
Odpravili smo se celo peš v Ko

barid (12 km), od koder nas jc kom
bi rafting kluba X-POINT odpeljal 
v Ladro, kjer smo se kopali, neka
teri pa namakali do kolen v mrzli 
a bistri Soči. Spoznali smo opremo 
za raft in kanu in se s pomočjo raf-
tarja in kanuista tudi popeljali po 
brzicah Soče. Kosilo na kamnitem 
bregu gorske reke jc bilo zelo okus
no. Po večerji smo se sprehodili do 
visoke lovske preže, slikali z vodeni
mi barvicami, igrali nogomet in po
slušali pravljico za lahko noč. D)vcc, 

starši in zaspali prej kot druge ve
čere. Morda je Matic v polsnu z 
odločnimi koraki hodil v hribe, 
morda jc Žiga užival v raftu in ko
panju v Soči, morda pa jc Petru us 
pelo ponovno obiskati Kobariški 
muzej. 

Brbotalo je v naših glavah in v na-
hrblnikih: ob Soči, na cesti, po mar
kiranih gorskih poteh in stezicah 
Slovenije in Italije. Pomagali smo ot
rokom in staršem iskat pot, ne sa
mo otroštva, temveč človeškega bi
vanja. Zrelost ni ciljna črta, jc večen 
proces A N I C A K V A S , V M S 

29. škofijsko peš romanje 
na Brezje k Mariji Pomagaj 

Tradicionalno peš romanje k Ma
riji Pomagaj na Brezje vsako leto 
privabi množico neutrudnih in Mari
ji zvestih romarjev. Ti se pozno zve
čer (odvisno, iz katerih krajev priha
jajo) odpravijo na pot in hodijo celo 
noč vse do jutra. 

Naša skupina sc jc zbrala v dom
žalski cerkvi, kjer smo pričeli s krat
ko molitvijo. Zatem sc nas jc majh
na peščica vila v koloni po Mengeš
kem polju vse do Mengša, do kamor 
smo upali, da se nam pridružijo še 
domačini in Jaršani. Izkazalo se jc, 
da so nam že pobegnili. Do Brnika 
smo Sc kar lepo hodili, brez kakrš
nih koli muk, razen dveh romarjev, 
ki sla imela hude težave z nadlež
nimi žulji. Po nc preveč kratkem 
počitku na Brniku pa jc vsak korak 
postajal ležji. Če nas pot nc bi vo
dila k Mariji , bi gotovo že obupali, 
ker pa smo pred očmi imeli Brezje 
smo od nc vem kje dobivali moč 
kljub grozno svinčeno težkim no
gam in pekočim podplatom (moč je 
bila gotovo od Boga). V Kranju pa 
se nam je pridružilo še veliko ro
marjev od drugod (Školjc Loke, 
Rovi, Ljubljane,...). Prek Nakla. Kis 
trice, Podbrezij smo hodili kar v 
procesiji. Ko snio sc slrmo spuščali 
skozi Gobovcc (končno malo oddi
ha za naše noge), se jc začelo listo 
najlepše, Zasanjane duše je prebu
dilo pelje ptic, ki nam jc vlivalo no
vega poguma, da smo kljub hudi 
Utrujenosti veselo nadaljevali pot. 
Po ranem, meglenem, rosnem jutru 
sc jc dolga kolona vila skoz. Posa-
vce, po hr ibčku navzgor (tu smo 
malo pogrizli kolena), proti vrhu na 
Brezjansko polje. Cerkev Marije Po
magaj pa sc nam ni in ni hotela po

kazati. Nekateri, ki jih ni bilo ma
lo, so imeli Se preveč energije, ta
ko, da so zadnja dva kilometra slek
li k Mariji. M i na koncu z močmi 
pa smo počasi prisopihali na cilj. 
Klub temu da so nas neučakani žc-
lodčki žc med romanjem opozarja
l i , da je že čas, da j ih napolnimo, 
smo takoj ob prihodu Sli k Marij i , 
sc ji zahvalili za prehojeno pot. sc 
jc priporočili , zaupali želje, zahva
le in se j i na koncu izročili v nje
no varstvo. Nalo smo ustregli lač
nim že lodčkom in pokramljali z 
znanci (priložnosti, da najdeš koga 
znanega, je bilo veliko). Malo pred 
sedmo uro zjutraj smo odšli v cer
kev, kjer so nekateri žc od pol pe
tih sedeli v klopeh in molili (ali pa 
so sc bali, da bodo ostali brez se
deža). Nekateri so gotovo malce za
dremali, čc nc celo globoko zaspa
li; popolnoma upravičeno. Tudi me
ne jc mikalo, saj bi sc najraje ulcg-
la na klopco v parku in zaspala. Ob 
sedmih jc bila cerkev polna tlo zad
njega količka; po klopeh, po tleh, ... 
Sveto mašo je za nas daroval škof 
Alojzij Uran in nas prisrčno nago
voril, tudi kolesarjenje in tiste, ki so 
prišli z rolcrji. ludi li so namreč ro
mali in golovo niso bili nič manj 
utrujeni kot mi, mogoče šc bolj. Tis
tim, ki nam jc uspelo večji del ma
še držati glavo pokonci, smo lahko 
ujeli čudovi te misli škofa I liana 
Kdor sc jc predal spodbudnim me
lodijam s koia, jc zares lahko začu
til BOŽJO bližino in radosl v srcu, da 
je prišel sem gor k Mariji Pomagaj. 
Tako so bolečine vsaj za hip izgi
nile, obraz je zažarcl od s rc i . m 
solze Zadovoljstva so polzele po li 

cih. M A N I C A K O Z J E K 



s t r a n PREDSTAVLJAMO 

Dober dan, 
Petra Cotman 

Domžalčanka Petra Cotman je bila več kot tri leta voditeljica jutra
njega programa POP T V . Vsekakor je to zahtevalo od moje sogovorni
ce zgodnje jutranje vstajanje, od česar seje pred kratkim poslovila, njena 
kariera pa se nadaljuje v isti hiši. Zdaj vodi kratke oddaje, v katerih 
predstavlja regionalna izbiranja miss Slovenije, vodi mobivizijo in pri
pravlja prispevke za oddajo 24 ur. Po poklicu je univerzitetna diplomi
rana novinarka, ki se pripravlja na študij magisterija. 

Za klepet sva se dogovorili po te
lefonu, bila jc prijetno preseneče
nje, ko sem j i zaupala, da bi tudi 
naši bralci radi kaj več vedeli o njej. 

Kaj je po vašem mnenju najpo
membnejše za prodor v medijski 
svet? 

Je, kar nekaj stvari najbrž, vseka
kor je pomembna samozavest, do
ločeno znanje in pa Zelja po delu 
z ljudmi. 

Ste znana medijska osebnost. Kaj 
vam je pri temu delu najljubše? 

Vsekakor jc ena najprijetnejših 
stvari spoznavanje novih ljudi, vča
sih iz tega nastanejo prijateljski od
nosi, v novinarskem delu mi je všeč 
tudi to, da sem stalno na tekočem 
z dogodki, vem, kaj se dogaja do
ma in po svetu, in to seveda postaja 
del moje razgledanosti. Všeč pa mi 
jc ludi to, da so sc mi odprla mar
sikatera vrata in sc preko tega ude
ležujem dogodkov, ki so se mi vča
sih zdeli popolnoma nedostopni. Ni 
koli sc nisem predstavljala v medij
skem svetu. 

Ko vas človek gleda na TV, sc mu 
zdi, da kljub vsemu še skrivate re
zerve. Kakšna je resnica? 

To drži, vsak človek sc namreč 
razvija in tako tudi jaz pridobivam 
določene izkušnje, ki me bodo obo
gatile z znanjem in bodo »privlek
le« to rezervo na dan. 

Ko ste na ekranu tako prepričlji
vi, samozavestni, sklepamo, da ste 
tudi v resnici samozavestna ženska? 

Moram priznati, da sem res, ko
mi to tudi zelo pomaga v odnosu 
z ljudmi. Vem, da imam za sabo do
ločeno znanje, določene izkušnje, tO 
pa vliva še večjo samozavest. 

ljudje si predstavljamo voditelji
ce kot samosvoje, polne muh. Je to 
kliše, lama, ki se jih drži, ali jc mor
da res tako? 

Jc in ni res. Nekatere so take, 
druge nc, sama zase moram reči, da 

to ne drži. Jaz na primer si lahko 
sama uredim svoj »make up« za na 
televizijo, si uredim frizuro in si 
preskrbim oblačila za oddaje, poleg 
tega jc vse, kar naredim na televi
zij i , plod mojega znanja in dela, 
tekste in sliko si pripravljam po
vsem sama tako, da ne potrebujem 
ekipe 100 ljudi, ki bi vse to oprav
ljali namesto mene. »Muhavost« ni 
moja značilnost, ker drugače ne bi 
mogla sodelovati z ekipo ljudi, ki 
delajo na televiziji. 

Kakšno pa je vaše zasebno življe
nje? 

Zelo pestro, obkroženo s prijate
lji in ljubeznijo. Ker pa o svoji za
sebnosti zelo nerada govorim, naj 
bo to dovolj. 

Se morate za svojo kariero marsi
čemu odreči? 

Niti nc, zdaj je nekoliko laže, ker 

ne delani več pri jutranjem progra
mu, prav ta oddaja je pomenila naj
večje odrekanje, saj sem hodila zelo 
zgodaj spat in vstajala sredi noči, ob 
3.30 zjutraj. Zdaj tega ni več, tudi 
sicer pa jc urnik nas, novinarjev, 
oziroma voditeljev precej neurejen, 
tako da moramo biti kar fleksibil
ni, morda pogrešani malo več pros
tega časa, ker zelo rada berem in 
kolesarim, pa mi lo poredko uspe. 

Zdi se mi, da znate uživati? Si ra
di tudi kaj lepega privoščite? 

Nedvomno, imam nekaj zares 
dobrih prijateljev, s katerimi se po
gosto dobivamo, hodimo na večer

je, se ven zabavat, s fantom se ved
no, kadar imava čas, odpraviva na 
morje, se ukvarjava s špor tom, ze
lo dobro pa se počut im v krogu 
svoje družine, staršev in dveh bra
tov, s katerimi se še vedno včasih 
kar skupaj odpravimo na dopust. 

Je v vašem življenju tudi kaj časa 
za konjičke? 

Premalo, ampak si ga vzamem, 
kot sem že rekla, imam najrajse 
branje knjig, rada hodim v naravo, 
na izlete, največ s kolesom, rada 
plavam, igram tenis, rada plešem, tu
di televizijo rada pogledam, to je že 
nekako poklicna deformacija. 

Se tudi zasebno družite z medij
skimi zvezdami? 

Seveda se srečujemo, predvsem 
na zabavah ali v službi. Včasih sku
paj popijemo kakšno kavo. Torej 
d r u ž i m o se, prave prijatelje pa 
imam še vedno tukaj v Domžalah 
in Kamniku. 

Kakšni pa so vaši načrti za pri
hodnost? Razmišljate o tem, da vas 
bomo vedno videvali na POP TV? 

Najprej moram zaključiti magis
terij. Jeseni se bom vpisala na štu
dij t ržnega komuniciranja - smer 
odnosi z javnostmi. To mi je prvi 
in najpomembnejši cilj. S POP IV 
pa je tako, pot me je na televizijo 
zanesla po naključju, zazdaj sem tu, 
kako bo v bodoče, pa ne vem. Ved
no so me bolj kot novinarstvo za
nimali odnosi z javnostmi, tako 

upam, da bom nekoč delala na tem 
področju Moram pa priznati, da mi 
je televizija že močno »zlezla pod 
kožo«. 

Kaj menite o rumenem tisku, ste 
se že kdaj jezili nanj? 

Jezila sem se že, ne bom pove
dala, za katero revijo gre. V njej jc 
nekoč nek novinar o meni napi
sal članek čez celo stran, ne da bi 
bil meni zapostavil eno samo vpra
šanje. Članek si je v celoti popol
noma izmislil in imam pa še kar 
srečo, ker je šlo za zelo slabo bra
no revijo. Mislim, da si on s tem že
li delati reklamo. Sicer pa naši me
diji še niso tako zelo nesramni in 
moram priznat, da sem med novi
narji vedno naletel na »fer odnos«. 
Me pa nekoliko moti »udiranje v 
zasebnost«. Mnogi pravijo, da se 
moramo s tem sprijazniti, jaz pa 
mislim, da ni tako. Če želim neka
tere stvari ohraniti zase, je to mo
ja pravica. 

Kaj pogrešate v našem mestu? 
Trenutno je najpomembnejša 

stvar zame, da ne morem dobiti šti
pendije za podiplomski študij, ker 
naša občina podeljuje štipendije le 
dodiplomskim študentom. Drugače 
pa se kar dobro počutim v Domža
lah, postajajo zelo lepo mesto, všeč 
pa mi je tudi to, da je zelo blizu ta
ko lepa narava, kol tudi Ljubljana. 

Hvala. 
S A Š A K O S 

Letovanje RK Slovenije na Debelem rtiču 
Tudi R K Občine Domžale vsako leto poskrbi, da si otroci med šolski

mi počitnicami »naberejo moči« za obveznosti, ki jih čakajo jeseni. 

Tokrat so se otroci veseli z avto
busom odpravili na letovanje, kije 
od 7. do 17. julija v Mladinskem 
zdravilišču in letovišču Debeli rtič, 
ki leži na naj lepšem predelu slo
venske obale. Obdano je z bujnim 
sredozemskim rastlin jam in števil
nim vinogradi. Področje skrbno 
urejenega mediteranskega parka 
odlikujejo izredno ugodno pod
nebje, lahko dostopna plaža in šte
vilna lepo urejena igrišča. Poleg te
ga ima letovišče Debeli rtič lastno 
urejeno plažo ter dva bazena s pre
čiščeno morsko vodo. 

Zaradi ugodne obmorske lege 
je Debeli rt ič primeren za zdrav
ljenje in rehabilitacijo o t rok in 
mladine z razl ičnimi k ron ičn imi 

obolenji in po poškodbah . 
Prav zaradi naravnih danosti tu 

že desetletja uspešno zdravijo ot
roke z bronhialno astmo, k ron ič 
nim obolenjem dihal, razen T B C , 
alergičnimi in kožnimi boleznimi, 
sladkorno boleznijo, drugimi pre
snovnimi molnjami. obolenji loko-
motornega aparata, gastroentorb-
loškimi in hapatološkimi obolenji, 
epilepsijo, cerebralno paralizo, he
mofilijo, motnjami v psihosocial-
nem in ps ih ičnem razvoju. 

Pr iporoč l j ivo je letovanje tako 
za otroke kot tudi odrasle, saj j im 
lahko v p o m o č za okrevanje pri 
hujših boleznih in po težkih ope
racijah. Zdravstveno delo usmer
ja zdravnik pediater, z. njim pa 

sodelujejo razl ični specialisti. 
Poleg tega nudi Debeli r t ič po-

čitnikovanjc v vseh letnih časih, saj 
ima pokrit bazen s p reč i ščeno in 
ogrevano morsko vodo, savno, 
prostor za fizioterapijo in masažo. 

Za vso Slovenijo ima Debeli rtič 
zelo dobro avtobusno in železniš
ko povezavo. Nahaja sc v bližini 
Ankarana, 14 km je oddaljen od 
Kopra ter 19 km od Trstjj. 

S A Š A K O S 

S k u p i n s k a f o t o g r a f i j a z a l e p s p o m i n n a p r i j e t n e p o č i t n i c e . 

» V veselju 
h i t r o t e č e č a s « 

V našem Domu je bil mesec junij res pester in dejaven. Naj
različnejše kulturne, glasbene in družabne prireditve so nam 
poleg vsakdanje dejavnosti napolnile dneve, tako da sploh nis
mo opazili, da je meseca že konec. 

Posebej jc nam, pevcem in 
pevkam pevskega zbora Spo
m i n č i c e , ostalo v spominu 
sodelovanje na reviji pevskih 
z b o r o v socialnih zavodov 
Slovenije, k i jc bilo letos v 
l jubi jani . Predstavili smo sc 
s pesmijo A . M . S l o m š k a 
»Glejte, že sonce zahaja« in 
sc družil i s pevci iz drugih 
domov. Prijeten s o n č e n dan 
je kar h i t ro min i l . D o m o v 
smo se vrnili s posebnim pri

znanjem za scensko postavi
tev in glasbeno spremljavo 
pesmi. 

V nedeljo, 18. 6. 2000, nas 
je župnijska Karitas Dob 
prijazno povabila k sveti 
maši in na srečanje za sta
rejše in invalide v župnijsko 
cerkev Dob. Kar 31 se nas je 
z veseljem odzvalo temu po
vabilu in ob pomoči naših 
sester in negovalk, ki so nas 
že takoj po kosilu lepo ob

lekle, smo se posedli v kom
bi in osebne avtomobile, s 
katerimi so nas prišli prijaz
ni č lani župn i j ske Kari tas 
D o b iskat. Hi t ro smo bili v 
Dobu. kjer smo se odpoči l i 
v d o m a č i , pri jetno hladni 
cerkvi . 

Po sveti maši, ki jo je da
roval g France iz Izlak, smo 
se pevci in pevke domske
ga pevskega zbora Spomin
č ice predstavili s kra jš im 
koncertom. Zapel i smo tri 
pesmi A . M . Slomška in ne
kaj narodnih. Poslušalci so 
prijazno in spodbudno spre
jel i naš nastop, česa r smo 
bili zelo veseli, saj nam pe
sem vel iko pomeni in nas 
razveseljuje v našem vsakda
njem življenju. Kasneje smo 
se vsi zbrali v župnijski dvo
rani, kjer so nas pri jetno 
presenetile z najrazličnejši
mi dobrotami ob ložene mi
ze. Še bolj pa smo bili ve
seli prijetnega d ružen ja in 
veselega petja, ki ga je s k i 
taro spodbujal in vod i l 
g. župnik Vlado. Prehitro je 
minil čas, prišel je veče r -
čas, da odidemo domov. 

S seboj pa smo odnesli 
spomine na lepo nedeljsko 
popoldne v d ružb i starih in 
novih prijateljev. 

Za stanovalce in stanoval
ke 

D o m a u p o k o j e n c e v 
D o m ž a l e 

M O J C A K E R C 

P o m e m b e n d e l 
d e j a v n o s t i D r u š t v a 
u p o k o j e n c e v V i r je 

p o v e z a n t u d i s 
š p o r t n o - r e k r e a t i v n j -

m i a k t i v n o s t m i . 
K o l e s a r j e n j e je l e e n o 

i z m e d n j i h , k i v e d n o 
p r i t e g n e v e l i k o 

š t e v i l o u p o k o j e n c e v 
i n u p o k o j e n k t e g a 
d r u š t v a , k i s m o | i h 

f o t o g r a f i r a l i n a e n e m 
o d š t e v i l n i h k o l e s a r 

j en j p o n a š i o b č i n i . 

Predstavljamo udeleženko 

evropskega prvenstva 

Teja Rus 
Teja Rus je ena izmed petih kotalkarje, ki so iz

polnile kriterij Strokovnega sveta ZK.ŠS za nastop 
na evropskem prvenstvu za kadete in mlajše mla
dince, ki bo potekalo od 24. do 29. julija 2000 v ita
lijanskem L'Aqiiila - držala seje vseh kvalifikacij
skih tekem, poleg tega pa je pokazala ustrezno teh
nično znanje. 

Za Tcjo. ki bo nastopila v kombinaciji (pros
ti program + obvezni liki), to ni prvi nastop na 
velikih tekmovanjih, saj sc je že pred dvema le
toma kol kadetima udeležila evropskega prven
stva in pokala Evrope, nato pa so uspešno kari
ero zmotile številne poškodbe, najhujša lansko 
leto, ki jo je zdravila kar pol leta Teja je že sko
raj pripravljena: »Posebno večje treme običajni) ni
mam, opažam pa, da zaradi strahu pred padci včasih 
podzavestno ne izvajam programa tako. kol bi ga mo
rala. Upam, da bom z dodatnimi vajami do EP to pre
magala, saj je moja največja želja, da bi nastop opra
vila lako, kol mi lo uspeva mi treningih.« 

Teja sc bo pomerila s približno 30 tekmoval
kami, rojenimi leta 19X4 in 1985. in sicer v kom
binaciji, kjer odpelješ najprej kratki (tehnični) 
program, ki jc sestavljen iz predpisanih elemen
tov in traja dve minuti. Njen kratki program je 
sestavljen na glasbo Carmina Naburana. Sledi tek
movanje v obveznih likih. Mlajše mladinke va
dijo 12 likov, izmed katerih na tekmi izžrebajo 
štiri. Končno jc tu šc štiri minute dolg program, 
kje si je Teja izbrala glasbo različnih melodij sku
pine Abba Tcjin najljubši element pri skokih je 
»lutz«, od piruct pa najraje izvaja pirueto na peti. 
Končni rezultat kobinacijc se izračuna po po
sebni formuli, »lahko pa trdim, da je tekmova
nje v tej disciplini poseben psihični napor, saj tra
ja tekmovanje praktično ves teden.« 

Si tekmovalka kotalkarskega kluba Pirueta iz 
Domžal... 

»V svojem klubu se počutim izredno dobro, 
šc posebej zdaj, ko smo dobili Šotor, je odhod 
na trening pravi užitek. Poleg terena me vodstvo 
kluba podpira tudi tako, da mi omogoči, da si 
sama organiziram treninge, podpira obiske semi
narjev, kar se mi zdi nujno potrebno, saj te vsak 
trener nauči kaj novega.« 

Poleg tebe seveda je še kdo zaslužen za uspehe? 
»V svoji športni karieri sem trenirati pod vod

stvom več trenerjev. Najprej z. go. Suzano Te
žak, sedaj z g Silvom Švajgerjcm, pri pripravah 
pa mi trenutno pomaga tudi nekdanja ođHčna 
tekmovalka Nina Grilj, ki me bo spremljala tu
di na tekmo. Programe sestavljam v Italiji pri sve
tovno znanem trenerju Mariu Vitlu, od katere
ga velikokrat, šc posebej ob poškodbah, dobim 
nasvete« 

Kot veliko kotalkarjev sc je tudi Teja do ne
davnega ukvarjala s plesom, in sicer jc z jazz-
balct skupino Mojce Horvat osvajala naslove pr

vakov v Sloveniji in Evropi. »Vpisana sem v gim
nazijo, ki zahteva več napora kol osnovna šola. vali} je 
včasih kar težko usklajevali šolski in športni urnik tre
ningov. Na srečo imamo zadnji čas zelo dobre možnos
ti v klubu s treningi, saj si v šotoru lahko izbiram naj
primernejše ure«, pove Teja in šc doda, da pros
tega časa nima in si le s težavo odtrga minutke 
za obisk kino predstav ali klepet s prijateljicami. 
Sicer počitnice rada zapolni tudi z obiski semi
narjev v umetnostnem kotalkanju tako v Evropi 
kot v Ameriki Kako sc je vse skupaj začelo? Kdo 
te je navdušil? Kateri so tvoji uspehi? 

»Kotalkam žc od sedmega leta dalje. Težko bi 
rekla, kdo me je navdušil, spomnim se samo te
ga, da je bil v Domžalah organiziran kotalkarski 
tečaj, ki sem sc ga udeležila s kotalkami, ki mi 
jih jc kupila mami, in so imele le dva jermena 
in čisto majhna kolesa. Ne spomnim se trenin
gov, vem pa, da me je klub kmalu za tem pova
bil, naj začnem z redno vadbo. Na treninge sem 
hodila zelo rada in kmalu dosegala uspehe. Več
krat sem zmagala na posameznih tekmah, kljub 
temu pa mi ni nikoli uspelo osvojiti naslova dr
žavne prvakinje. Veljam za »stalno vieeprvakinjo« 
in imenu se nisem izneverila niti letos, saj sem 
bila druga v kombinaciji, prostem programu in 
obveznih likih tudi na letošnjem državnem prven
stvu« 

Nekateri se navdušujejo nad teki, drugi nad lil-
nesom.... Kaj ti je všeč pri umetnostnem kotalka
nju? 

»Po mojem mnenju je to težak, a lep šport, 
saj lahko uživaš tudi v glasbi, lahko plešeš in sc 
igraš s publiko. Šc posbej mi je všeč. da v klubu 
Pirueta nastopamo tudi v show kotalkanju v če
mer smo tudi uspešne, saj je skupina kvarlcl na 
evropskem prvenstvu žc dvakral osvojila pelo 
mesto, letos pa je bila 14.« 

Na koncu se Teja zahvaljuje vsem, ki jo v icm 
športu podpirajo, predsedniku KK Pirueta, g (iri-
Iju in še posebej občini Domžale ter Športni zve 
zi Domžale, ki imata velik posluh tudi za finančno 
pomoč, saj je sicer skoraj nemogoče najti spon
zorja. 

Uspešen nastop na evropskem prvenstvu!! 
B . V O J S K A 

Občinski 

štipendisti 

Mateja 
Ocepek, 
š t u d e n t k a k i p a r s t v a 

Mateja Oeepek je letos za
ključila tretji letnik študija ki
parstva na Akademiji za likov
no umetnost. Zase pravi, da je 
del nove pop kulture in se zato 
dobro znajde tudi v »novem 
umetniškem svetu«, saj od »sta
rih dobrih časov« ostalo le še 
bore malo. 

Umetnica - razstave, projek
ti... 

Projekti so del vsakdana in 
največkrat niso samostojni, 
temveč nastajajo v sodelovanju 
z drugimi študenti A L U in 
profesorji. Študentje smo za 
primer »ustvarili« poznano jav
no kemično stranišče na Me
telkovi, »prste pa smo imeli 
vmes« ludi pri Podtiku, na 
ljubljanskih ulicah, ki nudi skri
vališča za ptičje in parčke. 

Poleg semestralnih razstav, 
kjer študentje, v ateljejih pred
stavimo svoja dela, se javljam 
tudi na razne razpise, trenut
no pa s sošo lko pripravljava 
prodajno razstavo grafik, ki bo 
kot majhna finančna pridobi
tev predstavljala novo možnost 
za »razvoj«. 

Kako na pomoč lahko pri
skoči štipendija? 

Stipendija mi že od prvega 
letnika, ko sem jo začela pre
jemati, pomeni osnovno mož
nost, da »počnem kiparstvo«. 
Večino porabim za nakup ma
teriala, kjer je narava stvari 
pač takšna, da je v likovni 
umetnosti potreben »stik s fi
zičnim«, v poletnih mesecih pa 
pride prav za kakšen obisk Se 
nepoznanih kotičkov. Seveda 
pri finančnih zapletih ne smem 
pozabiti in pomoč staršev... 

Kaj pa šport... 
Všeč ni i je sicer rek, naj 

umetnost poskrbi, da duša ni 
lačna, družba pa za želodec in 
ostalo. Ker pa je zdrav duli sa
mo v zdravem telesu, poskr
bim tudi za kondicijo. Spreho
dim sc na faks, sem ter tja v 
gozd ali hribe, če pa ostane še 
kaj časa, ga porabim za vzga
janje rastlin in borbo za čim 
lepše rože v soseski (mame to 
dobro poznajo). 

Še kakšen hobi 
Veliko mi pomeni taborništ-

vo, v katerega sem bila tako-
rekoč rojena in ki mi tako kot 
kiparstvo predstavlja način živ
ljenja; lahko bi navedla vsako
letne taborjenje v Bohinju ali 
kje drugje. Sem tudi vodnica 
voda Gozdne jagode, prijetnih 
»smrkljic« 13-ih let. v rodu 
Skalnih taborov Domžale. 

Studij v tujini? 
Študij nameravam popestri

ti s tem. da grem naslednji se
mester študirat v Grčijo na At-
hens School of fine arts, saj si 
želim spremeniti okolje in z 
novega geografskega zornega 
kota pogledati na sodobno 
umetnost, kjer trenutno vlada 
precejšnja zmeda. 

Kaj ti pomeni uspeh? 
Uspeti pomeni najbrž žc to, 

da poskušaš č im bolj slediti 
sam sebi in se tako osvobaja
li, formule za slavo in denar 
ne poznam in se mi niti ne zdi 
pomembna. 

Življenjski cilj, moto? 
Prav veliko o tem ne mo

rem povedati, saj je zame že 
sama pot cilj, se pravi odkri
vanje, učenje na poti. Najbrž 
to vodi k sreči in pomiritvi, se
veda pa je potrebna stalna 
koncentracija v ustrezni sme
ri. Nekatere stvari, ki »se nam 
zgodijo«, torej vzamemo zase, 
druge pa odvržemo. Mogoče je 
to »to«, sicer pa je žc Shakc 
pearc rekel: »Ves svet je oder«. 

B . V O J S K A 
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(Zgolj v vednost) 

Mlademu 
forumu ZL 

Domžalski mladi Socialdemo
krati smo pozitivno presenečeni, 
da ste sc oglasili v občinskem Ča
sopisa Slamnik, saj v zadnjem Ča
su o Mladem forumu združene 
liste iz Domžal ni bilo nič slišati, 
sc manj pa videli. Čudi pa nas va
se nepoznavanje in aroganca le
me o volilnem sistemu v naši dr
žavi. 

Mogoče celo drži, da je volil
ni sistem žc »prežvečena« tema, 
vendar jc za nas in našo stranko 
ključnega pomena za nadaljnji 
razvoj slovenske politike. Na pod
lagi vašega hitrega odziva v Slam
niku smo prepričani, da je tudi 
pri vas. v vašem podmladku, ve
liko zanimanje za rešitev volilnega 
sistema, zato nam ni jasno, zakaj 
sc niste udeležili okrogle mize na 
temo »Volilni sistem in upošteva
nje volje ljudstva. Zakaj mladi ne 
volijo?« To možnost ste vsekakor 
imeli. Zakaj je torej niste izkoris
tili in na njej izrazili vaše pomis
leke ali morebitne dodatne pred
loge o lem. kako voliti, veste ver-
ictno le vi sami. Dejstvo pa je. da 
smo se iz nase občine te priredit
ve udeležili samo mladi Socialde
mokrati - le kje Ste, ostali pod
mladki političnih strank iz Dom
žal' 

Kol že verjetno veste, je zara
di nenehnega spodbijanja večin
skega volilnega sistema s strani ta
ko imenovanih levih in levo sre
dinskih strank (katerim pripada 
tudi vaša stranka), bila Socialde
mokratska stranka primorana, da 
ubere drugo pol do legitimnega 
volilnega sistema. Socialdemokrat
ska stranka je zato podala pred
log, da bi z ustavnim zakonom 
razpisali referendum, na katerem 
bodo volivci dokončno sprejeli 
zakon o dvokrožnem večinskem 
sistemu. SDS ponuja tako imeno
vani švicarski sistem, po katerem 
bi volivci izbirali med dvema al
ternativama, od katere bi bil eden 
večinski volilni sistem, drugi pa bi 
bil na izbiro drugemu bloku, h 
kateremu pripada tudi vaša stran
ka. S tem ustavnim zakonom bi 
lahko predstavili vaš predlog vo
lilnega sistema in hkrati preveri
l i , koliko volilcev ga podpira. 

Vase razmišljanje o udeležbi na 
referendumu, kjer je bil izglaso
van večinski volilni sistem, je milo 
rečeno, smešno in neargumentira
no. Referendum jc bil izveden na 
podlagi tretjega in devetdesetega 
člena Ustave Republike Slovenije, 
na njem je več kot 500.000 volil
cev glasovalo za večinski volilni 
sistem, dobrih 23.000 pa za obsto
ječi volilni sistem, torej je bil re
ferendum legitimen m rezultat je 
zavezujoč za Državni zbor. Če bi 
se vaša stranka želela izkazati kot 
demokratična stranka, ki podpira 
pravno državo, pravni red. Usta
vo ter odločbe Ustavnega sodiš
ča, bi sc morala zavzemali, da sc 
spoštuje referendumska odločitev 
državljanov. Nič od tega sc ni 
zgodilo, vaša stranka si celo pri
zadeva, da bi sc v Ustavo zapisa
lo, da imamo pri nas proporci
onalni volilni sistem (na prste ene 
roke sc da našteli države, ki imajo 
v najvišjem pravnem aktu zapisa
no, na kakšen način se voli), kar 
jc pravo norčevanje iz referen
dumsko izražene volje državljanov 
po večinskem volilnem sistemu. 
Zaradi tovrstnih dejanj jc (po 
anketah med mladimi) delež lis
tih mladih volilcev, ki se ne bi 
udeležili volitev, precej visok. Ver
jetno vam mladim v Združeni lisli 

to ugaja, saj je (po anketah sodeč 
pa tudi sicer, v razgovoru med 
mladimi) delež volilcev, ki bi vo
lili vašo stranko, presenetljivo 
majhen. Zaradi lega sc nc čudimo 
vašim dejanjem, vendar vam sve
tujemo, da sc nad njimi zamisli
le 

Kar pa sc tiče lastne drže in 
razmišljanja ž. lastno glavo pod
mladkov strank o odločitvah vod
stev njihovih strank, pri nas teme
ljito analiziramo in proučimo nji
hove odločitve m zaenkrat sc ni 
bilo odločitve, katere nc hi v ce
loti podprli. Tako na občinski kot 
tudi državni ravni. V ponos pa 
nam je. da se vodstvo naše stran
ke tudi v celoti strinja z našimi 
idejami in projekti ter nas 100% 
podpira, tako na občinski kol ludi 
na državni ravni. 

MLADI SOCIALDEMOKRATI 
IZ DOMŽAL 

Sprejete resolucije 
II. konference SDS 

V prejšnji številki Slamnika ste lahko prebrali kratko po
ročilo o II. konferenci SDS, ki je potekala v Novem mestu. 
Tokrat vas seznanjamo s krajšim povzetkom sprejetih re
solucij. Resolucije v celotnem besedilu lahko dobite v času 
uradnih ur na sedežu naše stranke (Ljubljanska 70, torek 
od 17. do 18. ure) ali na internetu (http://www.sds.si/). 

Resolucija o predlogih za do
ločitev volilnega sistema z usta
vo; v njej je zapisano, da bo 
SDS podprla le tiste predloge, 
ki bi z ustavo oz. ustavnim za
konom določili volilni sistem, ki 
bo upošteval tudi referendum
sko odločitev ljudstva za volit
ve po dvokrožnem večinskem 
sistemu. V primeru, da bi dve 
tretjini poslancev v ustavo ho
telo predpisali proporcionalni 
večinski sistem, ki je povsem v 
nasprotju z referendumsko od
ločitvijo. SDS zahteva, da se o 
tem odloča na ustavnem refe
rendumu, ki pa mora bili po
stavljen tako, da ponuja dejan
sko možnost odločanja. 

Resolucija o gospodarskem 
položaju; SDS ugotavlja, da sc 
slovenska razvojna družba uk
varja z. vsem drugim, le z. raz
vojem nc. Malo gospodarstvo jc 
zapostavljeno, pesti ga nelikvid
nost, predrag kapital, slab do
stop do informacij in je brez 
pravne varnosti. Nova vlada bo 
te slabosti učinkovito odpravi
la. Podjetja nc potrebujejo pod
por, pač pa normalne pogoje za 
delo. Državna pomoč naj gre za 
izboljšanje razvoja, znanja in 
organizacije poslovanja. Potreb
no je pomagati podjetjem, da 

S D S 
SocialOemofcratl Slovenije 

bodo proizvajala takšne izdel
ke, ki bodo primerni tudi za iz
voz. 

Resolucija o odnosu do civil
ne družbe; v tej resoluciji je za
pisano, da bo Socialdemokrat
ska stranka Slovenije samostoj
no in v okviru koalicije Slove
nije vzpostavljala pogoje za ne
odvisen in nemoten razvoj ci
vilne družbe. Eden pomembnej
ših pogojev jc, da sredstva jav
nega obveščanja nc bodo več v 
rokah samo enega dela družbe. 
To namreč onemogoča celovi
to in pošteno obveščanje ljudi. 

Resolucija o notariatu: bist
vo te resolucije je vzpostavitev 
objektivnejšega imenovanja no
tarjev, večji obseg izbire za 
stranke, izključitev monopolne
ga položaja izvrševalca javnih 
pooblastil pri sestavi notarskih 
zapisov, pocenitev storitev, kre-
dibilnejši pravni sistem, zasluž
ki bi morali biti rezultat delov
nega tekmovanja in ne mono
pola. 

Resolucija o družinski politi
ki; v njej jc izražena zahteva 
po tem. da mora država starše 
dodatno zaščititi. Ni dovolj le 
pisati zakonov, treba jih je tu
di uresničiti. Pravice zaposlenih 
mater, ki veljajo le na papirjih, 
je potrebno udejaniti tudi v 
praksi, prav tako ne sme nih
če odrekati socialne varnosti 
zaposlenim nosečnicam in ma
teram z majhnimi otroki. Drža
va mora za nujne otroške pri
pomočke znižati stopnjo ob
davčitve. »Kako lahko država 
obdavči otroške plenice po naj
višji stopnji?« Starši zaslužijo 
dodatne olajšave pri dohodnini, 
zaslužijo pomoč pri reševanju 
stanovanjske stiske. S spremem
bo vladne politike in določitvijo 
nove verodostojne družinske in 
demografske politike bo lahko 
Slovenija spremenila kazalec 
upadanja števila prebivalstva. 
SDS vidi prav v teh spremem
bah zagotovilo za boljšo pri
hodnost države za bogatejšo 
družbo in za cenejšo državo. 

Resolucija o zaščiti živali; 
zapisano je, da je novi zakon o 
zaščiti živali prinesel nekatere 
nujne rešitve na področju reje 
živali, na katerem doslej v Slo
veniji večinoma nismo upošte
vali niti minimalnih standardov 
humanega ravnanja z. živalmi. 
Vendar pa la zakon sam sebe 
negira, saj določa nerazumljivo 
dolgo predhodno obdobje, v 
katerem morajo rejci živalim 
zagotoviti življenjske pogoje v 

skladu z zakonom. SDS zalite* 
va, da sc prehodno obdobje, v 
katerem morajo rejci pogoje 
vzrcie uskladili z novim zako
nom, zmanjša iz sedaj predpi
sanih 10 let na 2 do največ 5 
let. 

Resolucija o dopolnilnih de

javnosti na kmetijah: ker jc sta
nje na podeželju vedno bolj za
skrbljujoče, saj zadnji podatki 
kažejo, da v Sloveniji 40% kme
tij nima naslednikov, v 10% 
kmetij pa so vsi člani gospo
dinjstva starejši od 64 let. So
cialdemokrati smo prepričani, 
da je nujno potrebno zaustavili 
negativne trende praznjenja 
slovenskega podeželja in s tem 
povezanih socialnih problemov 
ostalih kmetij. Cilj bomo doseg
li tako, da bomo omogočili slo
venskim kmetom ter njihovim 
članom primerno socialno in 
ekonomsko varnost. Slovenske 
kmetije so majhne iii redke 
dosegajo zadovoljiv ekonomski 
uspeh, zato jc nujno potrebno 
zagotoviti možnost zaposlovanja 
doma ali v neposredni bližini 
doma Socialdemokrati smo pre
pričani da je nujno potrebno 
sprejeti zakon, ki bo celovito 
obravnaval problematiko dopol
nilnih dejavnosti na kmetijah. 

Resolucija o evropsko pri
merljivi univerzi; Socialdemo-
kniii sc zavzemajo za evropsko 
primerljivo in učinkovito uni
verzo v Sloveniji, saj vemo kaj 
in kako narediti. Univerza mo
ra poslovati navzven prek 
uglednega rektorata. Rektorat in 
rektor morata imeti pristojnosti 
celovitega uglednega vodenja 
univerze. Evropska primerljivost 
pa pomeni, da jc iz naše univer
ze možen prestop na univerze 
v Evropi ali obratno prestop 
Evropskih študentov, ki bi že
leli študirati pri nas. Izvedbo ev
ropskih primerljivih univerz pri 
nas vidimo v preoblikovanju 
univerz v več samostojnih, (po
litično) neodvisnih organizacij
skih enot znotraj integrirane 
univerze. 

Resolucija proti izključeva
nju starejših iz javnega življe
nja; v naši državi živi veliko 
upokojencev, ki pa si jih stare 
politične strukture na žalost šc 
vedno prisvajajo (predsednik 
Zveze društev upokojencev je 
hkrati tudi visok funkcionar 
Zveze borcev NOB) in zagovar
jajo privilegije manjši grupaciji 
v okviru upokojenih državlja
nov. Socialdemokrati v nasprot
ja s poslanskimi skupinami DE-
SUS-a, LDS-a in Združene liste 
zagovarjamo ukinitev privilegi
jev ter zagotovitev pravic tudi 
listini upokojencem, ki se s svo
jimi pokojninami s težavo pre
bijajo iz. meseca v mesec. Zaradi 
finančnih težav so tovrstni upo
kojenci odrinjeni na rob druž
be in praktično izključeni iz 
javnega življenja. Opažamo, da 
zaradi tega v njih prevladuje 
miselnost, da so nekoristni za 
družbo. Zato Socialdemokrati 
pozivamo vse upokojence, da 
narede tudi nekaj za sebe, da 
sc podajo na volišča in s svo
jim glasom pripomorejo k re
šitvi njihovih težav. 

Resolucija o ustvarjalnosti in 
inovativnosti; Socialdemokrati 
verjamejo v ustvarjalni in ino
vativni potencial Slovencev. Za
to bomo skupaj s programsko 
sorodnimi strankami in organi
zacijami civilne družbe soust
varjali takšne razmere, ki bodo 
omogočale in spodbujale ustvar
jalnost in inovativnost ter izra
bo znanja in človeških poten
cialov vseh državljanov. To je 
najboljši porok, da sc bo s tem 
izboljšala konkurenčnost slo
venskega gospodarstva na sve
tovnem tržišču. 

Resolucija o soudeležbi mla
dih v politiki; mladi sc zavze
mamo, da le z udeležbo na vo
litvah soodločamo o tem, kak
šno oblast bomo imeli in kak
šnih družbenih pogojih bomo 
živeli. Zato socialdemokratska 
mladina poziva vse mlade, da se 
udeleže volitev, ki bodo izvede
ne v skladu z ljudsko voljo, iz
raženo na referendumu in z 
odločitvijo Ustavnega sodišča. 
Ce volitve ne bodo izvedene v 
skladu z odločitvijo ljudstva in 
temeljev pravne države, nam 
bo odvzeta najvišja pravica de
mokratične družbe možnost 
odločanja na legitimnih volit
vah. Zato pozivamo parlamen
tarne stranke, da sc ne igrajo 
s principi demokracije. 

R A J K O MIKLIČ 

Vodstvo Mladih SLS na svojem zadnjem kongresu 

N o v a generacija S L S 
z d r u ž e n a podmladka 

Podmladek politične stran
ke jc zagotovo najpomemb
nejša notranja organizacija 
vsake stranke, saj predstavlja 
bodočnost v najbolj neposred
nem pomenu. 

Tudi nova združena SLS + 
S K D Slovenska ljudska stran
ka ima razumevanje za mlade, 
željne delovanja za dobro vseh 
mladih v Sloveniji. Šc pred 
združitvijo sta bila oba pod
mladka Mladi SLS in M K D 
zelo dejavna in združena bos
ta zagotovo tvorila eno po
membnejših mladinskih gibanj 
v Sloveniji. 

Združitveni kongres mladih 
SLS in S K D jc potekal 1. juli
ja v Svečini pri Zg. Kungoti. 
Nekaj ur poprej sta oba pod
mladka na ločenih kongresih 
izvolila vsak polovico novega 
vodstva ter sprejela skupni sta
tut in program, tako, da jc bil 
sam združitveni kongres zares 
le slovesna formalnost. 

Omeniti jc potrebno, da se 
jc podmladek bivše SLS prav 
v zadnjem letu ob izrednem 
prizadevanju vodstva uspel z 
aktivno organizacijo in različ
nimi mladinskimi projekti iz 
poprej blede strukture razvi
ti v podmladek, ki sc jc lah
ko enakovredno združil s tu
di zelo aktivnim podmladkom 
SKD. V zahvalo in priznanje 
jc zato predsednik dr. Franc 
Zagožen na zadnjem kongre
su podaril zaslužnim članom 
vodstva podmladka, tudi Roku 
Ravnikarju iz domžalske SLS, 
izvod Prešernovi poezij s svo
jim posvetilom. 

Za predsednico Nove gene
racije SLS jc bila izvoljena Na
taša KavaS, absolventka filo
zofske fakultete, ki ima bogate 
domače in mednarodne izkuš
nje iz. delovanja v mladinski 

politiki in mladinski civilni 
družbi. 

V svojih začetnih intervju
jih je poudarila, da si želi No
vo generacijo SLS, kalere člani 
bodo glasniki interesov mladih 
na vseh ravneh. Od izobraže
vanja do gospodarstva pa do 
oblikovanja pravne države. Po
udariti velja, da jc v Sloveniji 
najbolj celovito poskrbljeno le 
za interese študentov, bolj ma
lo pa jc zanimanja in posluha 
za ostale mlade do 30 leta. 

Seveda je ena osnovnih na
log političnega podmladka tudi 
izobraževanje mladih politi
kov, predstavljanje in vnašanje 
stališč mladih v politične raz
govore, urjenje političnih 
spretnosti ter nenazadnje dru
ženje mladih iz vse Slovenije. 

Sedaj je po zgledu »matere« 
stranke na vrsti združevanje 
podmladka tudi na terenu. Vsi 
člani SLS + S K D Slovenske 
ljudske stranke v starosti od 
15 do 30 let so avtomatsko tu
di člani Nove generacije SLS. 
Zato bo ob združevanju SLS 
in S K D v Domžalah oblikovan 
tudi močan skupni podmladek, 
ki bo skrbel, da problemi in 
interesi mladih ne bodo kon
čali v pogovorih med mladino, 
ampak bodo predstavljeni na 
vseh ustreznih občinskih rav
neh. 

Za neposredno zvezo z 
vodstvom Nove generacije 
SLS jc tudi poskrbljeno, saj je 
novoizvoljeni predsednik nad
zornega odbora združenega 
podmladka prav iz naše obči
ne. 

Dejstvo jc, da bomo za nas 
mlade najbolje poskrbeli le mi 
sami - z. Novo generacijo SLS 
za nove generacije! 

R O K R A V N I K A R t_~ 

SKD SLOVENSKIKRŠČANSKI 
DEMOKRATI 
OBČINSKI ODBOR DOMŽALE 

prijazno vabi 
vse svoje cenjene članice in člane in njihove bližnje in daljne 

sorodnike ter naše simpalizerje, na 

1. TABOR 
SLS iSKD 
S l o v e n s k a l j u d s k a s t r a n k a 

ki bo v nedeljo, 
10. septembra 2000, 

v Mariboru, na snežnem stadionu pod Pohorjem. 

Začetek bo ob 10. uri s sveto mašo v mariborski stol
nici. 

Po njej se bo ob 11.30 začel kulturni program s slav
nostnim nagovorom dr. Franca Zagožna, predsednika SLS 
+ S K D Slovenske ljudske stranke, in pozdravom predsed
nikov Vlade RS dr. Andreja Bajuka in Državnega zbora 
Janeza Podobnika. 
Potem: 
• družabno srečanje s priznanimi imeni slovenske zabav 

nc in narodno zabavne glasbe, 
• športna tekmovanja (teniški turnir, mali nogomet, ko

šarka, šahovski hilropolczni turnir, odbojka, vlečenje vr
vi, kolesarska tekma...), 

• kmečke igre (košnja, grabljenje Iravc in sestavljanje ko
pice, sestava kmečkega voza...), 
nastop konjeniške šole iz Lipice, 
bogal srečolov, 
poseben program za otroke (zagotovljeno strokovno 
vodstvo), 

• ckshibicijska tekma v malem nogometu (nogomelašice 
Ilirije proti funkcionarjem SLS+SKD Slovenske ljudske 
stranke. 
( c z dan sc bodo zbranim lahko predstavile tudi folklor

ne skupine, pevski zbori, godbe na pihala in druge zasedbe. 
Za vse udeležence bo tudi možnost organiziranega ogle

da številnih kulturno-zgodovinskih in drugih znamenitos
ti Maribora in okolice. 

Prireditev bo v vsakem vremenu. 
Poskrbljeno bo za primer dežja ali hude vročine. 
I-cpo povabljeni na tradicionalno množično prireditev 

in veliko predvolilno zborovanje SLS+SKD Slovenske ljud
ske si ranke. 

Prosimo vas, da nas pokličete ali obiščete v času na
ših uradnih ur (sreda od 17.-19. ure), sicer pa se je možno 
prijaviti najkasneje do petka, 25. avgusta 2000. Uihko nas 
pokličete po telefonu (v sredo) ali pa nam pošljete faks 
(tudi prej) - 711-2.34. Stroške avtobusnega prevoza v celo
ti krije naš občinski odbor. Če pa vam bolj ustreza, pa 
lahko na naš naslov (00 S K D Domžale, Ljubljanska 70/11. 
1230 Domžale) v pisemski ovojnici pošljete izpolnjeno tole 
prijavnico: 

PRUAVNICA ZA 1. TABOR 
SLS+SKD 

j Ime in Priimek: 

• Naslov: 

Tel. št 

Drugi udeleženci: 

I 

iOuttov & s Zvtia Svobodnih Sindikatov WF Slovenije 

Veliko 
dela za 

inšpektorje 
Na konferenci območne or

ganizacije ZSSS Domžale so 
predstavniki Inšpektorata za 
delo seznanili člane z delom na 
svojem območju. 

V svoji uvodni predslavilvi 
jc Nada Jovanovič, pomočnica 
glavnega inšpektorja za delo in 
vodja območne enote inšpek
torata za delo Domžale, Kam
nik in Litija izpostavila, da so 
pogodbe o zaposlitvi najpogos
teje nespoštovana listina. Po
gosto so tudi pomanjkljive, saj 
na primer nimajo podatka o 
tarifnem razredu, v katerega je 
delavec razporejen. Inšpektorji 
od delodajalcev praviloma naj
prej zahtevajo naj odpravijo 
pomanjkljivosti v pogodbah. In
špektorji opažajo, da manjša 
podjetja praviloma nimajo ak
tov o sistematizaciji delovnih 
mest, v večjih podjetjih pa ti 
akti pogosto nimajo podatka o 
številu delovnih mest. Sindikati 
podjetij praviloma niso povab-
ijeni, da bi k aktom o sistema
tizaciji izrazih mnenje. 

Z zakonom predpisan delov
ni čas sc pogoslo podaljšuje, šc 
posebej v trgovini. Prekoračuje 
sc ludi dovoljeno šlevilo nad
ur, ki jih delodajalci praviloma 
ne plačujejo. V gradbeništvu 
delavci delajo dnevno (udi po 
14 ali celo 15 ur. Pravica do te
denskega počilka delavcev ni 
spiislovana. Delodajalci vodijo 
dve evidenci prisotnosti delav
cev na delu, prvo za inšpektor
je, drugo pa po dejansko 
opravljenem delu. Te druge pa 
inšpektorji težko dobijo. 

Pri uvajanju nočnega dela 

Inšpektorji inspektorata za delo, ki delujejo na domžalskem območju 
Nada Jovanovič, Bojan Mohor in Jadranko Grlić 

delodajalci pogosto nc prosijo 
za soglasje, ki je po zakonu 
obvezno. 

V enem od podjetij jc sin
dikat dal soglasje k sklepu o 
programu presežnih delavcev, 
čeprav sc jc kasneje pokazalo, 
da sklep ni bil zakonit. 

Veliko nepravilnosti je pri 
razporejanju invalidov, saj de
lodajalci pogosto nc upošteva
jo omejitev za delo, ki jih ima
jo posamezni delavci-invalidi. 

Ncpravilnosli se dogajajo tu
di pri izdaji sklepov o prene
hanju delovnega razmerja. In
špektorica za to svetuje vsem, 
ki takšen sklep dobijo, da osta
nejo na delu, dokler nc dobi
jo pisnega dokumenta. 

Nepravilnosti so tudi pri 
plačah, kjer delavci pogosto iz
plačujejo le minimalno plačo, 
razliko pa dobijo na roko. Pri 
izplačevanju plač inspekcija le 
posreduje, ncpravilnosli pa lah
ko odpravi le sodišče Vse tak
šne primere inšpekcija prijav
lja davčni upravi. Inšpektorji 
imajo tudi pravico nezakonit 
sklep zadržati do sodne odloč
be. Delavcem, ki Iri mesece ne 
prejmejo plače, lahko inspek 
torji pomagajo tudi tako, da 
jim omogočijo prijavo na za
vodu za zaposlovanje. Za nc-
prejetc plače pa morajo delav
ci delodajalca somi ložili. Pri 
tem delavcem pogoslo poma' 
ga ludi sindikat. 

Inšpektorji ugotavljajo, da 
zaposlenim manjka osnovno 
znanje o delovnih razmerjih. 
Posamezniki sploh nc znajo 
brali pog(xlb o zaposlilvi in bi 

potrebovali krajše tečaje, 
V takšnih razmerah inšpek

torji pomagajo ljudem ludi z 
nasveti in jim dajejo neko ob
liko brezplačne pravne pomo
či. Neveščemu delavcu inšpek
tor ludi včasih sam napiše pri
tožbo na sklep, s katerim jc 
kratena njegova pravica iz de
la. 

Pogoste nepravilnosti se po 
besedah inšpektorja Mohorja 

tudi na področju skrbi za var
stvo in zdravje pri delu. Delo
dajalci praviloma ne prijavljajo 
nezgod pri delu. čeprav so de
lavci zaradi njih z dela odsot
ni tri ali več dni. Te prijave m 
spekcija prejema le od nekate
rih družb. Delodajalci sc očil-
110 šc nc zavedajo svojih odgo
vornosti po novem zakonu o 
varstvu in zdravju pri delu, po 
katerem gredo prizadetim de
lavcem visoke odškodnine. 
Ocen tveganja za poškodbe in 
zdravje delavcev se večina de 
lodajalccv sploh še ni lotila. Pri 
malih delodajalcih jc ludi veli
ko neznanja. 

Inšpektorat prejme letno le 
kakšnih desel prijav, kar je ve
liko premalo. Vzrok za to je 
predvsem slrah delavcev in pa 
njihovo premajhno poznavanje 
pravic. 

JUSTI ARNUŠ 

Volilna seja območne organizacije ZSSS Domžale 
Konferenca o b m o č n e organizacije ZSSS D o m ž a l e je 

prejšnji č e t r t e k sprejela p o r o č i l o o delu v preteklem šti
riletnem obdobju in program dela za naprej. Za sekre
tarko o b m o č n e organizacije je bila ponovno izvoljena Jus-
ti Arnuš . 

Č l a n i n a d z o r n e g a o d b o r a i n s e k r e t a r k a o b m o č 
n e o r g a n i z a c i j e J u s t i A r n u š s p r e d s e d n i k o m Z S S S 
D u š a n o m S e m o l i č e m . 

http://www.sds.si/
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FOTOREPORTAŽA 

Utrinki 
s ceste, 
ki 
prihaja 

P o č a s i , a z ve l ikimi 
k o r a k i pr ihaja v n a š o 
o b č i n o b o d o č a avto
cesta. V s a k o d n e v n i 
sprehodi po njej p r i 
n a š a j o vedno nove 
poglede, zato so foto
grafije i zpred nekaj 
d n i ž e preteklost , pa 
vendarle si j i h poglej
te in pr imerjaj te , k a 
ko h i tro se spreminja 
svet okol i nas in k a k o 
se bomo k a r naenkrat 
iz K r t i n e m i m o D o m 
ž a l in D r a g o m l j a p r i 
peljali do Ljub l jane . 

B e s e d i l o : V . V . , f o t o V . R . 

N o v i m o s t č e z K a m n i š k o B i s t r i c o . 

N a d v o z i z d r u g e p e r s p e k t i v e . 

P o g l e d z 
n a d v o z a , k i 

p o v e z u j e 
D o m ž a l e z 

I h a n o m , 
p r o t i P r e l o -

g u i n I h a n u . 

T a k o l e s e b o a v t o c e s t a p o d B o š t a j e m s p u s t i l a d o p r i k l j u č k a 
v Z a b o r š t u . 

I J i 

m / . 

Sarajevo 
Sarajevo je posebno mesto. Mnogim je blizu, 

pravijo, da j ih z njim povezuje neka posebna ener
gija. K o človek prihaja vanj, čuti, da se vrača med 
svoje ljudi, kjer je nekoč že bil in bi tam lahko ži
vel, delal, našel svoje mesto. Pred vojno sem bila 
tam kar nekajkrat, vedno sem se imela dobro, 
ljudje so bili prijazni, v bivši Jugi pa je poosebljal 
neko posebno multikulturalnost, svobodo, sobiva-
ii je različnosti in drugačnosti . S svojim musliman
skim pridihom, s svojo kulturo in preteklostjo je 
bilo posebnež in simbol. Simbol možnosti, da ljud
je lahko kljub razlikam bivajo drug ob drugem. 
Mladi Sarajevčani so bili vedno tako odprti, nji
hovi glasbeniki so ustvarjali najboljši jugorock, 
nad realisti so nas znali zabavati in se norčevati iz 
naših napak in bosanski režiserji so ustvarjali ta
ko dobre filme. 

Potem jc prišlo leto I992. 5. april. Pisateljici 
Nura Bazdulj-Habijar v svojem romanu Baš mi 
jc Zao, v katerem opisuje svoje preživljanje voj
nega Časa. pravi: »Ubio ga Bog ko izmisli rat.« 
Prevod najbrZ ni potreben. Vojna v B i H in ob
leganje Sarajeva, ki jc bilo nekaj najbolj krute
ga in nedoumljivega v, šc posebej za Balkan, pre
kletih devetdesetih, kot prepeva Dordc Balašc-
vie, in Urina ni već tekla v globino, pač pa je 
nekaterim tekla desno, nekaterim pa levo (Sev
dalinka). 

Moderno mesto in njegovi in prebivalci so bi
li žrtve krutih političnih igric, obicgani z gora, ki 
obkrožajo mesto. Žrtve ostrostrelcev, granat, to
povskih krogel, ki so padale med ljudi, na najbolj 
obljudene ulice in trge, na tržnico, na Baščaršijo. 
Ostali so ujeti v sodobno mesto, brez vode, elek
trike, zaprti v blok in hiSc, ki so jih obstreljeva
li, laćni in prezebli. A ljudje so se znašli, preži
veli in dočakali Daj/tonski sporazum in mir. De
cembra 1995. Preživetje vojne, trpljenje, vsakda
nje srečevanje s smrtjo, vse to človek še danda
nes opaža na obrazih ljudi, ki jih srečujem na sa
rajevskih ulicah. Pa vendarle j im obrazi nekako 
posebno žarijo, lepi so in svetli, nekje globoko po
mirjeni in radostni. Saj so preživeli pekel, ki jih 
jc dvignil in j im odkril nove možnosti in pred
vsem vrednost življenja In kot pravi že omenje
na avtorica na koncu svoje knjige: »E baš mi je 
žao raje, koja neznaju. Sta je rat.« - Kako žal mi 
je za ljudi, ki ne vedo, kaj je vojna. 

Veselila sem se ponovnega srečanja s Saraje
vom in priložnosti, da ga obiščem. V Sarajevu 
jc namreč nemška fondacija Konrada Adcnaucr-
ja pripravila konferenco o lokalni samoupravi in 
izmenjavi izkušenj med državami, ki so nastale 
na tleti bivše Jugoslavije. Na njej smo sodelova
li tudi predstavniki Slovenije in predstavili raz
vitost lokalne samouprave pri nas, delovanje in 
financiranje občin, zakonsko ureditev in pristoj
nost občin, težave pri delu in odnose z državo. 
A bodi dovolj o tem, rajši še kaj o Sarajevu. 

Pot proti Sarajevu danes ni več posebno do
živel ie. Pa vendar jc več kot triurno čakanje na 
mostu pri Slavonskem Brodu (po žigu v potnem 
listu ugotovim, da so ga bosanski Srbi preime-

Z g r a d b a N a r o d n e in univerzitetne 
k n j i ž n i c e v Sarajevu . 

novali v Srbski Brod) v tisti grozni junijski vro
čini pomenilo grozno izkušnjo. Še zdaj ne vem, 
kaj so počeli cariniki in policisti Republike Srb
ske na meji, a vse je teklo nenormalno počasi. 
Na črpalki in povsod drugje potnik lahko plačuje 
v dveh valutah: nemških ali pa bosanskih konver
tibilnih markah, ki imata enako razmerje. Kon
vertibilno marko so uvedli v juniju leta I998 in 
še zdaj mi ni jasno, na kakšen način ohranjajo 
njeno vrednost in konvertibilnost. Na policah pol
no slovenskih izdelkov. Laško pivo in drugi slo
venski izdelki so zakon, ob cestah veliki reklamni 
panoji domžalskega Hcliosa, v hotelu pa polno slo
venskih poslovnežev, ki trguje z Bosno. Predstav
niki Perutnine Ptuj so imeli zaključne pogovore 
v zvezi z gradnjo perutninske farme v bližini Ve
like Kladuše, veleposlanik Mirošič pa je ob slo
venskem državnem prazniku pripravil sprejem v 
hotelu Bosnia, na katerem je bilo preko 400 ude
ležencev. Slovence imajo vsi radi, prijazni so, spra
šujejo nas, kako živimo. 

Pot do Sarajeva jc dolga. Ob poti porušene hi
še. Neverjetno je, kako hitro j ih je preraslo gr
movje in drevje. Življenje se še ni vrnilo. Se bo 
sploh kdaj! V mesto Sarajevo človek stopa v bli
žini llidže, tam je predel, kjer je bila meja med 
Srbi in Bošnjaki. Tu ni ostala nepoškodovana ni
ti ena sama stavba. Sodobna Stiripasovnica pelje 
po novem delu Sarajeva, kjer so visoki bloki. 
Mnogi imajo na svojih pročeljih Se rane od gra
nat. V bližini letališča je Se vedno kot opozorilo 
videti v celoti porušeno naselje, uničene so ne
katere poslovne stavbe, šc posebej opazna je bivša 
zgradba dnevnika Oslobođenje. A preseneča me, 
kako veliko je žc obnovljenega. V osrednjem delu 
mesta, v centru, je le še nekaj porušenih stavb. 
Prav zdaj obnavljajo osrednjo stavbo pošte, ki je 
bila požgana na začetku vojne. Ob Miljacki Moji 
šc vedno ponosna prečudovita stavba Narodne in 
univerzitetne knjižnice, na oknih lesene planke. 

vhod zaprt. Stavba, ki so jo barbari morali za
žgati, ker je pomenila simbol narodne biti in za
vesti, v njej je bila zbrana in hranjena zgodovi
na, preteklost, narodov spomin. V plamenih jc 
izginilo p rekop milijonov knjig Nihče je še ne 
obnavlja, morda zato, ker vanjo ni kaj shraniti! 
Na bregovih in pobočjih Starega Grada opazim 
polno belih pik, muslimanskih grobov, nagrobni
kov, ki imajo pomenljivo ime - nišan - in ki spo
minjajo na vojno in na padle. Tudi v mestu je 
na vsakem koraku polno grobov, kar tako, sre
di parka. N i bilo dovolj prostora na pokopališ
čih, ali pa so bila ta predaleč, prenevarno daleč. 
Pokopališče pri špor tnem centru Zetra na K o 
ševu je polno. Moram se sprehoditi med grobo
vi, da se poklonim spominu umrlih. Ne moreš 
prešteti vseh grobov, umiranje je bilo v tistih le
tih nekaj normalnega. Takrat je Mirza lahko pre
peval: »Smrt je masovna pojava...« Na nagrob
nikih imena, letnice: 1992, I993. 1994.. Večina po
kopanih jc mlajša, kot sem sama. Mati z otro
kom, cela družina. Vel iko grobov je zapuščenih, 
ker zanje nima kdo skrbeti. Med vojno je na
stala tudi naslednja zgodba: ko jc kdo začel raz
mišljati in sanjati, kaj bo počel, ko bo konec voj
ne, mu je drugi oporekal: Počakaj no malo, ali 
več, kdo bo takrat zgoraj - ti ali trava? Res je, 
preveč j ih je tam spodaj, pod travo. Življenje je 
takrat spet dokazalo, da je samo hip. zdaj si, po
tem greš z balkona proti postelji, ali pa stečeš 
preko ulice po vodo. ali čakaš v vrsti za kruh 
in - prileti granata, pok in konec. 

Zvečer so ulice polne, prepolne. Vsi se spre
hajajo, pogovarjajo, posedajo po lokalčkih. kafi-
čih, srečujejo se prijatelji, znanci. Še posebej pol
na je glavna ulica Ferhadija. Tudi na njej je ploš
ča, ki spominja na žrtve granat, ki so padale na 
najbolj obljudene kraje. Imenujejo jih »rdeče vrt
nice«, kraji, kamor so padale granate in ubijale 
ljudi, ki so čakali v vrstah, na najbolj nujne živ
ljenjske potrebščine, na kruh, jajca, malo moke. 
vodo... Saj se še spominjamo: tržnica Markale -
66 mrtvih, ulica Vase Miškina - 16 mrtvih, T i 
tova ulica - 38 mrtvih, Alipašino polje - 8 mr
tvih. Samo nekatere najbolj pretresljive in naj
večkrat omenjene. Žalostni kraji, ki opominjajo. 

Na Baščaršiji vse teče tako, kot je vedno. Nič 
je ne more uničiti, vsakokrat, ko je pogorela, so 
jo v nekaj mesecih obnovili. Tudi tokrat. Mnogi 
so se vrnili, mnogi lokali so dobili nove lastni
ke, a ćevapčići pri Eerhatoviču so se vedno ta
ko dobri. Žal so se odločili, da upoštevajo ver
ske zakone in ne prodajajo piva. Zato se odlo
čimo za Hodžiča, na drugi strani ulice. Ta ima 
tudi pivo. Naročamo tudi burek, pa kavo. Se dan
danes še kdo spomni, koliko je stala škatla ciga
ret med vojno? 

Zjutraj se sprehajam ob Miljacki. Slavnih od
tisov stopinj Gavrila Principa ni več. So j ih od
stranili, ker j ih spominjajo na nekaj in nekoga, 
na nekaj, kar želijo pozabiti, izbrisati Iščem rojst
no hišo prijatelja Nenada Jovičiča, po opisu Naj
dem jo nasproti pošte, še stoji, le na sivem pro
čelju ima Se nekaj ostankov strelov, granat. Ne-
nad bo vesel fotografije. Spominjala ga bo na mla
dost, ki jo je preživel v Sarajevu in kjer je, kot 
mi je povedal, spoznal, kaj je film. 

Preden se odpeljem nazaj, še obvezni obisk 
knjigarne. Založim se z knjigami, romam Zem
ljevid obleganega Sarajeva s slavnimi predori, ki 
so vodili mnoge v svobodo, Holbrookova knjiga 
o vojni v Bosni, romani bosanskih avtorjev o voj
ni. Prebirala jih bom letos poleti, na dopustu. 

Hvala ti, Sarajevo, za vse, kar si mi ponovno 
dalo. Hvala za spoznanje, kako dragoceno je imeti 
zobno pasto, vodo, prašek za pranje, čaj. olje, od
prto okno, hvala, da vem, kako lepo se je spre
hajati brez strahu po ulici. Hvala, da si me na
učilo in opomnilo, kaj je svoboda. Hvala za to, 
da vem da mi vse ni dano kar tako, kajti že jutri 
lahko tega već nimam. Zato. ker se bodo neka
teri bedaki tako odločili, in ko bo prišel konec, 
spoznali, tako kot v Bosni, da niso dobili nič. da 
je rezultat neodločen in ničen. Zakaj potem po
žigi, ropi, uboji, rušenja-. Le zakaj je še vedno 
toliko bedakov in norcev, ki v sebi negujejo tak
šne ideje. Jih znamo prepoznati in spregledati do
volj zgodaj? 

C V E T A Z A L O K A R - O R A Ž E M 

Upočasnimo korake - 6 

Obraz domžalske pokrajine 

G r a d b i š č e v o k o l i c i K r t i n e , k j e r je ž e s k o r a j v s e p r i p r a v l j e -
n o z a z a č e t e k g r a d n j e n a d v o z a . 

(nadaljevanje s prejšnje številke) 

Glede tipov krajine so Domžale občina, kjer se iz
menjujejo trije tipi krajine: gozdna krajina, kmetij
ska krajina in urbana krajina. Slednji tip uvršča 
domžalsko občino med območja z izrazito močno po
selitvijo, saj znaša gostota prebivalstva kar 292 preb/ 
km1, kar je 4x več kot povprečje za Slovenijo. Zato tu
di ne preseneča, da je urbanizirane skoraj 20% povr
šine občine. Glede na površino prevladuje kmetijska 
raba tal, gozdovi pa pokrivajo 33% površine občine, 
(podatki za stanje domžalske občine z današnjo obči
no Trzin) 

Če bi želeli domžalsko pokrajino označiti glede 
na reliefne razmere, bi kot prvo izpostavili ravninski 
svet, ki sc razteza ob reki Kamniški Bistrici in nje
nih glavnih pritokih tod okoli, kot sta Raca in Pšata. 
TekoCe vodovje s poudarjeno hudourniško naravo, 
ki jc uveljavljala svoje »pravice« ob močnem deževju 
in povodnjih, je torej glavni povzročitelj omenje
ne ravnine, nastale z dolgotrajnim nanašanjem proda, 
peska in glinenih materialov. Prostorski okvir »dom
žalski pokrajini« pa dajejo vzpetine z izstopajoči
mi arhitekturnimi znamenji (cerkev, gradovi), ki bo
gato razgibajo krajinsko veduto, zlasti ob robovih 
meje današnje občine. 

K razčlenjenosti ravninskega sveta prispevajo 
predvsem naravno ohranjeni vodotoki, ki jim sle
dijo ekološko zelo pomembno obrežno drevje (vr
be, jelše) in pa skromni ostanki nekdanjih hrasto
vih nižinskih gozdov - dobrav, ki navidez dolgo
časno pokrajino prostranih polj spreminjajo v pri
jetnejšo in polnejšo pokrajino. Ker večji del ob

čine Domžale leži na ravninskem svetu, sc tod kot 
posledica počasi odtekajoče vode pojavlja cela vrsta 
ogroženih in ekološko izjemno pomembnih vodnih 
pojavov, izmed katerih v prvo vrsto sodijo mok-
rišča na Mlakah, v ("ešeniških gmajnah, vzhodno od 
Radomelj (njihova ekološka vrednost narekuje nji
hovo zavarovanje v krajinski park) in Sc mnogo 
drugih ohranjenih strug potokov, mlak. poplavnih 
travnikov.... posejanih Sirom po občini. Vsa omenje
na prehodna območja med vodo in kopnim ali z 
eno besedo mokriSča, pa žal zaradi mnogokrat pre
hitrih in pretirano ekonomsko pogojenih posegov 
v vodno okolje (radikalne hidromelioracije) vizualno, 
Sc bolj pa po svoji funkciji izgubljajo prvenstven 
in univerzalen namen. In logična posledica tako gro
bega in hitrega preobraževanja močvirnega sveta se 
kaže v zmanjševanju od mokrih tal odvisnih rast
linskih in živalskih vrt (in njihovih ckosisleniov), ka
terih odsotnost nedvomno zmanjšuje ekološko sta
bilnost prostora (vodne ujme. siromašenje biotske 
raznovrstnosti) 

Rastlinstvo jc ena izmed glavnih in sestavnih pr
vin krajine, saj s svojo prisotnostjo bogato barva 
videz, pokrajine in jo dopolnjuje z razgibano in 
spreminjajočo se odejo gozdov, grmičevja, travni
kov in pašnikov ter raznovrstnih kultur na polju, 
sadovnjaku, vrtu, ... Nekaj manj kot tretjina ozem
lja občine je oblečena v pretežno iglaste gozdove 
(večje površine okoli Kolovca in Krumpcrka, vzhod
no od Sela pri Ihanu, med Zelodnikom in Rovami). 
izkrčenc površine pa pripadajo travnikom in paš
nikom (okoli 19% celotne površine), njivam in vr
tovom (okoli 20%), sadovnjakom in močvirjem (oko

li 2%), ostalo območje pa je poseljeno (okoli 17%). 
Primeri zaraščanja v gozd zlasti nekdanjih pašni
kov in travnikov slabših kakovosti so minimalni, kar 
je v manjših obsegih opaziti na travnikih v zasel
ku Jasen pri Rovah, na nekdanjih travnatih krpah 
v že omenjenem močvirnem območju Mlak JV od 
Radomelj in verjetno Se kje. 70% delež iglavcev (bor 
in smreka) predstavlja neuravnoteženo sestavo goz
da, kjer bi morali po naravnih danostih prevlado
vati listavci (večinoma bukev, vmes pa tudi hrast, 
javor, lipa. kostanj), ki pa so zaradi ekonomske uve
ljavitve smreke močno izrinjeni Kljub temu da so 
problem neuravnotežene sestave gozda s sonarav-
nim gospodarjenjem polagoma zmanjšuje, pa se na 
drugi strani odpira morda se hujši problem vdira
nja urbanizacije in novih cestnih povezav v gozd
ni prostor (avtocesta, povezovalna cesta Želodnik-
McngeS, ind. cona Zelodnik?. zazidalni načrt juž
no od Rov). Tovrstni posegi pa nedvomno razbi
jajo homogenost gozda in s tem močno slabijo mat 
njegovih vlog (vodna, rekreacijska, pestri«!na vlo-
ga gozda). 

Pomembna značilnost in hkrati razpoznavna se
stavina »domžalske pokrajine« je torej gozd. ki se 
jc tod obdržal v značilni obliki razpršenih krp. ob-
rečnega in drugega obvodnega drevja ter razčlenje
nega gozdnega roba z bujnim grmičevjem in sliko
vitimi jasami. Mozaično prepletanje gozda z njiva
mi, travniki, potoki, ribniki in vasmi predstavlja po
stopen prehod urbane krajine v naravno, kjer si je 
človek ustvaril enkratno bivalno okolje, ki ga nepo
sredno obdajajo mestne funkcije in bogat oddih v 
naravi. Tovrstne pasove, kjer se preliva narava, po
lje in poselitev, bi morali ostati obvarovani pred raz
nimi stihijskimi gradnjami, saj le te najbolj poruši
jo ravnotežje vpetosti človeka med naravo in mes
to, obenem pa močno zmanjšajo kvaliteto bivanja 
in ustaljeno dinamiko ckosistemov. 

J O Ž E K O Z J E K 



O b n o v l j e n i o t r o š k i b a z e n 

O b n o v l j e n o 
k o p a l i š č e v a b i 

Skupaj je bilo za ta namen zago
tovljenih 50 mio SIT, z omenjenimi 
sredstvi pa je bila urejena tudi obe
ljena večnamenska površina za roler-
ski park, ki je izven bazena: obnovlje
na so bila igrala na bližnjem otroškem 
igrišču, sanirane pa tudi sanitarije in 
garderobe. Ob tem naj zapišemo, da 
je sicer izven bazena tudi možnosti ig
ranja odbojke na mivki. 

Obnovljena bazena nista spreme
nila tlorisnega gabarita, pač je bila 
znižana globina in sicer je voda v 
velikem bazenu visoka od 80 do 
170 cm. urejen je tudi novi dostop, 
ter obnovljen stari, vse to pa je 
omogočilo, da smo v Domžalah do
bili rekreativni bazen, primeren tudi 
za učenje plavanja, kar je ena naj
pomembnejših nalog sedanjega ba
zena. Znižala se je tudi globina 
manjšega otroškega bazena, ki omo
goča brezskrbno igranje najmlajših 
kopalcev, katerim se v bazen ne bo 
treba veC spuščati po stopnicah, od
pravljeni pa so tudi vsi ostali ostri 
robovi. Glavni del obnove je bil na
menjen pripravi vode, ki sedaj pri-
haia iz talnih šob in se prek robov 
preliva v kompenzacijski bazen ter 
se nato prek filtrov, kjer se očisti, 
vrne v bazea Zamenjali so komplet
no oblogo obeh bazenov, ki je bila 
prej le v obliki premaza, sedaj pa 
je to P V C obloga z garancijo več 
kot 10 let. Nova obloga je boljša ta

ko z vidika zagotovitve kvalitete vo
de kot varovanja okolja, s preliva
njem pa je delno zagotovljeno tu
di ogrevanje vode. K temu pa bo 
prispevala tudi barva obloge, saj 
predstavlja celotna površina Ic-ic ne
ke vrse kolektor. Dosedanje doliva
nje vode tako odpade. Dodano 
ogrevanje pa jc predvideno v prime
ru gradnje manjšega pokritega ba
zena, katerega gradnja je del idej
nih zasnov za ureditev Športnega 
parka Domžale. 

O b odprtju bazena je županja 
zbranim novinarjem predstavila tu
di osnovna izhodišča bodočega 
Športnega parka Domžale, v okvi
ru katerega najprej načrtujejo ce
lovito obnovo atletske sleze, nato 
pa pride na vrsto špor tna dvorana 
in že omenjeni pokriti bazen, hkra
ti pa se jc vsem, ki so poskrbeli za 
obnovo kopališča, tudi zahvalila za 
opravljeno delo. 

Vsak dan od 9. do 19. ure 
Bazen je odprt vsak dan od 9. do 

19. ure, po zagotovilih upravljavca pa 
lahko pr ičakujemo tudi možnost 
nočnega kopanja, zagotovljena pa je 
tudi pestra gostinska ponudba. Cene 
vstopnic so od 300 do 500 tolarjev, 
med vikendi 600 tolarjev, posebne 
cene veljajo za družine. Vse to pa 
pomeni, da jc kopanje na domžal
skem bazenu eno najcenejših. To je 
bila ludi želja občine, saj bo za mar
sikoga obisk domžalskega kopališča 
edina možnosl preživljanja počitnic. 

Poskrbljeno jc tudi za varnost 
kopališča - tako z. obhodi kot z. teh
ničnim varovanjem s senzorji, v ce
loti pa je popravljena tudi ograja 
okoli kopališča. Ko l že povedano, 
trenutno z bazenom na osnovi po
godbe upravlja Nogometni klub 
Domžale, sicer pa jc predvideno, da 
bi za celotno področ je špor ta in 
športnih objektov v prihodnosti po
skrbel javni športni zavod. 

Dobrodoš l i in veliko prijetnih 
uric na domžalskem bazenu vsem 
skupaj! 

O d g o v o r n a u r e d n i c a 

Ž u p a n j a C v e t a Z a l o k a r O r a ž e m o d p i r a o b n o v l j e n o d o m ž a l 
s k o k o p a l i š č e . 

Vsi skupaj 
smo velika 
srečna 
družina 

Dne 27.6. 2000 se je zgodaj zjut
raj na parkirišču pred Vele v Dom
žalah zbralo 70 udeležencev letova
nja; rejnice/-ki in rejenci. Z njimi sta 
bili tudi dve strokovni delavki; Mar
ta Tomec in Mak.similjana Mali ter 
štiri vodje delavnic - vzgojiteljice. 

Odpeljali so se na prijetne po
čitnice, katerih so se vsi že prav 
veselili. Letovanje je organiziral 
Center za socialno delo Domžale . 
Na urniku so imeli vsak dan orga
niziran privlačen program za ot
roke pa tudi za odrasle. Vzgoji te
ljice so dopoldan uro in pol ime
le v varstvu otroke, da so se rej-
nice/ki lahko sprostili v raznih de
lavnicah. Po kosilu so odšli vsi sku
paj na plažo, kjer so zopet po po
poldanskem programu vzgojitelji
ce uro in pol pazile otroke, j ih uči
le plavati, zabavale v vodi, idr. V 
popoldanskem času so bile tudi 
vedno tekmovalne igre, tako da ni
koli ni bilo dolgčas. M e d drugimi 
so tekmovali v igri med dvema 
ognjema, igre brez meja, hitrosti 
plavanja, idr. Poskrbljeno jc bilo 
seveda tudi za prijetne in zelo pri
kupne nagrade. Sponzorji za na
grade so bil i : A v t o Dcbevec, d. o. 
o., Mengeš , S lašč ičarna Lcnčck , 
Domžale , Mcrcator , d. d., Ljublja
na. O b tej pr i l iki se udeleženci Ic-
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tovanja v Pineti pri Novem G r a 
du, v času od 27. 6. do 3. 7. 2000, 
želijo iskreno zahvaliti za nagrade. 

zahvaljujemo sc tudi Centru za so
cialno delo Domžale za izredno le
po organizirano letovanje. F . R . 

Pool party 2000 
I etos je bila priredi

tev 29. junija v Š p o r t 
nem parku v Domžalah. 
Program ni ravno pote
kal, kot jc bi l sprva 
predviden, a prireditev 
jc kljub vsemu dosegla 
svoj namen. 

Mladi so se zabava
li od druge ure popol
dan in vse do zore. 
Š p o r t n i program sc jc 
začel s tekmovanjem v 
ulični košark i . Tekmo
valci so pokazali dobro, 
predvsem pa borbeno 
igro. Najboljše tri ekipe 
so si prislužile lepe nagrade. 

Obilo smeha in zabave jc bilo pri 
namiznem nogometu, kjer jc med 
tekmovalci vladalo pravo š p o r t n o 
navdušenje. 

Zadnja od športnih kategorij, ki jc 
bila na sporedu, je bilo vlečenje vrvi. 
Mini bazen, simbol letošnjega Pool 
party, je bil glavni sodnik tekmovanja 

Turistična društva v akciji 

Igre zabave 
in prijateljstva 

Turist ično društvo Turnše - Češenik je doslej vsako leto 
pripravilo vaški piknik, na katerem ni nikoli manjkalo dru
žabnih iger. Navadno so bile to oblike tekmovanj, kjer so 
ekipe prikazale nekaj znanja, predvsem pa veliko spretnosti, 
piknik pa so združili tudi z razstavami, igrami za otroke in 
prijetnim druženjem. Navadno je zmagovalca določila igra 
vlečenja vrvi, kateri je sledilo družabno srečanje prebival
cev obeh vasi. E k i p a T u r i s t i č n o r e k r e a t i v n e g a d r u š t v a K o n f i n Člani e k i p e T u r i s t i č n e g a d r u š t v a J a r š e - R o d i c a 

l e t o s se je v o d s t v o 
d r u š t v a , k i ga v o d i g. Ja
nez O r e h e k , o d l o č i l o , da 
p r i p r a v i ig re zabave i n 
prijateljstva ter nanje po
v a b i tud i sosednja turis
t i č n a d r u š t v a . R e č e n o , 
s tor jeno! P r i j a z n e m u va
b i l u so se o d z v a l i č l a n i 
T u r i s t i č n e g a d r u š t v a Jar
š e - R o d i c a , katerega e k i p o 
je p r ipe l ja la ga. N e v e n k a 
Narobe , g. F ranc Ravn ika r 
je p reds tav i l č l a n e ek ipe 
T u r i s t i č n o - r e k r e a t i v n e g a 
d r u š t v a K o n f i n s Sve te 
Tro j i ce , d o m a č o e k i p o pa 
je v o d i l E m i l K i s e l a k in 
igre so se l a h k o z a č e l e . 

N a p r i j a z n e m p r i z o r i š 
č u , k je r so nekda j s ta l i 
o b j e k t i za po t rebe kme
tijskega k o m b i n a t a i n k i 
smo vam ga predstavil i že 

v p r e j š n j i š t e v i l k i , so se 
e k i p e najprej p o m e r i l e v 
žagan ju debla. V s i t ekmo
v a l c i i n t e k m o v a l k e so 
p o k a z a l i v e l i k o i zna jd l j i 
vosti in spretnosti , vendar 
je b i l a d o m a č a e k i p a da
leč n a j b o l j š a i n vod i te l j a 
iger M a k s ter S t a š a sta 
j i m vpisala na jveč j e š t ev i 
l o t o č k , saj so p r i i g r i 
u p o r a b i l i tudi svojega j o -
kerja. M e d p o s a m e z n i m i 
igrami se je ko t r d e č a nit 
p reple ta lo streljanje kam
nov v t a r č o - s f r a č o . P r i 
p r e v a ž a n j u paketov in so-
tekmovalcev s s a m o k o l n i -
c o so z m a g a l i gost je s 
Svete T r o j i c e , precej i ze 
n a č e n o pa je b i l o t u d i 
s m u č a n j e v e č t e k m o v a l 
cev na e n i h s m u č e h po 
t r a v i , k je r s m o na jmanj 
usklajenosti našl i prav p r i 
d o m a č i e k i p i . T a k o je b i 
lo po ugibanju nas lovov 
pesmi, k i j i h je zaigral z a 
p r i j e tno r a z p o l o ž e n j e za 
d o l ž e n i s l e p i g l a sben ik 

E k i p a d o m a č e g a T u r i s t i č n e g a d r u š t v a T u r n š e - Č e š e 
n i k 

M i t j a , j asno le, da je d o 
m a č a e k i p a dosegla tret
je mesto , gosti pa so b i l i 
i z e n a č e n i . Z m a g o je T u 
r i s t i č n o r e k r e a t i v n e m u 
d r u š t v u K o n f i n p r i ne se l 
n j i h o v vod ja g. F r a n c 
R a v n i k a r , k i je v e č k r a t 
zade l s f r a č o v t a r č o ko t 
vodi te l j i ca ek ipe T u r i s t i č 
nega d r u š t v a Ja r še -Rod ica . 

D o m a č i n i so poskrbe l i 
za p r i znan ja , vsi t e k m o 

valci pa so dob i l i tudi ma
l ico in ob l jubo , da so p r i 
hodnje leto enako d o b r o 
doš l i i n da bodo gostitelj i 
tudi o b p o m o č i K o m i s i j e 
za t u r i z e m O b č i n e D o m 
ža le skuša l i k t ekmovan ju 
p r ivab i t i še v e č ek ip . 

N a j b o l j so se zabava l i 
gledalci ; teh je b i lo i z ure 
v u r o v e č . N a v d u š e n o so 
spodbuja l i svoje favor i t e 
i n se »jezili« o b n j i h o v i h 

N a j b o l j š i (z d e s n e ) : g . F r a n c R a v n i k a r (TRD K o n f i n 
S v . T r o | i c a ) - p r v o m e s t o ; g a . N e v e n k a N a r o b e (TD 
J a r š e - R o d i c a ) - d r u g o m e s t o ; g . J a n e z O r e h e k , p r e d 
s e d n i k T D T u r n š e - C e š e n i k i n v o d j a d o m a č e e k i p e 
g . E m i l K i s e l a k . 

D a j m o , š e n e k a j m e t r o v 
i n b o v a n a ci l ju) Ž a g a n j e h l o d a S t re l jan je s fračo 

n e p o s r e č e n i h po tezah , na 
k o n c u pa n a v d u š e n o za 
p l o s k a l i v sem t e k m o v a l 
c e m i n tudi o r gan i za to r 
j e m . D o m a č e d r u š t v o j c 
poskrbe lo za bogat s r e č e -
lov, za o k u s n o m a l i c o in 
h l a d n o p i j a č o , pa t u d i 
p r i j e tno glasbo, o b kate
r i so se v r t e l i d o druge
ga dne. T i s t i , k i j i m ni b i 
lo za ples, so se mimogre
de pomer i l i v odbojk i , ne
ka te r i so b i l i bolj za no
gomet , vsi pa so b i l i na
v d u š e n i nad p r i j a z n i m 
v r e m e n o m i n d o m a č i m 
r a z p o l o ž e n j e m . 

V a š k i p i k n i k j c t o re j 
le tos presegel meje tek
movanja dveh vasi in po
kazal , da so č lani T u r i s t i č 

nega d r u š t v a T u r n š e - C e š e 
n ik na red i l i še en k o r a k 
napre j v svoj i pes t r i de
j avnos t i . S t em se je s t r i 
njal tud i g. Igor K u z m i č , 
p r e d s e d n i k K o m i s i j e z a 
t u r i z e m n a š e o b č i n e , o b 
l jub i l j c , da bo naslednje 
leto sodelovala tudi e k i p a 
i z R a d o m e l j . 

L e t o š n j e p rve igre za 
bave i n p r i j a t e l j s tva so 
p o p o l n o m a uspele , z a t o 
o r g a n i z a t o r j e m i s k r e n e 
č e s t i t k e , v n j i h o v e m ime
nu pa tudi iskrena zahva
la v s e m š t e v i l n i m s p o n 
z o r j e m , k i so j i h o m o g o 
čili . D r u g o le to pa nasvi-
denje! 

T e k s t i n f o t o : 
V E R A V O J S K A 

N a m i z n i n o g o m e t n i p r i v a b i l l e i g r a l 
c e v , t e m v e č s o s e v tej z a n i m i v i » š p o r t 
n i d i s c i p l i n i « p o m e r i l a t u d i d e k l e t a . 

Ob zaključku športnih iger so za
plesala dekleta iz plesne šole M i k i . 
S svojo plesno točko so še posebej 
očarale moški del občinstva, ki pa 
je ostal nekoliko nepotešen. Priča
kovali so namreč več kot le en na
stop. 

Ruško , odgovorni za napoved 
programa, podelitev kolajn, žreba
nje vstopnic ... jc skrbel, da jc imela 
prireditev svoj začetek in konec. 

D. J. Malo jc skrbel, da sc jc glas
ba slišala vse do devetih gora. Mla
deži jc dobra muzika ustrezala. Or
ganizatorji pa smo že naleteli na pr
ve pri tožbe okoliških občanov, ka
terim smo dolžni opravičilo, da jc 
glasbil odmevala tudi v poznih urah 
in jim kratila nočni spanec. Športni 
del prireditve sc jc tako zaključil, 
sledil ptt jc Sc glasbeni večer. 

Najprej je na odru zavladala 
predskupina Tabu. Energična pev
ka kljub divjim ritmom in izvrstni 
izvedbi ni privabila občins tva na 
plesišče. Med publiko je vladala ne
kakšna prestrašenost , le tu in lam 
jc kakšna od mladenk ujela ritem 
ter z boki pomigala malo na des
no, mak) na levo. 

K o se je pošteno stemnilo, jc na
počil čas, da fantje in dekleta iz gle
dališke skupine Kud Eranc Kotar iz. 
Trzina izvedejo svojo točko. Zado-
neli so bobni in na pr izor išče so 
prikorakali možje na hoduljah. Z 
bruhanjem ognja pa so svoj nastop 
Se dodatno obogatili. 

Sledil jc težko pričakovani na
stop zagrebške ročk skupine Soul 
Fingcrs. Kitare so zaigrale in pub
lika sc jc k o n č n o razživcla ter se 
predala ritmom. 

Z a konec se že l imo zahvaliti 
vsem našim sponzorjem, ki so pri
spevali nagrade za žrebanje vstop
nic in s tem pomagali pri izvedbi 
naše prireditve. 

ŠTUDENTSKI SERVIS 
DOMŽALE 

N a j b o l j š i v u l i č n i k o š a r k i s o 
s i p r i s l u ž i l i l e p e n a g r a d e . 
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120 let Prostovoljnega gasilskega društva Domžale-mesto 

Pot, na katero se oziramo 
s ponosom in spoš tovanjem 

»Stodvajseta obletnica delovanja Prostovoljenga gasilskega društva Domžale-mesto je čas in tež
ko prehojena pot, na katero se lahko s ponosom in spoštovanjem ozremo. Izjemen čut za pomoč 
bližnjemu v nesreči je vodilo nam, gasilcem, ki opravljamo na tisoče prostovoljnih, organizacij
skih, operativnih in delovnih ur brezplačno,« je v uvodu knjižice, ki sojo domžalski gasilci izdali 
ob pomembni obletnici, zapisal g. Stane Kovač, ml., predsednik PGD Domžale - mesto, ki je sre
di junija praznovalo 120-letnico ustanovitve. 

Z g o d o v i n a 
i n r a z v o j 

V knjižici Zgodo
vina in razvoj P G D 
D o m ž a l e - mesto 
1X80-2000 je Florjan 
Zabrel k r o n o l o š k o 
dogajanje ođ ustano
vitve do praznova
nja stoletnice društ
va povzel po knjigi 
Staneta Stražarja 
» D o m ž a l e , mesto 
pod Gorie ico« , zad
nji dve desetletji pa 
je opisal sam na 
podlagi arhiva P G D 
D o m ž a l e , razgovo
rov s posameznimi 
člani in lastnih izku
šenj v društvu. Kot 
je zapisal v knjižici, 
je pisanje kronike 
zanj pomenilo velik 
izziv, zato je k de
lu pristopil resno in 
odgovorno, saj nada
ljevati delo za tako 
uglednimi kronistom, 
kot je bil Stane Stra
žar, ni bilo lahko. 
Obdobje zadnjih 
dveh desetletij us
pešnega dela P R D 
D o m ž a l e - m e s t o je 
razdelil na petletke 
in v posameznih 
kronoloških prispev
kih predstavil vse 
pomembne - organi
zacijske in tekmoval
ne - uspehe društva, 
ki je posebno skrb 
vseskozi namenjalo 
mladim in pa stro
kovnemu usposablja
nju č lanov in članic. 
Vse to jc prineslo 
vrsto uspehov, med 
katerimi sc še danes 
posebej blešči ude
ležba desetine P G D 
D o m ž a l e - m e s t o na 
gasilski olimpiadi v 
Berlinu, kjer so bili 
v letu 1993, ter ob
nova gasilskega do
ma sredi mesta. 

A k a d e m i j a 

Praznovanja ob 
120-lelnici so se zače
la s slavnostno aka
demijo v Kulturnem 
domu Franca Bcrni-
ka Domžale . Številni 
domaČi gasilci in gos
ti, med katerimi so 

Slovenije, med njimi 
pa so bili tudi gost
je - pobrateni gasilci 
iz Koprivnice. Vse 
ekipe so pokazale 
veliko strokovnega 
te ucl ičnega in prak
tičnega znanja, prvo 
mesto pa so med 
članskimi ekipami 
osvojili gasilci iz 
Šmartna na Pohorju, 
med dekleti pa je bi-

Zupanja Cveta Z a -
lokar O r a ž e m slo
vesno i z r o č a k l juče 
novega gasilskega 
avtomobila Merce
des strojniku Mihi 
L e n č k u . PGD Dom
ž a l e p a je s č e s t i t 
kami ob 120-letni-
ci podar i la tud* 
u m e t n i š k o sl iko 
gas i l skega d o m a , 
ki jo je nasl ikal 
g. Janez. 

bili tudi predstavniki 
Gasilske zveze Slove
nije in Domža le ter 
predstavniki vodstev 
gasilske organizacije 
sosednjih o b č i n , so 
najprej prisluhnili 
slavnostnim govorni
kom, med katerimi je 
zgodovino in seda
njost društva pred
stavil Stane Kovač , 
ml., predsednik društ
va, nato pa zaploskali 
bogatemu kulturne
mu programu, v ka
terem so sodelovali 
učenci Osnovne šole 
Venclja Pcrka Dom
žale in rogisti. Pode
ljena so biki tudi šte
vilna priznanja, med 
katerimi je potrebno 
posebej poudariti, da 
jc starosta domžal 
skih gasilcev, tov. Sta
ne Kovač, prejel pri
znanje za 70-letno 
zvestobo društvu, 
med gasilske vetera
ne pa so bili sloves
no sprejeti: Jože Fe-
renček, Janez Ccrar, 
Franc D o v č in Franc 
Hribar. 

Boter mladinskega prapora , ki g a je iz 
rok predsednika PGD D o m ž a l e - m e s t o tov. 
Staneta K o v a č a , m L , sprejel Peter Pavli, 
so bile krajevne skupnosti D o m ž a l e . 

R e p u b l i š k o 
g a s i l s k o 
t e k m o v a n j e 

V petek. 16. junija 
2000, jc v centru 
mesta potekala gasil-
sko-reševalna vaja 
Domžale 2000, ki je 
bila namenjena tako 
preverjanju priprav
ljenosti civilne zašči
te in drugih enot, 
kot 120-letnici P G D 
Domžale-mesto , ta jc 
bil eden izmed orga
nizatorjev vaje. Ker 
smo vajo predstavili 
že v prejšnji številki, 
tokrat podrobneje 
predstavljamo repub
liško gasilsko tekmo
vanje, ki je bilo na
slednji dan v Šport
nem parku Domžale. 

Tekmovanja se je 
udelež i lo 50 ekip 
prostovoljnih gasil
skih druš tev iz vse 

la najboljša ekipa iz 
Loke pri Mengšu. 
Tekmovanje se je za
ključilo z družabnim 
srečanjem. 

N a j b o l j 
s l o v e s n o 
v n e d e l j o 

V nedeljsko praz
nično jutro 18. junija 
2000 so najprej za-
donele budnice in 
promenadni koncerti 
Godbe D o m ž a l e in 
godbenikov iz Vuzc-
nice, popoldne pa je 
bila v centru Domžal 
velika gasilska para
da, v kateri je sode
lovalo v e č kot 200 
gasilcev. Pridružile so 
sc jim tudi obe god
bi, narodne noše, ma-
ž o r e t k e , slovesno 
okrašeni vozovi, pri
kaz nekdanje in naj
s o d o b n e j š e gasilske 
tehnike, na poseb-

Iskrene č e s t i t k e starosti d o m ž a l s k i h ga
silcev tov. Stanetu K o v a č u , Kebrovemu 
atu, ki v gasilski organizaciji p o ž r t v o v a l 
no dela ž e sedem desetletij. 

nem mestu pa je bi
la tudi najstarejša ob
novljena domžalska 
brizgalna, ki jo jc ob
novil tov. Sašo Maj
cen, člani PGD Dom
žale-mesto. Slovesnim 
govorom tov. Stane
ta Kovača, ml., pred
sednika P G D Dom
ža le -mes to , županje 
Cvete Zalokar Ora
žem, predstavnikov 
Gasilske zveze Slove
nije, ki so domžal 
skim gasilcem izročili 
odlikovanje, tov. 
Marjana Lenarčiča, 
predsednika Gasilske 
zveze D o m ž a l e ter 
gostov iz Koprivnice 
- vsi so jubilantom 
iskreno čestitali, jim 
podelili odlikovanja 
in jim zaželeli veliko 
uspehov tudi v pri
hodnje. Nato je sledil 
najpomembnejši del: 
predaja novega gasil
skega vozila ter slo
vesni prevzem član
skega in mladinskega 
prapora. 

N o v a p r a p o r a 
i n a v t o 

Za M E R C E D E S 
A T E G O G V C 16/25 
A A F so kot donator-
ji prispevali: Občina 
Domžale. Ministrstvo 
za obrambo RS, Ga
silska zveza Domža
le, Krajevne skupnos
ti Domžale ter prebi
valci in prebivalke 
Domžal. Vsem se ga
silci iskreno zahvalju
jejo. Botri avtomobi
la pa so V E L E Dom

žale, Banka Domžale. 
SKB Banka ler Helios 
Domžale , za članski 
in mladinski prapor 
pa so prispevali: Za
varovalnica Triglav, 
O b m o č n a obrtna 
zbornica D o m ž a l e , 
AS Bus Domžale ter 
Gasilska oprema 
Ljubljana. 

Spominske trakove 
za članski prapor so 
prispevali: Paliska -
boter prapora; Le k 
Mczzo ter Herle 
M & V , za mladinski 
prapor pa KS Dom
žale ter Cafe Raca 
Domžale . 

Slovesnosti so se 
zaključile z družab
nim srečanjem za 
V E L E Domžale . 

I s k r e n a h v a l a 

Ob koncu sloves
nosti g. Stane Kovač, 
ml. predsednik društ
va, pravi: »Prostovolj
no gasilsko druš tvo 
D o m ž a l e - c e n t e r se 
vsem, ki so kakorkoli 
prispevali in pomaga
li gasilcem tako pri 
delu društva, kot pri 
organizaciji in izved
bi slovesnosti ob 120-
letnici društva, iskre
no zahvaljujem. 
Hkrati čestitam vsem 
č l a n o m in č lanicam 
ter se vsem skupaj 
zahvaljujem za požr
tvovalno delo z željo 
in prepr ičanjem, da 
ga bomo tudi v pri
hodnje opravljali ta
ko uspešno.« 

V . V . 

• t i fpn t r i V E I T J E J B H 

Na Viru jc bil ob magistralni cesti Ljubljana-Manbor 29. junija 2000 
odprt nov prodajno servisni center FIAT Veit LANCIA, k. obsega več 
kot 2000 m 2 površin. Moderno zasnovan center ponuja: 

• Prodajo novih in rabljenih vozil FIAT, LANCIA 
(tel. 7246-555,7246-550,7246-560) 

• Pooblaščeni servis vozil FIAT, LANCIA, ALFA R O M E O 
(tel. 7246-540,7246-544) 

• Prodajo rezervnih delov in dodatne opreme (tel. 7246-542) 
Kleparstvo in avtoličarstvo 
Ročno pralnico in vulkanizerstvo. 
Družinsko podjetje VEIT Tcam (Vir, Cufarjeva ulica 24, 1230 Dom

žale) je že več kot dve desetletji znano kot kakovost,., servis, pred sed
mimi leti pa so postali pooblaščeni trgovci za omenjena.vozila. Z no
vim prodajno-servisnim centrom so obogatili svojo ponudb.' Povsem 
ix. vsem ljubiteljem vozil FIAT. IANC1A in ALFA R O M E C ^ o v * 
holjšc pogoje za nakup in servisiranje jeklenih konjičkov. Delovni čas 
novega servis:., katerega odprtja sc jc poleg številnih gostov in.prijate
ljev ter poslovnih partnerjev udeležila tudi domžalska županja Cvtta Za
lokar Oražem. jc od 7.30. do 18. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure. 

Poleg kvalitetnih servisnih storitev, ki jih ponuja najsodobneje ure
jen servis, vam Veitovi omogočajo tudi ugodno financiranje nakupa 
avtomobilov na kredit ali Icasing, pripravljajo pa PrlJCtna prese
nečenja za svoje kupec. Dobrodošli! 

UP Radomlje d. d. 

Četrto srečanje delavcev 
Druga sobota v juniju je postala že po tradiciji dan srečanja delavcev LIP Ra

domlje d. d. Tudi tokratno že četrto srečanje po vrsti, je organiziral Sindikat pod
jetja. Lepo jutro nas je kar vabilo v naravo in že samo po sebi vplivalo na dob
ro razpoloženje. Zbrali smo se v dopoldanskih urah in dobre volje ni manjkalo. 

Po tradicionalnem golažu se jc 
pričel športno rekreativni del, v ka
terem smo s posebnim zanimanjem 
spremljali izredno izenačeno nogo
metno tekmo med »starimi« in »mla
dimi«. Vsi brez izjeme si zaslužijo 
priznanje že zato, ker so vzdržali 
tekanje po »peklenski vročini«. Iz
redno razburljivo jc bilo tudi tek
movanje v vlečenju vrvi, ki je po
kazalo, da lahko zmaga tudi ekipa, 
na katero bi le malokdo stavil. 

Pohvaliti velja sodelavec, ki so po
skrbeli za hrano in pijačo. Ne le, da 
jc bilo obojega na pretek, tudi naj
bolj kritični so ostali brez pripomb. 
V popoldanskem delu je sledilo še 
nekaj družabnih iger, za dobro raz-

M rte f,f 

položenje pa so poskrbeli tudi glas
beniki. 

Zdi se, da so tovrstna srečanja v 
javnosti dobila prizvok nekakšnega 
ostanka preteklosti oziroma nečesa, 
kar je preživeto. Živimo v svetu, v 
katerem sta medsebojna odtujenost 
in egoizem že močno načela in raz
delila ljudi. V Lipu menimo, da je 
medsebojno druženje potrebno za 
ohranitev dobrih medsebojnih od
nosov v kolektivu, ki so v vsako
dnevnem tempu za realizacijo ciljev 
pogosto na preizkušnji. Če takšno 
srečanje vsaj malo pripomore k 
dobremu razpoloženju in krepitvi 
pripadnosti, potem je namen vseka
kor dosežen. M . M . 

O d leve proti desni : A n t o n V r a n k a r , Š t e f a n Starbek , M i l a n 
Š i n k o v e c (vodja ekipe) ter Peter Saree, d r ž a v n i p r v a k m e d 
pokl icnimi š o f e r j i in a v t o m e h a n i k i . Č e s t i t a m o ! 

Zveza šoferjev in avtomehanikov Domžale 

Gospod Peter Šareč, državni 
prvak, ekipa pa druga 

Na IV. državnem delovnem tekmovanju poklicnih voznikov Slovenije, ki je bilo 
24. junija 2(HKI v organizaciji ZŠAM Kranj, so člani domžalske ZŠAM prijetno pre
senetili. /.<• osvojenim številnim lovorikam so dodali še drugo mesto med ekipami, gos
pod Peter Šareč pa je postal državni prvak med poklicnimi šoferji in avtomehaniki. 

Se ni bik) vse, saj je član ZSAM l>>m-
žalc. gospod Peter Saree, zasedel prvo 
mesto in postal državni prvak. Predsed
nik ZŠAM, gospod Janez Jeglič, je na 
svoje fante zelo ponosen, saj uspehi na 
tekmovanjih dokazujejo odlično delo 
ZŠAM. Tekmovaki se za prvenstvo 
namreč ne pripravljajo posebej. Pri vsa
kodnevnem delu. ki zahteva od njih ve
liko praktičnega in teoretičnega strokov
nega znanja, ni časa za posebne pripra
ve. Tako je priprava njihovo dobro 
vsakdanje delo. s katerim uresničujejo 
program ZSAM. katerega člani so. 

Zveza Šoferjev in avtomehanikov 
Ižomžalc tudi v letošnjem letu uresni
čuje svoj program deL v katerem poseb 
no skrb namenja varnosti v prometu, še 
posebej [Ki vzgoji mladih voznikov v nji
hovi aviosoli, ki tudi v poletnih mese
cih ne bo zaprla svojih vrat. najnVb- pa 
jo v Domžalah, na Ljubljanski cesti 87. 
Ob tem mi predsednik, g Jeglič, pove. 
da so eni redkih, ki imajo urejene »vse 
papirje«, ki jih zahtevata nov zakon in 
pravnilnik o avtošolah. Uspešno sodelu
jejo z vrtcem Urška, kjer vsako leto v 
dogovoru z vodstvom vrtca pripravijo 
srečanje in predavanje o varnosti v cest
nem prometu, s posebnim poudarkom 
na varnosti malih šolarjev in prvosolč-
kov v cestnem prometu. ZŠAM Dom
žale pa že dve leti pogreša občinsko oz. 
medobčinsko akcijo Kaj veš o prome
tu, za katero menijo, da je bila ena naj
boljših oblik seznanjanja osnovnošolcev 
s pravilnim obnašanjem v prometu To 
pa jih ni ovirak), da ne bi s svojimi člani 
pomagali pri izvedbi podobne akcije v 
okviru Mestne občine Ljubljana, za kar 
jih je zaprosil Svet za vzgojo in varnost 
v cestnem prometu Republike Sloveti! 
jc: sodelovali pa so tudi pri izvedbi Kaj 
veš o prometu na državni ravni 

Ekipi ZŠAM Domžale ler gospodu 
Petru Šarcu ob odličnih uspehih iskre
ne čestitke! V . V . 

Zveza šoferjev in avtomehanikov 
Domžale se državnih delovnih tekmo
vanj udeležuje že od začetka. Nekaj časa 
so tekmovalci na prvenstva odhajali ne
organizirani, odkar pa je bil leta 1994 
za vodjo ekipe določen gospod Milan 
Šinkovec, se uspehi kar vrstijo. Jako so 
se od tega leta dalje vselej uvrščali v sam 
vrh slovenskih šoferjev in aviomeham-
kov. Ekipa jc največkrat dosegla drugo 
mesto, pohvalijo pa se lahko tudi z 
osvojenim naslovom državnega prvaka 
med posamezniki To jc pred leti uspelo 
njihovemu članu, gospodu Štefanu 
Starbku. 

Na letošnjem tekmovanju v Kranju 
je sodelovalo 27 ekip iz vse Slovenije 
Domačemu društvu so pri organizaciji 
pomagali pokrovitelji Zavarovalnica 
Kranj in Alpctur Kranj ter podjetje Sa
va Domžalcani so ob koncu tekmova
nja pohvalili njihovo gostoljubnost in 
odlično organizacijo tekmovanja, ki je 
minilo brez zapctljajev, v prijetnem N I / 
položen ju, ki ni bilo le tekmovalno tem
več tudi družabno. Tekmovalci so svo
je znanje najprej preverjali na teoretič
nem delu. po katerem so se člani ZŠAM 
Domžale prebili v vrh in se tako uvrs
tili med kandidate za vrh. Iako je tek
movanje za člane ekipe ZŠAM Dom
žale, ki so jo sestavljali: Štefan Starbek. 
Peter Šareč. Milan Šinkovec, vodja eki
pe, ter Anton Vrankar. postalo še bolj 
napeto. V praktičnem delu so poka/ali 
vse svoje spretnosti in znanja m do kon
ca tekmovanja ni bilo jasno, katero mes-
lo jim jc prineslo odlično praktično zna
nje, ki si ga vsakodnevno pridobivajo 
pri svojem delu v aviosoli Končni re
zultati so pokazali da so le za 2 cm za-
ostali za ekipo ZŠAM Žalec in zasedli 
drugo mesto ter s tem ponovili lanski 
uspeh. Zal jc bila Športna sreča, ki jc tu
di pomemben del tekmovanja, tokrat 
bolj naklonjena »hmeljarjem«, čeprav je 
tudi drugo mesto odličen uspeh. To pa 

Naši gasilci večkrat zlati na državnem 

gasilskem tekmovanju Maribor 2000 

Tekmovali so zmagovalci 
Od 30. junija do I. julija 2000 je v Mariboru v organizaciji (Gasilske zve

ze Slovenije in Gasilske zveze Maribor potekalo Državno gasilsko tekmova
nje, katerega se je udeležilo tudi precej ekip iz Gasilske zveze Domžale. Pred
sednik tekmovalnega odbora Matjaž Klrič je med drugim zapisal, da je dr
žavno gasilsko tekmovanje dogodek, ko se srečajo vse najboljše slovenske tek
movalne enote, ki so že v lanskem letu začele tekmovalno pot, na tekmova
njih gasilskih zvez in regij. Priprave M I zahtevale veliko dela in odrekanj tek
movalcev, njihovih mentorjev in vodstvenega kadra gasilskih organizacij. 

Rezultati, doseženi na državnem tekmovanju, so pokazali na velik na
predek na tem področju. Najboljše tekmovalne enote so dokazale, da skr
bijo za stalno pripravljenost tekmovalcev skozi vse leto, priprave pa po
tekajo po skrbno pripravljenih programih, v katerih mora bili dovolj pros
tora tako za tekmovalni del na področju strokovne vzgoje kot za širje
nje prijateljstva in družabnosti v gasilskih vrstah 

Na državnem gasilskem tekmovanju so uspešno sodelovale tudi ekipe 
z območja nase občine in dosegle naslednje rezultate: Med člani B je ekipa 
PGD Dob z uvrstitvijo na peto mesto osvojila zlato medaljo, z enako me
daljo pa sc Dobljani lahko pohvalijo tudi med člani A, kjer je zlato me
daljo z minimalnim zaostankom prejela tudi ekipa PGD Studa, ekipa PGD 
Rova pa jc v tej kategoriji prejela srebrno medaljo. Zlate so bile tudi članice 
B PGD Dob, v tej kategoriji pa je srebrno medaljo dosegla ekipa IOSA 
M/V z bronasto medaljo pa se lahko pohvalijo tudi članice A PGD Stu
da. Med veterani čestitke zaslužijo vsi, najboljši iz nase občine so bili 
veterani iz PGD Jarše-Rodica, ki so prejeli bronaste medalje. 

Vsem iskrene čestitke! O . U . 

Zlata ekipa PGD S t u d a : B o š t j a n Narobe , D u š a n Zaje, Mat
j a ž Mejak, Matic Narobe , Matej Mejak Gorazd Rahne, M a r 
|an L e b e n i č n i k , P r i m o ž Rahner, Igor Co lar i č , n a fotografiji 
p a manjka Rok Cerar. 



Novosti 
v knjižnici 
Domžale 
J U L I J 2 0 0 0 

Junija smo v domžalski knjiž
nici vpisali 478 novih knjig, vi-
dcokasct. avdiokasct. zgoščenk in 
računalniških datotek. Dopolnje
vali smo tudi izvode revialnega 
tiska, ki si ga med uradnimi ura
mi lahko ogledate v Čitalnici 
knjižnice. 

Na področju etike smo vpisali 
knjigo Dalai Lame XIV: Etika za 
novo tisočletje, ki razpravlja o 
etiki, vrednotah, samozavedanju 
in osebnem razvoja Druga knji
ga, ki jo je vredno prebrati, je 
delo Rega Greena Nicholasova 
zgodba: fantičev dar svetu. 

Psihologija je bogatejša za već 
novih dcL med njimi izpostavlja
mo knjigi Andrevra Matthewsa 
Bodi srečen z ljudmi in Morrie 
Schvtartz Živeti do konca: življenj
ska modrost izjemnega človeka. 
Zanimivo branje ponuja dek> Su-
zy Chiazzari 8ar\>e. Bralca sezna
nja s psihokigijo barv in njiho
vim pomenom za človcka. 

Verstvo je pridobilo kar ne
kaj novih del. Knjigo z naslovom 
Minuta nesmisla jc izdal znani av
tor Anthonv De Mello. Novost v 
naši knjižnici je tudi zbornik l./u 
bim te in trpim: pogledi na Cerkev 
v sedanjem svetu. 

Na področju sociologije smo 
vpisali knjigo Monike Neme-
IschekVe čas prihoda in je čas slo 
\esa. v katerem avtorica bralca 
seznanja s sprejemanjem smrti, 
žalosti in odnosom do smrti. 

Področje politike jc bogatej
še za delo Anthonvja Giddensa 
Tretja pot: prenova socialne de-
nu>kracije. 

Oddelek s knjigami o eko
nomskih znanostih smo dopolnili 
s knjigo Vekoslava Potočnika Tr
ženje storitev, ki bo v pomoć 
vsem tistim, ki ste kakorkoli po
vezani s storitvami Med počit
nicami in dopusti lahko sežete 
tudi po novih knjigah s področja 
vzgoje in izobraževanja. Knjiga 
Doroth v I J I W Nolte Otrtm so po
doba svojih staršev: starševstvo, ki 
oblikuje vrednote, je lahko v po
moć vsem staršem, pa tudi uči
teljem in vzgojiteljem. 

Ljubitelji matematike bodo 
posegli po knjigi Zgodovina ma
tematike: zgodbe o problemih, ki 
jo je izdalo Društvo matemati
kov, fizikov in astronomov Slo
venije. 

Medicina jc pridobila kar ne
kaj novih knjig in priročnikov, 
med njimi del Barbare Nees De-
laval Le otrok zboli in Jana Wi-
cioka Vitek krvni tlak: prepozna
vanje, preprečevanje, zdravljenje. 
Nova je tudi knjiga Daria Cor-
teseja Sadje - moč naravne hrane: 
prehranske in zdravilne lastnosti, 
shranjevanje in priprava. Priroč
nik Lepota skozi leme čase je dek> 
sloveaske kozmetičarke LQi Car-
sten. 

Področje kmetijstva smo obo
gatili s priročnikom Julije Smo
le Češnje in višnje: pridelovanje in 
uporaba. 

Oddelek vodenja in organiza
cije poslovanja podjetij smo do
polnili s kii|igo Davida T. Kyla 
Štiri moči voditeljstva: navzočnost, 
namen, modrost, sočutje, ki jc pra
vo branje za vse, ki so na vodi-
tcljskih mestih ali pa bi tja že
leli. 

Ljubitelji slikarstva bodo lah
ko prebirali knjigo Meščanska sli
ka: slikarstvo prve polovice 19. sto
letja iz zbirk Narodne galerije. 

Področje biografij je pridobi
lo več novih knjig, med njimi to-
krat izpostavljamo delo Mateje 
Hrastar l-enomcnalno!: zgodba o 
Srećku Katam u. 

Zgodovino smo dopolnili s 
precejšnjim številom knjig o raz
ličnih zgodovinskih obdobjih. 
\Vnlfgang Benz je napisal knjigo 
Holokavst, ki govori o Židih in 
vojnih zločinih med II. svetovno 
vojno. 

Počitniško branje seveda ne 
more mimo leposlovja, zato smo 
tudi ta oddelek obogatili s šte
vilnimi novostmi, o katerih pa 
boste več izvedeli med obiskom 
knjižnice, ki je poleti odprta v 
ponedeljek, sredo in četrtek po-
podlnc, od 13, do 19. ure ter v to
rek in petek od 8. do 14. ure. 
Različne informacije o delu. po
slovanju in novostih Knjižnice 
Domžale so dostopne tudi na in
ternem http://sikdom.dom.sik.si. 

B Z O 

Tudi ob l e t o š n j e m mednarodnem festivalu komorne glasbe je 
ž u p a n j a Cveta Za lokar O r a ž e m v imenu O b č i n e D o m ž a l e pri
pravi la sprejem za n a s t o p a j o č e in obiskovalce. To je bilo po 
k o n č a n e m p r v e m koncertu, ko sta nastopila d o m a č i painist Aci 
Bertoncelj in v i o l o n č e l i s t Heinrich Schiff. 
Foto: A C O MAJHENIC 

Druga sezona Kulturnega 
doma Franca Bernika 

Druga sezona delovanja javnega zavoda Kulturni dom Franca Bernika Domža
le nas že oh hitrih pregledih osnovnih statističnih podat kov števila prireditev in šte
vila obiskovalcev skorajda vodi k »zgodbi o uspehu«. Pa brez hudomušnih prime
rjav in zlorab besed v narekovaju, t )<16. oktobra 1999 do 15. julija 2INK) navajamo 
1411 dogodkov in skoraj 50.00» obiskovalcev. Samo ta dva številčna podatka lahko 
prevedemo tako, da Kulturni dom Franca Bernika Domžale omenja v svoji drugi 
sezoni vsak drugi dan kulturni dogodek in da je bil vsak občan občine Domžale v 
povprečju enkrat v sezoni na prireditvi Kulturnega doma 1- ranca Bernika. 

V poletnem gledališču Studenec je 

zazvenela opereta 

Planinska roža 
Operetne predstave so v zadnjem obdobju, ne samo v domžalskem, ampak 

tudi širšem slovenskem prostoru preveč zapostavljene. F.dina opereta, ki smo 
jo imeli v povojnem času priložnost večkrat doživeti, je prav PLANINSKA 
ROŽA Radovana Gobca. Samo v Domžalah je z režiserjem Francetom La
zarjem doživela v eni sezoni več kot 150 ponovitev, Domžalcani pa se še da
nes radi spominjajo prijetne glasbe, odličnih solistov in igralcev, je v lepem 
gledališkem listu zapisal režiser Alojz Stražar, ki so mu tedanji uspehi, pri
jetni spomini občinstva in optimistična glasba zbudili željo, da opereta zaži
vi tudi v poletnem gledališču Studenec. Skupni zbor, ki ga sestavljajo: Dom
žalski komorni zbor (Tomaž Pirnat), MEPZ Kulturno društvo Groblje (Ja
nja l)ragan-(rombač), MEPZ Limhar iz Moravč (Elizabeta Kunaver), MEPZ 
Šutna iz Kamnika (Rok Rakar), MEPZ Šentviški zvon iz Šentvida (Karel Les-
kovec) in MEPZ Svežina iz Radomelj (Primož Lcekovcc), je pripravil Karel 
Leskov ec. povedati pa jc treba, da so ne glede na čas dopustov pevci sprejeli 
povabilo, saj je sodelovanje v opereti zanje pomenilo poseben izziv. 

Č u d o v i t i p o g l e d n a res lepo 
sceno in š t e v i l n e p lanince . 

G l a s b a 
Med glasbenimi dogodki v sezoni 

1999/2000 prevladujejo koncerti klasič
ne glasbe. Sest koncertov v okviru 
abonmajskega cikla in šest koncertov 
v okviru 30. mednarodnega festivala 
komorne glasbe Groblje 2000. Zagoto
vo kaže poudariti, da je jubilejni fes
tival gostil eno največjih imen evrop
ske poustvarjalnc scene, violoncclista 
Hcinricha Schiffa in vrhunske sloven
ske poustvarjaJcc: flavtistko Ireno Gra-
fcnaucr. violinista Primoža Novsaka 
pianista Acija Bcrtonclja Komorni go
dalni orkester Slovenske filharmonije 
in številne druge. Violončelist Heinrich 
SchifT je umetnik svetovnega forma
ta ki se je našemu povabilu (oz. po
vabilu pianista Acija Bcrtonclja) odzval 
tudi zato, ker jc pred 23 leti, ko jc bil 
na začetku svetovne slave, začenjal 
svojo visoko pot prav v Grobljah. V 
abonmajskem ciklu smo med drugim 
gostili gotovo najboljši mladinski zbor 
v Sloveniji Carmino Slovenico. Ob 
koncu leta jc bilo zanimivo srečanje 
z bobnarsko skupino Nino di Kongo 
& Afir Bafir. pa jazz večer mladih 
glasbenikov, med zabavnejšimi prire
ditvami pa kaže omeniti nastop Ota 
Pestnerja in orkestra Petra Ugrina se
zono pa smo tudi letos zaključili s 
koncertom dalmatinske klape. 

G l e d a l i š č e 
Lahko trdimo, da je izredno boga

ta abonmajska ponudba, v kateri so se 
predstavili poklicni gledalisniki z Kra
nja Ljubljane, Maribora in Celja po
nudila nadvse pester in skoraj brez iz
jeme zelo kakovosten program, ki je 
obsegal tako dramo kot komedijo, od 
klasičnega do sodobnega avtorja Dve 
izvrstni komediji (Zbrana dela Willi-
ama Shakespeara in Skopuh) ter od
lično uprizorjeni drami (Gospodična 
Julija in Dolgega dne potovanja v noč) 
zagotovo pomenita za vsakega ljubi
telja gledališča nepozaben dogodek. V 
pravkar zaključeni sezoni pa smo bi
li producenti tudi monokomedije. M i 
rni je pozitivka v izvedbi Alenke Vid
rin, s Šestimi pnovitvami v našem do
mu in z osmimi ponovitvami na go-
sotvanjih po Sloveniji. Gledališko sceno 
smo popestrili šc / nekaterimi izred
no zanimivimi uprizoritvami, ki so po 
zaimki plaii dopolnjevale redno abon
majsko podobo sezone. 

Z a o t r o k e 
Na področju zadovoljevanja in na

vajanja na kulturne potrebe otrok jc 
bilo tudi v minuli sezoni uspešno ures
ničena organizacija predstav za otro
ke, ki so potekale vsako drugo sobo
to od oktobra do konca aprila. Otro
ci različnih starosti (predvsem predšol
ski otroci) so lahko sledili igranim in 

Q Kulturni dom 
Franca Bernika 
Domžale 

lutkovnim predstavam, različnim lut
kovnim tehnikam do glasbenih in ples
nih predstav. Izredno uspešno pa smo 
žc drugo sezono uresničili sodelovanje 
z. Vrtcem Urša. kjer njihovi otroci kot 
mladi abonenti pridobivajo navajenost 
na kulturne prireditve. Otroci tako 
razvijajo svoje estetsko zaznavanje, 
spoznavajo posamezne umetniške 
zvrsti in se navajajo na doživljanje in 
uživanje v umetnosti. 

G a l e r i j a D o m ž a l e 
Z letom 2000 smo pričeli skrbeti tu

di za stalno in načrto skrb za Galeri
jo Domžale; ta v najstrožjem središču 
Domžal ponuja ljubiteljem likovne 
umetnosti tisto zadovoljstvo, ki ga lah
ko ponudi mesto s kulturnimi ambi
cijami, za kar si prizadeva prav Kul
turni dom Franca Bernika. S štirimi 
razstavami v prvem delu letošnjega le
ta in štirimi odkupi likovnih del gos
tujočih umetnikov smo pripravili pr
vo zasnovo za bodočo stalno galerij
sko zbirko mesta in občine Domžale. 

N o v a s e z o n a 
Okvirni program nove sezone bo

mo razgrnili septembra, ko bomo pri
čeli z vpisovanjem abonmajev. Gleda
liški abonma bomo povečali šc z enim 
abonmajem, koncertni abonma pa bo 
ponudil nove kvalitetne izvajalec. Mor
da nam bo uspelo pridobiti sponzor
j a s pomočjo katerega bomo še obo
gatili program v zadovoljstvo obliko
valcem in predvsem obiskovalcem kul
turnih dogodkov Kulturnega doma 
I ranca Bernika Domžale. 

M I L A N M A R I N I Č 

O d l i č n i s o l i s t i i n i g r a l c i 
Med 130 sodelujočimi glasbeniki, ig-

raki, plesalci in solisti so se odlično znaš
li mladi operni umetniki, med katerimi 
je bila edina ženska sopranistka Pija 
Ur. >. 1111 k (Katja Silvana. filmska igralka) 
okoli katere so sc vrteli: tenorist Mar
jan Trčck. kot Miran Svetlin, gledališki 
igralec. Zoran Potočan. bas bariton, kot 
Kazimir Kalan, ravnatelj gledališča. Mar
ko Kohal. bariton, v vlogi Stanislava Ci
rila Dobrovnika dirigenta in skladatelja, 
ter Jože Vidic, bariton, kot Ervin Gabcri, 
režiser. Predstavili so sc vsak s svojim 
odličnim petjem in usklajenim skupnim 
petjem, ob tem pa so se izvrstno znašli 
tudi kot igralci, čeprav je sopranistka 
ljubka Pija Brodnik na tiskovni konfe
renci izjavila da jc bilo z učenjem teksta 
kar nekaj težav, saj so mladi oporni pev
ci navajeni predvsem peti. Ob tem pa nc 
smemo pozabiti šc na enega mladega 
pevca, ki ga ljubitelji predstav Kulturne
ga društva Miran Jarc Škocjan že dob
ro poznamo. To jc bil baritonisl Primož 
Krt, ki se jc odlično znašel v hudomuš
ni vlogi gledališkega sluge Izidorja, po
dobno uspešna pa jc bila v svoji gleda
liški vlogi Tadeja Capuder kol Melita že
na režiserja Frvina Gabcrnika. Od po
membnejših vlog omenimo šc Rajka 
Majdiča kot doktorja Pravnika, odvet
nika. Staneta Maslja kot oskrbnika pla
ninske koče, Franca Prclovška, Stane
ta Zcmljariča in Roka Pirnata kot kmeč
kih fantov ter Monike Jerclina kot rav
nateljeve tajnice. 

Č u d o v i t i s k u p i n s k i p r i z o r i 
Režiserju Lojzetu Stražarju jc bil ob 

dr. Mirku Cudcrmanu, za katerega pri
znava, da sc brez njega operete nc bi 
lotili, in zborovodkinji Karlu leskovcu, 
v veliko pomoč asistent režije France 
Stražar, vodja predstave pa jc bila Mo-
nika Jcrctina Koreograf jc bil Ivo Ko
si, kot lektorico so posebej hvalili Na
tašo Dolenc, korepetitorka pa je bila 
Milka Živulovič. Čudovito sceno je iz
delal Jože Napotnik, kostume pa je iz
brala stara znanka Studenca ga. Nada 
Slatnar, medtem ko sta nastopajoče ure

dila masker Sašo Vene 
in frizerka Darinka Lct-
nar. Za luč so poskrbeli 
Mavrici j GfO&clj, Janez 
lukman in Marjan Jan
čar, tonski mojster jc bil 
Dominik Krt, insciptent-
ka Marta Majdič, šepe-
talka pa Nataša llladkv. 

Številni pevci, igralci 
in statisti so se odlično 
znašli na Srečnem vrhu, 
k.imor so prihajali kol 
planinci na okrepčilo k 
planinski koči, kjer jc 
našla zatočišče pred vsi
ljivo slavo tudi glavna 
junakinja Katja Silvana. 
jiihkotost. igrivost, ved-
rost, lepa spevna glasba 
jc očarala vse poslusakc. 
ki so radi zaploskali ob 
posameznih spevnih me
lodijah, pa sc tudi na
smejali ob posameznih 
poskusih vsiljivih snub
cev. Hvalnice čudovite
mu gorskemu svetu jc v 
drugem dejanju zame
njal gledališki vrvež v 
mestnem okolju, vrsta 
nesporazumov in spletk 
ter vedno rado gledani 
nastopi gledališkega slu
ge in režiserjeve žene 
Melite, nato pa smo se 
v zadnjem »dejanju« vr
nili v romantični gorski 
svet in ob zvokih po 
mnenju večine obiskovalcev in obisko
valk čudovite melodije Planinske rože 
sklenili prijeten večer. 

H v a l a z v e s t i p u b l i k i 
Kljub zelo slabemu vremenu, neneh

nemu deževju in skoraj zimskemu mrazu 
jc premiera pod studenške lipe privabila 
številne gledace in gledalke. »Najzvcslcj-
šo publiko na svetu« jih jc imenovala žu
panja Cveta Zalokar Oražem, ki sc jim 
jc zahvalila za udeležbo, hkrati pa iskre
no čestitala režiserju in vsem nastopa
jočim za čudovito izvedbo operete Ra-

» Z v e č e r bo pred planinsko k o č o na S r e č 
nem vrhu zabava , p r i d i t e , « je povabil pla
nince oskrbnik koce (Stane Maselj) 

Dr. M i r k o Cuderman - iskrene 
č e s t i t k e ob 70. obletnici. 

K u l t u r n o d r u š t v o 
G O D B A D O M Ž A L E 
Domžale, Kajuhova 5 
1230 Domžale 

objavlja javni razpis za mesto 
D I R I G E N T A 

Pogoj za prijavo je dokončana akademija za glasbo -
smer pihala-trobila, dirigiranje z izkušnjami. 
Prednost imajo kandidati z izkušnjami iz dirigiranja. 
Rok za prijave z dokazili in kratkim življenjepisom je 15. 8. 
2000. 

Odlični solisti J o ž e Vidic, Pija Brodnik in Mar
ko Kobal v enem od prizorov v g l e d a l i š č u . 

neutrudno delo zahvalili vsi prisotni. Ti 
pa so šc posebej glasno zaploskali, ko so 
s prijetno slovesnostjo čestitali dr. Mir
ku Cudcrmanu ob njegovi sedemdeset
letnici. Zazvenela jc pesem Slovenskega 
okteta, jubilant pa jc ob obletnici pre
jel tudi umetniški sliki in prisrčen ap
lavz hvaležnih nastopajočih ter publike. 

I s k r e n e č e s t i t k e 
Planinska roža v izvedbi Kulturnega 

društva Miran Jarc Škocjan jc lahkotno, 
igrivo glasbeno delo, polno ljudskega hu
morja ob kalerem smo sc prisrčno nasme

jali vsiljivim mestnim 
škricem, ki jih preprosti 
kmečki fantje naučijo 
kozjih molitvic. Opere
ta Planinska roža je še 
en uspeh Kulturnega 
d r u S -
tva Miran Jarc Škocjan, 
ki jc pod vodstvom re
žiserja lojzeta Stražar
j a dirigenta in zboro
vodje dr. Mirka Cudcr-
maiia in zborovodje 
skupnega zbora Karla 
Leskove*, dokazalo, da 
je sodelovanje neprofe
sionalnih mladih oper
nih solislov, odličnih 
pevskih zborov iz več 
občin. Simfoničnega or
kestra Simfoničnega or
kestra Domžak-Kaninik 
ter številnih igralcev, 

plcsakcv in statistov, prineslo l'KOI I 'SI
GNALNO PRFDSTAVO, ki vedno /no 
va očara. Zalo iskrene čestitke vseni, ki 
so kakorkoli prispevali, da je PIANINSKA 
ROŽA Radovana Gobca zaživela v Pold
nem gledališču na Studencu. 

V E R A V O J S K A 

Pred premiero operete Planinska r o ž a je 
Kulturno d r u š t v o M i r a n Jarc Š k o c j a n pri 
pravilo tudi tiskovno konferenco, na kate
ri sta med drugimi sodelovala tudi r e ž i s e r 
Alojz S t a ž a r in sopranistka Pija Brodnik. 

dovana Gobca Planinska roža. saj je oča
ral vse. 

J u b i l a n t d r . M i r k o 
C u d e r m a n 

Ob koncu premiere Planinske rože so 
sc predstavili vsi sodelujoči, ki so sc jim 
je / dolgotrajnim aplavzom za njihovo 

Presenečenje prihaja 1. septembra, 

ne zamudite ga 

Etno ročk festival 2000 

G o d b a D o m ž a l e bo v dneh o d 23. do 28. avgusta 2000 gostila prijateljsko godbo iz italijan
skega mesta Manz iana .Vse prijatelje godbe vabimo, d a prisluhnejo promenadnim koncertom 
obeh godb , o katerih boste p r a v o č a s n o o b v e š č e n i . 

Veselimo se v a š e g a obiskal 

Povsod po svetu lahko opazujemo 
razcvet etno in folk glasbe oz. zanima
nje za glasbeno dediščino različnih et-
ui j. ki so skozi stoletja oblikovale vsaka 
svojo hit. To velja tudi za našo občino, 
kjer je doma eden izmed pomembnej
ših nosilcev te glasbe skupina KON-
TRABANT. ki bo I. septembra 2000 
pripravila na ploščadi pred VIT.F 
Domžale že četrti tradicionalni ETNO 
ROČK FESTIVAL 2000. Organizator
ji obljubljajo, da se bo prireditev priče
la že zgodaj popoldne, poleg gostiteljev 
pa bodo nastopile še naslednje glasbe
ne skupine: 

ORI.EK jc skupina, ki ima svoj do
micil v Zagorju ob Savi, ime pa jc an
sambel povzel po hribu na obrobju 
Zagorja. Uspešno so nastopili na vrs
ti festivalov, zaradi samosvojega zvo
ka in besedil pa jc skupina vzbudila 
zanimanje tako strokovne kritike kot 
široke javnosti. 

THE STROJ jc skupina lolkalcev, ki 
so idejo o gradnji zvočno ritmične ma
šine začeli uresničevati v začetku le
ta 1997. Člani »plemena« so si zaradi 
hotenja po izrazito fizičnem glasbe

nem pristopu, usmerjenem v razisko
vanje gibanja, ki proizvaja zvok, glas 
bila našli na najbližjem odpadu: deli 
odsluženih strojev, prazni sodi za skla
diščenje goriva in kemikalij, konstruk
cijske cevi in šc kaj ... 

ZUFDEŽUR jc skupina, ki sc jc lo-
lila ljudske in Iradicionalnc glasbe kra
jev na Goriškem na prav poseben, 
klezmer način. Njihov nastop bo pri
nesel odmeve Balkana, podonavsko za 
mišljcnost, furlansko podeželje, židov
sko mclodičnost, pa tudi običajne pes
mi s ceste, ljubezenske pesmi, tradico-
nalnc plese in nove melodije 

JIIHEJIN VVHMEI'IŠ je neverjet
no sveža, samosvoja in hkrati taka glas
bena skupina, kot da hi jo poznali žc 
vrsto let. Spretno združuje sestavine 
domače tradicionalne godbe s prije
mi countryja, popa, jazza in ročka, jc 
poletna in večkrat šaljiva in jc ljudsko 
burkaški rock'n'roll ... 

V<w o letošnjih sodelujočih na ETNO 
ROČK FESTIVALU 2000 I. septembra 
2000 pred VELE Domžale še kaj zani
ma? Pridite, presenečenje prihaja, ne za
mudile ga! 

file:///Vnlfgang
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KULTURA 

Groblje 
in domžalska 
glasbena 
publika 

IS. julija smo v cerkvi Sv. Mohorja in Fortiuiala v 
( ' robi jah pri Domžalah, ki bi ji lahko rekel (naj mi ne 
zamerijo grobeljski farani in drugi častilci cerkvenih 
objektov) kar »grobeljska koncertna dvorana«, lahko 
slctlili šc zadnjemu izmed šest vrhunskih koncertov. Ze 
sam »sprehod« med imeni izvajalcev letošnjega progra
ma bi marsikomu' i/med ljubiteljev klasične glasbe po
menil spodbudo pri odločitvi, tla sc kaže sprehodili 
do Gobelj, prisluhniti koncertu ter sc prepustili mis
lim, ki sc posamezniku sproža ob poslušanju glasbe. 

1'repričan sem. da bi »Groblje« morale pomenili vr
hunec lislih osebnih kulturnih doživetij Domžalčanov, 
ki nam sicer niso ponujene na krožniku vsakdana, in 
jih zalo kaže vzeli, ko so nam ponujene. Ob Icm pa 
je res, da si jih lahko vzamemo samo, če jih znamo 
vzeti, sprejeli in zaužili. Saj ni potrebno niti znati brati 
not, kaj sele imeli glasbeno izobrazbo. Preprosto se 
jc potrebno znali prepustiti lastni želji po sprejema
nju. To pomeni sprejemanje nečesa lepega, nekaj, kar 
nas polni in v tej polnosti prijetno vznemirja. 

Ob vseh polnostih, ki jih doživljam kot poslušalec. 
Pil so tudi razočaranja. 

Razočaranje nad ugotovitvijo, da je bilo na teh kon
certih tako malo občanov Domžal. Saj niti ni lako 
zelo pomembno, da sem med obiskovalci pogrešal le
ga in onega, da jc bilo med njimi tako malo tistih, ki 

3 0 . m e d n a r o d n i k o m o r n i f e s t i v a l G r o b l j e 
s t a s s v o j i m k o n c e r t o m z a k l j u č i l a p i a n i s t k a 
S o n j a P a h o r - T o r r e i n o b o i s t B o ž o R o g e l j a . 

hi jih po neki logiki pričakoval. Bog ne daj, da bi ho
dili na koncert zato, da bi se pokazali v javnosti. Še 
bolj pa me jc presunilo, da ob sicer pogostih ugoto
vitvah o bogati glasbeni tradiciji v Domžalah na kon
certih skoraj ni bilo tistih, za katere sem skoraj pre
pričan, da so oblikovalci in nosilci naše glasbene tra
dicije. Predvideval sem. da je vsaj to glasbena publika. 
Nc želim kritizirati in omalovaževati posameznikov. Po
skušam ocenjevati kulturni prostor in kulturne intere
se širše od potreb posameznika. Gre za potrebe in in
terese okolja in širšega prostora. Gre za našo kultur
no razvitost in kulturno širino našega domžalskega pros
tora. In ta razvitost je morda malo nižja, kot bi priča
koval in morda tudi nekoliko nižja, kol si domišljamo. 
Će si homo ob takšni ugotovitvi znali postaviti tudi kak
šno strateško odločitev, potem smo na dobri poti. Si-

MILAN MARINIČ 

Mladi violončelisti 
tokrat v Domžalah 

Z zaključnim koncertom v Kulturnem domu Franca Bernika v Domžalah 
se je 8. julija 2tKMt iztekla žc osma Mednarodna poletna šola za violončelo za
sebne glasbene šole I'a i nas, d. o. o. iz Domžal, ki je potekala od 29. junija. Solo 
sva vodila skupaj z našim priznanim violončelistom in sijajnim pedagogom 
prof. Cirilom Skerjancem. Korepetitorka poletne lole Je bila prof. Maja Kli-
nar. Šola je potekala na dveh nivojih, in sicer za učence nižjih glasbenih šol 
ter za učence Srednjih glasbenih šol in glasbene akademije. Sole se je udele
žilo 17 mladih iz različnih krajev Slovenije, sicer pa seje naše šole v doseda
njih sedmih letih udeležilo že 99 mladih (nekateri tudi po večkrat) pretežno 
iz Slovenije, pa tudi iz. Francije, Italije, Japonske, Madžarske, Koreje in Švice. 
Prva leta je šola potekala na sedežu naše .šole v Prelogu pri Domžalah, kas
neje pa v Kranju, Škofji Loki in Radovljici. 

Naše vztrajanje po takem načinu 
dela sc jc izkazalo kot koristno, saj 
mladi tako pridobljeno znanje takoj 
uporabijo v svojem celotnem delu in 
JVI Z največjim veseljem pokažejo |x>-
novno čez eno leto. Tako je izzve
nel ludi otvoritveni koncert, na ka
terem jc zaigrano sedem mladih na
darjenih violončclistdv in je pome
nil pričetek novega prijetnega dru
ženja z glasbo. Zelo nas je razvese
lila udeležba mladih in nadarjenih iz 
krajev, ki so oddaljeni od kulturnih 
središč, pa tudi lislih, ki so zadnja le-
la naši redni udeleženci. Violončelo 
je kot instrument manj prisoten v 
glasbenih šolah, zato je takšno delo, 
kot ga lahko ponudi intenzivna ob-
l.ika poletne šole. zelo pomembno. 
Šola jc bila odprla ludi za pedago

ge. V kar veliki ponudbi poletnih šol 
jc naša šola edina, ki je namenjena 
samo violončelistom. Namen in 
usmeritev naše poletne šole jc pri
sluhniti mladim in jim nuditi najbolj 
uspešno strokovno vodenje. 

Desetdnevni pouk jc potekal do
poldne in popoldne in po vsako
dnevnem individualnem pouku s 
profesorjem so učenci poslušali tu
di učne ure drugih slušateljev, vadili 
in imeli vsak dan možnost igranja s 
spremljavo klavirja. Manjkalo ludi 
ni igranja v skupinah. Zaključni kon
cert, na katerem so se predstavili vsi 
udeleženci, jc bil skrbno izbran in 
temeljito pripravljen. Snemal ga jc 
tudi Radio Slovenija. 

V naši poletni šoli vedno skrbi
mo tudi za dobro počutje pouka. 

zato nam jc nadvse pomembno, da 
mladi tudi bivajo skupaj in da po
letna šola deluje kot skrbno orga
nizirana ustanova. Prebivali smo v 
Hotelu Krona, kjer smo ob kosilu in 
večerji poslušali tudi posnetke vr
hunskih violončelistov. Med polet
no šolo smo prisluhnili tudi dvema 
koncertoma v Grobljah. Spat smo 
odhajali zadovoljni, polni celodnev
nih vtisov in z občutkom, da smo 
v največji meri izkorist i l i dan za 
pridobivanje novih, še kako potreb
nih znanj. Tako je deset dni prija
zen zvok našega instrumenta ves 
dan napolnjeval učilnice Srednje šo
le v Domžalah, ki nas je prijazno 
sprejela v svoje prostore, za kar se 
jim najlepše zahvaljujem; saj smo le 
tako lahko uresničili šolo prav v 
Domžalah. 

Zakaj smo si izbrali Domžale? 
Verjamem, da postajajo Domžale s 
Kulturnim domom Franca Bernika 
pomembno kulturno središče in kol 
občanka Domžal želim s takim de
lom tudi promovirati kraj, ljudi in 
kulturo. Mnogi starši so bili prese
nečeni nad lepim kulturnim domom, 
a ko so me spraševali o glasbeni šoli, 
sem j im žal morala povedati, da je 
za nas zaprta. Po končanem koncer
tu smo za učenec, starše in povab
ljene pripravili sprejem, na katerem 
ni zmanjkalo veselja in zadovoljstva 
do poznih ur. K o smo se poslovili, 
smo si rekli: Zagotovo se vidimo 
spet prihodnje leto - kje bomo našli 
svoj prostor pod soncem pa še ne 
vemo. 

Z D E N K A KRISTL M A R I N I Č 

Festival dia esejev 
ob zaključku sezone 

S prvim klubskim F E S T I V A L O M DIA E S E J E V smo člani kluba 
M A V R I C A v četrtek, 29. junija, zaključili bogato zimsko-pomladno se
zono, v kateri seje zvrstilo lepo število razstav in drugih prireditev. 

DIA ESEJI so zvrst fotografske 
pripovedi ali izpovedi multimedijsko, 
ko avtorji svojo fotografsko govori
co nadgradijo in Obogatijo z glasbo 
in umetniško besedo. Tako fologral-
sko izražanje ni ravno novo, je pa 
manj znano in redki ga uporabljajo, 
morda ludi zalo, ker od avtorja Za-

turnih organizacij na regijskem sre
čanju NAŠA BESEDA v Tržiču. 

/ letošnjim prvim festivalom dia 
esejev smo želeli obudili in med na
šimi člani spodbuditi zanimanje za to 
lepo in zanimivo ustvarjalno zvrst. V 
prihodnje naj bi festival ponavljali 
vsako drugo leto. tako da bi postal 

R a z s t a v a » R a d o m l j e z o k o l i c o o d 1 9 0 0 d o 2 0 0 0 « je m e d 
o b i s k o v a l c i z b u d i l a v e l i k o z a n i m a n j a 

hleva precej več kot zgolj fotograf
sko znanje. Med številnimi društvi in 
klubi, ki delujejo v okviru Fotograf
ske zveze Slovenije, se trenutno naj
brž samo v Mavrici ukvarjamo Z dia 
eseji. 

Z dia eseji smo sc zaceli ukvarja
ti že v osemdesetih letih. Prvi so bi
li tako imenovani dia recitali. Eden ta
kih je bil z naslovom »Jaz, bratje, pa 
vem za domovino«, ki smo ga naštu-
dirali ob stoletnici Cankarjevega rojst
va. Naslednji je bil dia recital na 
Kunlnerjevo poezijo, itd. Ti, dokaj iz
virni in enkratni recitali, so bili plod 
ustvarjalnega sodelovanja naših ljubi
teljskih fotografov in pa članov na
še dramske sekcije, ki je bila poseb
nost kluba, znanega predvsem po 
filmski in foto dejavnosti. Srečno in 
koristno naključje, bi lahko rekli. Z 
enim lakih recitalov smo leta 1982 us
pešno zastopali domžalsko Zvezo kul-

Modra galerija Pevec 

R a z s t a v a 

r u s k i h 

u m e t n i k o v 

V Modri galeriji PEVEC s.p. na 
ljubljanski cesti 90 si lahko do 14. av
gusta 2000 ogledate razstavo ruskih 
umetnikov akademskega slikarja 
SERGEJA HAHONINA in akadem
ske slikarke in keramičarke LJUBE 
HAHONIN. Oba umetnika sta se ie 
uveljavila v svetu, znana pa sta tudi 
širši slovenski javnosti, saj v Sloveni
ji delata že od leta 1993. Umetniške 
dosežke dokazujeta z bogato biografi
jo kot z razstavno dejavnostjo, poseb
no na mednarodnih žiriranih razsta
vah, kot so Grafični hienale v Ljublja
ni in Svetovni trienale male keramike 
v Zagrebu, na zadnjem sta oba preje
la mednarodni odličji. Njuna umetniš
ka dela so kot odkupne nagrade uvrš
čena v različne stalne zbirke. 

Razstavo si lahko ogledate vsak dan 
od 7. do 12. ure in od 15. do 17.30. 

M l a d i v i o l o n č e l i s t m e d n a s t o p o m i n v p r o s t e m č a s u 

Leon Senger 

» L e z g o l j 

s p o m i n « 

Berač brez. cule je ljudi spomin, 
podari nam le preteklosti drobtin, 
pest spoznanj za vsak minuli dan 
in morje sanj za novi dan. 

Kam, povejte, kam gredo 
spoznanja, sanje, 
usahne morje, umro utripi 
morje sanj, utrip spoznanj. 

Berač brez cule je ljudi spomin, 
podari nam le preteklosti drobtin, 
pest spoznanj za vsak minuli dan, 
in morje sanj za novi dan. 

Ex Tempore v Grobljah 
Kulturno društvo Groblje jc odprlo prodaj

no razstavo Ex Tempore v Kulturnem domu 
Groblje. Otvoritev razstave jc bila 30. 6. 2000 
ob 20. uri. Na to slovesnost so bili povablje
ni vsi likovniki, ki so za to razstavo pokloni
li društvom svoja dela. Ogled razstave je bil 
nato vsak dan od 19. do 21. ure, vključno do 
9. 7. 2000. 

Obiskovalci so bili prav presenečeni nad ta
ko lepo urejeno razstavo kakor tudi nad sa
mimi deli vseh likovnikov. S svojimi deli so 

prispevali l i k o v n o d ruš tvo Petra Lobode 
Domžale, Likovno društvo Krašnja, Likovno 
društvo Mengeš, Prijatelji Dragomlja, Luko
vice in Domžal ter domači likovniki. K tako 
lepo uspeli razstavi so finančno pripomogli 
Občine Domžale, Gostilna Bunkež. Pivnica 
Adam Ravbar, Trgovina lacara d. o. o.. Ok
virji Jeretina. Ob zaključku razstave sc vsem 
likovnikom lepo zahvaljujemo in si želimo Se 
takih srečanj. 

T O N E K O S E N I N A 

tradicionalen. 
Za letošnji prvi festival je osem 

članov naše foto sekcije prijavilo pet
najst naslovov. Tematika je bila zelo 
različna, prevladoval pa jc dokumen
tarni žanr. 

Pri organizaciji festivala nas je f i 
nančno podprl republiški Sklad za 
ljubiteljske kulturne dejavnosti, del 
stroškov so prispevali sponzorji, pre
ostalo pa smo nadomestili iz sredstev 
za lasi no dejavnost. 

Smo pa v Mavrici veliko pozornos
ti in truda v pretekli sezoni namenili 
ludi strokovnemu izpopolnjevanju. 
Na prošnjo študentskih klubov iz 
Kamnika in Domžal smo od januar
ja do konca aprila izpeljali začetni in 
nadaljevalni tečaj fotografije za štu
dente. Tečaj je uspešno zaključili 14 
mladih obiskovalcev. V maju in juniju 
pa smo člani kluba organizirali semi
nar likovne in fotografske kompozi
cije, ki ga je vodil priznani akadem
ski grafik Črt I relih. 

Bogata je bila tudi razstavna dejav
nost, saj smo v osmih mesecih pre
tekle sezone odprli kar pet razstav, 
od tega eno na državni ravni (Lepo
ta gibanja). Precej zanimanja je med 
krajani Radomelj in okolice zbudila 
razstava reprodukcij starih fotografij 
in dokumentov z naslovom R A I X J M -
IJE Z OKOLICO O D 1900 IX) 2000. 

Izjemno delovna je bila tudi naša 
video sekcija, ki je na višku sezone 
razdeljena na dve petčlanski snemalni 
ekipi poleg številnih cerkvenih, posne
la tudi večje število kulturnih dogod
kov. Naročila so prihajala tudi iz bolj 
oddaljenih krajev. Tako so v juniju na 
Prešernovem Irgu v Ljubljani posneli 
masovno prireditev P O Z D R A V PO
LETJU, nove mase v Anicah pri Bre
žicah, v Št. Lampertu pri Zagorju in 
2. julija v Radomljah ter več drugih 
prireditev v bližnji in daljni okolici. 

Po poletnem zatišju, ki pa nam za 
radi številnih priprav ne obeta kaj 
dosti počitka, sc v novi jesenski se
zoni spel napoveduje veliko dogajanj 
na vseh področjih našega udejstvova-
nja. J . K . 

M a k s K o ž e l j -

r a z s t a v a s l i k 

i n a k v a r e l o v 

Kulturni center Kamnik (Kamniš
ki muzej na gradu Zapriee) vabi k 
sodelovanu pri pripravi pregledne 
razstave del kamniškega slikarja 
Maksa Koželja (1883-1956). 

Kulturni center Kamnik načrtuje 
v prihodnjem letu razstavo del pri
ljubljenega kamniškega krajiiiarja 
Maksa Koželja. Razstavni projekt 
želi dopolniti vedenje o uspešni sli
karski družini Koželj (razstavo del 
Matije Koželja, očeta Maksa. Kože
lja je pripravil muzej leta 1986, oba 
sinova. Anion in Maks sta bila prav 
tako slikarja). 

Priprave na rastavo so sc priče
le z zbiranjem obsežnega slikarskega 
opusa kot tudi skieirk ter informa
cij o Maksu Koželju. Razstava in 
študijska analiza del želita rekon
struirali umetnikov opus in ga 
ustnestiti v okvir slovenske umetnos
ti, zalo Kulturni center Kamnik pro
si za pomoč pri zbiranu informacij 
o slikarju kot tudi o njegovih umet
niških delih. Muzej sc obvezuje, da 
bo diskretno upošteval želje kot tu
di prejete informacije, 

Kulturni center Kamnik 
Muzejska pot 3 

1241 Kamnik 
tel.: 01 831 76 62 

tel.infax. 01 831 76 47 

h, zakladnice 

pregovorov 

»Ne poizveduj, 
kaj se kuha v 
sosedovem loncu« 

Skupno življenje v naselju ali 
mestu zahteva medsebojno ob
zirnost in spoštovanje zasebnos
ti. Ena najgrših lasi nosi i je sti-
kanje za tem, kako živijo in kaj 
delajo drugi ljudje ter vtikanje 
v njihove zasebne zadeve. Temu 
pravimo zvedavost ali pa kranj
sko »firbec«. Beseda izhaja iz 
nemščine (Furvvitz), povezana jc 
z glagolom »vvissen« (vedeti) in 
pomeni č e z m e r n o željo po ve
denju Radovednost sama po se
bi ni nič slabega, saj je mati zna
nja, kol pravijo v Istri. Tu pa 
imamo v mislih hlepenje po ves
teh in novicah, ki niso namenje
ne nam. 

Blaise Pascal je zapisal: »Ra
dovednost je nečimrnost. Veči
noma hoče človek nekaj zvedeli 
zato, da potem o tistem govo
ri«. Temu se rada pridružita še 
zavist ali pa privoščljivost: 

Ni radovedneža, ki ne bi bil 
zlohoten. 

Bolje je, da te gleda divja zver 
kakor zvedav človek. 

Številne komedije bičajo žen
sko radovednost. Pregovor se ta
kole pošali: Radovedna ženska 
je sposobna tudi mavrico okoli 
obrniti in pogledati, kaj je zadaj. 
A bi delali krivico, če bi meni
li , da samo ženske »vlečejo na 
uho« in »vtikajo nos v vsako 
stvar«. Koga Se ni zamikalo, da 
bi nepoklican kaj zvedel! Pr i 
tem navadno zvemo še več, kot 
si želimo: 

Kdor prisluškuje pri vratih, 
cesto sliši, kar mu ni všeč. 

Prisluškovalec sliši lastno sra
moto. 

Radovednost ima lahko tudi 
hujše posledice. Tako je bilo že 
na začetku človeškega rodu, saj 
srno menda zaradi prevelike ra
dovednosti izgubili raj. Pregovo
ri takole svarijo: 

Kdor vtika svoje prste v vsako 
luknjo, jih često težko izvleče. 

Riba, ki grizlja vsako vabo, se 
bo kmalu ujela. 

Zaradi prevelike radovednos
ti se ptič ujame v mrežo. 

Kdor se v vsak oblak ozira, se 
streli nastavlja. 

Ne sprašuj (preveč) in ne boš 
slišal laži. 

Še slabše kot radovednost je 
vtikanje v zadeve drugih. Ljud
ska modrost svetuje, naj vsak 
najprej pomete pred svojim pra
gom in naj ne hodimo plet na tu
ja polja. Izreki raznih narodov 
so v tem pogledu zelo slikoviti: 

Enajsta zapoved pravi: »Uk
varjaj se s svojimi zadevami!« 

Samo človek, ki je brez časti, 
se vtika v zadeve svojega soseda. 

Kdor preveč govori, ne more 
živeti v miru s sosedom. 

Kdor ne moli doma, hoče ma-
ševati pri drugih. 

Ne hodi s svojim pravilom v 
tuj samostan. 

Ne opečite si prstov z ugaša
njem sosedove sveče. 

Ker vsak sam najbolje pozna 
svoj posel, je treba po mnenju 
Angležev tudi pri nasvetih ime
ti pravo mero: Ne deli nasvetov, 
če te nihče ne vpraša zanje. 

Novice so se v vseh časih 
dobro prodajale, še posebej, če 
so razkrivale zasebno življenje 
znanih ljudi. Ob smrti princese 
Tžiane se je pokazalo, v kakšni 
meri lahko postane človek plen 
in žr tev vsiljivih novinarjev. 
Krivda se seveda porazdeli na 
vse, ki takšne novice kupujejo. 
Eno je pravica do obveščenos
ti, nekaj drugega pa zvedavost. 
O novicah pa še tole: 

Če sc ljudje držijo svojega po
slanje malo novic. 

( e ni novic, je to dobra novi
ca (ker je večina slabih). 

Vedno je kaj novega, a redko 
kaj dobrega. 

V časopisih je vse premalo 
dobrih, spodbudnih novic tudi 
zato kei so dobre novice počas
ne, slabe pa imajo peruti, pride
jo zmeraj prezgodaj m so - žal 
-1 skoraj i zmeraj resnične. 

Pri naslednji prigodi pa ne 
gre za radovednost, ampak za 
pravico do obveščenosti: V pr
vem razredu osnovne šole je pr
vi dan pouka. Otroci sedijo v 
klopeh in eden dvigne roko. 

- No, kaj je, kaj bi rad zve
del? vpraša učiteljica. 

- Prosim, tršica, kdaj se pa 
začnejo počitnice? 

B O G D A N D O L E N C 
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Atletski klub Domžale 

V pričakovanju 
boljših pogojev 

Atletski k lub Domža le , katerega zače tk i sega
jo v letu 1978, je več kot 20 letih svojega obsto
j a dosegel š tev i lne uspehe, med ka t e r imi ne 
manjkajo nit i d r ž a v n i rekord i , njegovi č lani i n 
članice pa so se udeleževali tudi mednarodnih te
kem, evropskih i n svetovnih prvenstev ter un i -
verz iad . V s a leta delovanja pa ostaja n e r e š e n 
p rob lem - ustrezni vadbeni pogoji na at letski 
stezi v Š p o r t n e m p a r k u v D o m ž a l a h . M e d tem, 
ko se lahko že številni k lub i pohvalijo s tartan-
skimi stezami i n drugimi ugodnimi pogoji za tre
n ing t e k a č e v , metalcev in skakalcev, ostajajo 
domža l sk i atleti brez najosnovnejš ih pogojev za 
treninge in tekmovanja. Vso opremo je potreb
no na stadion prinesti iz b l ižnjega sk lad i šča , k i 
je na drugi strani zelo prometne ceste. Tekmo
valc i morajo pred t reningi sami poskrbet i za 
š p o r t n e rekvizite, poleg tega pa je skoraj nemo
goče t renirat i skok v viš ino in dal j ino, pa tudi 
steza iz »leša«, že dolgo ni več pr imerna za teka
če , saj je zelo nevarna. 

Vodstvo Atletskega kluba Domžale se že vrs
to let trudi, da bi imeli tekmovalci vsaj najos
novnejše pogoje za vadbo. Tekmovalcem, ki so 
tO želeli, je v zimskem času klub omogočil vad
bo v atletski dvorani v Ljubljani, trening je bil 
organiziran v telovadnicah v osnovnih šolah, at
leti pa so lahko obiskovali tudi fitnes. Kljub sla
bim pogojem so vsi tekmovalci in tekmoval
ke ostali zvesti domaČemu klubu. Čeprav jih ve
liko trenira pod vodstvom drugih trenerjev v 
Ljubljani, kamor se vozijo vsak dan. Klub je 
prisluhnil njihovim potrebam in vsem kvalitet
nim atletom zagotavlja tudi finančna sredstva 
za pokrivanje najosnovnejših stroškov. 

Po najnovejših informacijah se atletom in at
letinjam obetajo boljši ćasi. V okviru celostne 
ureditve Športnega parka Domžale naj bi še 
v letošnjem letu v celoti obnovili atletsko ste
zo s šestimi progami 400 m in osmimi proga
mi za 100 m in tako spomladi omogoči l i bolj
še pogoje za treninge, hkrati pa bodo s tem 
Domžale pridobile tudi možnost za organiza
cijo večjih atletskih tekmovanj. 

Atleti in vodstvo A K Domžale se nove pri
dobitve veselimo v tipanju, da bo le-ta med tek
movalce privabila še več mladih tekačev, ska
kalcev in metalcev, ter na stadion pripeljala še 
več ljubiteljev kraljice športov. 

B 

P r e d s e d n i k A t l e t s k e g a k l u b a M a r j a n G o r z a v 
d r u ž b i s s p r i n t e r j e m M a t e j e m J u h a r t o m , k i je 
l e t o s 1 0 0 m e t r o v ž e p r e t e k e l v č a s u 1 0 , 6 6 s 
i n v t e k u n a 2 0 0 m o s v o j i l t r e t j e m e s t o . 

N a j b o l j š e s l o v e n s k e t e k a č i c e n a 4 0 0 m e t r o v z o v i r a m i , m e d 
k a t e r i m i je t u d i č l a n i c a A K D o m ž a l e B o j a n a V o j s k a , v d r u ž 
b i z B o r i s o m M i k u ž e m , d i r e k t o r j e m A t l e t s k e z v e z e S l o v e 
n i j e ( d e s n o ) t e r t r e n e r j e m N i k o m M u h i č e m . 

Atletski klub Domžale 

5 medalj z državnega prvenstva 
V soboto in nedeljo, 15. in 16.7.2000, je v Kranju potekalo državno prvenstvo za člane in čla

nice ter za mlajše člane in mlajše članice. Kategorija mlajših članov in članic vključuje le tekmo
valce in tekmovalke rojene leta 1980,79 in 78. Ker je bilo prvenstvo v znamenju postavljanja norm 
za olimpijske igre, so se na tekmovanju pojavili skoraj vsi trenutno najboljši in najbolje priprav
ljeni slovenski atleti in atletinje, ki so za kar nekaj gledalcev postavili skoraj 10 rekordov stadi
ona, videli pa smo tudi nov državni rekord v teku na 400 m za ženske. Med številnimi nastopajo
čimi, ki so se borili za visoka in najvišja mesta, je bilo tudi enajst domžalskih atletov, ki so nasto
pili tako v metih, skokih in seveda tekih, kjer so bili po številu osvojenih medalj tudi najboljši. 

Glede na uspešno sezono je bilo najveC pričakovati od 
Bojane Vojska, ki se je v teku na 400 m z ovirami na vseh 
tekmovanjih uvrščala v sam vrh, sprinterjev Bojane Hostnik 
in Mateja Juharta. ki sta se redno uvrščala v finale tekov 
na 100 m in 200 m, ter Jerneja Kastclca, ki je vidne re
zultate dosegal v daljših tekih. 

5 m e d a l j z a B o j a n o , M a t e j a i n A n o 

Bojana Vojska, ki jo trenira Niko Muhič, je le z dve
ma tekoma (400 m in 400 m z ovirami) prišla do treh me
dalj, in sicer je bila zlata med mlajšimi članicami ter sre
brna med članicami v teku na 400 m z. ovirami, drugo mes
to pa je v kategoriji mlajših članic zasedla v teku na 400 m. 

Bron si je v zadnjih metrih finala teka na 200 m pri
boril Matej Juhart, kateremu je finale na 100 m »ušlo« le 

D r ž a v n e g a atletskega prvenstva v Kranju so se 
u d e l e ž i l e tudi metalka A n a N a r a n č a , t e k a č i c i 
Bojana Hostnik in Metka P u n g e r č a r , ter skakal
k a Nastija Capuder . 

P o l o V a r i a n t . 

P o v s e m s v e ž ! 

• Gremo na počitnice! Kam bomo pa 
pospravili vso prtljago? Polo Variant z 
novo notranjostjo in velikim 
prtljažnim prostorom ponuja odgovor 
na dlani. Za dobro voljo in razvedrilo 
med vožnjo pa bo poskrbel serijsko 
vgrajeni radio »alpha«. Odslej se ne bo 
potrebno odpovedati ničemur več. 

* cena je informativna in odvisna od valutnih razmerij 

Za neverjetnih 100.770 SIT* lahko 
dobite še centralno zaklepanje, 
električni pomik stekel, meglenke, 
električno nastavljivi zunanji 
ogledali, nastavljiva sprednja 
sedeža.. . O nakupu vozila na 
ugodne m e s e č n e obroke se 
prepričajte sami. 

Polo Variant 

A S 
D O M Ž A L E 

I n f o r m a c i j e 

L j u b l j a n s k a c . 1 

D o m ž a l e 

T e l . O l 7 2 1 5 0 5 9 

za stotinko sekunde. Glede na števil
no udeležbo sprinterjev sta uspešna 
teka atleta A K Domžale, ki sicer tre
nira pod vodstvom Jureta Kascliea, 
lep obet za prihodnost. 

Zbirko medalj je z bronasto me
daljo v kategoriji mlajših članic v 
metu krogle povečala še Ana Naran
ča, ki je dan prej nastopila tudi v 
metu diska, kjer je z novim osebnim 
rekordom razveselila sebe in svoje
ga trenerja, Toneta Založnika. 

U s p e š n i n a s t o p i o s t a l i h 
Bojani Hostnik je bilo na držav

nem prvenstvu usojeno peto mesto, 
saj ga je osvojila tako v finalu teka 
na 100 m kol v finalu teka na 200 m. 
Tudi Bojana ima novega trenerja, in 
sicer Slavca Černeta. 

Po krajši bolezni se je na atletsko 
stezo uspešno vrnil tudi Jernej Kas-
tclic, ki je nastopil le v teku na 
5000 m, kjer je osvojil pelo mesto. 
Jernej je tekel že precej bolje, ven

dar pa sta bila glede na okoliščine s 
trenerjem Lojzetom Pungcrčičem za
dovoljna tudi z doseženim rezulta
tom, ki mu je prinesel peto mesto. 

Kar v treh disciplinah jc uspešno 
nastopila Erika Pirn.it (met kopja, su
vanje krogle, met diska), Jože Pirnat, 
ki pa je nastopil le prvi dan v metu 
kopja in suvanju krogle, pa je zase
del peto oz. šesto mesto in se ponov
no uvrstil med najboljše slovenske 
metalce. 

Največ kilometrov jc na tekmova
nju pretekla Meta Pungerčar, saj jc 
nastopila v tekih na 5 km in 3 km. 
Nastija Capuder pa jc kot najmlaj
ša domžalska udeleženka nastopila v 
skoku v daljino in v troskoku, kjer 
jc bila šest. 

Med člani sta se pomerila tudi še 
starejša mladinca, Dušan Zaje in Ma
tija Narobe. Dušan jc nastopil v te
ku na 800 m, kjer mu jc uspel lek 
pod 2 minutama, Matija pa je tek
moval v skoku v daljino. 

O c e n a l e t o š n j e s e z o n e 
Oba dneva državnega prvenstva je 

poleg trenerjev spremljal tudi Mar
jan Gorza , predsednik Atletskega 
kluba Domžale. Z doseženimi rezul
tati jc bil zelo zadovoljen in je tek
movalcem tudi v prihodnje obljubil 
vso pomoč - tudi finančno, kluba. 

Z državnim prvenstvom se letošnja 
atletska sezona počasi zaključuje, saj 
je na sporedu le še nekaj mitingov in 
državno prvenstvo za mladince in 
mladinke. Glede na doseženo lahko 
sezono 1999/2000 ocenimo kot ze
lo uspešno, saj so se atleti in atleti
nje iz Domžal praviloma uvrščali med 
dobitnike medalj v vseh kategorijah, 
razveseljivo pa jc tudi dejstvo, da v 
klubu trenira precej mladih atletov. 

M e d a l j e 

n a 

m e d n a r o d n e m 

m i t i n g u 

v i t a l i j a n s k i 

G o r i c i 

V nedeljo 2. 7. 2000 je bil v ita
lijanski Gorici 1. miting »brez me
ja«, »1. campionato senza confini«, 
udeležila se gaje vrsta dobrih atle
tov iz večih držav. Nastopilo je tu
di pet domžalskih atletov in atle
tinj, z rezulltati pa niso dosti zaos
tajali za najboljšimi in tako doka
zali, da so dobro pripravljeni za 
državno prvenstvo. 

Na najkrajši progi, 100 m, sta 
nastopila Bojanu Hostnik (kvalifi
kacije: 12,71 s, finale: 12,29 s), ki 
jc k o n č n o zasedla tretje mesto, in 
Aleš Pranjič, ki se z rezultatom 
11,90 s ni uvrstil v nadaljnje tek
movanje. Na 400 m z ovirami je 
s ča som 1:02,38 min. Bojana V o j 
ska v finišu osvojila srebrno me
daljo, v teku na 800 ni si jc D u 
šan Zaje prvič z rezultatom pod 
dvema minutama (1:59,35 min) 
pritekel osmo ineslo, Jože Pirnat 
pa jc z metom kopja 58,30 ni 
osvojil tretje mesto in s tem za 
domžalski klub prispeval Sc t rč i 
jo uvrstitev med najboljše tri. 

('estitamo. 
A . K . 

Predstavljamp novega 
predsednika Športne 
zveze Domžale 

Ne izredni seji Športne zveze Domžale 
Jana nasledil g. Tone Dragar iz Ihana, k 
sveta Domžale, predsednika komisije za 
na področju športa. 

Zato je bilo naše prvo vprašanje, kako 
je postal predsednik športne zveze? 

Najprej seveda lep pozdrav vsem lju
biteljem in prijateljem športa. No. po 
odstopu prejšnjega predsednika smo na 
predsedstvu Športne zveze odprli kan
didacijski postopek za vse organe zve
ze, istočasno pa smo Športno zvezo 
Domžale statusno spremenili, tako tla 
so sedaj člani »nove« športne zveze sa
mo klubi in društva iz občine Domžale 
in ne več iz cele upravne enote. Bil sem 
evidentiran s strani klubov in kasneje 
na zboru članov tudi izvoljen za pred
sednika. Uvajanje nc ho ležko, saj jc 
podpredsednik poslal g Gorza, sekre
tar ostane gCukrov in tudi člani pred
sedstva so povečini »stari« z nekaj mla
de, sveže moči. 

Kakšna pa je bila tvoja športna pot? 
Začel sem zelo zgodaj kot nogome

taš pri NK Krim iz .Ljubljane, igral sem 
tudi košarko in odbojko in seveda v 
klubu resno treniral rokomet, kjer sem 
bil rokometni vratar. Ker sem si na 
smučanju zlomil nogo in to zelo grdo, 
je bilo mojih sanj o vrhunskem šport
niku konec, lotil sem se bolj mirnih 
športov, tako sem pričel trenirati stre
ljanje z zračno puško pri SD Krim in 
tudi šah pri istem klubu. Potem pa sem 
se odločil, da bom pomagal mladini per
spektivnim Športnikom pri nabiranju 
denarja za njihov trening in razvoj. 
»Moji« so bili med drugimi tudi olim
pijce v biatlonu Lckan Boštjan, pa vr
hunska alpinista Karo-Jcglič in drugi. Se
daj pa pomagam pri nogometaših, smu
čarjih, balinarjih, skakalcih in rekrcativ-
cih in seveda sc takole ukvarjam s 
športnim funkcionarstvom. Izredno rad 
pa gledam šport tako v živo kot tudi 
na TV. Skoraj nc mine prenos, če imam 
le čas, da ga ne bi gledal. 

Alije šport pomemben za ljudi, mlade? 
Šport jc pomembna dejavnost druž

be, izraz njene dinamike in del sploš
ne kulture, ki bogati kakovost življenja 
posameznika. Pomembno je, da sc ljud
je ukvarjajo s športom prostovoljno na 
osnovi interesa. Javni interes v športu 
obsega naloge nacionalnega in lokalnega 
pomena v vseh segmentih športa (kar 
poskusa tudi Športna zveza Domžale), 
predvsem pa na področjih športne 
vzgoje, športne rekreacije, kakovostne
ga športa, vrhunskega športa in špor
ta invalidov. 

Kaj v bistvu obsega dejavnost Športne 
zveze? 

Morda je potrebno na tem mestu 
povedati, da ima nova Športna zveza 
sedaj 43 članov (stara jih jc imela 56) 
in enega člana na čakanju za sprejem. 

je bivšega predsednika g. Gorzo Mar-
i ga poznamo kot svetnika občinskega 
šport pri županji in aktivnega delavca 

letos pa smo na zboru članstva od leh 
43 sprejeli tudi 4 nove člane. 

Naša dejavnost obsega: 
* sodelovanje z društvi člani in so

delovanje pri odločanju o sofinansira-
n j 11 programov športa i/ , proračuna pri 
Komisiji za šport pri županji in na pod
lagi Pravilnika za vrednje športnih pro
gramov v občini Domžale, 

* osnovna dejavnost (šport predšol
ske mladine in šolski Spori - lako šport 
v šoli kot šolska športna tekmovanja) 

« skupni programi - izobraževanje 
Strokovnih kadrov, zdravniški pregledi 
Športnikov, večje promocijske priredit
ve, počitniške dejavnosti in izvedbe za
ključne letne prireditve s podelitvijo 
priznanj Športne zveze Domžale 

* strokovna dela športne zveze 
in v zvezi z. objekti tekoče in in

vesticijsko vzdrževanje in investicije. 
Najhri bi na vprašanje ali je za šport v 

Domžalah premalo denarja odgovori da, 
zanima pa me, komu bi ga namenil: šport
nikom, objektom organizaciji tekmovanj? 

Dovoli, da ti odgovorim Z vpraša
njem. Ali dobro pripravljen športnik, ki 
nima kje tekmovati in nima prireditve 
s tekmovanjem lahko pokaže kaj zna, 
če ni objektov, ali športnik ki ima le
po dvorano in obilo tekmovanja pa ni
ma sredstev, da bi sc ustrezno pripra
vil za tekmovanje lahko pokaže, kaj zna 
in ali športnik, ki je dobro pripravljen 
in ima lepo dvorano nima pa tekmo
vanja lahko, pokaže kaj zna? Hotel sem 
povedati, vse troje je zelo pomembno, 
zato moramo mi, ki nekako razpore
jamo denar zelo previdno deliti denar 
za pripravo športnikom, denar za vdr-
ževanje in gradnjo objektov in denar 
za organizacijo dobrih tekmovanj. Upa
mo, da v Domžalah tO nekako gre, se
veda pa nam denarja vedno primanjku
je in tu sc potrebni naši sponzorji. Tudi 
na tem mestu se vsem, ki podpirajo 
Spori, lepo zahvaljujem. 

Na kakšen način reševati probleme vr
hunskega športa v občini? 

To je problem. Danes vrhunskost po
meni dejansko profesionalnost, biti v 
športu 120% in imeli voljo, srečo, trmo, 
denar, željo,.. Morda je rešitev v delno 
zastavljenem sistemu zaposlovanja na dr
žavni ravni, morda jc rešitev v p(xlpisu 
sponzorskih pogodb za daljši rok, morda 
ludi ustanovili nek sklad za financiranje 
vrhunskih športnikov, morda poskušali 
del sredstev zagotoviti v proračunu... Vr
hunske športnike obravnava ludi zakon 
0 športu, vendar bolj na simbolni rav
ni. Pravzaprav občudujem ljudi, ki imajo 
tako voljo, da skrbijo za vrhunske klu
be in posameznike. 

g. Tone Dragar 

Kako komentiraš dejstvo, daje na pod
ročju športa prišlo do popolne samostoj
nosti občin, ki so pravzaprav najdlje ostale 
skuhaj? 

Že kar nekaj časa smo imeli težave 
pri udeležbi ostalih občin razen Trzina, 
iako organizacijsko koi finančno in ne
udeležbe na naših akcijah so nam dale 
misliti. Moje mnenje jc, da smo sc pni 
vilno odločili, žal pa mi je samo, čc bo
do zaradi naše odločitve zagotoviti čim 
bolje pogoje domžalskim, zato utrpeli 
kakršnokoli škodo oslali športniki iz 
bivše občine Domžale. Odločitev je bi
la premišljena in pretehtana in upam, da 
smo se pravilno odločili. 

Kako bi odgovoril na očitke, da vse pre
več denarja ostaja v centru občine? 

To je dejansko lipično slovensko vr-
tičarstvo, »zaplankanost«, kaj pa je cen
ter, jc to športni park Domžale, mor
da športni park Vir , morda športni 
park Ihan, športni park Radomlje ali 
morda športni park Dob. Namenoma 
sem naštel vse športne parke kamor sc 
trudimo dokaj pravično razdeliti sred
stva, strokovnjake, kadre, prireditve. Saj 
vemo, misliš na športni park v Dom
žalah, vendar ali ni tu prvoligaški no
gomet, ni tu atletska steza, kegljišče, 
ploščad za mali nogomet, rolanjc, ba
zen, ali ni tu ogromno teniških igrišč 
nc nenazadnje Tentcn. To sodi v cen
ter mesta, zato gre tudi več sredstev 
tja. vendar pit želimo in upamo, da bo 
tako, da naši obdomžalski športni par
ki nc bodo zamrli in da jih bomo po
skušali s proračunskim denarjem 
ustrezno servisirali. 

Si telet za konec še kaj povedati? 
Rad bi namenil par besed športnim 

navdušencem, ki z ogromno brezplač
nih delovnih ur, z ogromno volje do 
»prosjačenja« financ in svojim vzgledom 
dajejo upanje in motivacijo mlajšim 
športnikom, da sc maksimalno potru
dijo v svojih treningih. Ti ljudje zaslu
žijo enako pohvalo kol mladi športni
ki, ki dosežejo odmeven rezultat in sc 
tO, na letošnji podelitvi najboljših šport
nikov v osnovnih šolah sem slišal za lo-
liko mladih perspektivnih odličnih 
športnikov iz Domžal na nivoju drža
ve, da se nam za dobre športnike ni ba
ti, na nas pa jc, da jim poskušamo za
gotoviti čim boljše pogoje za delo... 

V . V O J S K A 

m 
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Odlična organizacija, 
dobri rezultati 

Kotalkarski klub PIRUETA iz Domžal je bil v soboto IS. julija gostitelj že 
S. Iriidicionalnc mednarodne tekme PIRllKTA "2000. Slabo vreme je prepre
čilo, da hi tekmovanje potekalo na odprti ploščadi v TKN-TEN centru, zato 
je bila prireditev prestavljena v šotor v Športnem parku Domžale, kije omo
gočil odlične možnosti za vse tekmovalce. Nastopilo je 50 tekmovalcev iz pe
tih držav: Italije, Hrvaške, Nizozemske, Danske in Slovenije. 

Prav ob napovedanem začetku tek
me jc pričelo dcZcvati. zato so orga
nizatorji (pod vodstvom Marjana Rav
nikarja) glede na nestabilne vremenske 
razmere tekmo preselili v Šotor v 
Športnem parku v Domžalah, za tek
movalce pa jc bil postavljen šc do
datni šotor, ki jim jc Služil kol garde
roba. Šotor jc res nekoliko manjši od 
predpisanih meril za kotalkanjc, ven
dar sc jc na tekmi izkazalo, da ima od
lično asfaltno podlago, kar so navse
zadnje dokazali odlični nastopi tekmo
valcev • in tekmovalk. 

Uvodoma sta prireditev pozdravila 
predsednik Športne zveze Domžale, 
go. Toni Dragar, ter predsednik Kotal-
karskega kluba Pirueta, g. Tone Grilj. 
G. Dragar jc sicer obžaloval smolo z 
vremenom, vendar je bil po drugi stra
ni vesel, da imajo Domžale vendarle 
rezervni prostor, ki jc bil lokral pr
vič preizkusen z organizacijo medna
rodne tekme. 

G. Grilj pa ni mogel skrivati zado
voljstva, da so sc na tekmo odzvali vsi 
povabljeni klubi iz petih držav, kar da
je mladim priložnost za nova znanslva 
in prijateljstva. 

Tako smo v Domžalah komaj teden 
dni po državnem prvenstvu 
lahko spremljali odlične na
stope, saj bi lahko rekli, da 
( O bili tekmovalci bolj sproš
čeni kol leden pred tem. 

Tradicionalni favoriti iz 
Nove Gorice tudi tokrat ni
so odpovedali, ob tem pa jc 
treba posebej pohvalili na
stop najmlajših iz domačega 
kluba, saj jc kar II tekmoval
cev prvič izvajalo program v 
konkurenci. Z rezultati in 
»korajžo« S O več kot navdu
šili. Šc bolj sproščeni so bili 
v izvajanju revijske točke 
»Sunshinc«. v kateri jc nasto
pilo kar 20 najmlajših. Tako Z a d n j e v a j e p r e d n a s t o p o m 

T r i k o t a l k a r s k e p r i n c e s k e 
p r e d s v o j i m n a s t o p o m 

številni podmladek kaZc, da sc klubu 
in Dom/alam v bodoče ni treba bati 
za potencialno dobre tekmovalce In 
Številne kotalkarje. 

Piruetina shovv skupina KVARTET 
(Cirili. Grmck, Rus, Ravbnikar) pa jc 

G . A n t o n G r i l j , p r e d s e d n i k 
K K P i r u e t a , j e s p o m i n s k a 
d a r i l a i z r o č i l t u d i š t i r i m u d e 
l e ž e n k a m e v r o p s k e g a k o -
t a l k a r s k e g a p r v e n s t v a , m e d 
k a t e r i m i |e t u d i d o m a č i n k a 
T e j a R u s . 

gledalce ponovno razveselila s predsta
vitvijo ločke Wcsl side Story, s kate
ro SO dekleta nastopila na EP v začet
ku junija na Nizozemskem. 

Tudi letošnja Pirueta sc jc končala 
s prijetnim družabnim srečanjem, s tra
dicionalno dobro postrežbo in Zeljo, da 
se vsi tekmovalci, njihovi trenerji in 
spremljevalci dobijo tudi na Pirueti 
200I. 

Klub sc ob tej priliki zahvaljuje 
vsem, ki so kakor koli pomagali k iz-

Rezultati: 
Cicibani: IS. Kurent (Pirueta) 
Ckibanke: (.Rejec (NG- Nova Gori

ca), 2. Mikcln (Pirueta). 3. Tijanič (Olim-
pija), 4. Baje (Pirueta), 5.1'rpic (Rollci l'u 
la), d. S . KovacJe, 7. štiri.i. (Pirueta), 8. Pa-
vlovič (Olimpija), 9. Ferko, 10. T. Kovačič 
(Pirueta) 

Pionirke »C«: I.MohoriC, 2. Bezeljak 
(obe NG), .1. Simunič (S. Hloudek). 4. Bre-
s.ir (Perli), 5. Pengal (Domžale), S.Cerit 
(Bloudck). 7. DvorSčak (Perla). S.Gjergek. 
9. Gregorin. 10. Brumec (vse Pirueta) 

Pionirji B: Vatcotto IJolly Trst! 
Pionirke B: I.Strosar (NG), 2. Danic 

Andlovič (Olimpija), 3. Biicžnik, 4. Krali 
(obe NG), 5. Krenker (Olimpija), 6. Ku
rent, 7. Pasar (obe Pirueta) 

Pionirke A: I. BaStjanciC (NG), 2.1 Ol 
(Jollv Trsi), 3. Velcpct (Domžale 4. Ravu 
(Danska) Kadetinje: I. N. Arčon, 2. T. Ar-
čon (obe NG), 3. Ravnikar (Pirueta), 
4. Damijanić (Roller Pula), 5. Pengal 
(Domžale) 

Jeunesse: I. Slankovič (Olimpija) 
2, Rus (PirUeta) 3. Sinchovich. 4. Vidach 
(Jollv Trst ), 5. Nijman (Nizozemska) 

Mladinke; I.Conlossi (Roller Pula), 
2. 2. Nijman (Nizozemska) 

Člani: I. Braida (Jolly Trsi), 2. Hanscn 
(Danska) 

Članice: I. Vrhovšek (Domžale), 
2. Gandrup (Danska) 

peljavi turnirja, v prvi vrsti vsem svo
jim članom, organizacijskemu odbo
ru ter številnim sponzorjem, med nji
mi zlasti tradicionalnima pokrovitelje
ma Občini Domžale in Športni zve
zi Domžale. g 

G a s i l s k a s l i k a g o s t i t e l j e v 

U d e l e ž e n c i t e k m o v a n j a » T r z i n 2 0 0 0 « 

T u r n i r v k a r a t e j u - » T r z i n 2 0 0 0 « 

V petek, 16. junija, je Karate šola DVNAMCA organizirala v telovadnici 
Osnovne šole Trzin turnir v shotokan karateju - imenovan »TRZIN 2000«. 

V drugem delu turnirja so učenci tek
movali v dogovorjeni borbi - kumiteju. Tu 
so bili najboljši: 

Mlajši učenci - 8. kyu: 
1. mesto Nejc LAVRINC - Moravče 
2. mesto Žiga DOSTAL - Moravče 
3. mesto Rok HROVATIN - Trzin 
Učenci - beli in rumeni pasovi: 
1. mesto Gašper SKOK - Trzin 
2. mesto Jan CESNJEVAR - Brdo 
3. mesto Žiga SKOK - Trzin 
Učenci 4. in 3. kyu: 
1. mesto flaris ODOltASK"' - Kamnik 
2. mesto Mark DOJČI NOVIC - Kamnik 
3. mesto Matej NARAT - Brdo 
Mladi karatcisti so s svojimi nastopi do

kazali, da jim tekmovanja pomenijo samo
umevni sestavni del Športnega treniranja in 
da je to tista končna pot do cilja, na ka
teri preverjajo svoje delo. zmogljivost in 
sc primerjajo s tekmeci. 

Spori je preprosto potrebno v/ljubili, 
uživati v gibanju, sc ob njem sproslili in 
se navduševali. 

Zahvaljujemo sc Zavarovalnici TRI
GLAV iz Domžal in Trgovski družbi VE
LE za praktične nagrade. 

V E S N A G O R J A N 

Mladi tekmovalci so gledalce navdušili z 
znanjem, kulturnim naslonom in pozitivno 
energup ki jc vseskozi prevevata njihove 
samozavestne nastope. Tekmovanje .je bi
lo sestavljeno s prikazom kat - to so ne
kakšni posredniki, v katerem so shranjene 
vse informacije o karate tehniki in borbi 
ter nastopom v dogovorjeni borbi - »jiju ip-
pon kumiteju«, kjer napadalec napada s po
ljubno tehniko v naprej dogovorjeni del te
lesa. Tu jc potrebno vključevanje borbenega 
duha v učinkovito uporabo osnovne tehni
ke in povezovanja blokade in protinapada. 

V kalah so najprej nastopili mlajši učen
ci - 8. in 7. kyu, kjer ie osvojil: 

1. mesto Peter BUDJA - Trzin 
2. mesto Dejan BUDJA - Trzin 
3. mesto Nejc LAVRINC - Moravče 
V drugi kategoriji so nastopili učenci -

htli in rumeni pnsovi, kjer so bili najboljSl 
I. mesto Edvard LAVRIČ - Brdo 
3. mesto Žiga SKOK - Trzin 
3. mesto Gašper SKOK - Trzin 
Zadnji so v katah nastopUi starejši učen

ci - 3. in 3. kyu, kjer so med samimi dobri
mi karatcisti osvojili najvišja mesta: 

1. mesto Naris bDOBAŠIČ - K anank 
2. mesto Blaž RUPNIK - Kamnik 
3. meslo Klemen KONJAR - Brdo 

Na črno belih poljih 

»Ljubljana OPEN 2000« Rusu Gleizerovu 
V Ljubljani je potekal v drugi polovici junija 

H-mednarodni šahovski turnir mesta Ljubljane; 
lokrat se ga je udeležilo 129 Sahistk in šahistov. 
Zmagal jc ruski velemojster Evgeny Gleizcrov 
Pred hrvaškim velemojstrom Robertom Zclčičcm 
in najbolje uvrščenim Slovencem - velemojstrom 
Duškom Pavasovičcm. Med Domžalčani sc je 
imenitno odrezal Boris Skok: v močni zasedbi 
jc pristal na 23. mestu, Luka Lenič pa jc osvojil 
naslov prvokategornika. 

letos jc na turnirju sodelovalo šest vclcmoj-
Strov in 15 tekmovalcev z naslovom mednarod
nih mojstrov ter 15 udeležencev z mojstrskim 
naslovom. Prepričljivo je bil najboljši Gleizirov, 
osvojil je sedem in pol točke, po sedem točk pa so 
zlu ali velemojstri Zelčič, Pavasovič. Timoščenko, 
mednarodni mojster Kovačevič in slovenski vele
mojster Dražen Scrmek. Slednji jc ob koncu pri 
štal na Šestem mestu, vendar predvsem zaradi 
neprijetnega poraza v prvem kolu z mladim, dva-
najstletnim Markom Srebrnićera Sermek je na 
Ljubljana OPEN prispel z clrurcjM turnirja, se 
išli dan odigral parlijo v ekipnem dvoboju za 
državni pokal in je utrujen verjetno podcenil 
mladega nadarjenega šahista iz znane Šahovske 
družine SrebirniCev, 

Med člani Vele Domžale mojstrski kandidat 
Boris Skok ni začel najbolj obetajoče, potem pa je 
formo vse bolj stopnjeval in se zavihtel na lepo 
M , mesto, potem ko je v zadnjih dveh kolih pre
magal dva mojstra, in sicer Iva Vukoviča iz Bos
ne in Hercegovine in Marjana (repana. Zlasti 
Partija s Črepanom jc bila izjemno napela, ko 
iš' le - ta v svoji časovni stiki, v katero pogosto 
zvabi nasprotnike, da potem napravijo odlocii-

napako, spregledal suho kraljico, kar jc BO-
r | š rutinirano izkoristil Boris Skok je osvojil scsl 
'"čk in prejel drugo nagrado kol najbolj uvrš
čeni igralce do I I O rejtitlga '150. Mojster Mui-

jan Šemrl jc tokrat deloval nekoliko utrujeno in 
je s petimi točkami pristal na 50. mestu. Enako 
število točk kot Šemrl je dosegel Inka Lenič, ki pa 
je osvojil naslov prvo - kategornika. Treba jc po-
vcdati.da je na odprtih - OPEN, turnirjih običaj
no težko dosegati višje naslove. Luka je po ka
kovosti že zelo blizu mojstrskemu kandidatu. Na 
državni listi za aktivni šah ima ž.c zdaj 2107 točk, 
kar je reji ing. ki ga imajo solidni mojstrski kan
didati, uvrščen pa jc prvič tudi na mednarodni 
ELO rejting lestvici, kjer ima rejting 2061. 

Med člani Vele Domžale so tekmovali šc Alek
sander Nadj, ki je osvojil tri točke in pol. 
(98. meslo). Rado Orešič s tremi točkami 
(114. mesto), ter Janez Bizjak z dvema točkama 

(127. mesto). Bizjak ni bil v pravi formi, morda 
tudi zato, ker zadnje čase izjemno veliko tek
muje, čemur običajno sledi prenasičenost s ša
hom. 

Med člani Vele Domžale je posredno aktiv
no sodeloval na »Ljubljana OPEN 2000« tudi Jože 
Skok kot sekretar organizacijskega odbora za 
pripravo turnirja, ki pa sc jc zaradi obremeni
tev pri izpeljavi turnirja lokrat odpovedal igra
nju na turnirju. _ 

J O Ž E S K O K 

U t r i n e k i z š a h o v s k e g a t u r n i r j a » L j u b 
l j a n a O P E N 2 0 0 0 « n a z a č e t k u p a r t i j , 
k o s o i g r a l c i o d i g r a l i š e l e n e k a j p o t e z . 
D r u g i z l e v e v p r v i v r s t i je B o r i s S k o k , 
n a j u s p e š n e j š i i g r a l e c V E L E D o m ž a l e n a 
t u r n i r j u . 

Š a h i e m o g o č e i g r a t i t u d i v p o z n i h l e t i h . 
N a s l i k i s t a s k n j i ž n i m p r i z n a n j e m v r o k i 
n a j s t a r e j š a u d e l e ž e n c a n a t u r n i r j u . 
» L j u b l j a n a O P E N 2 0 0 0 « A n t o n i j a E i n s p i -
e l e r i n d r . S t a n k o B a n i č , o b a s t a ž e p r e 
k o r a č i l a o s e m d e s e t a l e t a . P r v i n a l e v i je 
p r e d s e d n i k Š a h o v s k e g a d r u š t v a d r . M i 
l a n V i d m a r i z L j u b l j a n e i n d i r e k t o r t u r 
n i r j a J a n k o S a r a d j e n , p r v i z d e s n e p a 
s e k r e t a r t u r n i r j a J o ž e S k o k . 

TURISTIČNO DRUŠTVO PRESERJE PRI LUKOVICI 
VABI 13. H. 2000 NA VELIKO, ŽE PETO 

mednarodno kmečko olimpiado 
Z ZAČETKOM OB 14. URI. 

Preserjc so manjša vas, ki leži na zahodnem delu občine Lukovica. 
Tukaj živimo prijazni ljudje, ki smo obenem tudi člani turističnega 

društva. Da pa bi ponesli dobro ime naše vasi daleč naokrog, tudi prek 
meja, smo na našo prireditev povabili tudi ekipe iz tujine In sicci iz 

Italije. Avstrije. Madžarske in Hrvaške Poleg vseh teh vabimo tudi vse 
iz bližnje in daljne okolice, da sc pomerile v naslednjih igrah: 

• sestavljanje in razstavljanje starega kmečkega voza 
• skladanje plohov z letvanjem (Spenglanje). 
• žaganje meterskega trumička na tri enake dele, 
• skladanje I m' klaflrskih drv (križ. varianta), 
e spravljanje sena v kopico z razstivljanjem. 

Vsi ki ste pripravljeni sodelovati in se pri tem tudi zabavati, prisrčno 
vabljeni 

Za vse informacije in predhodne prijave pokličite na tel. 01-7235-642 ali 
01-7235-660. 

Po igrah vas bo zabaval ansambel VIHARNIK. 
Za jedačo in pijačo bodo poskrbeli prizadevni člani turističnega 

društva! 
Prisrčno vabljeni! 

POKROVITELJ: 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 

Z a d n j a t e k m a l a n s k e s e z o n e p r o t i K o r o t a n u . Z a k l j u č e k je 
b i l l e p , u p a m o , d a t u d i n o v z a č e t e k ! 

Nogomet v Domžalah 

Začetek »nove zgodbe« -
sezona 2000/2001 

Ljubitelji nogometa smo letos res prišli na svoj račun, saj je bila po kon
cu ligaške sezone na »menuju« še poslastica - EURO 2000! Domžalski »Bra
zilci« so si del prvenstva stare celine ogledali iz Kranjske Gore, kjer so si na
birali fizične moči za prihajajočo sezono. Ob tem pa so odigrali vrsto prija
teljskih tekem (Koper, Varteks, Elan, Korotan, reprezentanca BiH ...), sieer 
rezultatsko neuspešno, vendar, kot vemo, so prijateljske tekme namenjene 
predvsem drugim ciljem in ne rezultatom. Očitno je, da se bo še zelo pozna
la odsotnost drugega strelca lanskega prvenstva Oskarja Drobneta in tudi Ja
neza Mraka, ki je predprejšnjo sezono briljiral v konici napada in bil eden 
zaslužne jših ob uvrstitvi Domžal v prvo ligo. 

Letos jc klub zapustilo sedem ig
ralcev, prav toliko, jih je prišlo. Od
šli so: kapetan Cvijanovič, Završan. 
Mrak, Drobne, Mlinar. Birjukov in 
Karapctrovič: prišli pa: domačin 
Bogo Dcisingcr, ki se je po nekaj le
tih vrnil v matični klub, KrZišnik, Ja
kopič, Djukič, Varga, Zore in tretji 
tujec v ekipi Turkovič, ki ob Ma
relicu in Kaliniču tvori nekakšen 
»dalmatinski tercet«. Upamo, da sc 
bodo novinci kar najbolje vklopili v 
novo sredino, toda potrebno jim je 
dati priložnost in čas, saj so na kon
cu koncev pripeljani kot okrepitve! 
Po drugi strani pa bi bilo sila ne
pravično, da mladi domači igralci, ki 
so dosegli zavidljivo drugo mesto v 
2. SML s klopi oz. iz tribune spicin-
Ijajo enako oz. manj kvalilcinc ig
ralce iz drugih sredin. Domžale mo
rajo imeti svoj podmladek, ki ga je 
potrebno skrbno negovati, saj je to 
edina pol, ki vodi k dolgoročnejši 
prisotnosti v elitnem slovenskem no
gometnem razredu. 

Prva tekma, ki je bila tekmoval
ne narave, jc bila scsl najsi i na sloven
skega pokala. Domžalčani so goslo-
vali v Pueoncih in ugnali pomurske
ga tretjeligaša s 4:1. Vodstvo je 
Domžalam v prvem polčasu prine
sel K<Kitic, a so v začetku drugega 
dela domači izenačili. Vendar sta Ša
ha z dvema zadetkoma in Turkovič 
z enim v končnici tekme potrdila 
premoč naših funtov, ki so z uvrs
titvijo med Šestnajst spodbudno 
startali v novo sezono, liga Si.mo-
bil je pred začetkom in prva tek

ma v Športnem parku bo v drugem 
krogu proti prebujeni Olirnpi|i in že 
sam nasprotnik je zadosten razlog 
za obisk tekme. Torej, 30. 7. vsi v 
Športni park, da spodbujamo naše 
fante v »žabarskem« derbiju! Upa
mo, da bo obisk v novi sezoni večji 
kot lani. saj je prav domača publi
ka dodatna spodbuda za ekipo in 
njen dvanajsti igralec. Srečno, fant
je! 

Vse pohvale in čestitke pa si za
služijo tudi mladinci s strokovnim 
vodstvom za odlično drugo mesto 
v 2. SML Pred njimi je bil le novo
meški Elan in vsega točka razlike. 
Kljub temu je to uspeh, ki potrju
je dobro delo in izvrsten domači ka
der. Fantje, le tako naprej! 

G R E G O R B E R L E C 

Mednarodna tekma 

v Domžalah 

Domžale : BiH 2:4 
V okviru priprav na tekmova

nje v prvi slovenski nogometni li
gi je Nogometni klub Domžale v 
goste povabil reprezentanco Itos-
ne in Hercegovine, ki je na pri
pravah v Sloveniji. Čeprav brez 
svojih igralcev iz tujine, je bila 
reprezentanca llill v prijateljski 
tekmi boljša oil domžalskih nogo
metašev. Rezultat po prvem pol 
času je bil 1:1, ob koncu tekme 
pa so slavi/i gostje z 2:4. 
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n a m e s t o va s 
Kljub poč i tn i cam se je v 

Uredn i š tvu nabralo kar nekaj 
vprašanj naših bralcev in bralk, 
na katere poskušamo odgovoriti. 

Stanovalec iz Petrovćeve uli
ce v Domžalah je tako po tele
fonu Uredniš tvo opomnil, da je 
bilo v Slamniku objavljeno, da je 
Pe t rovćeva ulica obnovljena, v 
resnici pa manjka 100 metrov 
pločnika in asfalta, zato predla
ga, da se poroči lo popravi. Po
vprašali smo strokovne službe in 
ugotovili, da je bila Petrovćeva 
ulica sanirana po gradnji plino
voda, neurejeni del, po katerem 
sprašuje bralec, pa spada pod na
daljevanje Šolske ulice, ki bo ure
jena v prihodnjih letih, saj je že 
pridobljen projekt. 

Poklical nas je tudi bralec iz 
PSate in postavil vprašanje v zve
zi s CiSCenjem odpadnih voda iz 
usnjarnc Grčar , Dragomelj. opo
zori l pa je tudi na pogin rib, ki 
se je pripetil pred kratkim. Last
niki Usnjarnc so nam povedali, 
da imajo že od leta 1975 svojo 
biološko Čistilno napravo, preko 
katere čistijo odplake. Navezave 
na Gentralno čist i lno napravo 
doslej kljub njihovi želji ni bilo 
mogoče načrtovati, saj je bilo to 
območje brez kanalizacije. Gle
de pogina pa so nam posredovali 
poročilo o kontroli delovanja in
terne čistilne naprave, ki ga je 
izdelal CČN. Iz le-tcga je razvid
no, da je usedljivost in suha snov 
aktivne biomase ustrezna, mikro
skopska slika pa kaže prisotnost 
nitastih bakterij, ki so v vseh to
vrstnih sistemih glavni krivec za 
povečano obremenitev na izto
ku, do njihovega pojava pa pri
haja v času visoke temperature. 
Nitaste bakterije so zaradi slab
šega usedanja povzročile izplav-
Ijanjc biomase iz areacijskega ba
zena. Strokovnjaki so ocenili, da 
je do problemov v vodotoku 
Pšata prišlo zaradi nizkega vodo
staja in povečane porabe kisika, 
k čemur je verjetno pripomog
lo tudi izpiavljunjc biomase izto
ka iz C'N Grčar . Grčarjevi so zc 
poravnali škodo ribičem. 

Z Oddelka za okolje in pros
tor so nam sporočili, da so pre
gledali območ je , za katerega 
spremembo sprašuje gospod To
ne z Rov. Ugotovili so, da v ča
su nove obč ine namembnost 
omenjenega območja ni bila 
spremenjena. V koliko pa je do 
spremembe prišlo v času prejšnje 
organiziranosti občine Domžale, 
pa bi bilo potrebno vprašati tis
te, ki so bili v preteklem obdob
ju zadolženi za področje ureja
nja prostora. 

Poklicala nas je tudi gospa M i 
haela Pertot in nas opozorila, da 
se domžalsko pokopališče zapi
ra že oh 20. uri. Po njenem mne
nju je to mnogo prezgodaj, saj 
se ljudje ob večerih radi napo
tijo na pokopališče, da obiščejo 
svoje rajne, morda zalijejo rože 
in uredijo grobove, zato je pred
lagala, da se večerni čas odprtja 
pokopal išča podaljša. Povedali 
smo j i . danes pa lahko prebere
te o tem tudi posebno obvesti
lo, da sta županja in G R A S T O 
uskladila, da se bo domžalsko po
kopališče v poletnem času zapi
ralo ob 22. uri. 

• 
Gospod Rogina pa nas je po

klical v zvezi z neobjavljanjem 
koledarja prireditev. Slamnik je 
namreč v prvih mesecih letošnje
ga leta redno objavljal koledar 
prireditev. Ta je bil pripravljen 
na osnovi programov, ki so nam 
ga posredovala društva in orga
nizacije. Ob tem pa smo ugoto
vili, da datumi, ki so nam jih po
sredovali v začetku leta, v pre
cej primerih niso točni, zalo smo 
aktivnosti v zvezi z objavljanjem 
koledarja prireditev začasno 
ustavili, se bomo pa potrudili, da 
bo koledar v prihodnjih mesecih 
znova našel mesto v našem gla
silu. 

Prijetne počitnice in nasvide-
nje septembra! 
U r e d n i š t v o 

Krajevna skupnost Preserje, Iniciativni odbor proti predlagani 
trasi glavne ceste Zelodnik-Mengeš-Turn.se in Društvo za varstvo 
okolja regije Domžale-Kamnik smo pred nekaj dnevi poslali na: 

Odbor za infrastrukturo pri OZ RS, na Svet za varstvo okolja pri 
DZ RS, na Ministrstvo za okolje in prostor. Urad za prostorsko pla
niranje, na Ministrstvo za promet in zveze, na Ministrstvo za kme
tijstvo in gozdarstvo, ter na občine Domžale, Kamnik, Komenda, Lu
kovica, Mengeš, Trzin in Vodice in v vednost slovenski javnosti na
slednji 

P R E D L O G 

Ĉestne povezave 
Zelodnik - Mengeš 

- Vodice in 
obvoznice Mengeš 

V občinah Domžale, Lukovica in Mengeš že nekaj let te
čejo postopki za določitev trase magistralne ceste Krtina-2e-
lodnik-Mengeš-Vodice, obenem pa posebno v občini Mengeš 
za določitev trase obvoznice Mengša. 

Te občine so za svoj prostor potek tras že sprejele, in si
cer južno varianto magistralne ceste Krtina-Mengeš in vzhod
no varianto B obvoznice MengSa. 

V postopek so vključeni tudi državni organi, predvsem Mi
nistrstvo za okolje in prostor. Urad za prostorsko planira
nje. 

Državni zbor je sprejel Odlok o letnem planu razvoja in 
vzdrževanja avtocest za leto 1999 (Ur. list RS 2/15.01.1999>, 
v poglavju 3. Razvoj ostalih cest v okviru avtocestnega pro
grama, predvidel tudi izvedbo del na odsekih Žclodnik-Vo-
dice in obvoznice Mengeš z okvirnimi stroški in dolžinami -
ni pa določil konkretnega poteka tras. 

Sedaj je znano, da je izvedba izgradnje avtoceste v Sloveniji v ve
likem časovnem zaostanku, s tem pa tudi izgradnja obravnavanih 
cest. i 

Občine Kamnik. Komenda, Trzin in Vodice v pričetek po
stopka niso bile vključene, čeprav morajo imeti za izvedbo 
poteka teh cest v naši regiji velik dolgoročni prostorski, pro-
melni in ekološki interes. Tudi obvoznica Mengša šc zdaleč 
ni samo stvar občine Mengeš; tO je del regionalne ceste Tr
zin - Brnik (R 322) in s tem tudi interes cele regije. 

Tak postopek jc v nasprotju z veljavno zakonodajo, in si
cer: Zakon o urejanju prostora (Ur. I. SRS 18/84. člen 47, 48 
in 49) - Zakon o varstvu okolja (Ur. list RS 32/93, čl. 4 in 7) 
in Zakon o urejanju naselij in drugih posegov v prostor. 

S tem je onemogočeno demokratično sodelovanje izločenih 
občin iz postopka, ni mogoča celovita presoja vseh elementov 
planiranja in presoja vplivov na okolje. Kršeno je tudi načelo 
javnosti za prebivalce prizadetih občin, vodstva teh občin se mo
rajo zelo pobrigati za tako obnovo postopka, da ho zadoščeno 
pravnim predpisom. 

Isto pa velja tudi za državne organe, ki sodelujejo v po
stopku za določitev navedenih tras. 

Izgradnja cest v Sloveniji je v zadnjih letih največji poseg 
v prostor in kot tak tudi najpomembnejši za nadaljnji pros
torski, gospodarski in ekološki razvoj. V ta sklop spada tudi 
planiranje magistralne ceste Krtina-Vodice in mengeške ob
voznice. 

Naša regija spada med ekološko najbolj občutljive v Slo
veniji, zato je posebno pomembno, kako bomo tc ceste spla-
nirali, da bodo povzročile čim manj škode v prostoru. Naše 
osnovno načelo je, da morajo biti trase prometno in ekološ

ko speljane tako, da bo omogočen največji prometni učinek 
s čim manj cestami. Relief naše regije je predvsem ravninski 
s površinskimi in podtalnimi vodami, tu je tudi najboljša ob
delovalna zemlja. Predvsem nove ceste na tem prostoru bo
do morale hiti zgrajene po najs<xlobncjših načelih zaščite pred 
vsakovrstnimi Škodljivimi vplivi na človeka in okolje; tudi ob
stoječe ceste bo potrebno zaščititi v tem smislu. Izgradnja asi 
na tem prostoru bo zelo draga - tudi zaradi tega naj jih bo čim manj. 
Z optimalno splaniranimi trasami je kljub temu mogoče doseči za
dovoljivo prometno povezavo tranzita in prometno povezavo vseh 
občin v regiji za trajne dolgoročne potrebe. 

Predvideni potek južne variante magistralne ceste Krtina-
Mengeš in vzhodna B varianta obvoznice MengSa sta v nas
protju z navedenimi načeli. 

Južna varianta ceste Krtina-Mengeš je predlagana po eno 
redkih nedotaknjenih naravnih okolij v predelu Prevojskih 
in Čcmšeniških gmajn, mokrisča Blata in bivalno okolje Pre-
serij. Pripravljajo se strokovne podlage za bodoči krajinski 
park »Plastenka - Blata - Mlake - Češeniške gmajne«. Ta pro
jekt jasno odkriva dejstvo, da bi glavna cesta Zelodnik - Men
geš škodljivo in grobo posegla oziroma presekala logično za
ključeno ekološko izredno bogato območje med Radomlja-
mi, Prevojami in Zelodnikom in ga zato močno razvredno
tila Naprej je predvidena trasa speljana čez težko prehod
no naselje Preserje, čez. dvorišče tovarne LEK in pogojujejo 
eno od celotnih variant mengeške obvoznice. 

Vzhodna B varianta obvoznice MengSa naj bi potekala v 
celotni dolžini cca 3,8 km po najboljših njivah okrog Meng
Sa in bi prerezala enega najlepših zemljiških kompleksov Slo
venije. Njive znotraj obvoznice bi postale potencialno pod
ročje pozidave; na udaru jc potem okrog 50 ha njiv. 

Ta kompleks je sestavni del zbirnega področja podtalne 
pitne vode na polju od Kamnika do Črnuč. Prav zanimivo 
bo vedeti, kaj bo za take primere določal novi zakon o vo
dah. 

Da bi prispevali k boljši in najustreznejši rešitvi bodoče
ga cestnega omrežja v regiji, 

predlagamo: 
1) Za povezavo štajerske in gorenjske regije izkoristiti že 

rekonstruirano magistralno cesto M-10 do Domžal. 
2) Rekonstruirali odsek do pričelka Grobeljske ceste in 

Grobeljsko cesto do Mengša, od tam zgradili obvoz, okrog 
Mengša do ceste proli Mostam 

3) Za potrebe občine Kamnik rekonstruirali povezavo na 
novi del obvoza po cesti Duplica-Mcngeš. 

4) Izboljšali povezavo Kamnika na zahod po sedanji trasi 
med cestami Duplica-Mcngeš in McngcS-Moste. 

5) Zgraditi Stiripasovnico Domžale-Trzin, kot jc bilo pred
videno. 

Prednosti predlagane cestne povezave: 
1) ohranjeno naravno okolje na koridorju Zclodnik-Pre-

serje, 
2) ohranjeno ca 40% njiv in področja podtalnice okrog 

Mengša, 
3) dolgoročna zadostitev tranzitnemu in lokalnemu pro

metu v regiji 
4) ni potrebna izgradnja obvoznice okrog starega Trzina, 
5) predlagana varianta bi bila bistveno cenejša 
6) na naselja ob cesti M-10 na odseku Zelodnik - Domža

le bi ta ccslna povezave pozitivno vplivala na gospodarski 
razvoj 

7) če bi v prihodnje nastale zelo velike potrebe prometa, 
bi bilo šc zmeraj mogoče zgraditi posebno cesto Zelodnik -
Mengeš - Moste - Vodice. 

Za KS Preserje: 
Janez Hribar 

Za DVO 
Alojz Jagodic 

Za iniciat. odbor: 
Peregrin Stegnar 

Misli ob razpisu občinskih 
subvencij za razvoj podeželja 

Kot prebivalka hribovske vasi v domžalski občini in kot kmetica pozdrav
ljam omenjeni razpis oz. dejstvo, da je letos za celostno urejanje podeželja 
in obnovo vasi ( C R P O V ) občina namenila nekoliko več sredstev kot prejšnja 
leta. 

Vseeno pa ostaja boleče dejstvo, da 
to ni niti stotinka procenta nasploh 
sredstvom, ki jih je občina dobila za 
spremembo namembnosti kmetijske
ga zemljišča zaradi gradnje avtoces
te skozi naše področje. Ta denar bi 
se moral vrniti nazaj v kmetijstvo in 
urejanje krajine, katero jc izmaličila 
avtocesta. Jako pa sc je in se še bo 
porazgubil po drugih področjih. Ž i 
to prosim odgovorni oddelek na ob
čini Domžale, da tudi zneskovno iz
razi kam sc jc namenil denar od spre
membe namemhnosli kmetijskih zem
ljišč in koliko ga jc bilo. 

Nadalje imam pripombe k pogojem 
za pridobitev sredstev: 

Eden od pogojev jc ta, da prosilec 
za zaprošeni projekt ni pridobil še 
nobenih nepovratnih sredstev. Tu bi 
morala komisija za kmetijstvo ali pri
stojni oddelek na občini upoštevati 
dejstvo, da so projekti lahko različ
no ocenjeni - od predračunske vred
nosti 50.000 SIT, kolikor jc minimal
na vrednost investicije, ki ustreza raz

pisu, do 5 milijonov, 10 milijonov ali 
celo 50 milijonov, v primeru, če gre 
za gradnjo večjih zahtevnejših objek
tov. 

Komisija za kmetijstvo v občini 
Domžale (upam. da je v njej ludi kak
šen kmet, ki se mora preživljati samo 
s kmetijo, ne pa tudi s službo) bi mo
rala vedeti, da sc zgolj s prihodkom 
ixl kmetije ne more napredovati in zi
dati. Ce tega nc vedo, naj povpraša
jo kakšnega čistega krnela! Nimajo 
vsi kmetje, ki sc želijo razvijati in tudi 
preživljati samo s kmetijstvom, mož
nost prodajati zazidljive parcele ali 
pridobiti odšk<xlnino zaradi gradnje 
avoceste. 

Nc vem, kakšna jc logika scstavljal-
cev razpisa v tem. da nekomu npr. za 
večmilijonski projekt namenijo 
!00.0<X)Šrr (ob tem, da je prosilec pla
čal občini ob pridobitvi gradbenega 
dovoljenja za komunalno opremlje
nost objekta vsaj I milijon SIT, če ne 
celo 2 milijona), ko vendar vedo, da 
samo s prihodki iz. kmetije investici

je ne bo dokončal v času, ko bi mo
rala začeti vračati vložena sredstva, 
temveč kvečjemu do svoje upokojit
ve. Nedokončan objekt pa jc kmetiji 
samo breme, Sc zlasti, če jc krnel zanj 
pridobil ludi kredit). 

Navedeno velja šc-zlasti za kmete 
v hribovskem predelu občine Dom
žale, kjer jc kmetovanje precej draž
je kot v ravnini. Vendar tudi ravni
na ni zlata jama za kmete, saj vemo, 
da samo od dohodkov iz. kmetijslva 
ni nihče obogatel. Zato upam, da bo
do sestavljalei razpisa pri obravnava
nju vlog in dodeljevanju sredstev ne
koliko bolj življenjski. Da nc bo ob
veljal pregovor: če jaz nimam pogo
jev za javljanje na razpis, jih ne pri
voščim tudi sosedu. Na žalosl prevla
duje to zadnje, saj sem že nekajkrat 
slišala, da sc na razpis javljajo vedno 
eni in isti ljudje. To lahko komenti
ram takole: ne gre vedno za ene in 
iste ljudi, temveč za napredne, razvi
jajoče sc, inovativne (kot jc navede
no v razpisu) ljudi. Ce so pa to slu
čajno Janez, Peter, Tomaž, ne pa tu
di Eraneclj ali Marjan, ki raje pose
dala po bifejih, kol pa da se mučita 
v lastnem znoju ter na soncu, potem 
za razSirjcvalec takih misli lahko re
čemo le, da so prvim prav po sloven
sko grdo nevoščljivi, ali pa nimajo v 
svojih glavah razčiščenih pojmov o 
položaju podeželja in vasi na Sloven
skem ter v občini Domžale. 

L A D A O R K I I K K 

Za nagrado vstopnice za 
GLASBO TREH DEŽEL 

i 

Katera po vrsti bo letošnja prireditev 
GLASBA TREH DEŽEL? 

a - p e t n a j s t a 

b - t r i n a j s t a 

I c - d e s e t a 

I 
j Odgovor pošilja: 

I ime in priimek 

I 
j točen naslov-

I 

Obkrožite pravilni txlgovor in ga do 10. avgusta 2000 pošljite na naslov Ob
čine Domžale, S L A M N I K , ljubljanska 69, 1230 Domžale - Z A N A G R A I X ) . 

Na nagradno vprašanje iz. 9. Številke 
S L A M N I K A , za katero jc nagrade -
brisače prispevalo podjetje 111:1,IOS 
IX )MZALE smo prejeli številne pravil
ne odgovore, saj ni bilo težko ugoto
viti, da smo spraševali po PPG-I Iclios. 
Zreb je bil tokrat naklonjen naslednjim 
našim bralcem in bralkam, ki nagrade 
- HEUOS-ove brisače lahko prevzame
jo v času uradnih ur v Uredništvu 
S L A M N I K A : 
1. Manca Kraševec, Blagovica 32 
2. Borut Kvas, Preserje, Kamniška 49 
3. Milan Dimec, IX:pala vas 10 
4. Marija Robida, Domžale, Gostičeva 
16 
5 Ana Osolnik, Kokošnjc I 
Čestitamo! 
Danes sprašujemo, kalera po vrsti bo 
letošnja GLASBA TREH DEŽEL ki jo 
Kulturno društvo Miran Jarc Škocjan 
v Poletnem gledališču Studenec orga
nizira v soboto, 26. avgusta 2000. 
Prvoizž.rcbani srečnež bo prejel dve 
vstopnici, drugi in tretji po eno, poslali 
jim jih bomo po pošli, podelili pa bo
do tudi dve knjižni nagradi. Svinčnik v 
roke in napišite: 

T e ž a v e k o l e s a r j e v i n 

o b n o v l j e n i r a d o m e l j s k i m o s t 
Pred dvema ali tremi leti sem v Pismih bralcev v Slamniku zastavil jav

no vprašanje - po katerih cestah, ulicah ali pločnikih v naši občini sc lah
ko vozimo s kolesom. Domnevam, da prometni znaki tega ne povedo za
dosti. Zaprosil sem tudi za skico. Navedel sem še vprašanje, kako in kje 
se da s kolesom zapeljati v Ljubljano. Na nobeno vprašanje nisem zasle
dil odgovora. 

Danes pa imam skoraj nerešljivo 
vprašanje. Kolikokrat moraš sesto
piti s kolesa, če se hočeš iz Rado
melj prek Vira pripeljati v center 
Domžal? Precej pločnikov jc prila
gojenih vožnji s kolesom, na veliko 
pločnikih pa tega sploh ni. Recimo, 
da bi kdo le hotel na to vprašanje 
odgovoriti. Mladi kolesar bi 5- ali 6-
centimetrski rob znižanega pločni
ka preskočil in prezrl, starejši pa bi 
to vzel za oviro, pri kateri je tre
ba sestopiti. Pri križanjih s stransko 
cesto so ponekod znižani robovi 
pločnikov, vendar so še zmeraj vi
soki 8 ali 10 centimetrov. Gradite
lje teh neusklajenih robov sem vpra
šal, zakaj jih ne zravnajo s cesto, pa 
je vodja delavcev rekel: »Mi se mo
ramo držali risbe in načrta.« Z ved-

ljah. Tu imamo zdaj južni pločnik ši
rok 80 centimetrov, kar jc za kole
sarja pol metra! In mu zato lahko 
rečemo - polmctrski pločnik! 

Ccz naš most gre dnevno poleg 
številnih osebnih avtomobilov še ve
liko različnih tovornih vozil, trak
torjev, avtobusov in Sc precej cis
tern s prikolicami; saj jc virska in
dustrija prometno vezana na jarško 
železniško postajo. Težki tovornja
ki prevažajo tudi veliko lesa. Prav 
zaradi vsega tega izredno gostega 
prometa je most s »polmetrskim« 
pločnikom življenjsko nevaren! 

Le kdo je vse to načrtoval in iz
risal ali izdelal načrte? Kdo jih jc 
potrdil in kdo jc po teh načrtih de
la izvedel? Kdo jc nazadnje vse to 
potrdil in odobril? Naj se vsi ti Sc 

rom asfalta bi sc dalo več takih ne
prijaznih robov speljati za primer
no vožnjo. Na načrtu pa je bil za
gotovo zapisan ravni asfalt, a jc žal 
marsikje bolj podoben planinskim 
površinam. 

8. julija letos je bil v Radomljah 
odprl prenovljeni mosl čez Kamniš
ko Bistrico. Narava je za to slavje 
po svoje poskrbela, saj je »obilno jo
kala« - med proslavo je deževalo. 
Množica udeležencev pa je veselo 
vzklikala. IJC zakaj? Le čemu - no
vemu »polmetrskcmu« pločniku? V 
zadnjih letih sem kar nekajkrat jav
no zapisal, da naj bi bila na tem ob
novljenem mostu pločnika široka 
najmanj dva metra, meter za peS-
cc, meter pa za kolesarje. Podobno 
kot je to na bistriškem mostu v 
Domžalah, kjer sta pločnika široka 
po tri metre. 

Čez radomeljski mosl sc v šolo in 
iz nje vsak dan pripelje skoraj 300 
učencev. Zelo veliko je tudi pešcev. 
Poleg šole, ki jc na preserski sirani, 
so na radomeljski: dva vrtca z več 
kot sto otroki, pošta, več trgovin in 
poslovalnic ter restavracija, mlin, ho
tel in še in Se. l i ihko bi trdil, da ure 
čez radomeljski most petkrat več 
pešcev in kolesarjev kot čez dom
žalskega, lani sla 3-mctrska pločni
ka (kar jc prav), šc bolj prav pa bi 
bilo, če bi bila laka (udi v Radotn-

enkrat predstavijo, kot tisti, ki so 
pri taki obliki prenove mogoče ka
korkoli sodelovali Ali smo že kje vi
deli mosl, da bi imel na eni strani 
pol ožji pločnik kot na drugi? Mo
goče bo pti naS most s to svojo po
sebnostjo prišel celo v Guinncsso-
vo knjigo. Kakorkoli že - prenov
ljen mosl je šc cn dokaz, da smo 
Preserci in Radomljani drugorazred
ni prebivalci v občini Domžale. 

Ob prenovi mostu in dovoza k 
vrtcu Kckce jc bila priložnost, da bi 
povečali trikrat premajhno parkiriš
če. StarSi otrok se z. avtomobili sre
čujejo s 3- do 5-ccntimctrskimi pre
sledki ali odmiki. 

V Ljubljani so zagovorniki kole
sarjenja in drugih oblik ekološkega 
prometa formalno ustanovili Ljub
ljansko kolesarsko mrežo. Društvo 
naj bi s svojo dejavnostjo predvsem 
poskušalo vplivati na incslno pro
metno politiko, da bo bolj upošte
vala kolesarje. Društvo protestira 
zoper dosedanji mačehovski <xlnos 
do kolesarjev. 

Ali bi tudi v naši občini lahko go
vorili o mačehovskem odnosu tako 
do kolesarjev kakor tudi do kraja
nov, ki so predaleč <xl centra Dom
žal. Bogataška pokopališka ograja in 
različni domžalski reprezentančni 
objekli so bližje. 

F R A N C E C E R A R 

Kako varni 
so izdelki 
za sončenje? 

V zadnjem Tedniku na T V Slove
nija je bil objavljen prispevek o iz
delkih za sončenje, ki so prisotni na 
slovenskem trgu. Novinar Tednika jc 
podvomil o učinkovitosti izdelkov z 
zaščitnim faktorjem in ugotovil, da 
izdelkov oz. njihove resnične varnos
ti in zaščite pred sončnimi žarki ne 
preverja nihče. 

V resnici so U V B sončni žarki glav
ni krivec za opekline na površine ko
že, U V A žarki pa pr<xlrcjo v njene 
najgloblje pasti in sc tam kopičijo vse 
življenje. Čeprav človcSka koža sama 
vsebuje svoje mehanizme za zaščito 
pred U V žarki, pa je v primeru pre
tiranega izpostavljanja sončnim žar
kom nujna uporabil ustreznih sredslev 
zii zaščito pred soncem, ki vsebujejo 
tudi U V filtre. Ti so lahko organski 
ali organski, U V in/ali U V B filtri. V 
izdelku za sončenje jih lahko preve
rimo-na embalaži, ki mora vsebovati 
naštete sestavine izdelka pod različ
nimi imeni, najpogostejši so: Homo-
salat. oksibenzon, Octyl mcthoxycin-
nanialc, derivati bcnzofena-bcnzolcn 
.3, titanov dioksid in cinkov oksid. 
Stopnja zaščite jc označena s števil
kami in SPE, ki pomeni angleško Sun 
proteetion factor in označuje zašči
to pred U V B žarki, faktor nam po
ve, kako dolgo lahko, namazani z iz
delkom, ostanemo na soncu, nc da bi 
nas opeklo. SPE 10 na primer, pomeni, 
da smo lahko 10-krat dlje na soncu 
kot brez zaščite. To pa jc odvisno tu
di od tipa naše kože; čc jc naša ko

ža svetla, je ta C is manjši in čc je naša 
koža temnejša, daljši. Ameriški izdel
ki imajo za enako SPE zaščito enkrat 
višje oznako kot evropski. Na primer 
SPF 12 v ameriškem izdelku pomeni 
SPE 6 v evropskem. Stopnja zaščite 
pred U V A žarki, ki je označena z. 
zvezdicami* od ene do štiri in pomeni 
maksimalno zaščito. Dober izdelek za 
sončenje mora bili poleg lega, da vse
buje U V A in U V B filtre ludi vodo 
odporen (vvaterproof) in vlažilen. kar 
pomeni, da vsebuje sestavine, ki vla
žijo kožo; npr. kolagen, clastin, vila-
min E - tocophcryl acetate, vitamin 
A - retinvl palmi tate in rastlinske iz
vlečke, kot so: izvleček aloje vere, 
sončnično olje, sezamovo olje, jojobi-
no olje, ipd. Izdelke za sončenje naj
demo na trgu kot izdelke, ki jih upo
rabljamo pred sončenjem, izdelki za 
sončenje, izdelki po sončenju in izdel
ki za samoporjavitev. Seveda pa mo
ramo preverili tudi rok uporabe iz
delka. Najboljše je torej, da v izdel
kih za sončenje, preden jih kupimo, 
tUdI preverimo njihovo resnično učin
kovitost in se ne zanašamo samo na 
obljube proizvajalcev. 

Sonce lahko zdravilno deluje na or
ganizem; stimulira imunski sistem, po
večuje obrambne sposobnosti organiz
ma, blaži kožne bolezni, zmanjšuje 
depresije, in podobno. Zavedati pa sc 
moramo, da želja po temni, zagoreli 
polti pomeni posledično tudi predčas
no staranje kože, nastanek gub, opek
line pa lahko povzročijo nastanek 
kožnega raka. Različne kreme za zaš
čito pred sončnimi žarki lahko pre
prečijo tveganje, vendar imajo po be
sedah dermatologa dr. Bartcnjcva isli 
učinek kol »light« cigarete na kadil
ca. Šc vedno jc najbolje, da se nc son
čimo pretirano, šc najmanj pa tvega
mo, če se sončnim žarkom ne Izpo
stavljamo. 

K R I S T I N A B R O D N I K 
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Ločeno zbiranje 
odpadkov [U LOČUJEMO 

da ohranjamo! 
C 3 R ± f \ J i 

JAVNO KOMUNALNO KOM I JI. PRODNIK 

V Občini 
Domžale 
nadaljujemo 
s postavljanjem 
ekoloških 
otokov -
končno število 
bo 105 
ekoloških 
otokov, 
zato v današnji 
številki 
SI.AMNIK-a 
objavljamo 
pregledni 
zemljevid že 
postavljenih 
ekoloških 
otokov in vas 
prosimo, da 
tudi 
v prihodnje 
sodelujete pri 
tem projektu. 

Kol smo že 
večkral 
zapisali, ločeno 
zbiranje 
odpadkov 
pomeni skrbno, 
strokovno in 
premišljeno 
odbiranje še 
uporabnih 
odpadkov, ki 
jih zbiramo v 
za to 
primernih in 
posebej 
označenih 
zabojnikih na 
posebnih 
zbirnih mestih 
- ekoloških 
otokih. 

Če ste morda 
že pozabili, v 
posebne 
zabojnike 
zbiramo: 

Steklo -
zbiramo 
v zelenih 
zabojnikih 

Papir -
zbiramo 
v modrih 
zabojnikih 

Pločevinke in 
plastenke 
zbiramo v 
rdečih 
zabojnikih. 

Z občasnimi 
akcijami pa 
bomo zbirali: 

Kosovne 
odpadke 

Posebne 
odpadke. 
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OBIrWE 

O B Č I N A D O M Ž A L E , Ljubljanska 69, 1230 Domžale 

O b v e s t i l o gost incem 
i n p r o d a j a l c e m v o b č i n i D o m ž a l e 

Obveščamo gostince, ki prijavljajo obratovalni 
čas gostinskih obratov in kmetij, na katerih se 
opravlja gostinska dejavnost na ohmoču občine 
Domžale, da je Občinski svet Občine Domžale na 
svoji 16. seji dne 7. 6. 2000 sprejel Odlok o merilih 
in pogojih za določitev obratovalnega časa gostin
skih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostin
ska dejaMiost v občini Domžale. 

Obveščamo prodajalce, ki prijavljajo obratovalni 

čas prodajaln na območju občine DomZalc oziroma, 
ki se ukvarjajo s prodajo blaga zunaj prodajaln, da 
je Občinski svet Občine Domžale na svoji 16. seji dne 
7. 6. 2000 sprejel Odlok o določitvi dežurstev proda
jaln in pogojev za prodajo blaga zunaj prodajaln v 
občini Domžale. 

Zaradi seznanitve gostincev in trgovcev z novim 
postopkom prijave obratovalnega časa objavljamo 
oba odloka v celoti. 

,V<j podlagi Zakona o trgovini (Ur. list RS, štev. IS/93), 21. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. list RS, 
štev. 72/93, 6/94, 45/94, 57/94, 14/95, 20/95, 63/95, 73/95, 9/96, 39/96, 44/96, 26/97, 70/97, 10/9S, 6H/9H, 741 
98, 12/99, 16/99, 59/99) in 20. člen Statuta Občine Domžale (Uradni vestnik Občine Domžale, štev. 7/99) 
je Občinski svet Občine Domžale na svoji 16. seji dne 7. junija 2000 sprejel 

O D L O K O D O L O Č I T V I D E Ž U R S T E V P R O D A J A L N 

I N P O G O J E V Z A P R O D A J O B L A G A Z U N A J P R O D A J A L N 

V O B Č I N I D O M Ž A L E 

1. Splošna določba 
1. člen 

S tem odlokom se določajo merila za določitev deiurstev pro
dajaln in pogoji za prodajo blaga zunaj prodajaln na območ
ju občine Domžale. 
Prodajalne lahko obratujejo v času deiurstev, če trgovec za to 
zaprosi in mu Čas dežurstva potrdi pristojni oddelek občinske 
uprave Občine Domfale (v nadaljevanju pristojni oddelek). 
Trgovec lahko prodaja blago zunaj prodajaln, če za to zapro
si in v skladu s lil. poglavjem tega odloka dobi soglasje pri
stojnega oddelka. 
Kot trgovec se po tem odloku šteje vsaka fizična ali prav
na oseba, ki opravlja trgovinsko dejavnost v skladu z Zako
nom o trgovini. 

II. Merila za določitev dežurstva prodajaln 
2. člen 

Redni obratovalni čas prodajaln je od ponedeljka do sobote 
med 7. in 21. uro. 
Prodajalne, ki obratujejo izven zgoraj določenega časa ter ob ne
deljah, praznikih in dela prostih dnevih, so dežurne prodajalne. 

3. člen 
Trgovec zahtevek za prijavo urnika deturstva prodajalne vlo
ži pri pristojnem oddelku. 
Trgovec prijavi dežurstvo prodajalne na predpisanem obraz
cu, vlogi pa priloži: 
- fotokopijo odločbe o izpolnjevanju pogojev za opravljanje 

trgovine na drobno v obravnavani prodajalni, 
- potrdilo o plačanih davkih in prispevkih, ki ga izda pristoj

na DURS in ne sme biti starejše od 60 dni, 
- mnenje reprezentativnega sindikata dejavnosti trgovine na 

območju občine Domžale oz. delavskega zaupnika, v koli
kor ni organiziranega sindikata v zvezi z upoštevanjem iz
vajanja delovno pravne zakonodaje in kolektivne pogodbe 
ter preveriti pogoje dela za zaposlene prodajalce. 

V kolikor se prodajalna nahaja v trgovinsko-poslovnem oz. 
nakupovalnem centru, je potrebno priložiti še pisno soglas
je upravljahu nakupovalnega centra. 
Pristojni oddelek ima pravico od trgovca zahtevati dodatna 
pojasnila in morebitno dopolnilno dokumentacijo, v kolikor 
je to potrebno za ugotavljanje izpolnjevanja meril. 

4. člen 
Merila za določitev dežurstva prodajaln na območju občine 
Domžale so: 

- pogoji dela za zaposlene prodajalce, 
- interes trgovcev, , 
- interes potrošnikov, 
- turizem, 
- tranzitni cestni promet, 
- gostota poseljenosti prebivalstva, 
- krajevni običaji, 
- nakupovalne navade potrošnikov, 
- zagotavljanje javnega reda in miru. 

5. člen 
Prodajalne z Živili lahko kot dežurne prodajalne obratujejo 
od ponedeljka do sobote med 5. in 7. uro, od ponedeljka do 
petka med 21. in 24. uro, ob sobotah med 21. in 22. uro, ob 
nedeljah med 7. in 18. ura, ter ob praznikih ali dela prostih 
dnevih med 7. in 15. uro. 
Lekarne in prodajalne z motornimi gorivi lahko kot dežurne 
obratujejo od ponedeljka do sobote med 0. in 7. uro in med 
21. in 24. uro ter ob nedeljah, praznikih in dela prostih dne
vih med 0. in 24. uro. 
Vse druge prodajalne in trafike lahko kot dežurne obratuje
jo od ponedeljka do sobote med 6. in 7. uro in med 21. in 
22. uro ter ob nedeljah, praznikih in deta prostih dnevih ffted 
7. in 16. uro. 
Odločitev o obratovanju prodajaln iz prejšnjih odstavkov tega 
člena, na podlagi meril iz 4. člena tega odloka, sprejme pri
stojni oddelek. 

6. člen 
Če pristojni oddelek ugotovi, da je prijava urnika dežurstva 
prodajalne popolna in so upoštevane vse določbe tega odlo
ka, v 15 dneh prijavo urnika dežurstva potrdi. 
Pristojni oddelek potrdi dežurstvo prodajalne za tekoče leto. 
Prijavljen umik dežurstva prodajalne lahko z odločbo zavrne 
deloma ali v celoti, če ta ni v skladu z določbami tega odloka. 

7. člen 
Ne glede na določbe 11. poglavja tega odloka sme pristojni od
delek dovoliti, da lahko prodajalne na celotnem področju ob
čine obratujejo kot dežurne prodajalne v primeru: 
- večjih javnih prireditev, 
posebnih dogodkov turističnega značaja, 

- ostalih dogodkov. Če tako narekuje širši javni interes. 
Trgovec lahko zaprosi za enkratno dovoljenje zu obratovanji' 
prodajalne iz prvega odstavka tega člena, ki velja samo za čas 
trajanja dogodka. Časovno obdobje dovoljenja se določi ob 
nastanku vzroka. 

Za dovoljenje iz prejšnjega odstavka mora trgovec vložiti vlo
go vsaj 10 dni pred dogodkom iz prvega odstavka tega Člena. 

III. Merila za določitev pogojev za prodajo blaga zunaj 
prodajaln 

8. člen 
Trgovec mora za prodajo blaga na premičnih stojnicah, pro
dajo s prodajnimi avtomati in potujočo prodajalno pridobiti 
soglasje pristojnega oddelka. 
Soglasje iz l. odstavka tega člena izda pristojni organ za tntS* 
to, kjer se bo blago prodajalo in z,a blago, ki se bo prodajalo 
na enega od naštetih načinov, 

9. člen 
Trgovec vloži vlogo za pridobitev soglasja najmanj 10 dni 
pred pričetkom prodaje blaga. 
Vlogi iz prvega odstavka tega člena mora trgovec predložiti: 
• odločbo upravne enote o izpolnjevanju pogojev za oprav

ljanje trgovine na drobno zunaj prodajaln ali potrdilo pri
stojnega občinskega organa o lastni proizvodnji, 

• opis oz. navedbo blaga, ki ga bo prodajal, 
m časovno obdobje, v katerem bo prodajalz navedbo dni in 

ur prodaje, 
m seznam lokacij, na katerih ho prodajal, 
• pisno soglasje lastnika nepremičnine, kjer se bo opravlja

la prodaja blaga izven prodajalne, 
• potrdilo DURS o plačanih davkih in prispevkih, ki ne sme 

biti starejše od 60 dni. 
Poleg dokumentov iz. prejšnjega odstavka lega člena mora tr
govec, ki Želi izvajati prodajo na javnih površinah ali nepre
mičninah, ki so v lasti občine Domžale, priložiti še potrdilo, 
iz katerega ho razvidno, da je predhodno poravnal komunal
no takso, ki se nanaša na prijavljeno prodajo. 

10. člen 
Če pristojni oddelek ugotovi, da je vloga za pridobitev 
soglasji! i/, prvega odstavka H. člena tega odloka polna 
in so upoštevane vse določbe tega odloka, v 10 dneh 
izda soglasje za prodajo na enega od naštetih načinov 
iz 8. člena tega odloka. 
Pristojni oddelek izda soglasje i/, prvega odstavka 8. člena 
tega odloka za posamezne dneve v letu, vendar največ 
za obdobje enega leta. 

IV. Kazenske določbe 
11. člen 

Z denarno kaznijo 200.000 tolarjev se kaznuje trgovec-pravna 
oseba ali podjetnik posameznik: 
• če obratuje v Času deiurstev brez. potrditve s strani pristoj

nega organa, 
- Če obratuje preko potrjenega urnika dežurstva prodajalne, 
- Če opravlja prodajo blaga izven prodajalne na javnih po

vršinah aH površinah, ki so v lasti Občine Domžale, brc; so 
glasja občine. 

Z denarno kaznijo 100.000 tolarjev se kaznuje trgovec - prav
na oseba ali podjetnik posameznik, če opravlja prodajo blaga 
izven prodajalne na zasebnih površinah brez soglasja občine. 
Z denarno kaznijo 50.000 tolarjev se kaznuje: 
- odgovorna oseba pri trgovcu, ki stori prekršek iz prvega od

stavka tega člena, 
- fizična oseba, ki prodaja izdelke lastne proizvodnje. Če 

opravlja prodajo blaga izven prodajalne brez soglasja ob
čine. 

V. Nadzor 
12. člen 

Uresničevanje določb tega odloka nadzoruje občinska uprava 
Občine Domžale. 

13. člen 
Ta odloka začne veljati 15 dni po objavi v Uradnem vestni-
ku Občine Domžale. 

OBČINA DOMŽALE 
Občinski svet 

Številka: 01302-18/00 
Datum: 7. 6. 2000 

ŽUPANJA 
CVETA ZA LOKA R ORAŽEM 

Na podlagi 12. člena Zakona o gostinstvu (Ur. list RS, št. 1/95, 40/99), Pravilnika o merilih za določitev 
obratovalnega Časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost (Ur. list RS Št. 
78/99) in 20. člena Statuta Občine Domžale (Uradni vestnik Občine Domžale, št. 7/99) je Občinski svet Ob
čine Domžale na svoji 16. seji dne 14. junija 2000 sprejel 

O d l o k o m e r i l i h i n p o g o j i h z a d o l o č i t e v o b r a t o v a l n e g a č a s a 

g o s t i n s k i h o b r a t o v i n k m e t i j , n a k a t e r i h se o p r a v l j a 

g o s t i n s k a d e j a v n o s t , v o b č i n i D o m ž a l e 

I. Splošne določbe 
. člen 

S tem odlokom se določajo merita in pogoji za določitev 
obratovalnega Časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih 
se opravlja gostinska dejavnost (v nadaljnjem besedilu: kme
tija) na območju občine Domžale. 

2. člen 
(ioslinski obrati smejo obratovati med 6. in 22. uro. Obrato
vanje med 6. in 22. uro pomeni obratovanje v rednem obra
tovalnem Času. Obratovanje izven tega časa se Šteje za po
daljšani obratovalni čas. 

II. Merila in pogoji za določitev podaljšanega obratoval
nega Časa gostinskih obratov in kmetij 

3. Člen 
Gostinski obrati in kmetije lahko obratujejo v podaljšanem 
obratovalnem času, in sicer: 
• slaščičarne in vinotoči med 5. in 6. uro ter med 22. in L uro, 
• okrepčevalnice, bari in kavarne med 5. in 6. uro ter med 

22. in 2. uro, 
- restavracije, gostilne in izletniške kmetije med 5. in 6. uro ter 

med 22. in 3. uro, 
• diskoteke med 22. in 4. uro. 
< i, istinski obrat in kmetija, ki poteg obratovanja v zaprtih pros
torih gostinsko dejavnost opravlja tudi zunaj teh prosu>rov 
(gostinski vrtovi, hotelske terase ipd.) mora od pristojnega od
delka občinske uprave Občine Domžale <v nadaljevanju pri
stojni oddelek) pridobiti posebno soglasje za obratovanje zu
naj prostorov, za katerega zaprosi s posebnim dopisom. 
Pristojni oddelek lahko omeji soglasje samo na zaprti pros
tor gostinskega obrata ali kmetije. 

4. člen 
Podaljšan obratovalni Čas se lahko dovoli, če z obratovanjem 
gostinec ali kmet ne ovira normalnega bivanja ljudi ali ne kr
ši javni red in mir. 

5. člen 
Gostinski obrat in kmetija lahko obratuje v podaljšanem 
obratovalnem času, če gostinec z.a to zaprosi in dobi soglasje 
pristojnega oddelka. 
Gostinski obrati in kmetije lahko obratujejo v podaljšanem 
obratovalnem Času šele z dnevom potrditve Prijave razpore
da obratovalnega Časa gostinskega obrata ali kmetije. 

6. člen 
Gostinec ali kmet prijavi podaljšani obratovalni čas na pred
pisanem obrazcu. Predpisanemu obrazcu mora priložiti: 
- fotokopijo odločbe o izpolnjevanju pogojev za opravljanje 

gostinske dejavnosti v obravnavanem gostinskem obratu ali 
kmetiji, 

• mnenje krajevne skupnosti, na območju katere se gostinski 
obrat nahaja, 

- potnhlo o poravnanih davkih in prispevkih, ki ne sme biti 
sianjše od 60 dni. 

Gostinec, kije edini oz- večinski lastnik lokala, mora prilo
žiti še izjavo, v kateri izjavlja, da je edini oz. večinski lastnik 
lokala. 
če gostinec ni večinski lastnik lokala, mora priložiti še so
glasje preostalih lastnikov lokala, iz katerega izhaja, da se 
strinjajo s podaljšanim obratovalnim časom. 
Gostinec, ki ni lastnik lokala, mora priložiti Še fotokopijo na
jemne pogodbe. 
Gostinec mora, ne glede na lastništvo gostinskega lokala, pri
ložiti Še soglasje upravljavca večnamenskega objekta, v ko
likor se lokal nahaja v poslovno-trgovskem centru. 

V kolikor se gostinska dejavnost opravlja v več-stanovanj-
skem objektu, mora gostinec priložiti še: 
• dokazilo oz., poilatke o solastnikih oz., uporabnikih objekta, 
• soglasje vseh solastnikov in uporabnikov objekta, v skladu 
s pogodbo o upravljanju ali drugo pogodbo, ali dogovorom, 
ki jo sklenejo solastniki. 
Pristojni oddelek ima pravico od gostinca oziroma kmeta za
htevati dodatna pojasnila in dopolnilno dokumentacijo, v ko
likor je to potrebno z.a ugotavljanje dejanskega stanja in iz
polnjevanje meril iz 8. člena odloka. 

7. člen 
Krajevna skupnost, v kateri se gostinski lokal ali kmetija na
haja, mora gostincu (kmetu) izdati mnenje o podaljšanem 
obratovalnem času najkasneje v roku 15 dni po prejemu pis
ne vloge. Mnenje mora biti utemeljeno. 
V kolikor pristojni oddelek ugotovi, da je obrazložitev mne
nja s strani krajevne skupnosti neustrezna, lahko odloči v nas
protju z mnenjem krajevne skupnosti. 
V kolikor krajevna skupnost v roku 15 dni ne oblikuje mne
nja, mora to gostinec v vlogi navesti in priložiti dokazilo o 
tem, kdaj je vlogo oddal, pristojni oddelek pa v takem prime
ru odloči brez mnenja. 

H. člen 
O izdaji soglasja k podaljšanemu obratovalnemu času od
loča pristojni oddelek, pri tem pa upošteva naslednja merila 
in dejstva: 
• potrebe po razvoju turizma v občini, zlasti vključevanje gos

tinskih obratov z. dodatno ponudbo (kulturni in zabavni pro
grami, prireditve), 

- potrebe klubske dejavnosti, kulturnih, športnih in turistič
nih društev z gostinskimi obrati zaprtega tipa za uporabni
ke, ki so člani teh klubov. 

- vrsto in lokacijo gostinskega obrata, 
- mnenje pristojne krajevne skupnosti, kjer se gostinski obrat 

nahaja, 
• pisne pritožbe občanov oziroma bližnjih stanovalcev v zad

njem letu, 
- pretekla utemeljena posredovanja policije, 
- ugotovljene prekoračitve dovoljenega podaljšanega obra

tovalnega Časa, 
- naravo naselja, kjer se gostinski obrat ali kmetija nahaja, 
- drugi utemeljeni vzroki, ki omogočajo odločitev o tem, ali 

bo z izdanim soglasjem prihajalo do kršitev javnega reda 
in miru, 

- izpolnitev obveznosti, ki izhaja iz odločb Občine Domžale 
ali občinskih javnih služb, 

- raven hrupa v naravnem in življenjskem okolju. 

9. člen 
Pristojni oddelek z. odločbo deloma ali v celoti zavrne prijav
ljen podaljšan obratovalni čas, če ob upoštevanju meril in 
dejstev iz prejšnjega člena, ugotovi: 
- da bi z izdajo soglasja k podaljšanemu obratovalnemu ča

su lahko prišlo do kršitev javnega reda in miru, 
- da je podaljšan obratovalni čas v nasprotju s potrebami 

gostov, interesi prebivalcev ali širše okolice ter značilnost
mi območja, 

- da raven hrupa v naravnem in življenjskem okolju ne pre
sega mejne vrednosti ravni hrupa. 

10. člen 
Soglasje pristojnega oddelka za obratovanje gostinskega 
obrata oziroma kmetije v podaljšanem obratovalnem času 
se izda z.a največ dve leti, z možnostjo preklica take odločit

ve, v kolikor se pojavljajo dejstva, navedena v 6,, 7., 9. in 
l I. alinei 8. člena tega odloka. 

11. člen 
(iostinec ali kmet lahko, ne glede na določbe 3. Člena tega od
loka ter ne glede na Že izdano soglasje k podaljšanemu obra
tovalnemu času, zaprosi z.a enkratno dovoljenje za prekora
čitev podaljšanega obratovalnega časa. 
Enkrđtnć dovoljenje je mof.no pridobiti, kadar se v gostin
skem obratu ali kmetiji odvijajo prireditve zaprtega tipa (po
roke, proslave, srečanja in drugo) ali izven njega prireditve 
širšega pomena (lokalni prazniki, proslave društev in drugo). 
Gostinec mora za pridobitev dovoljenja iz prvega odstavka te
ga člena vložiti pisno vlogo vsaj 10 dni pred prireditvijo, za 
vsako prireditev posebej. V vlogi mora biti jasno navedeno, 
za kakšno prireditev gre, naveden točno določen dan ter uro 
zaključka prireditve. 
Ne glede na določbo 6. Člena tega odloka, gostinec ali kmet 
vlogi priloži le odločbo o izpolnjevanju pogojev za opravlja
nje gostinske dejavnosti. 
Vloga z.a enkratno dovoljenje se zavrne iz razlogov 6., 7., 
9, ali l I. alinee 8. člena tega odloka. 
Enkratno dovoljenje velja z.a točno določen dan. 
Če je bilo izdano enkratno dovoljenje za obratovanje v dodat
nem podaljšanem obratovalnem času zaradi prireditve zapr
tega tipa, je gostinec dollan poskrbeti, da v tem času v gos
tinski obrat ali kmetijo nimajo vstopa zunanji obiskovalci. 

12. člen 
Izdano soglasje k podaljšanemu obratovalnemu času lahko 
pristojni oddelek prekliče kadarkoli z odločbo v primeru, če 
utemeljeno oceni, da je zaradi poslovanja gostinskega obra
ta ali kmetije ovirano normalno bivanje ljudi ali kršen javni 
red in mir. 
Občinski inšpektor lahko takoj na kraju izda odločbo o takojš
njem preklicu podaljšanega obratovalnega časa zaradi raz
logov iz prvega odstavka tega člena. 
(iostinec ali kmet mora občinskemu inšpektorju dati na vpo
gled listino, iz. katere je razvidno soglasje k podaljšanemu 
obratovalnemu Času, če to zahteva. 

III. Kazenske določbe 
13. člen 

Z denarno kaznijo 300.(XX) SIT se kaznuje pravna oseba, sa
mostojni podjetnik ali nosilec kmetijske dejavnosti, če obra
tuje v podaljšanem obratovalnem času brez soglasja pristoj
nega organa. 
Z denarno kaznijo 150.000 SIT se kaznuje pravna oseba, sa
mostojni podjetnik aH nosilec kmetijske dejavnosti, če obra
tuje preko podaljšanega obratovalnega časa, za katerega je 
pridobil soglasje ali Če obratuje v nasprotju z. določbami Zad
njega odstavka 11. člena. 
Z denarno kaznijo 60.000 tolarjev se kaznuje za prekršek tu
di odgovorna oseba pravne osebe, ki stori prekršek iz prve
ga in drugega odstavka tega Člena. 

14. člen 
Z. denarno kaznijo 60.000 tolarjev se kaznuje za prekršek fi
zična oseba, ki stori prekršek iz, prvega in drugega odstavka 
prejšnjega člena. 

15. člen 
Z denarno kaznijo 15.(XX) SIT se kaznuje nosilci gostinske de
javnosti in kmet, ki občinskemu inšpektorju ne da na vpogled 
zahtevanega soglasja za podaljšani obratovalni čas. 

IV. Nadzor 
16. člen 

Uresničevanje določb tega odloka nadzoruje občinska uprava 
Občina Domžale. 

17. člen 
Ta odlok začne veljati 15 dni po objavi v Uradnem vesiniku 
Občine Domžale. 

OBČINA DOMŽALE 
Občinski svet 

Številka: 01302-17/00 
Datum: 14. 6. 2(XX) 

ŽUPANJA 
CVETA ZAlJOKAR ORAŽEM 

OBČINA DOMŽALE 
O D D E L E K ZA FINANCE IN GOSPODARSTVO 

J A V N I P O Z I V Z A S O F I N A N C I R A N J E 

I N V E S T I C I J V N A M A K A L N E A L I 

O S U Š E V A L N E S I S T E M E Z A L E T O 2 0 0 0 

1. RAZPISANA SREDSTVA - ZNESEK JAVNEGA POZIVA 
V proračunu Občine Domžale za leto 2000 so v ta namen zagotovi jena ne
povratna sredstva v skupni višini do 1.000.000 SIT. 

2. PREDMET JAVNEGA POZIVA: 
Predmet javnega poziva je sofinanciranje izgradnje centrov za namakanje 
ter sofinanciranje malih hidromelioracijskih sistemov, kar zagotavlja stal 
no, kakovostno in časovni/ načrtovano proizvodnjo oziroma optimalno pre
skrbo rastlin z vodo. 

3. POGOJI ZA PRIDOBITEV SREDSTEV: 
Na javni po iv se lahko prijavijo prosili i, ki izpolnjujejo naslednji pogoje 
- nosilci kmetijske dejavnosti morajr. biti lastniki kmetijskih zemljišč na ka

terih se izvaja namakalni ali osuševalni sistem; 
- sedež oz., stalno bivališče prosilca je na območju občine Domžale: 
- zemljišče, na katerem se bodo izvajala tlela iz 2. točke tega poziva, se mo

ra v celoti nahajati na območju občine Domžale; 
- pričetek in dokončanje del je v letu 2000; 
- prosilec mora imeti z.a investicijo izdelan finančno in terminska ovredno

ten projekt ter pridobljena vsa potrebna soglasja in dovoljenja z.a poseg; 
- za posamezno investicijo prosilec še ni pridobil še nobenih nepovratnih 

sredstev; 
- najvišji možni znesek za posamezno sofinanciranje ne more preseči 

1.000.000,00 SIT, delež sofinanciranja investicij pa ne more preseči 50% 
investicije. 

4. POTREBNA DOKUMENTACIJA: 
Prosilec zaprosi za pridobitev nepovratnih sredstev na predpisanem obraz
cu, ki ga lahko dobi v času uradnih ur na Občini Domžale, Oddelek za fi
nance in gospodarstvo, soba 71. Obrazcu - vlogi morajo biti priložena na
slednja dokazila in dokumentacija: 
- potrdilo o statusu kmeta, Če gre za fizično osebo oziroma izpisek iz sodnega 

registra, Če gre za pravno osebo; 
- izjavo prosilca, da za projekt še ni pridobil nobenih nepovratnih sredstev; 
- predračuni za izvedbo del ali računi, skupaj s potrdilom o plačilu; 
- finančno in terminska ovrednoten projekt; 
- gradbeno oziroma lokacijsko dovoljenje ali priglasitev del oziroma ustre

zen upravni akt. 

5. OBRAVNAVANJE V L O G : 
Prispele vloge bo obravnavata Komisija za kmetijstvo Občine Domžale, ki 
bo posredovala predlog pristojnemu oddelku. Pristojni oddelek ho obravna
val predlog komisije in s sklepom odločil o tem, katerim, vlogam se ugodi. 
Nejasne in nepopolne vloge se ne bodo obravnavale in se bodo s sklepom zavrgle. 
Prosilci, katerim sredstva ne bodo dodeljena, bodo o tem pisno obveščeni V 
roku 60 dni po izteku roka javnega poziva. 
Prosilci, katerih vloge bodo odobrene, bodo prejeli v podpis ustrezne pogod
be. V pogodbah bo navedeno, da bodo morali prosilci v primeru, da ne bo
do dokončali projekta aH da ne bodo prispevali dogovorjenega deleža last
nih sredstev, pogodbeni znesek skupaj z zamudnimi obrestmi vrniti. 

6. NAČIN IN ROK ZA DOSTAVO V L O G 
Rok za dostavo vlog je do 30. 09. 2000. 
Vloge morajo biti poslane priporočeno po pošti, v zaprtih ovojnicah, opre
mljene z naslovom pošiljatelja in označbo »JAVNI POZIV NAMA KALNI ALI 
OSUŠEVALNI SISTEMI« na naslov: 
Občina Domžale, Komisija za kmetijstvo, Ljubljanska 69, Domžale. 
Vloge, ki ne bodo dostavljene na način in v roku iz 6. točke lega poziva, se 
ne bodo obravnavale. 

OBČINA DOMŽALE 
O D D E L E K ZA FINANCE IN GOSPODARSTVO 

J A V N I P O Z I V Z A S O F I N A N C I R A N J E 

I N V E S T I C I J V G O Z D N E C E S T E 

I N G O Z D N E V L A K E Z A L E T O 2 0 0 0 

1. RAZPISANA SREDSTVA - ZNESEK JAVNEGA POZIVA 
V proračunu Občine Domžale z.a leto 2000 so v ta namen zagotovljena ne
povratna sredstvo v skupni višini do 3.000.000 SIT. 

2. PREDMET JAVNEGA POZIVA: 
Predmet javnega poziva je sofinanciranje popravila in izgradnje novih gozd
nih cest in vlak na območju občine Domžale v gozdovih, ki so v zasebni lasti. 

3. POGOJI ZA PRIDOBITEV SREDSTEV: 
Na javni poziv se lahko prijavijo prosilci, ki izpolnjujejo naslednje pogoje; 
- prosilci morajo bili lastniki ali večinski lastniki gozdnih parcel, na kate 

rih se izvaja popravilo ali izgradnja novih gozdnih cest in vlak; 
- sedež oz, stalno bivališče prosilca je na območju občine Domžale; 
- gozdna parcela, na kateri se bodo izvajala dela iz 2. točke tega poziva, se 

mora v celoti nahajati na območju občine Domžale; 
- pričetek in dokončanje del je v letu 2(XX); 
- prosilec mora imeti za investicijo pridobljena vsa potrebna soglasja in do

voljenja; 
- za posamezno investicijo prosilec še ni pridobit Še nobenih nepovratnih 

sredstev; 
- najvišji možni znesek za posamez.no sofinanciranje ne more preseči 

500.000,00 SIT, delež sofinanciranja investicij pa ne more preseči 60 % in
vesticije. 

4. POTREBNA DOKUMENTACIJA: 
Prosilec zaprosi za pridobitev nepovratnih sredstev na predpisanem obraz
cu, ki ga lahko dobi v času uradnih ur na Občini Domžale, Oddelek za fi
nance in gospodarstvo, soba 71. Obrazcu • vlogi morajo hiti priložena na
slednja dokazila in dokumentacija: 
- potrdilo o statusu kmeta, če gre z.a fizično osebo oziroma izpisek iz sodnega 

registra, ki ne sme biti starejši od pol leta. Če gre za pravno osebo; 
- izjavo prosilcu, da za projekt še ni pridobil nobenih nepovratnih sredstev; 
- predračuni za izvedbo del ali računi, skupaj s potrdilom o plačilu; 
- gradbeno oziroma lokacijsko dovoljenje ali priglasitev del oziroma ustre

zen upravni akt. 

5. OBRAVNAVANJE V L O G : 
Prispele vloge ho obravnavala Komisija za kmetijstvo Občine Domžale, 
ki bo posredovala predlog pristojnemu oddelku. Pristojni oddelek bo ob
ravnaval predlog komisije in s sklepom odločil o tem, katerim vlogam se 
ugodi. 
Nejasne in nepopolne vloge se ne bodo obravnavale in se bodo s sklepom 
zavrgle. 
Prosilci, katerim sredstva ne bodo dodeljena, bodo o tem pisno obveščeni 
v roku 60 dni po izteku roka javnega poziva. 
Prosilci, katerih vloge bodo odobrene, bodo prejeli v podpis ustrezne 
pogodbe, V pogodbah bo navedeno, da bodo morali prosilci V primeru, 
da ne bodo dokončali projekta ali da ne bodo prispevali dogovorjene
ga deleža lastnih sredstev, pogodbeni znesek skupaj z zamudnimi obrest
mi vrniti. 

6. NAČIN IN ROK ZA DOSTAVO V L O G : 
Rok za dostavo vlog je do 30.09.2000. 
Vloge morajo biti poslane priporočeno po poŠti, v zaprtih ovojnicah, opre
mljene z naslovom pošiljatelja in označbo »JA VNI POZIV GOZDNE CES
TE IN GOZDNE VLAKE« na naslov: 
Občina Domžale, Komisija za kmetijstvo. Ljubljanska 69, Domžale. 
Vloge, ki ne bodo dostavljene na način in v roku iz 6, točke tega poziva, se 
ne bodo obravnavale. 

http://mof.no
http://posamez.no


stran SPOROČILA 

OBČINA DOMŽALE -
ODDELEK ZA FINANCE IN GOSPODARSTVO 

J A V N I P O Z I V Z A S O F I N A N C I R A N J E 

A G R O M E L I O R A C I J S K I H D E L 

I N U R E J A N J A D O V O Z N I H P O T I 

N A P O L J A Z A L E T O 2 0 0 0 

LRAZPISANA SREDSTVA - ZNESEK JAVNEGA POZIVA 
V proračunu Občine Domlale za leto 2000 so v ta namen zagotovljene ne
povratna sredstva v skupni višini do 14.000.000 SIT. 

2. PREDMET JAVNEGA POZIVA: 
Predmet javnega poziva se minusa na izboljšavo kmetijskih zemljišč in ureja
nje kmetijskih zemljišč za strojno obdelavo, kjer ta doslej ni bila mogoča ter 
urejanje dostopov na kmetijska zemljišča, kjer je lo potrebno, a ni urejeno. 

3. POGOJI ZA PRIDOBITEV SREDSTEV: 
Na javni poziv se lahko prijavijo prosilci, ki izpolnjujejo naslednje pogoje: 
- prosile,- mora bili lastnik ali solastnik zemljišča, na katerem se izvaja ag

romelioracija oziroma na katerega se ureja dostop, 
- stalno bivališče prosilca je na območju občine Domžale; 
- prosilec ima status krnela oz. je registriran z.a opravljanje kmetijske dejav

nosti: 
- zemljišče, na katerem se bodo izvajala dela iz 2. točke lega poziva, se mo

ra v celoti nahajali na območju občine Domlale; 
- dokončanje del je v letu 2000; 
- prosilec mora imeli za prijavljen projekt, ki se nanaša na izvedbo investi

cije, izdelano projektno dokumentacijo ter pridobljena vsa potrebna soglas
ja in dovoljenja za poseg: 

• za posamezno investicijo prosilec ni pridobil še nobenih nepovratnih sred
stev; 

- najvišji možni znesek za posamezno sofinanciranje ne more preseči 
1.000.000,00 SIT. 

4. POTREBNA DOKUMENTACIJA: 
Prosilec zaprosi za pridobitev nepovratnih sredstev na predpisanem obraz
ili, ki ga lahko dobi v času uradnih ur na Občini Domžale. Oddelek za fi
nance in gospodarstvo, soba 71. Obrazcu - vlogi morajo hiti priložena na
slednja dokazila in dokumentacija: 
• potrdilo o statusu kmeta; 
- izjava prosilca, da z.a projekt še ni pridobil nobenih nepovratnih sredstev; 
- mapna kopija, iz katere je razviden kraj izvedbe investicije; 
- predračuni za izvedbo del ali računi, skupaj s potrdilom o plačilu; 
- izdelana projektna dokumentacija ali finančno ovrednoten poslovni načrt; 
- gradbeno oziroma lokacijsko dovoljenje ali priglasitev del oziroma ustre

zen upravni akt. 

5. OBRAVNAVANJE V L O G : 
Prispele vloge bo obravnavala Komisija za kmetijstvo Občine Domžale, ki 
bo posredovala predlog pristojnemu oddelku. Pristojni oddelek bo obravna
val predlog komisije in s sklepom odločil 0 lem. katerim vlogam se ugodi. 
Nejasne in nepopolne vloge se ne bodo obravnavale in se bodo s sklepom 
zavrgle. 
Prosilci, katerim sredstva ne bodo dodeljena, bodo o tem pismi obveščeni v 
roku 60 dni po izteku razpisnega roka. 
1'rosilci, katerih vloge bodo odobrene, bodo prejeli v podpis ustrezne pogod
be. V pogodbah bo navedeno, da bodo morali prosilci v primeru, da ne bo
do dokončali projekta ali da ne bodo prispevali dogovorjenega deleža last
nih sredstev, pogodbeni znesek skupaj z zamudnimi obrestmi vrniti. 

6. NAČIN IN ROK ZA DOSTAVO V L O G : 
Pok za dostavo vlog je do 30. 9. 20tX). 
Vloge morajo biti poslane priporočeno jto pošti. V zaprtih ovojnicah, opre
mljene z naslovom pošiljatelja in označbo »JA VNI POZIV AGROMELIORA
CIJE« na naslov: Občina Domžale, Komisija za kmetijstvo, Ljubljanska 69. 
I h mižale. 
Vloge, ki ne bodo dostavljene na način in v roku iz 6. točke lega poziva, se 
ne bodo obravnavale. 

OBČINA DOMŽALE 
ODDELEK ZA FINANCE IN GOSPODARSTVO 

J A V N I P O Z I V 

Z A S O F I N A N C I R A N J E S T R O J N I H 

S T O R I T E V Z A L E T O 2 0 0 0 

L RAZPISANA SREDSTVA - ZNESEK JAVNEGA POZIVA 
V proračunu Občine Domžale z.a leto 2000 so za sofinanciranje strojnih sto
ritev zagotovljena sredstva v skupni višini do 2.000.000 SIT. 

2. PREDMET JAVNEGA POZIVA: 
Predmet javnega poziva je podpora ustanavljanju in delovanju strojnih krož
kov in s tem zniževanje stroškov na kmetijah. Upravičenci so kmetje iz ob
čine Domžale ki so uporabljali storitve drugih kmetov z.a obdelavo kmetij
skih zemljišč v občim Domžale v obdobju od M). II. 1999 do M11.2000. 

3. POGOJI ZA PRIDOBITEV SREDSTEV: 
Na{javni poziv se v imenu upravičencev lahko prijavijo strojni krožki Upra
vičenci morajo izpolnjevali naslednje pogoje: 
- stalno bivališče upravičenca je na območju občine Domžale: 
- upravičenec ima status kmeta oz. je registriran za opravljanje kmetijske de

javnosti: 
- kmetijsko zemljišče, na katerem se bodo izvajale storitve, se mora v celoti 

nahajali na območju občine Domžale. 

4. POTREBNA DOKUMENTACIJA: 
Strojni krožek v imenu upravičenca vloži vlogo za pridobitev subvencije. V 
vlog, strojni krožek navale ime. priimek, naslov in številko hranilne knju-
<e ali žiro računa upravičenca ter kraj in čas izvedbe storitve. Vlog, mora
jo biti priložena naslednja dokazila in dokumentacija: 
- dokazilo o opravljeni storitvi - račun za izvedbo del: 
' izjava strojnega krožka o posredovanju storitve. 

5. OBRAVNAVANJE V L O G : . „ „ , , . 
Prispele vloge bo obravnavala Komisija z.a kmetijstvo Občine »omMek, 
ho posredovala predlo« pristojnemu oddelku. Pristojni oddelek bo obravna
val predlo« komisije in s sklepom odločil o tem. katerim vlogam se ugodi. 
Nejasne in nepopolne vloge se nc bodo obravnavale in se bodo s sklepom 

Upravičenci, katerim sredstva ne bodo dodeljena, bodo o tem pisno obveš
čeni v roku 60 dni po izteku roka javnega poziva. 
Upravičenci, katerim bo odobrena subvencija, bodo k-to prejel, neposred-
no na hranilne knjižice ali žiro račune. 

«• NAČIN IN ROK ZA DOSTAVO V L O G : 
R"k za dostavo vlog je do 30. 11, 2000. 
Vloge morajo biti poslane priporočeno po P O ^ t ^ " % ° X % 
Hijene z naslovompošiljatelja in označbo »JAVNI POZIV STROJNI. SIO 
KITVE« na naslov: _ . , 
Občina Domžale Komisija za kmetijstvo. Ljubljanska 69. Domžale. 
Vloge, ki ne bodo dostavljene na način in V roku iz. 6. točke lega poz.tva. se 

bodo obravnavale. 

Delo in trpljenje 
tvoje je bilo življenje, 
ostala pa je bolečina, 
solza večnega spomina. 

Z A H V A L A 

MARJETA PIRC 
po d o m a č e Simnova 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, dobrim 
sosedom, prijateljem in znancem, ki ste jo pospremili na 

njeni zadnji poti, nam izrekli sozaljc, darovali cvetje, s v e č e 
in sv. maše. Posebej se zahvaljujemo gospodu župniku, 

pevcem in n o s a č e m . 
Vsem še enkrat iskrena hvala. 

Vsi njeni 

Z A H V A L A 

V štiriinsedemdesetem letu starosti nas je 
za vedno zapustila naša draga mama, stara 

mama, prababica, sestra in teta 

MINKA STARIN 
iz liišč. rojena Marinšek 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sodelavcem in znancem za izrečeno sozaljc. darovano cvetje, sveče, 
darove za svete maše in za številno spremstvo na njeni zadnji poti. 
Hvala g. župniku Francu Zaplati, dr. Mojci Zaje Kraševec, pevcem 

iz Ihana za lepo zapete pesmi, gc. Joži Hribar in g. Boštjanu 
Slovniku. 

Vsem skupaj Se enkrat iskrena hvala. 

Vsi njeni 

V naših srcih ti naprej UviŠ, 
zato pot nas vodi tja, 
kjer v tišini spiš. 
Tam lučka ljubezni vedno gori 
in tvoj nasmeh med nami živi. 

V naših srcih ti naprej UviŠ, 
zato pot nas vodi tja, 
kjer v tišini spiš. 
Tam lučka ljubezni vedno gori 
in tvoj nasmeh med nami živi. 

"*'" ' /# 

Z A H V A L A 
V lepih, visokih lelih je za vedno odšel od 

nas, prijatelj, oče, dedek, brat in stric 

IVAN OSTERC 
iz Domžal 

Iskreno se zahvaljujemo pevskemu društvu Janez Cerar za 
č u t n o zapete pesmi. 

Hvala gospodu župniku za lepo opravljen obred. 

Žalninči 

Prazna je hiša m dvorišče, 
oho povsod zaman te išče, 
ni več tvojega smehljaja, 
le delo tVOfih rok ostaja. 
V naših srcih pa naprej Živiš, 
zato pot nas vodi tja, 
kjer v tišini mimo spiš 

Z A H V A L A 

V 54. letu starosti nas je po dolgi in 
hudi bolezni za vedno zapustil naš dragi 

mož, att, stari ata, tast, bral in stric 

MILAN KOSEC 
iz Malega Jetnika pri Blagovici 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za neseb i čno p o m o č , darovano cvetje, sveče in 
izraze sožalja. Hvala vsem. ki ste ga pospremili na njegovi 

zadnji poti. Zahvaljujemo se tudi dr. Frangcžu, višji med. sestri 
Irmi Markovšek , sestrama Sabini in Mar t in i z.a p o m o č , k i so 

mu jo nudile na njegovem domu. Z a vso skrb in 
požr tvova lnos t iskrena hvala tudi K. C . Ljubljana -

d iabe to loškcn iu in dial iznemu oddelku - C A P D . Zahvaljujemo 
se gasilcem, pevcem »Lipa« iz Trojan, gospodu Milanu 

FlorjanOiču z;t poslovilne besede. Hvala gospodu župn iku 
Vr lovšku za lepo opravljen obred. 

Žalujoči: žena Marija, hči Marjana z družino, sestra in bratje z 
družinami ter drugo sorodstvo 

Ostalo boleče je spoznanje, draga žena, mami, 
stara mama in tašča, tO je resnica, niso sanje, 
da le nazaj več ne bo, ker za vedno vzela si slovo. 
A ti že teto v grobu spiš. a v naših mislih vedno še živiš. 

Nekateri pustijo le rahlo sled. ti pa si nam pustila plodove, 
ki jih lahko uživamo še naslednji rodovi, tako ženo, mami, 
staro mamo in taščo smo imeli mi, vse si nas imela neizmerno rada . 
zakaj se lo Zgodi... 

V S P O M I N 

L O J Z K I 
B U R K E L J C A 

in F R A N Č I Š K I 
H O D N I K 

M i n e v a ž a l o s t n o l e t o o d k a r v a j u n i v e č m e d n a m i . 

Z a h v a l j u j e m o se v s e m , k i p o s t o j i t e o b n j u n e m 
g r o b u i n se j u s p o m i n j a t e . 

Vsi njuni 

Z A H V A L A 

5. m a j a 2 0 0 0 nas j e z a p u s t i l a 
n a š a d r a g a m a m a , ses t ra , 
s t a r a m a m a i n p r a b a b i c a 

IVANA KOS 
iz Stude 

I s k r e n o se z a h v a l j u j e m o v s e m s o r o d n i k o m , s o s e d o m , 
p r i j a t e l j e m i n z n a n c e m z a i z r e č e n a s o ž a l j a , p o d a r j e n o 

cve t j e , s v e č e i n v s e m , k i ste se p o k l o n i l i 
v n j e n s p o m i n . 

P o s e b e j se z a h v a l j u j e m o g. k a p l a n u , p e v c e m 
i n G o d b i D o m ž a l e . 

V s e m Se e n k r a t i s k r e n a h v a l a . 

Vsi njeni 

V spomin 
na 

Vilija 
Majheniča 

V torek, 11. julija, smo se na d o m ž a l s k e m pokopa l i š ču poslovili od 
prijatelja, sodelavca, uč i te l ja in svetovalca ter ustanovnega in 
čas tnega č lana Koto kino in video kluba M A V R I C A . 

V svojem poklicu je bil v e č 
kot od l ičen fotografski mojster, 
bil je umetnik. Svojega bogate
ga znanja pa ni ljubosumno 
čuval, radodarno ga je razdajal, 
zlasti mlajšim, ki smo kot ljubi
telji stopali v svet fotografije in 
filma. Zanimalo ga je vse, kar sc 
je na teh področj ih novega dog
ajalo, zato je leta 1968 sodeloval 
pri ustanavljanju Kino kluba 
D o m ž a l e , ko pa je ta prenehal 
Z delovanjem, je s sinovoma 
pristopil k novemu Foto kino 
klubu M A V R I C A , ki smo ga 
leto kasneje ustanovili s sede
ž e m v Radomljah. 

Zelo veliko je pomagal pri za
če tn ih težavah, predaval je na 
naših prvih fotografskih tečajih 
in fotografije za naše prve 
razstave (Svetovno prvenstvo v 
košark i leta 1970 v Ljubljani, 
prva klubska razstava leta 1971 

v D o m ž a l a h , itd.) so bile izde
lane v njegovem laboratoriju. S 
strokovnimi nasveti je rad po
magal tudi pri snemanjih naših 
prvih uspelih filmov (igrani film 
S A M A po scenariju Andreja 
Zajca leta 1972). 

Tudi kasneje, ko ga je čas
ovno zelo omejeval poklic, nato 
pa še bolezen, ga je zanimalo 
dogajanje v klubu in rad, č e je 
le mogel, je priše l na naše 
razstave trt o b č n e zbore. 

Zadnja leta se žal nismo več 
videvali. Vedeli smo, da je bo
lan in smo se dogovorili, da ga 
o b i š č e m o . Zal smo predolgo 
odlašal i Usodna bolezen je bila 
hitrejša. Vili je dotrpel in tiho 
odšel. V spominih pa bo še živel 
z nami. 

Vsem njegovim izrekamo 
naše globoko sožalje. 

J K 

Zaman je bd ves boj. 
Vsi dnevi upanja, 
trpljenja, 
bolezen je bila močnejša 
od ti l/c/iia 

Z A H V A L A 

vsem, ki ste bili z nami ob slovesu od 
našega dragega 

VILIJA MAJHENIČA, st. 
Iskrena hvala sorodnikom, prijateljem, fotografom, sosedom 

in znancem za i z r e č e n a sožalja, darovano cvetje, sveče 
in sv. maše. Za skrb in nego v času njegove bolezni lepa 

hvala prijaznemu osebju Kliničnega centra, O n k o l o š k e 
klinike, na Golniku in v (eni rti Soča , dr. Mušiču . 

pntronažni službi Z D D o m ž a l e , gospe Martini, dr. Pevcu 
in vsem, ki ste mu v času njegove bolezni pomagali. 

Hvala g. ž u p n i k o m a in g. kaplanu za lep poslovilni obred, 
bratom Pirnat za prelepo petje ter g. T o m a ž u za orglarsko 

spremljavo in predstavniku Društva fotografov Slovenije 
za poslovilni govor. 

Vsi njegovi 

Gradbeno stanovanjsko 
podjetje GRASTO d.o.o. 
Domžale, Matije Tomca 4 

obvešča 
najemnike grobov na domžalskem pokopališču, 

da bo v poletnem času pokopališče odprto 
od 6.30 zjutraj do 22. ure zvečer. 

V zimskem času (od oktobra do maja) bo pokopališče 
odprto od 7.30 do 20. ure 



SPOROČILA s t r a n 

DOMŽALE 

J U S - S E C U R I T Y d.o.o., D O M Ž A L E 

Tel.: 7219-890. 041/638-007 

A V T O Š O L A ; kat. A, B, C in H 
V A R O V A N J E ; prodaja, montaža in servis 
R E D A R S T V O ; objekti, prireditve, lokali 
R A Č U N O V O D S K I S E R V I S s p, d.0.0. 
Elekt. posta: jus-security@siol.net 

http://www.jus-security.8m.com 

OPTIK 
Martina Škofic 
Ljubljanska 87, Domžale, 

tel.: 061/714-006 

Slovenska 24, P.E. Mengeš, 
tel.: 061/738-980 

M & g a n e 

ž e za 2.649.000 SIT* 
v 

Se nekaj mest 
na Concordu. 

Za Concorde velja do 31. julija posebna poči tniška tarifa, po 
kateri boste prihranili do 260.000 tolarjev. Megane Concorde z 
aluminijastimi platišči in avtoradiem bo vaš ž e za 2.649.000 SIT*. 
* ponudba velja tudi za ostale modele družine Megane Concorde, za Scenic Con
corde (že od 2.999.000 SIT) in za Laguno Concorde (že od 3.479.000 SIT) 

elF www.renault .s i 

A V T 0 S E T D . 0 . 0 . - S E T N I K A R 

D R A G 0 M E L J 26, D O M Ž A L E 

TEL. P R O D A J A VOZIL: 01/5627-11 1 
TEL. P R O D A J A REZ. DELOV: 01/5627-222 
TEL. SERVIS: 01/5627-333 
FAKS: 01/5627-444 
ODPRTO: 
TRGOVINA: poa-pet od 8. do 18. ure, sob. od 8. do 13. ure 
SERVIS: pon.-pet od 8. do 17. ure, sob. od 8. do 13. ure 

n o * 0 * * * 

4t 
t* 

D ® < 
m 

STREHOVEC 
dr. Jagoda 

P o t o č n i k o v a 1 5 , 

1 2 3 0 D o m ž a l e 

te lefon: 0 6 1 / 7 1 2 - 9 9 0 

O r d i n a c i j s k i č a s : 

P o n e d e l j e k 

o d 1 3 . - 1 8 . u r e 

T o r e k 

o d 9 . - 1 2 . u r e 

S r e d a 

o d 1 3 . - 1 8 . u r e 

Č e t r t e k 

o d 1 3 . - 1 8 . u r e 

P e t e k 

o d 9 . - 1 2 . u r e 

Stare neestetske 
elektroomarice 

menjamo z novimi -
avtomatske varo
valke, ličen design 

in večja varnost. 

Izvajamo tudi vsa 
elektroinstalacijska 

dela. 

Tel. 72II-364 
G S M 041 759-061 

ISCG - IZOBRAŽEVALNO SVETOVALNI CENTER 
IN GRAFIČNE DEJAVNOSTI, d.o.o, DOMŽALE 

1230 D o m ž a l e , Cesta talcev 10, 
tel.: 01/72-11-082, 

tel./faks: 01/72-12-278 

I Z V A J A I Z O B R A Ž E V A L N E P R O G R A M E 

• SREDNJE IN STROKOVNE ŠOLE - VERIFICIRANI PROGRAMI: 
- ekonomsko-komercialna šola (V. stopnja) 
- trgovska šola (IV. stopnja) 
- diferencialni program; 

ekonomsko-komercialni tehnik, V. stopnja (3+2) 
Pogoji za vpis: - končana trgovska šola 

- usposabljanje računovodij V/1 (400 ur) - interno usposabljanje 
- gostinska šola: kuhar, natakar, IV. st. (dokvalifikacija in prekvalifikacija) 
- strojna šola, V. stopnja, nadaljevalni program (3+2) 
- elektro šola, V. stopnja, nadaljevalni program (3+2) 

PROGRAMI ZA DOPOLNILNO IZOBRAŽEVANJE IN 
USPOSABLJANJE 

• TUJI JEZIKI: 
- nemščina in angleščina po programu College PANTEON 
• RAČUNALNIŠKI TEČAJI: 
- Windows 95, Word for Windows, Excel, OFFICE 97... 
- Seminar za tajnice: Moderno delo z računalnikom 
• U S P O S A B L J A N J E ZA DELO 
- EX seminar - protieksplozijska zaščita električnih naprav (osnovni in 

obnovitveni tečaj) 
- seminar: računovodstvo malih podjetij 
- seminar za vodenje poslovnih knjig s.p. 
- varstvo pri delu in požarno varstvo 
- seminar: higienski minimum (osnovni in obnovitveni) 
- tečaj strojepisja 
- tečaj skladiščnega poslovanja 
- tečaj za voznike viličarjev 
- tečaj za traktoriste - varno delo s traktorjem in traktorskimi priključki 
• PROGRAMI ZA PROSTI ČAS: 
- tečaj šivanja in krojenja 
- kuharski tečaj 
• OTROŠKI PROGRAMI: 
- jezikovni 
- računalniški 
Prijave sprejemamo na ISCG, Izobraževalno svetovalni center in grafična 
dejavnost d.o.o., Domžale, na novi lokaciji v Domžalah, Cesta talcev 10, ob 
ponedeljkih in sredah od 7. do 16. ure, ob torkih in četrtkih od 7. do 15. ure in 
ob petkih od 7. do 14. ure ter na tel. št. 01/72-11-082, tel./fax 01 /72-12-278. 

Z A M E N J A M kmečko hišo z go
spodarskim poslopjem, pozidanih 
350 m 2, parcela dodatno 900 m2, 
voda, elektrika, ob asfaltirani cesti, 
primerno 7.a obrt, za manjšo hišo 
ali stanovanje v pritličju v 
Domžalah. Vse po dogovoru. 
Dobeno 10 a. Tel.: 737-470. 

Baklja bar 
K o p a l i š k a 4 , 

D o m ž a l e ( T E N - T E N ) 

vljudno vabi stare in nove 
obiskovalce na obisk in 
party s r e č a n j e . 

Dovolite si spoznati nove 
lastnike Rebeko, Gordano 
in Petra. 

R O D E X , d.o.o. sprejme v 
redno delovno razmerje 
samostojnega 
a v t o e l e k t r i č a r j a in 
avtomehanika z. znanjem 
avtoelektronike. 
Poskusna doba 3 mesece. 
Pisne ponudbe p o š l j i t e na 
naslov: 
Rodex, d.o.o., Rovska cesta 
2, 1235 Radomlje. 

SKRVIS šivalnih strojev, Kajuho-
va 15, Preserje (v bližini Kcmisa). 
Delovni čas: od 9. do 12. ure in 
od 15. do 17. ure. V soboto: od 
9. do 12. ure. Tel.: 061 727-897. 

I N S T R U I R A M matematiko, fi
ziko in osnove elektrotehnike. 
Tel.: 738-157, G S M 041/322-571. 

O M A R O za dnevno sobo Alplcs 
4,46x2,35 m ugodno prodam. Pok
ličite 724-18-28, 724-90-48. 

slikopleskcirslvo -fasaderstvo 

Sandl KamenŠek S.P. Breznikova 61 a, IHAN, 1230 Domžale 
r GSM: 041/637 210 

- pleskanje n a p u š č e v 
- barvanje fasad 
- izdelava toplotnih fasad in ostala s l ikopleskarska de la 

ISCG - IZOBRAZEVALNO-SVETOVALNI CENTER 
IN GRAFIČNE DEJAVNOSTI, d.o.o., DOMŽALE 

1230 D o m ž a l e , Cesta talcev 10, 
tel.: 01/72-11-082, 

tel./faks: 01/72-12-278 

1. T R G O V I N S K I P O S L O V O D J A 

2 . G O S T I N S K I P O S L O V O D J A 

3 . R A Č U N O V O D J A 

4. E K O N O M S K O - K O M E R C I A L N I T E H N I K , 

V . s topnja (3+2) 
- pogoj za vpis je k o n č a n a trgovska š o l a 

Predavanja - Pr iprava na izpite pri G o s p o d a r s k i 
zbornici Slovenije. 

Vpis je m o g o č od 15. 6. 2000 dalje. 

OPTI 
B u k o v č e v a 30. V I R pri D o m ž a t a h : 0 6 1 / 7 1 1 - 8 9 0 

V prenovljeni optiki vam nudimo kompletno oskrbo vida 

* o k u l i s t i č n i pregled 

* veliko izbiro okvirjev 

kakovostnih stekel 

s o n č n i h o č a l 

Delovni č a s od 8. do 19. ure, sobota od 8.30 do 12. ure. 

KLINIKA 
ZA MALE ŽIVALI 

V E T E R I N A R S T V O 

T R S T E N J A K - Z A J C d . o . o . 

K l i n i k o z a m a l e ž i v a l i s m o p r e s e l i l i 

n a U l i c o p a d l i h b o r c e v 2 3 v L j u b l j a n i . 

Odprta je vsak delovnik od 8. do 20. ure, ob sobotah od 8. do 13. ure 

N a r o č i l a in n u j n e p r i m e r e s p r e j e m a m o n a 

n o v o t e l e l e f o n s k o š t e v i l k o 

01/5655 120 

I Z D E L U J E M O : 

• c v e t l i č n a k o r i t a , f o n t a n e 

• e l e m e n t e z a o g r a j e 

• e l e m e n t e z a b r e ž i n e 

. t l a k o v c e , p l o š č e 

i • r o b n i k e 

• t o p l e g r e d e , k o m p o s t n i k e 

• k a m i n e , u m i v a l n i k e 

• m u l d e , g a l a n t e r i j o 

NUDIMO TUDI MONTAŽO ZA TLAKOVCE, 

ROBNIKE IN OGRAJE 

1 2 2 5 L u k o v i c a , V r b a 7 , t e l . 0 6 1 / 7 3 5 4 0 8 

E I T R O V L E Č N E K L J U K E 

w 
V P I S V H O M O L O G A C I J O 

w 
T E L . / F A K S : 

061/724-35-64 w B O J A N K O S , s . p . 

Š t u d l j a n s k a c. i , 1230 D o m ž a l e 

I Z P U Š N I S I S T E M I 

Gradbeno stanovanjsko 
podjetje G R A S T O d.o.o. 
Domžale, Matije Tomca 4 

objavlja prodajo: 

- pometalni stroj R C M 
- izklicna cena je 100 .000 sit 
- stroj je potreben popravila 
- licitacija in ogled bosta v sredo, 9. 8. 2000 , ob 14. uri 

v pisarni upravnika Ljubljanska 76, pritličje. 

K u p e c p l a č a kupnino ob prevzemu stroja. 

Inf. na mobitel: š t . 041-713-631, Grasto d.o.o., D o m ž a l e . 

10. OOO DEM * brez obresti... 
. . . je t e ž k o dobiti. Pri Daewoo-ju vam ponujamo prav to - 1 0 . 0 0 0 D E M 
brezobres tnega posoji la (D+0%) . Ponudba velja pri nakupu Nubire 
in je plačljiva v SIT po p r o d a j n o p o d j e t n i š k e m t e č a j u S K B . 

DAEWOO 
• 10.000 DEM » 36 x 277,78 DEM, plačljivo v StT po prodojnopodjefciiskem tečaju SKB. 

SKRVIS S PRESTIŽEM 
Avtoservis Pižem Rado s.p., Mala Loka 15, Domžale, tel.; 061/16 27 100, fax.: 061/16 27 300 

mailto:jus-security@siol.net
http://www.jus-security.8m.com
http://www.renault.si


stran SPOROČILA 

N O V A A L M E R A KREDITI BREZ POLOGA 
KREDITI NA POLOŽNICE 

TESTNE VOŽNJE 
med 9. in 18. uro 

NISSAN 

M I C R A , A L M E R A , T E R R A N O , 
P R I M E R A 

K L I M A Z A S T O N J 

0ova tel. š t e v i l ^ 

Mala Loka 15, 1230 Domžale , telefoi (01 ) 56 27 1 0 0 
www.pizem.si, e-mail: info@pizem.si 

STEKLARSTVO 
IRMI 

HOMEC -
DOMŽALE 

01/721 5717,01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97,01/722 8998 

* A L U in P V C o k n a in v r a t a 

* i z d e l a v a t e r m o p a n stekla 

* b r u š e n j e s tekla in o g l e d a l 

* i z d e l a v a i z b o č e n i h stekel 

* pe skan j e stekel 

* fuzi je - v i t r a ž i 

* okv i r j an j e slik 

F I A T P U N T O 
» K L I M A « 

™ 2 sil š b W t f W 

Oprema: 2x zračna blazina, 
k l i m a t s k a n a p r a v a , c e n t r . 
z a k l e p a n j e , e l . s t e k l a , s e r v o 
v o l a n , b a r v n i odbijači, 
p o t o v , računalnik 

Cena od 1,892.000 SIT 

Dobava takoj. 

POPUSTI ZA VOZILA BRAVO, BRAVA. MAREA 
00 180.000 SIT IZ ZALOGE. 
Ugodna prodaja testnih vozil. 

PRODAJA VOZU,: Lahovče 2, tel.: 04/2529 070 
SERVIS VOZIL: Lahovče 40, tel.: 04/2529 050 

A 
VELE, d. d., obnavlja in 
modernizira svoje prodajalne. 
Tako je bila v mesecu juli|u od
prta obnovljena samopostrež
na prodajalna v Mostah. Šte
vilni kupci, gostje in poslovni 
partnerji so se udeležili sloves
nega odprtja, na katerem je 
spregovoril g. Stane Skok, di
rektor VELE, d.d., in poudaril 
pomen skrbi trgovske družbe, 
da z prenovljenimi prodajalna
mi in bogato ter cenovno zani
mivo ponudbo zadovolji svoje 
kupce. V., tato: V. R. 

® 

Podjetje za k o m e r c i a l n i i n ž e n i r i n g , d.o.o 

Trgovina z gradbenim materialom 
Krakovska 4 B. DOMŽALE 

TEL: N.C.: 01/722-00-20 
TRGOVINA: 01/722-05-60 

FAKS: 01/721-32-88 
e-mail: dom @ sam.si 

http://www.sam.si 

Trgovina z gradbenim materialom 
Zg. Stranje 1A, STAHOVICA 
TEL: 01/83-27-030, 83-27-035 
FAKS: 01/83-37-045 
e-mail: st@sam.si 

OD OPEKE... DO STREŠNIKA - in še mnogo več...! 

N A N A Š I H P R O D A J N I H M E S T I H V A M P O 

U G O D N I H C E N A H N U D I M O V S E Z A 

G R A D N J O IN O B N O V O 

>• KRITINE. BRAMAC, TONDACH, SALONIT, CREATON IN OSTALE 

>• HIDRO IN TERMO IZOLACIJE 

>APNO, CEMENT, MALTIT 

> FASADE IN FASADNE SISTEME BAUMIT, JUB in TIM 

>• SCHIEDEL DIMNIKE 

>• ARMATURNE MREŽE IN BETONSKO ŽELEZO 

>~ ROBNIKE, TLAKOVCE, BETONSKA KORITA 

>• OPEKO IN OPEČNE IZDELKE VSEH VRST 

>• ORODJE IN OPREMO ZA GRADBENIŠTVO 

>• TER OSTALE ARTIKLE IZ PRODAJNEGA ASORTIMANA 

IZKORISTITE AKCIJSKO CENO 
OPEKE MODITARNI BLOK 

NUDIMO VAM MOŽNOST DOSTA VEZA VTODVIGA UOM 

V trgovinah Vas pričakujemo vsak dan od 7. do 19. ure, ob sobotah pa od 7. do 13. ure. 

V SAMU NISI NIKOU SAM! Internet: WWW.SAM.SI 

AHAČIČ Domžale, 
SERVIS Prešernova 1/a, 

• TRGOVINA tel.72-42-107 

prodajalna izdelkov goretlje 

ZAMRZOVALNA 
OMARA - 641 
-29.600 sit 
ZAMRZOVALNA 
SKRINJA • 3101 
-63.078 sit 

ŠTEDILNIK s 
steklokenunJcno 
ploščo - 101.350 sit 

PRALNI STROJ WA 
1142 S- 89.949 sH 

brezplačna dostava in možnost nakupa na več obrokov 

Odprto vsak dan od 8. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure 

KUHINJE, 20% tovarniški popust - novi modeli 
wm Liiz Karantania 

- Kuhinje: izredna ponudba svetovnega 
proizvajalca New form, ponudba 68 modelov 

* r a č u n a l n i š k i i z r i s * i z d e l a v a p o m e r a h * b r e z p l a č n a d o s t a v a 

• i z k o r i s t i t e tovarniški p o p u s t 

V s e t o v s a l o n u 
Liiz Karantania 

Domžale, Antona Skoka 2, tel.: 710-130, 
Ljubljana, Topniška 5, tel.: 130-77-30 
Delavnik: od 8. do 12. in od 15. do 19. ure 

http://www.pizem.si
mailto:info@pizem.si
http://www.sam.si
mailto:st@sam.si
http://WWW.SAM.SI


Z d r u ž e n i 

NAPREDEK 
KOČNA 
TABOR V E L E 

prijeten nakup 

*tm\ OPLAZIL 

2 0 . j u l i j - 2 . a v g u s t 

Blagovnica Vele Domžale, tel: 01 7218-100 
Češminka Domžale, tel: 01 7219-290 
Diskont oblačil in obutve Domžale, tel: 01 7244-253 
Zarja Mengeš, tel: 01 7237-044 
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V e l i k a i z b i r a p o l e t n e o b u t v e 

p o u g o d n i h c e n a h ! 


